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OHLÉDNUTÍ NEJEN ZA DOVOLENOU…OHLÉDNUTÍ NEJEN ZA DOVOLENOU…

PŘEDPLATNÉ 11 Kč

PŘEDSTAVUJEMEVOJTĚCH MACHUTA

Na Pálavu jsem vždycky utíkala

Pavla 
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Na lovu: Hvězdný speciál sobota 20.20

+

OBRÁCENÝ
ŠVESTKOVÝ KOLÁČ

+  POHODOVÉ ZÁŽITKY U NOVÝCH TELEVIZNÍCH POŘADŮ

PREMIÉROVÁ
POLICIE MODRAVA
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ANEBANEB

PROSTÌJOVSKO OBCHÁZÍ 
„KATALYZÁTOROVÝ“ GANG

5

vlajku Ukrajiny!
PROSTĚJOVPROSTĚJOV Vlna solidarity velké části světa byla zprvu reakcí na útok Ruské  Vlna solidarity velké části světa byla zprvu reakcí na útok Ruské 
federace na Ukrajinu. Při následném přílivu uprchlíků pak mnohé instituce federace na Ukrajinu. Při následném přílivu uprchlíků pak mnohé instituce 
v  České republice sáhly po úlevách pro obyvatele Ukrajiny. A  také začaly být stále v  České republice sáhly po úlevách pro obyvatele Ukrajiny. A  také začaly být stále 
častěji vyvěšované vlajky této východoevropské země na veřejných budovách. častěji vyvěšované vlajky této východoevropské země na veřejných budovách. 
Ne všichni obyvatelé ale nadšení do pomoci Ukrajincům sdílí. Svůj nesouhlas přitom Ne všichni obyvatelé ale nadšení do pomoci Ukrajincům sdílí. Svůj nesouhlas přitom 
dávají najevo různě. Třeba vandalstvím. „Neznámí návštěvníci nám už několikrát dávají najevo různě. Třeba vandalstvím. „Neznámí návštěvníci nám už několikrát 
modro-žlutou vlajku sundali a  odložili na zem. Jednou s  ní někdo dokonce utekl modro-žlutou vlajku sundali a  odložili na zem. Jednou s  ní někdo dokonce utekl 
do Zlaté brány, kde byl zadržen Policií ČR,“ uvádí muzeum ve své zprávě.do Zlaté brány, kde byl zadržen Policií ČR,“ uvádí muzeum ve své zprávě.

zjistili jsmezjistili jsme

PROSTĚJOV „V Čechách se kradlo vždycky a bude se krást dál“. Jednu 
z prvních vět ve filmovém Švejkovi si pamatují určitě nejen nadšenci 
kinematografie. Dalo by se ještě dodat, že se bere vše. A  zdá se, 
že ve zdejším regionu jsou nyní v „módě“ krádeže katalyzátorů. 
Hned několik Prostějovanů se na sociálních sítích dělí o svou čerstvou, 
nepříjemnou zkušenost, při níž jim zloději auto očesali... (sob)
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Prevence na prvním místě. Také 
letos se část náměstí promění v místo, 
kde se můžete více dozvědět o  růz-
ných druzích rakoviny. A  to 13. září, 
kdy na náměstí T. G. Masaryka vyroste 
infocentrum Ligy proti rakovině. Lidé 
se mohou dozvědět, jak jí předcházet. 
Nebo co čekat, když už jim byla dia-
gnostikována.

Kostelecký fotbal oslavil o víkendu 
devadesátiny. A ve velkém. Nejenže 
se týmu poprvé po sedmdesáti le-
tech podařilo postoupit do krajské-
ho přeboru a  včera odehrál derby 
proti Čechovicím, ale ještě na svou 
oslavu přizval tým staré gardy Slavie 
Praha. Tomu se říkají kulatiny!

90

„NEMOCHU POCHOPIT 
XENOFOBNÍ MYŠLENÍ 

NĚKTERÝCH 
SPOLUOBČANŮ...“

Takto reagovala ředitelka Muzea a ga-
lerie Prostějov Veronika Hrbáčková na 
vandalské činy v souvislosti s vyvěšením 
ukrajinské vlajky na budově muzea.

Prostějovské kulturní léto každo-
ročně přitáhne do města několik za-
jímavých osobností. Mezi ně patří 
i Václav Noid Bárta, zpěvák, textař, 
ale také dabér. Po Olympicu a Stra-
ceném Ráji se tak městem rozléhal 
zase trochu jiný typ hudby.

VÁCLAV NOID BÁRTA
Foto: internet

Aut příliš neubylo. Letní prázdniny, 
k tomu drahý benzín i nafta. Člověk 
by čekal, že v  důsledku toho ubyde 
v ulicích aut, zejména pak na parkoviš-
tích. Tato očekávání se ale nenaplnila, 
Prostějov je nadále přeplněný vozy 
všeho druhy. A až ve špičce zaparkuje-
te v centru města – nejlépe bezplatně 
– přijďte si pro nějakou cenu...

POÈASÍ v regionu

Zdroj: meteocentrum.cz

Pondìlí 25/15 °C
Evelína

25/13 °C
Vladěna

Støeda 25/15 °C
Pavlína

Ètvrtek 23/14 °C
Linda / Samuel

Pátek 23/15 °C
Adéla

Sobota 23/12 °C
Bronislav / Bronislava

Nedìle 24/12 °C
Jindřiška / Rozálie

 Podivné ceny nafty

Prostějov (sob) – Lékaři se pravděpo-
dobně v dalších dnech setkají se zvýše-
ným výskytem jevu, který se dá nazvat 
„ukroucená hlava“. Tento jev se týká ve 
sto procentech řidičů. Motoristé mají 
v dnešní době skutečně jen kroutit hla-
vou den co den. Důvodem jsou ceny 
paliv, které prapodivným způsobem 
skáčou. Po opakovaném výrazném 
zdražení benzínu, který ale už šel i o de-
set korun na litr dolů, zde jsou dost 
divoké změny u nafty. A paradoxem je, 
že zatímco cena benzínu klesá nebo se 
drží, diesel jde nyní rychle nahoru. Bě-
hem pouhých tří dnů minulý týden na 
některých čerpacích stanicích vystou-
pal o pět korun.

Øidièi, prosím ukliïte si
Prostějov (sob) – Není to tak dlou-
ho, co prostějovský magistrát avizo-
val odtahování nepoužívaných aut 
s propadlými doklady. Třeba ve Wol-
kerově ulici nebo u Penny Marketu 
někteří výtečníci skutečně nechávali 
své zašlé čtyřkolové miláčky napo-
spas osudu. A zabírali tak parkovací 
místa jiným. Zde se hodí řidičům 
vzkaz, že parkoviště nejsou autovra-
koviště. Ani poté, co radnice začala 
auta odvážet, se bohužel počet odsta-
vených vraků tolik nezměnil. Úřad 
jeden odveze a dva přibydou… 

Stopování opìt v módì
Prostějov (sob) – Nejen v turistic-
kých destinacích nebo na horách, ale 
také na Prostějovsku se člověk stále 
častěji setkává se stopaři a stopařka-
mi různého věku. Jednotlivci nebo 
dvojice se snaží přilákat pozornost 
řidičů a svézt se s nimi kousek nebo 
také pár desítek kilometrů. Někdy 
zadarmo, jindy za pár korun. Kdysi 
jsem zažil, že šofér dostal za svezení 
broskve ze zahrádky. Někdy ale ne-
stopují jen „mladí“, ale třeba i  šede-
sátníci, sedmdesátníci. Ze stopování 
se tak znovu stává trend. Nebo snad 
trendem nikdy nepřestalo být?

RYCHLÝ
NÍK

Odpírači jedenácté změny Územního plá-
nu města Prostějova dostanou pořádně za 
uši! Jestliže původní změna, která počítala 
s výstavbou bytových domů mezi nemoc-
nicí a biokoridorem Hloučela, byla kvůli 
protestům radniční opozice zrušena, tak 
včil už bude povinností další změnu schvá-
lit! A obyvatelé západní části Prostějova 
budou muset skousnout pořádně hořkou 
pilulku!
„Opozici se nelíbilo, že tady chceme nechat 
postavit domy s  bydlením pro ty, kteří 

o byty žádají už více než deset let. Tak jsme 
původní plány poslali do háje a nyní došlo 
k tomu, co ani my jsme nechtěli,“ nechal 
se slyšet primátor Prostějova Francimór 
Kopačka. 
Na otázku, jaká je tedy nová, v pořadí už 
jedenáctá změna územního plánu v místě 
mezi nemocnicí a  Hloučelou, první muž 
Prostějova odpovědět nechtěl. „Ať vám to 
poví tady Jura,“ odsekl Kopačka. 
Agentuře Hóser tedy celou záležitost ob-
jasnil první náměstek Jiří Nikamnepo-
spíchal. „Prostě vyšel nový zákon, podle 
kterého vzhledem ke krizi odpadového 
hospodářství v celém státě musí mít každé 
město svoji skládku odpadu. A to přímo ve 
městě. Dlouho jsme uvažovali, kam s ní. 

Ale jediné místo, kam by se fakt hodila, 
jsme našili právě tam, co je aktuálně pole 
za nemocnicí směrem ke Hloučele. Nedá 
se nic dělat, tuto změnu územního plánu 
už musíme schválit, protože nám to naři-
zuje zákon,“ uvedl Jiří Nikamnepospíchal, 
kterého se Agentura Hóser zeptala, s jak 
velkou skládkou se počítá. „Podle výpoč-
tů toho, co Prostějované vyprodukují za 
bordel, si troufnu už teď odhadnout, že 
nová skládka se bude rozkládat na třech 
hektarech a během několika let může do-
sáhnout výšky až sto padesáti metrů. Ale 
pozor, nejde jen o skládku! Zákon záro-
veň nařizuje, že vedle skládky musí každé 
město nechat postavit spalovnu odpadu. 
Takže vyvezený odpad budeme den co 

den spalovat. Takže snad těch odpadků 
nakonec nebude tolik a bude jich ubývat,“ 
pronesl ještě Jiří Nikamnepospíchal. „Má 
to ale jednu výhodu i pro životní prostředí. 
Prostějované budou moci odpad vyvážet 
přímo na tuto skládku, takže uvnitř města 
nebude takový binec,“ podotkla náměst-
kyně primátora pro binec a  životní pro-
středí Miládka Bitva u Sokolova. 
Spalovna odpadu za nemocnicí se má 
začít stavět ještě letos, první odpad se sem 
bude vyvážet začátkem roku 2023. 
 Za Agenturu Hóser Majkl

Agentura

Text v této rubrice je smyšlený,
nikterak pravdivý a redakce

Večerníku se od něj distancuje.

PROSTĚJOV Ze svého vý-
letu po okolí se uplynulou 
středu dopoledne vracela 
labutí rodinka zpátky na 
rybník a v rámci své cesty 
se snažila také dodržovat 
všechny předpisy, kde na 
dva potomky dohlíželi ro-
diče. A tak výšlap po chod-
nících krásně navázal krůč-
ky přes přechod, kdy šli 
opravdu příkladně. Řada 
obyvatel by si z těchto la-

butí mohla vzít příklad... 

Jan FREHAR

Prostějovská policie vyhlásila celostátní pátrání po 
dvojici osob, která je podezřelá z  trestné činnosti 
a  skrývá se před spravedlností na neznámých 
místech nebo se nacházejí na neznámém místě. 
Strážci zákona žádají veřejnost o  pomoc při
jejich dopadení. Prostějovská policie žádá občany,
aby v  případě zjištění místa pobytu uvedených 
osob neprodleně kontaktovali kterékoliv oddělení 
Policie ČR prostřednictvím bezplatné linky 158.

PÁTRÁNÍ

se narodil 9. prosince 1994 a  trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
24. května 2021. Jeho zdánlivé stáří 
je 27 až 30 let, měří asi 170 až 175 
centimetrů, jeho státní příslušnost je 
Ukrajina. 

ANDRII LAZARIUK 

se narodila 10. ledna 2008 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledanou vyhlásila prostějovská policie 
celostátní pátrání dne 16. srpna 2022. 
Její zdánlivé stáří je 14 až 15 let, měří 
asi 165 centimetrů, hnědočerné rovné 
vlasy a  hnědé oči. Zvláštní znamení je 
tetování na levém lýtku a levé ruce.

LENKA  FORGÁČOVÁ 

po dvojici hledaných

Je to velký milovník laskominek 
a hlavně koblížků s dírou uprostřed. 
Jednadvacetiletý muž předvedl urči-
tou míru troufalosti v jednom z pro-
stějovských supermarketů, která se 
hned tak nevidí. 

Na prodejně si totiž v oddělení peči-
va nabral hned pět takových donutů 
a následně prošel přes pokladny bez 
zaplacení. Podezřelé chování ne-
uniklo pozorné ochrance, která jej 
při odchodu zastavila, neboť muž se 
zdál ostraze povědomý již z  dřívěj-
ší doby, kdy odcizil pro změnu šest 
kusů donutů a krádež mu prošla. Po 
zavolání Městské policie Prostějov 
a zjištění všech skutečností vyšlo na-
jevo, že pachatel odcizil pečivo v hod-
notě 138 Kč.

5+6

KRIMI•• Pondělí •• 
Vánoce v srpnu? Ne, naštěstí tomu tak vážně není, můžete být v klidu, 
svátky budou, jak mají být. Ale první vlaštovka už tady přeci jen je. 
Prostějovská radnice se obrátila na veřejnost s  prosbou, že hledá le-
tošní vánoční strom, který ozdobí adventní období na náměstí T. G. 
Masaryka. 

•• Úterý ••
Zaslat připomínky. „Buď to nejede, nebo to radši zruší!“ I  to často 
slýcháme na autobusových stanicích společně s řadou dalších připo-
mínek. Teď ale mají občané možnost ozvat se do 9. září ohledně změn 
v jízdních řádech, které vejdou v platnost v letošním prosinci. Rozhod-
ně je lepší zaslat připomínku než tím následně provokovat řidiče. 

•• Středa ••
Akce „Mrtvé město“. Přesně před 54 lety vyzývala tehdejší Stráž lidu 
k akci Mrtvého města na následující den při vpádu jednotek Varšavské 
smlouvy. Na druhý den se ale událo něco, na co Prostějov nikdy ne-
zapomene. Krvavou neděli, při níž zemřeli tři lidé, už z historie nikdy 
nikdo nevymaže. 

•• Čtvrtek  ••
Tak jsme se přece jen dočkali. V  rámci letošního Prostějovského 
léta se o  poslední prázdninový koncert na náměstí postaral Václav 
Noid Bárta. Jeho hlas přitom tady měl znít už před půldruhým ro-
kem při slavnostním rozsvěcení stromu, který ale bohužel vzal za své 
v důsledku koronaviru. Až nyní to tak známý český zpěvák rozjel ve 
velkém. 

•• Pátek ••
První muzejní expozice. Psal se 26. srpen 1945, kdy se Prostějov stal 
prvním městem na Moravě, jež po druhé světové válce zpřístupnilo 
a otevřelo muzejní expozici pro veřejnost. Muzejní výstavy ve městě se 
i v dnešní době těší velké oblibě. 

•• Sobota ••
Živo na velodromu. Skvělou atmosféru a parádní zážitky si milovníci 
cyklistiky nenechali ujít na zdejším velodromu, kde vyvrcholil Memo-
riál Otmara Malečka a Prostějov znovu ukázal, že se řadí mezi cyklis-
tickou špičku v republice.  

•• Neděle ••
Něco do nosu. Včera si pochutnali všichni, kteří navštívili zahrádku 
Národního domu, kde probíhal srpnový Restaurant day. Návštěvníci 
měli možnost ochutnat řadu zajímavých pokrmů, ne zcela běžných 
v české kuchyni, a k tomu si užili spousty vynikající zábavy.  

„7 dnù Veèerníku v kostce“„7 dnù Veèerníku v kostce“
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Foto: Jan Frehar 
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František JURA,

Tento týden začne nový školní rok. Většina pe-
dagogů už se do škol vrátila, aby připravila vše 
potřebné na vyučování, žáky to čeká ve čtvrtek. 
A 1. září se mezi ně vypravím i já. Hodlám po-
přát maturitnímu ročníku Střední odborné školy 
podnikání a obchodu klidný rok věnovaný přípra-
vě na závěrečné zkoušky. Zároveň bych chtěl touto 
cestou poděkovat všem učitelům, jejichž povolání 
je mimořádně náročné a  ne vždy stoprocentně 
doceňované. Nemám přitom na mysli pouze fi-
nanční odměnu za jejich práci, ale také úctu nás 
ostatních. Přál bych si, aby dnešní žáci jednou 
mohli vzpomínat na své učitele tak, jako to dělám 
například já. Z pozice města platy učitelů neovliv-
níme, proto se snažíme pomoci školám alespoň 
zlepšit prostředí pro výuku. V posledních letech 
jsme především do školních budov a jejich okolí 
výrazně investovali a  máme připraveny další 
projekty, kterými je chceme dále zvelebovat. Přeji 
všem úspěšné vykročení do nového vyučovacího 
roku, a pokud možno klidné nadcházející měsíce.
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PROSTĚJOV Milovníci dobrého jídla měli uplynulou neděli zatrženou v kalendáři tučně a barevně 
zároveň. Právě 28. srpna se totiž na zahradě Národního domu konal další Restaurant day letošního 
roku. A i když nedorazil ani tucet kuchařů či pekařek, lidé si přišli na své. Mohli totiž na jednom místě 
ochutnat paellu ze Španělska, domácí pečivo i chobotnici z chorvatské Rjažaně. A mnoho dalších 
dobrot či pochutin.

Restaurant day Restaurant day 
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Foto: Michal Sobecký

PROSTĚJOV Zdražování se v po-
sledních týdnech projevuje také 
ve školách. Aktuální situace, při 
níž inflace stoupá k  sedmnácti 
procentům a  při níž rostou ceny 
energií, se podepisuje i  na ceně 
stravného. Ústavy všeho druhu 
tak nejen v  Prostějově na startu 
školního roku 2022/2023 zvyšují 
ceny obědů. Pro nejchudší rodiny 
to znamená další finanční zátěž 
navíc a dost možná ohrožení stra-
vy svého potomka! 

Michal SOBECKÝ
Nově o  možnost zahýbat s  cenami 
stravného zažádala ZŠ v ulici E. Va-
lenty a MŠ v ulici Smetanova. Cena 
obědů by se zde měla zvednout. 
Některé školy ale sahaly po vyšších 
cenách už koncem školního roku. 
„Zdražovali jsme v  průměru o  pět 
korun už od června. Žáci od patnácti 
do osmnácti let platí 34 korun, mezi 
11 a 14 lety 28 korun a nejmladší 24 

korun,“ prozradil ředitel ZŠ Me-
lantrichova Roman Pazde-
ra. „Domnívám se, že je 
to v  této době přimě-
řené. Podívejte, co se 
děje kolem nás, vše se 
zdražuje. Není to nic, co 
by mělo rodiny ohrožovat. 
A jsem si jistý, že většina toto 
zdražování zvládne bez 
problému,“ dodal.
Škola je zapojená do 
projektu Obědy do 
škol, který zařizuje 
stravování pro ty 
nejchudší. Podle 
ředitele aktuálně 
projektu využívá 
15 dětí. Jejich počet se nyní 
může zvyšovat. Podle 
zjištění Večerníku je ak-
tuálně v  projektu 
Obědy do škol 
zapojena s  jed-
nou výjimkou kaž-
dá škola ve městě.
Zdražování hájí i  představitelé města. 
„Zdražují se svačiny, obědy, ale také 

stravování pro dospělé. Je to na 
základě faktu, že se prostě 

zdražují potraviny,“ 
konstatoval náměstek 

primátora Jan Krchňavý. 
Magistrát podle jeho vyjádření nenaři-
zuje plošné zvýšení cen, ty přicházejí od 
jednotlivých zařízení, o návrzích pak hla-

sují radní. „Každá škola si ceny dělá sama. 
Návrhů od základních a mateřských škol 
byla celá řada,“ sdělil Krchňavý. I  přes 
aktuální růst cen obědů pro školáky ale 
primátor uklidňuje. „Pořád jsme na tom 
tak, že v regionu je cena školního stravo-
vání vůči rodinám dětí velice příznivá,“ 
ubezpečil František Jura.

zjistili jsme MOSTKOVICE Předposlední 
měření hygieniků má za sebou 
plumlovská přehrada. Ta spolu 
s dalšími desítkami vodních děl 
na Moravě prochází měřením 
kvality vody. Poslední se ve vodě 
nedaleko pláže U  Vrbiček ode-
hrálo v pondělí. A ve čtvrtek 25. 
srpna hygienici uveřejnili vý-
sledky: stav vody se dramaticky 
nezměnil! Nadále tak platí, že 
voda v přehradě dostala trojku. 
A  to je i  na stupnici hygieniků 
známka „dobrá“. V  případě vody 
značí zhoršenou kvalitu nebo třeba 
nutnost se po okoupání osprcho-
vat. Měření provedli hygienici po 
dvou týdnech.

Plumlovská přehrada má pravi-
delně problém od začátku srpna 
s kvalitou vody. Loni zde například 
hygienici tři týdny před koncem 
letních prázdnin vyhlásili zákaz 
koupání. Důvodem byly zejména 
sinice, které se v přehradě objevu-
jí. Letošní rok byl v tomto ohledu 
lepší, hygienici ani jednou koupání 
na přehradě nezakázali. Při třetím 
měření v  řadě sice vykázala voda 
v nádrži zhoršenou kvalitu, letos se 
však nedostala ani na stupeň čtyři. 
Hůře jsou na tom jinde. Například 
v rybníku Suchý, který je jen pár ki-
lometrů od Protivanova, platí stu-
peň čtyři. Letovická vodní nádrž 
pak dostala nedostatečnou.  (sob)

PROSTĚJOV S  novým 
tipem vandalismu 
se setkává řada míst 
v  České republice. 
A  ten souvisí s  válkou 
na Ukrajině. Řada insti-
tucí dává na vědomí svou 
solidaritu s  napadenou zemí 
vyvěšením ukrajinské vlajky. Ne 
každý obyvatel naší země je však 
tímto krokem potěšený. A najdou 
se i  tací, kteří se vůči ní dopouš-
tějí vandalismu. Už několikrát se 
s tím setkali také v prostějovském 
muzeu.
„K našim dvěma vlajkám je na rozdíl 
od jiných budov ve městě snadný 
přístup. Stačí vystoupat schody na 
lodžii s arkádami a jednoduše a ne-
pozorovaně vlajky odstranit. Nezná-
mí návštěvníci nám tedy několikrát 
modro-žlutou vlajku sundali a  od-
ložili na zem. Jednou s ní někdo do-
konce utekl do Zlaté brány, kde byl 
zadržen Policií ČR,“ uvádí ředitelka 
muzea Veronika Hrbáčková. 
Minulou středu ukrajinská vlajka 
zmizela beze stopy. „Ze zaměstnan-

ců si nikdo ni-
čeho nevšiml. 
Nechali jsme 
si od firmy, 

která má na starost náš kamerový 
systém, vyhledat záznam. Odpoled-
ne se v  inkriminované době zdržo-
valy na lodžii čtyři osoby. Dva muži 
opření o  její zábradlí hned vedle 
ukrajinské vlajky a pár mladých lidí. 
Po schodech nahoru vystoupal muž 
v modrém tričku a slunečních brý-
lích a před zraky přítomných vlaj-
ku vyňal ze žerdi, zlomil o  koleno 
a  s  poničeným předmětem odešel. 
Skupinka čtyř osob tomu přihlíže-
la, někdo z  nich si odcházejícího 
vyfotil na mobil. A nestalo se nic, ni-

kdo z nich incident službě na recep-
ci nenahlásil, nikdo proti takovému 
jednání nezasáhl… Kamerové zá-
znamy jsme předali Policii ČR, která 
celou záležitost prošetřuje,“ popsala 
až neuvěřitelnou událost ředitelka. 
A  současně vyjádřila nepochopení 
k takovému činu. „Nemohu pocho-
pit xenofobní myšlení některých 
spoluobčanů v  Prostějově, mož-
ná paradoxně v  osmdesátém roce 
výročí transportů prostějovských 
Židů do Terezína. Zatímco ukra-
jinská vlajka v  klidu visí na ostat-
ních muzejních institucích nejen 
v  Olomouckém kraji, v  Prostějově 
se vyskytuje vandalismus v podobě 
hanobení vlajky jiného státu. Kdo 
obavám o  morální kredit všech ak-

térů výše popsaného nerozumí nebo 
je snad považuje za banální, ať na-
vštíví naši novou výstavu s  názvem 
Návrat domů nežádoucí… v budo-
vě Špalíčku. Dobové plakáty nená-
vistně namířené proti židovským 
spoluobčanům a známá fakta, jak to 
skončilo, jsou bolestnou paralelou 
mezi minulostí a přítomností,“ vzka-
zuje vedení muzea veřejnosti.
Policie ČR může čin vyšetřovat 
mimo jiné jako poškození cizí věci 
nebo krádež. „O šetření tohoto pří-
padu nemám žádné informace,“ za-
reagovala na dotaz Večerníku Marie 
Safářová, tisková mluvčí Krajského 
ředitelství Olomouckého kraje s tím, 
že během víkendové služby se řeší 

jen aktuální události. Více informací 
tedy zkusíme zjisti v příštích dnech.
V každém případě vandalství jako ta-
kové má sazbu jednoho roku vězení. 
Pokud se jedná o krádež, zde záleží 
na vyčíslené škodě. Hranice trestné-
ho činu je aktuálně na deseti tisíci 
korunách.
„Popravdě, nevím o  tom, dovídám 
se to od vás. Myslím si ale, že je to 
zbytečný čin,“ neskrýval údiv Fran-
tišek Jura, primátor Statutárního 
města Prostějov. „Žádné vlajky by 
se neměly krást nebo ničit. Muzeum 
je krajskou organizací. A kraj prostě 
rozhodl, že tam ukrajinská vlajka 
bude. Mělo by se to tedy respekto-
vat,“ dodal Jura. (sob)

Vandalům se znelíbil symbol
➢ z titulní strany

UKRAJINY PROSTĚJOV Doslo-
va druhý propršený 
víkend v řadě má za 
sebou prostějov-
ský region. Silné 
lijáky začaly už 
v  pátek 26. 
srpna a  po-
kračovaly 
i v sobotu a neděli. 
K nim se také při-
daly bouřky po 
značných ved-
rech. A to nikdy nevětší nic dobrého...
Naštěstí to ale vypadá, že tyto přírodní 
živly nezpůsobily výraznější komplikace. 
Minimálně o problémech alespoň zatím 
o  uplynulém víkendu neinformovaly 
žádné jednotky integrovaného záchran-
ného systému. Naopak větší komplikace 
se zrodily na Jesenicku, kde se například 
voda dostala i do níže postavených domů 
a musela se odčerpat.  (jaf)



Napsáno

27. 8. 2012
Američané tenkrát před deseti lety překvapili a Roberta Kovaříka zhruba 
po měsíci od zatčení na letišti v Atlantě skutečně vydali české justici. Ve-
černík se s ním setkal v budově Krajského soudu v Brně, kam se Kovařík 
odvolal proti trestu odnětí svobody. „Nic jsem neudělal a dokážu to. Jak 
se vrátím z kriminálu, poskytnu vám velký rozhovor,“ slíbil tenkrát Ko-
vařík redaktorovi Večerníku na chodbě soudu ve chvíli, kdy ho eskorta 
odváděla do věznice. S odvoláním totiž neuspěl. Robert Kovařík si svůj 
dlouhý trest již odseděl a  necelé dva roky je už na svobodě. Večerník se 
s ním snažil přes jeho sestru spojit, ale marně. „Robert si s vámi nepře-
je mluvit. Nechte to už být,“ slyšeli jsme strohé odmítnutí od Kovaříkovy 
sestry. Holt, sliby chyby...  (mik)

STÍNY MINULOSTIPO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHOSTARÉHO
PŘÍPADUPŘÍPADU
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Už mají Kovaříka! Po více než 
devíti letech! Takové zprávy se 
aktuálně nesou po celém světě 
prostřednictvím Facebooku. Po-
kud se šuškanda potvrdí, bude 
to zpráva desetiletí! K definitivní 
jistotě ale pořád ještě něco chybí. 
Zprávy z  Facebooku a  částečně 
i  z  českého policejního prezídia 
však hovoří jasnou řečí. 
Bývalého prostějovského hoke-
jistu Roberta Kovaříka, odsouze-
ného za loupežná přepadení, na 
kterého byl vydán evropský zaty-
kač už v  roce 2003, zatkli podle 
dostupných informací američtí 
lovci lebek ze speciálních jednotek 
US Marshal 25. července 2012 na 
letišti v  Atlantě! „Sice byl zatčen 
a možná bude vydán souhlas k vy-

dání do České republiky, ale bude 
se hájit. Je nevinný a  věřím, že se 
brzy vrátí do USA,“ napsala na 
Facebook Kovaříkova druhá man-
želka. „Kovařík byl v  roce 2006 
v  nepřítomnosti odsouzen Kraj-
ským soudem v  Brně na deset let 
za trestný čin ozbrojené loupeže, 
o  dva roky později dostal za další 
podobnou činnost trest od Kraj-
ského soudu v  Ostravě. Pokud by 
byl vydán, nastoupil by okamžitě 
výkon trestu,“ namítl jeden z pro-
stějovských pracovníků justice. 
„Na uvedeného muže byl vydán 
evropský zatykač. O  jeho zatčení 
v USA nemáme zatím žádnou ofi-
ciální zprávu. Pouze český konzu-
lát nás informoval, že pan Kovařík 
byl koncem července předveden 

v  USA k  soudci,“ uvedla pro Ve-
černík Dagmar Bednaříková, tis-
ková mluvčí Policejního prezídia 
České republiky. Zprávu o zatčení 
Roberta Kovaříka nám bohužel 
nepotvrdilo ani Ministerstvo spra-
vedlnosti. „Máme zatím jen stejné 
zprávy jako vy, bude potřeba žádat 
americkou stranu o detailnější infor-
mace,“ řekl naší redakci v  telefonic-
kém rozhovoru Jiří Hovorka, ředitel 
tiskového odboru Ministerstva spra-
vedlnosti České republiky v Praze.  
Pokud všechno dobře půjde, měl 
by Robert Kovařík být vydán, stej-
ně jako nedávno jiný Prostějovan 
Jaroslav Melka. Netřeba připomí-
nat, že celou kauzu budeme pečlivě 
sledovat a co nejdříve čtenářům při-
neseme aktuální informace.

Rejskova ulice 
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Žeranovská ulice Příště: Žeranovská ulice 
2x foto: SOkA a Martin Zaoral 

PROSTĚJOV Vůbec poprvé 
v  jeho osmileté historii bylo do 
babyboxu v  prostějovské nemoc-
nici uloženo neznámým člově-
kem malé miminko. Stalo se tak 
loni 24. srpna a  naprosto zdravá 
holčička dostala jméno Barbora. 
„Barborka je krásná! Váží 2 700 
gramů a měří 48 centimetrů. Byla 
pečlivě oblečená, celá v bílém, za-
balená v  plyšové dece. Pupečník 
měla podvázaný gumičkou do 
vlasů,“ uvedla tehdy primářka dět-
ského oddělení Nemocnice Pros-
tějov Lenka Šigutová. Večerník se 

s ročním odstupem pokusil zjistit, 
jaký byl další osud odloženého 
miminka. 
Jaká je standardní cesta dítěte po-
tom, co se objeví v  babyboxu? „Na 
základě předběžného opatření dítě 
během několika málo dnů přejde 
do péče náhradních rodičů. Toto 
rozhodnutí pak ještě musí svým 
rozhodnutím posvětit soud, což trvá 
zhruba půl roku až rok,“ nastínil ini-
ciátor babyboxů v ČR Ludvík Hess 
s tím, že zodpovědnost za dítě přebí-
rá český stát konkrétně pak OSPOD.   
V babyboxech již bylo objeveno cel-

kem 240 dětí. „S mnoha náhradními 
rodiči jsem v kontaktu. Dostávám od 
nich děkovné dopisy i fotografie. Na 
adopci dítěte obvykle čekali mnoho 
let a o to intenzivněji pak vše proží-
vají,“ dodal Ludvík Hess. 
Přirozeně nás zajímalo, zda se ozvali 
i  náhradní rodiče prostějovské Bar-
borky. „V  tomto případě se dosud 
nikdo neozval,“ zareagoval pro Ve-
černík Hess, podle něhož je téměř 
jisté, že malá holčička našla náhradní 
rodiče pocházející z  Olomouckého 
kraje. „Bývá to běžná praxe,“ uvedl 
bez dalších podrobností.     (mls) 

Barborka 
z prostějovského 

babyboxu žije v našem kraji 

Michal Tomiga 
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PROSTĚJOV Toto je hodně hořký 
konec... Někdejší šéf prostějovského 
mládežnického hokejového klubu 
LHK Prostějov Michal Tomiga byl 
přede dvěma lety odsouzen k pětileté-
mu nepodmíněnému trestu. Součástí 
rozsudku byla i  povinnost uhradit 
škodu, kterou způsobil. Městu Pro-
stějov měl vrátit 500 tisíc korun plus 
úroky, Olomouckému kraji pak 1,34 
milionu korun. Přestože odvolací 

soud mu trest nakonec snížil na tříle-
tou podmínku, stále platí, že Tomiga 
musí nelegálně inkasované peníze 
vrátit. Zajímalo nás, zda se mu tento 
temný STÍN MINULOSTI podařilo 
zaplašit. 
Tomiga byl odsouzen za to, že využíval 
peníze z  dotací, přestože jeho spolek 
už byl v té době v exekuci. To se neslu-
čovalo s podmínkami o přijetí dotace, 
navíc Tomiga své nevyřízené dluhy 

městu Prostějov i Olomouckému kraji 
zatajil. 
Jak se Večerníku podařilo zjistit, škoda 
městu Prostějov ze strany pana Tomigy 
stále uhrazena nebyla. Naopak někdejší 
hokejový boss začátkem letošního roku 
po rozhodnutí Krajského soudu v Brně 
skončil v úpadku. Ani poté však žádné 
peníze na konto města dosud nedo-
putovaly. „Město Prostějov se do insol-
venčního řízení přihlásilo s pohledávkou 
v celkové výši 604 095 Kč. Vzhledem ke 
stavu řízení město dosud žádné plnění 
neobdrželo,“ reagovala na naše dotazy 
referentka mediální komunikace prostě-
jovského magistrátu Anna Kajlíková. 
Z  někdejšího rozhodnutí trestního 
soudu vyplývá, že Michal Tomiga musí 
uhradit způsobenou škodu dle svých 
možností. Pokud by tak nečinil, hrozí 
mu, že soud přemění jeho podmíněný 
trest v nepodmíněný. To však bude prav-
děpodobně zjišťovat až po uplynutí pěti-
leté zkušební doby.  (mls)
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Michal SOBECKÝ
„Krádeže katalyzátorů trápí Pros-
tějov, co vím, od konce května. Za 
posledních sedm dní vím o jedenác-
ti poškozených autech,“ uvedl. Sám 
přišel o katalyzátor ve Fanderlíkově 
ulici. V diskusi se následně přihlásila 
řada lidí, kteří mají z  různých míst 
Prostějova stejnou zkušenost.
Majitelé často neváhají a  oznamu-
jí svou zkušenost se zloději policii. 
Jenže zlodějům přeje nedávná změ-

na zákona. Ta stanovila, že trestným 
činem je krádež až od deseti tisíc 
korun. „Pachatelé si záměrně vybí-
rají stará auta, aby škoda nepřesáhla 
deset tisíc korun. A nebyl to trestný 
čin. Moje škoda byla pět a  půl tisí-
ce korun,“ prozradil muž, který vše 
oznámil policii. Redakce požádala 
o reakci na případy krádeže ředitele 
městské policie Libora Šebestíka. 
„Jsou to věci, co jsou nad deset tisíc 
korun. A to řeší Policie České repub-
liky. Nevím, že by se tam v současné 
době něco dělo,“ vyjádřil se.
Potvrdil ale, že se zloději už v  mi-

nulosti na katalyzátory zaměřovali. 
„Měli jsme informaci a tip na některá 
místa kolem sídliště Hloučela. Nás 
požádali o  dohled. Nevzpomínám 
si, že bychom tam ale v tomto směru 
něco zjistili. Vím, že to bylo zhruba 
na jaře,“ sdělil Libor Šebestík. Pro-
stějov a  s  ním jeho obyvatelé se se 
zloději katalyzátorů potýkali opa-

kovaně. Řada případů se váže třeba 
k  roku 2020. Loni se znovu zloději 
zaměřovali především na okolí pro-
stějovské nemocnice. V  listopadu 
2021 byl například pro opakované 
poškození aut s  cílem ukrást kata-
lyzátor nepravomocně odsouzen 
Lukáš Čureja. Měl mít na svědomí 
nejméně čtrnáct aut.

pro Večerník

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Michal SOBECKÝMichal SOBECKÝ
Říká se, že nevstoupíš dvakrát do stejné 
řeky. Pokud se však jedná o  páchání 
přečinů, nemusí to vždy platit. To je 
i  případ jednačtyřicetiletého Jaromíra 
Šišmy. Za zanedbání povinné výživy 
byl trestán už před rokem. A  tohoto 
prohřešku se měl dopustit opakovaně. 
Dostat se z problémů mohl tento muž 
pomocí veřejně prospěšných prací, které 
mu nařídil soud před časem. Jenže ani to 
neklaplo, z nařízených dvou stovek jich 
odpracoval pouze 144. Městský soud tak 
měl ve čtvrtek 25. srpna rozhodnout, co 
s ním provede.

Po přečtení práv se soud pustil do ro-
zebrání aktuální situace muže. V tu 
chvíli byl ve věznici v Rapoticích, kde 
si odpykával trest za porušení pod-
mínky. Předtím žil v Uničově v bytě 1 
+ 1. Má tři nezletilé děti, jejich matce 
má přispívat 8 000 korun, další peníze 
dává na výchovu přítelkyni na syna. 
„Ale nebyla to částka určená soudem, 
dohodli jsme se tak,“ poznamenal. 
Před nástupem za mříže pracoval jako 
kominík. „Během koronaviru bohužel 
nebyly výdělky takové. Po něm už by 
mělo být vše v pořádku,“ upřesňoval své 
poměry.

Do problémů se Šišma dostal, když ne-
zaplatil všechny peníze na alimentech.
Byl mu vyměřen trest v podobě 200 
hodin veřejně prospěšných prací. Při 
nesplnění muži hrozilo vězení. „Měl 
jsem na to rok, šlo o práci ve škole. Tam 

ale místo nebylo, nastoupil jsem tedy 
místo v půlce roku až v lednu,“ snažil se 
před senátem objasnit své pochybení. Ne 
všechny hodiny však nakonec stihl od-
pracovat, což muž vysvětlil péčí o syna. 
„Chodil jsem na ty hodiny. Ale platilo, že 
syn zakašle a já s ním byl doma. Sem tam 
jsem ho pohlídal, ale nešel s ním k dok-

torovi,“ vysvětloval dále soudkyni Adéle 
Pluskalové.
Problém byl, že podle probační a me-
diační služby, která na jeho výkon 
trestu dohlížela, nebyl muž spoleh-
livý. „Šestého června vás vyřadili pro 
nespolehlivost a  nedoložené absence,“ 
konstatovala soudkyně. Na to Jaroslav 

Šišma pravil, že vše domlouval se školní-
kem zařízení. Když byl tázán, proč neza-
čal s prací na škole dříve, obhajoval se tím, 
že tam nebylo místo. „Kývl jsem tedy na 
to, že za půl roku práci zvládnu,“ bránil se 
vytrvale chlapík. Dále se hájil, že dlužnou 
částku zaplatil. Mezi tím, o  jaké částce 
mluvil on, a jakou zmiňovala soudkyně, 
však byl rozdíl 16 000 korun.

Muž nakonec nepřesvědčil ani soud, ani 
státní zástupkyni. „Nedá se konstatovat, 
že by vedl řádný život, když byl odsouze-
ný a mařil výkon trestu, respektive poru-
šil jeho podmínky. Navrhuji přeměnit vý-
kon trestu a ze zbylých 56 hodin veřejně 
prospěšných prací udělat 56 dní nepod-
míněně ve vězení s ostrahou,“ upřesnila 
státní zástupkyně Libuše Bartlíková. 
S tímto návrhem se ztotožnila i soud-
kyně, Jaromír Šišma tak stráví necelé 
dva měsíce ve vězení.

➢ z titulní strany

Zneuctili ženu pivem
Terčem pivního útoku se v cen-
tru Prostějova stala pětačtyřice-
tiletá žena, která se dostala do 
sporu se čtyřiatřicetiletým a še-
stadvacetiletým mužem. Trojice 
se nejprve častovala nadávkami 
ze samého dna vulgarit. Mužům 
se však zdálo, že ani těmi nej-
sprostějšími nadávkami svou 
známou z mokré čtvrti neurazili 
dostatečným způsobem. Proto ji 
ještě polili pivem z  láhve a  jako 
přídavek přidali plivanec do tvá-
ře. Situaci uklidnila až přivolaná 
hlídka strážníků.

Igelitman
Začátkem minulého týdne 
v  ranních hodinách prověřovali 
strážníci neobvyklé hlášení, že 
se ulicemi města pohybuje muž 
oděný pouze do igelitové fólie. 
Hlídka záhy opravdu narazila 
na osmadvacetiletého chlapí-
ka, který měl na sobě oblečený 
jednorázový ochranný fóliový 
oblek. Strážníkům vysvětlil, že 
se vrací z veselé oslavy a při od-
chodu domů nemohl najít své 
civilní oblečení. Po objasnění 
vzniklé události odešel do místa 
svého bydliště. Přibližně za ho-
dinu a půl bylo přijato opět tele-
fonické oznámení, kde oznamo-
vatel uvedl, že našel kompletní 
pánské oblečení včetně dokladů. 
Městská policie již tušila, komu 
bude nalezené oblečení patřit. 
Všechny věci následně předala 
majiteli, který byl spokojen, že 
se nic neztratilo.“

Neodhadla míru
Svou bezpečnou míru už zjevně 
nedokáže odhadnout dvaašede-
sátiletá žena válející se za bílého 
dne na veřejném prostranství 
jako vyvržený vorvaň. Kolem 
ní se vznášel těžký lihový odér. 
Žena nebyla schopna vstát ani 
srozumitelně komunikovat. Pá-
dem na zem se navíc poranila 
na hlavě. Přivolaní strážníci ženě 
naměřili 2,5 promile alkoholu 
v  dechu a  po konzultaci s  léka-
řem ji nechali odvézt do nemoc-
nice.

Milovník donutů
Značnou míru troufalosti před-
vedl jednadvacetiletý milovník 
amerických koblížků. Takzva-
ných donutů si v  oddělení pe-
čiva nabral hned pět a následně 
s  nimi zcela drze prošel přes 
pokladny bez placení. Už už se 
chtěl do moučníku zakousnout, 
když ho za rameno uchopila 
pevná ruka místní ochranky, je-
jímuž bdělému oku zlodějna ne-
unikla. Pracovník ostrahy si totiž 
už při vstupu muže do prodejny 
uvědomil, že tento výlupek 
ukradl před nedávnem v  krámě 
šest donutů. Tehdy mu to pro-
šlo, tentokrát byl ovšem předán 
hlídce strážníků, od nichž dostal 
mastnou pokutu.
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Dýka nedorazila

Německou dýku objevil na in-
ternetu milovník chladných 
zbraní z  Prostějova. Hned 
kontaktoval prodávaajícího 
a  souhlasil se všemi podmín-
kami prodeje. Současně také 
poslal na určený účet požado-
vanou částku 12 tisíc korun. 
Na dýku ovšem už několik 
týdnů marně čeká, přičemž 
prodávající přestal komuni-
kovat, čímž zájemci o  zbraň 
vyslal vzkaz, že se může jít 
leda tak bodnout. Má-li ovšem 
čím.

Okraden v myčce
Několik desítek tisíc korun 
stála chvilka nepozornosti 
řidiče Opelu v  bezkontaktní 
myčce v Plumlovské ulici. Za-
ujatý mytím zadní části vozu 
si nevšiml, že mu neznámý po-
hotový zloděj sáhl do přihrád-
ky na palubní desce a  odcizil 
mu z  ní dva mobilní telefony. 
Jeden přitom nebyl starý ani 
čtyři dny. Škoda je necelých 
50 000 korun.

PROSTĚJOV Takových přípa-
dů jsou stovky, ba i tisíce. Po 
rozvodu nebo rozchodu při-
chází otázka, co s péčí o dítě. 
A když už je ratolest svěřena 
do péče matky, přichází další 
důležitý milník: alimenty, je-
jich výše a  samo placení. Ne 
všichni otcové se k němu však 
mají. A někteří si tím zaděláva-
jí na problémy. To je i případ 
Jaromíra Šišmy, jehož případ 
uplynulý čtvrtek projednával 
soud. Ovšem „jen“ na dálku, 
prostřednictvím videokonfe-
rence z věznice. Večerník byl 
ovšem u toho!

 Foto: Michal Sobecký

PROSTĚJOV Na sociálních sítích se objevily diskuse o tom, že 
Prostějovsko znovu obchází několik pachatelů, kteří připravují 
majitele aut o katalyzátory. Zmíněno je třeba sídliště Hloučela 
a okolí. Tedy nejlidnatější část Prostějova s parkovišti, která jsou 
v některých případech bokem od bytových domů. Někteří lidé 
ale o katalyzátor přišli i přesto, že se automobil nacházel v ulici 
před obytnými domy. Třeba pan Miloslav, který krádež hlásil mi-
nulý týden. 

Čtyřicátník skončil u soudu a putuje do vězení

 Foto: Facebook

Z kasina na 
PROSTĚJOV Ve značně pod-
roušeném stavu navštívila jedno 
z prostějovských kasin devětadva-
cetiletá žena. Její chování zdaleka 
neodpovídalo normám tohoto 
zařízení, kam si spořádaní občané 
chodí odpočinout a  prohrát po-
slední kalhoty.
Žena vybuřovala a slovně i fyzicky na-
padala ostatní návštěvníky podniku. 
Na výzvu strážníků, aby se uklidnila, 
vůbec nereagovala. Její agresivita se 
naopak stupňovala. Jednomu z  hrá-
čů, o němž si asi myslela, že on na ni 
zavolal muže zákona, vytrhla z  ruky 
mobilní telefon a mrštila jím na zem.
„Hlídka se pokusila opět s použitím 

zákonné výzvy ženu uklidnit, avšak 
marně. Agresorka začala šermovat 
rukama před obličejem strážníka, 
své emoce nezvládla a  plivla mu do 
obličeje,“ prozradil vrchní inspektor 
oddělení prevence kriminality Měst-
ské kriminality Petr Zapletal a dodal: 
„Zasahující hlídce nezbylo nic jiného 
než s  pomocí donucovacích pro-
středků ženě nasadit pouta.“
S 1,71 promile alkoholu v krvi potom 
agresivní žena skončila na záchytce 
v  Olomouci. Svoje chování bude 
následně muset vysvětlit u  správní-
ho orgánu, kde se bude zodpovídat 
z přestupku proto veřejnému pořád-
ku a občanskému soužití.    (ofr)
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 Jak se díváte na spolupráci 
s prostějovskou nemocnicí?  
„Jsem za její existenci vděčný. Jsem si 
vědom, že zdaleka ne v každém měs-
tě naší velikosti je podobné zdravot-
nické zařízení. A  pokud je, ne vždy 
obsáhne tolik oborů jako nemocnice 
v Prostějově. Připomínám, že ta naše 
má i  infekční oddělení, což je jinak 
spíše výjimka. Nikdy nevíte, kdy se 
vám podobné oddělení plné odbor-
níků může hodit. Respektive done-
dávna jsme to nevěděli, po událos-

tech posledních let už si to budeme 
všichni pamatovat. Jen dodávám, že 
naši předkové, kteří ji kdysi založili, 
byli velmi moudří. Původně to vlast-
ně byla městská nemocnice postave-
ná z iniciativy radnice. Jejich rozhod-
nutí se nám vyplácí dodnes, i když už 
dnes patří Olomouckému kraji a má 
soukromého provozovatele.“ 

 Jak podle vás nemocnice zvládla 
covid? 
„Nejsem odborník na zdravotnictví, 
spíše se na celou věci dívám z druhé 
strany. Scházel jsem se s  vedením 
nemocnice a  jejími odborníky řadu 
týdnů předtím, než nákaza vypukla 
naplno. Předávali jsme si informace 
o  koronaviru od prvních zmínek 
o této nemoci. Bylo to pro mě velmi 
cenné. Město pak nebylo příchodem 
nemoci nijak překvapeno a  zaskoče-
no. Byli jsme si vědomi, že se nákaza 
přibližuje a že je jen otázkou času, kdy 
k nám dorazí. Proto jsme mohli velmi 
brzy začít kupovat roušky a  shánět 

dezinfekci. Rád bych za to nemocni-
ci a jejím zaměstnancům zpětně ještě 
jednou poděkoval. I  díky nim jsme 
byli vzorem pro jiná města.“ 

 Prostějov byl ceněný i za zřízení 
očkovacího centra. Jak na tento 

projekt zpětně nahlížíte? 
„Pořád jej vnímám stejně. Bylo 
to správné rozhodnutí. Umož-
nila ho právě skvělá dosavadní 
spolupráce města a nemocni-
ce. Díky tomu jsme se mohli 
rychle a dobře domluvit na 
zřízení očkovacího centra. 
Město poskytlo budovu 
a  pracovníky na recepci, 
hasiči se postarali o pravi-
delnou dezinfekci budo-
vy a nemocnice budovu 

naplnila odborným personálem. Díky 
tomu bylo možné během pěti a  půl 
měsíce aplikovat našim občanům 
a  obyvatelům okolních obcí přes 70 
tisíc vakcín. Připomínám, že očková-
ní u  nás podstoupil i  arcibiskup Jan 
Graubner, který v současné době stojí 
v čele české katolické církve. Vybral si 
naše centrum na základě referencí, což 
beru jako jeho velkou pochvalu.“ 

 Budete ve spolupráci 
pokračovat i po covidu? 
„Už pokračujeme. Letos na jaře se pod 
mou záštitou uskutečnil Den ošetřo-
vatelství. Jeho cílem bylo nejen ukázat 
důležitost středního zdravotnického 
personálu, ale také přitáhnout k  pří-
slušným oborům budoucí studenty. 
Spojení nemocnice se zdejší zdravot-
nickou školou je totiž dalším důleži-
tým bonusem, který přináší výhody 
nejen nemocnici a  škole, ale celému 
městu. A  další projekty samozřejmě 
připravujeme, protože je to pro nás 
všechny výhodné.“
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Kdo z nás by neměl rád psy? Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit domácí pohodu. 
Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již nebyl vydán. 

Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a  odchyt psů na tel.: 606 855 797  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je 

Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ARGO     NAPOLEONKA      MAX       

Anna VEČEŘOVÁ
23. 8. 2022 | 52 cm | 4,20 kg

Želeč

Gabriela FRODLOVÁ
23. 8. 2022 | 51 cm | 3,35 kg

Prostějov

Emily PERNICOVÁ
3. 8. 2022 | 50 cm | 3,30 kg

Čehovice

BLAHOPØEJEME!!!
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 
rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník 

život provázený klidem, zdravím a jen těmi 
nejradostnějšími událostmi. 

Vítejte  na  světě,  děťátka!

Vítejte na svìtì galerie miminek na www.vecernikpv.cz

Posílejte svá
miminka

VÁŽENÍ RODIČE,
Fotografie narozených miminek po-
řizujeme každou středu v  porodnici 
Nemocnice Prostějov. Pokud již mimin-
ko na pokojinezastihneme a máte zá-
jem, aby snímek miminka byl zveřejněn 
na  této straně Večerníku v rámci rubri-
ky „Vítejte na světě“, zašlete fotografii 
na adresu miminka@vecernikpv.cz
a dodejte k tomu údaje: jméno a pří-

jmení miminka, datum narození, výška 
a váha při narození a také adresu byd-
liště, na kterou vám pak  zašleme jako 
dárek graficky redakčně zpracovaný 
obrázek. Děkujeme! Redakce 
 PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku
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PROSTĚJOV Městu Prostějov 
se v  posledních letech 
opakovaně vyplatilo, že na 
jeho území sídlí moderní 
nemocnice. Ještě v  90. 
letech minulého století 
se přitom vedly diskuse, 
zda je vůbec takové 
zdravotnické zařízení 
ve městě třeba. Jak vidí 
uplynulá léta spolupráce 
s  prostějovskou nemocnicí, 
jsme se zeptali prostějovského 
primátora Františka Jury.

„„„„Za exiistenci nemoccnice jssem vdděčný! 
SSpolluprááce jee vynnikajjící,“ 
pochvaluje si 
primátor 
František Jura

PROSTĚJOV Zastupitelstvo bude na 
záříjovém jednání rozhodovat o  jed-
nom z několika projektů participativ-
ního rozpočtu 2021. Předmětem za-
kázky je zřízení dalšího workoutového 
hřiště se sestavou cvičebních prvků 
včetně vybudování dopadové plochy. 
„Nové hřiště bude vybudováno v místě 
volné plochy a  bude rozděleno na dvě 
části, větší o rozloze 64 m2 a menší o vý-
měře 32 m2. Na větším hřišti bude osaze-
na nová workoutová sestava, na menším 
budou umístěny tři posilovací stroje. Do-
padová plocha bude tvořena litou pryží. 

Plocha hřiště bude ohraničena betonový-
mi obrubníky usazenými do betonového 
lože. Hřiště bude doplněno informační 
cedulí s provozním řádem hřiště,“ popsal 
budoucnost náměstek primátora pro 
stavební rozvoj a  investice Jiří Rozehnal 
(ANO 2011). 
Odbor rozvoje a investic zadal prostřed-
nictvím oddělení veřejných zakázek vý-
běrové řízení na zhotovitele této veřejné 
zakázky. Nejvýhodnější nabídku podala 

společnost Fitnema s.r.o., Třebíč s termí-
nem dokončení nejpozději do 30. listo-
padu 2022. Celkové náklady na realizaci 
akce jsou tak ve výši přes 902 000 korun.

(red)

sledné zklamání. I několik zahra-
ničních zájemců se našlo. Nakonec 
však doposud nikdy nebyl dotažený 
do konce. „Měli jsme tu třeba vážné 
zájemce z  Francie. Ti ale padli, do 
posledního kola se vůbec nepřihlá-
sili,“ konstatoval František Jura k in-
formaci, kterou Večerník přinesl již 
před časem. Ohledně zámku už se 
dříve mluvilo i  v  souvislosti s  pře-
vzetím obcí. K  tomu ale nikdy ne-
došlo. Ptení s tisícovkou obyvatel by 
mělo v rozpočtu na opravy jen málo 
peněz. „Nabídka převodu zámku 
byla učiněna i obci Ptení, která ji ale 
neakceptovala, a to z důvodu nedo-
statečných finančních prostředků 
potřebných na rekonstrukci zámku 
a jeho další provoz,“ potvrdil Pospí-
šil.
Nyní je nicméně prodej zatím nejblíže 
uskutečnění. Rada města Prostějo-
va totiž doporučuje Zastupitelstvu 
města Prostějova schválit prodej 
nemovité kulturní památky - zám-
ku ve Ptení a  s  ním souvisejících 
pozemků, a  to Davidu Hudečkovi, 
za nabídnutou kupní cenu v  cel-
kové výši převyšující 3,33 milionu 
korun. Nový potenciální majitel do 
koupi již investoval. „Zájemce už složil 
i požadovanou kauci ve výši 320 tisíc 
korun. Je to navíc člověk, který pořádá 
různá šermířská představení a má tedy 
vztah ke kulturním akcím,“ prozradil 
Jura. 
Záměrem budoucího vlastníka je zá-
mek zrekonstruovat v  renesančním 
styl. „Zámek by byl otevřen veřejnosti, 
konaly by se zde výstavy, hudební vy-
stoupení, kulturní akce, autorská čte-
ní, svatby a podobně. V části zámku by 
chtěl zřídit čajovnu,“ potvrdil náměs-
tek Pospíšil s tím, že se jedná o místní-
ho rodáka, pro něhož je zámek srdeční 
záležitost. David Hudeček údajně po-
čítá s velkými investicemi, chce z mís-
ta vytvořit kulturní centrum a spoolu-
pracovat s obcí.
O  definitivním prodeji zámku 
a souvisejících pozemků však musí 
rozhodnout Zastupitelstvo města 
Prostějova na svém zasedání v září.
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Konec letitého chátrání zámku ve  Ptení? Ptení?

Foto: Michal Sobecký
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PROSTĚJOV Hned s  několi-
ka novinkami se zane-
dlouho setkají 
návštěvníci pro-
s t ě j o v s k é h o 
městského hřbi-
tova. Magistrát 
aktuálně pracuje 
na dvou projektech, které 
zlepší tvář lokality, případně po-
mohou řidičům.
Už několik měsíců pokračuje oprava 
hlavní brány hřbitova. Průčelí dostá-
vá novou fasádu, která donedávna 
opadávala z  historického objektu 
starého více než sto let. „Opravy 
hřbitovní hlavní brány finišují. Firma 
odvedla vynikající práci a patnáctého 
září by měla být brána připravena pro 
veřejnost,“ prozradil na tiskové kon-

ferenci po jednání rady 
města náměstek 

prostějovské-
ho primátora 
Jiří Rozehnal 

(ANO 2011). 
Ten se vyjádřil také 

k  jednomu novému pro-
jektu, který souvisí s  parkováním. 
Lidé dosud mohou využívat  plochy 
přímo před hřbitovem nebo o něco 
větší u bočního vchodu na hřbitov. 
„Parkoviště jsou ale nedostatečná 
kapacitou, a  to zejména v  období 
Dušiček. Chystáme tedy výstavbu 
parkoviště, na které vyjmeme půdu 
z fondu. Celkově by se mělo jednat 
o šedesát až sedmdesát míst,“ upřes-
nil náměstek primátora pro oblast 
investic.  (sob)

PROSTĚJOV Výrazné zvýšení 
cen energií nezpůsobilo jen růst 
cen potravin nebo potíže pro do-
mácnosti, ale také mnohým fir-
mám či spolkům. Rada statutár-
ního města Prostějova si je toho 
vědoma. A tak na svém posledním 
zasedání schválila pomoc pro po-
třebné, kterou magistrát posky-
toval také v  období koronaviru. 
Vedení města ovšem zatím neu-
přesnilo, kdo přesně a  v  jakých 
částkách by mohl na podporu do-
sáhnout.

S  informací o  tom, že město lidem 
s  drahými energiemi pomůže, přišel 
na páteční tiskové konferenci prostě-
jovský primátor. „V  úterý třiadvacá-
tého srpna jsme schválili pět milionů 
korun na podporu zasažených ener-
getickou krizí. Nebereme to jako plác-
nutí do vody, navazujeme na to, jak 
jsme pomáhali v období koronaviru,“ 
prozradil František Jura (ANO 2011). 
Magistrát tehdy pomohl například 
živnostníkům a  menším firmám. 
Nyní by se mělo rozhodnout, zda 
půjde město podobnou cestou. 

„Pracujeme aktuálně na tom, jak 
a komu by měly peníze přijít. Řešili 
jsme, zda půjde o peníze pro práv-
nické osoby nebo i  osoby fyzické.
Mezi právnickými skupinami půjde 
třeba o  spolky z  kulturní a  spor-
tovní oblasti, na které nynější ceny 
energií těžce dolehly,“ uvědomuje si 
Jura. Zdůraznil přitom, že důležitá 
bude rychlost vyplacení po schvá-
lení podpory. „V  případě koronavi-
ru měli žadatelé na účtu peníze do 
čtrnácti dnů. Podobně to chceme 
i nyní,“ upřesnil.  (sob)

Mìsto M
s drahými energiemi. 
Ale jak? A kdy?

Objevil se vážný zájemce a památka 
je blízko obnově. Snad… PROSTĚJOV Prostějovští zastupi-

telé a zastupitelky budou schvalovat 
doporučení radních na rozpočtové 
opatření pro vznik altánu v  Kolá-
řových sadech. Rozhodlo se o  tom 
v úterý 23. srpna.

Petr KOZÁK
Altány jsou v současnosti opět velmi oblí-
beným prvkem parků a školních zahrad. 
Mohou sloužit nejen k výuce nebo akti-
vitám školních družin, využívat je může 

široká veřejnost. Mohou být také cílo-
vou stanicí pro procházky, úkrytem před 
nenadálým deštěm nebo slunečními 
paprsky či místem pro odpočinek. Jeho 
vybudování v Kolářových sadech vychází 
z loňského projektu participativního roz-
počtu Společně rozvíjíme Prostějov. „Ná-
pad na vybudování altánu se mi od první 
chvíle líbil a podle výsledků hlasování byli 
stejného názoru i naši občané,“ říká pri-
mátor František Jura (ANO 2011). 
„Altán bude ve tvaru osmiúhelníku 
o průměru pěti metrů bez zdobných prv-
ků tak, aby se jeho design co nejvíce blížil 
stávajícímu vybavení parku, jako je napří-
klad návštěvnické zázemí v  Kolářových 
sadech. Při jeho instalaci nedojde 
k ohrožení stávajících vzrostlých stromů,“ 
informoval Jiří Rozehnal (ANO 2011), 
náměstek prostějovského primátora pro 
oblast rozvoje a investic. 
Pracovníci Odboru rozvoje a investic oslo-
vili sedm firem k předložení nabídky na vy-
budování altánu zadaného zjednodušenou 
dokumentací a technickým popisem pro-
vedení. Nabídku předložily tři firmy. „Na zá-
kladě výše uvedených nabídek je navrženo 
realizovat zakázku prostřednictvím firmy, 
která předložila nejvýhodnější nabídku, to 
je Stolařství Roman Boháček Svitávka. Na 
realizaci je potřebná částka ve výši půl mili-
onu korun,“ prozradil primátor Jura.

Altán za pùl mega!

Náměstí Spojenců získá
workoutové hřiště



Kdesi jsem zaregistroval, že máme 
v  našich zeměpisných šířkách za 
sebou opět rekordně teplé období. 
Nejsem rozhodně příznivcem růz-
ných kvaziideologií, v tomto případě 
o oteplování klimatu. Lidská činnost 
má zcela logicky na přírodu čím dál 
negativnější vliv, ale jistě to nemůže 
být důvodem k návratu, obrazně ře-
čeno, do jeskyň. Faktem je, že i tady 
na Hané jsou horké dny během léta 
stále častější.
Kdo nevlastní domek se zahradou 
a bazénem, tímto trendem jistě není 
příliš nadšen. Všude na světě se horko 
ve městě snáší mnohem hůř než na 
venkově. Příznivci skupiny Alphaville 
si možná vzpomenou na slova písnič-
ky Summer in Berlin „The heat of the 

sun which is stored in the pavement 
feels so fine“. Písničku mám velmi rád, 
ale s těmito slovy se těžko ztotožňuji. 
Slunečním horkem nasáklý chodník 
opravdu není nic příjemného.
Jediným lékem na vedro sálající z bu-
dov a asfaltových či dlážděných ploch 
je dostatek zeleně. Té je v Prostějově 
zapotřebí nejen v  létě, ale celoročně 
vzhledem k bohatému přísunu nepří-
liš čerstvého povětří z průmyslových 
končin českého i  polského Slezska. 
Což o  to, víme to všichni a početně 
se při obnově stromů stav skutečně 
minimálně vyrovnává. Jenže vezme-
-li se to tak z gruntu jako za poslední 
léta, kapacitu korun vzrostlých leti-
tých stromů malými stromky prostě 
nevyrovnáte.

S  každou další revitalizací prostě-
jovských zákoutí ubývá i  travnatých 
ploch ve prospěch zpevněných par-
kovacích stání. Posledním příkladem 
budiž vnitroblok ulice Dobrovského. 
Rozšíření parkovacích možností tam 
padl za oběť travnatý pás s majestátní-
mi (už slyším také třeba  potenciálně 
nebezpečnými, jenže takový odborný 
posudek snese účelově ledacos) stro-
my. Jistě, my všichni parkující na ulici 
žehráme na to, že po třetí hodině už 
nelze v blízkosti bydliště najít ani malé 
místečko. Pokud nemáte z pekla štěstí, 
že zrovna nějaké auto odjíždí. Jenže 
rozšiřování dláždění na úkor trávy není 
řešením, byť jistě tím nejjednodušším.
Nemyslím zrovna na parkovací stání 
nejlépe podpovrchové, které neublíží 

ani vzhledu města ani zeleni. Když 
jsem před mnoha lety jezdíval na vý-
staviště do Düsseldorfu, byla v  jeho 
okolí potřeba přechodně obrovská 
kapacita parkovacích míst. Parkova-
lo se v  příjemném parčíku s  malými 
stromky přímo na trávě, která byla 
k  tomu účelu nenápadně vyztužena, 
aby se projíždějícími auty nerozjezdila 
ani v deštivém listopadu. Nejsem od-
borník na bližší popis materiálu, ale už 
tehdy mi to přišlo jako ideální řešení. 
Takový „parkovací park“ se jeví jako 
ideální kompromis uspokojující jak 
řidiče, tak příznivce zeleného města.
Zkusme se nad tím příště zamyslet. 
Po dvaceti letech netřeba objevovat 
objevené. A horka od letního slunce 
může být zase o něco méně.

Vážený pane Obře, počasí snad vyšlo, pomineme-li vedra. Z toho důvodu 
jsem tam vydržel v sobotu jen do půl sedmé večer. Po technické stránce byl 
Josefkol připraven velice dobře. Neplánované zpoždění je vždy potřeba za-
kalkulovat do časového plánu, protože jsem mohl přijet autobusem, místo 
aby mne zavezla manželka autem. Rezervy jsou v marketingu, ale s tím vám 
musí pomoci starosta. Spolu se zámkem turistika obci dopomáhá k výděl-
kům. Od toho jsou volby – vy podpoříte politiky a také jim naznačíte, co za 

to chcete pro muzeum kočárů. Lokální noviny psaly pochvalně o akci, ale 
nejsem si jist, zda zveřejnily předem i pozvánky. Protože ve stejném termínu 
proběhla v Plumlově Keltská noc a ve Slatinicích folkový festival. Účast hod-
notím ve srovnání s minulými ročníky jako nízkou – to si určitě zjistíte sám. 
Parkoviště bylo plné osobních aut, v prostoru na kola jen pár kousků. A do-
pravcům i cestovkám slibte, že pokud přivezou plný autobus, mají rodinnou 
vstupenku zdarma. Ať se vám příště daří lépe! Rostislav Matl, Prostějov 

Běžné odpadkové koše se plní den 
co den a chápu, že je těžké je neu-
stále hlídat a  vysypávat. Často si 
ale všímám, že třeba na náměstí 
v  Prostějově je vysypávají pracov-
níci technických služeb každý den. 
Ovšem u  nás na sídlišti Hlouče-
la tak maximálně jednou týdně! 
Koše se tady ovšem plní odpadky 

stejnou intenzitou jako v  centru 
města. Pak ať se nikdo nediví, že 
když chce někdo hodit do koše 
třeba obal od nanuku, tak ho hodí 
vedle na zem, protože nádoba je už 
plná a odpadky z ní padají ven. Čím 
dál od centra, tím je situace v tom-
to ohledu horší. 

Vladimír Slovák, Prostějov 

Nejsem žádný velký zastánce rondelů, v Prostějově je jich na tak malé 
město už příliš. Ale existuje jedno místo, kde by se kruhová křižovatka 
hodila opravdu hodně. A to na křižovatce ulic Vápenice a Olomoucká. 
Pamatuji si, že před pár roky se s ní v plánech města počítalo, ale pak to 

jaksi utichlo. Tato křižovatka je doslova přehlcena, navíc dopravní pro-
voz tady zcela nesmyslně brzdí semafory. Zatímco bych na některých 
místech v Prostějově rondely zrušil jako zbytečné, tady bych ho určitě 
uvítal.  Petr Zounar, Prostějov 

Rozšíření silnice v  Říční ulici ve-
lice vítám, je to jedno z nejnebez-
pečnějších míst v Prostějově. Auta 
se tady vyhýbají jen tak tak. Ale co 
dál? Proč hodlá město tuto komu-
nikaci rozšířit jen po „myší díru“? 
Proč s rozšířením silnice nepokra-
čovat dál až po Olomouckou ulici? 
Tato silniční komunikace je nato-

lik úzká, že by zřejmě bylo nejjed-
nodušší zde zavést jednosměrný 
provoz. Přitom tato ulice podél říč-
ky Hloučely se v posledních letech 
stala velice důležitou a  frekvento-
vanou spojnicí mezi Vrahovicemi 
a  obchodními zónami v  Konečné 
ulici a také v Držovicích. 

Jiří Winkler, Prostějov
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J sem dnes ženatý zralý bílý hete-
rosexuální muž v  jistých věcech 

velmi konzervativní. Nestydím se 
za to, miluji svou ženu a společně 
vzpomínáme na mladá léta, kdy 
i  nám oběma bublala hormonální 
hladina a  zažili jsme letní, čtyři-
advacetihodinové či noční lásky. 
I ten alkohol tam byl. Vzpomínáme 
na to dnes již s úsměvem, ale když se 
začteme do novin, kam se svět řítí, tak 
je nám těch dnešních mladých líto. 
Společně se ptáme proč? 

I oblast seznamování, případně 
hormonálního bublání zasáhlo 

kladivo politické korektnosti, jakéhosi 
vyššího principu, hlavně kladivo šmí-
rování občanů i  ve věcech týkajících 
se sexu. Myslíte, že si vymýšlím? No, 
vyvedu vás z omylu. Nějaké hlavy „po-
mazané“ se daly dohromady, to slovo 
pomazané je v  uvozovkách schválně 
a výsledkem jejich hlubokomyslného 

snažení je aplikace, kterou si člověk 
má stáhnout do mobilu. A pokud na-
razí na protějšek, se kterým by rád 
uskutečnil „výměnu genetických 
informací“, tak si pomocí této apli-
kace vzájemně odsouhlasí, že „teda 
jo“, teprve pak na to společně „vle-
tí“. Jako všechny blbiny tohoto druhu 
se tato zhůvěřilost poprvé objevila 
v USA pod názvem Good2Go, která 
přišla zanedlouho po chytrých tele-
fonech. Určena byla hlavně tamním 
vysokoškolákům, kteří se na kolejních 
večírcích nezřízeně opíjejí. 

V edle souhlasu se sexem tak zde 
uživatel zadává i  stupeň opilos-

ti, který může anulovat souhlas nebo 
zabránit jeho udělení. Kdo viděl pár 
amerických filmů ze studentského pro-
středí, tak si může říct, že by tam spíš po-
třebovali aplikace s on-line psychiatrem. 
Teď se domnívám, že tuto aplikaci už 
tam nepotřebují, protože běžná mužská 

slušnost vůči ženám je tam hodnocena 
jako harašení a  všichni známe hnutí 
MeeeeTo, že? Těch e je tam víc schvál-
ně, protože to není nic jiného než meče-
ní těch, které přes postel udělaly kariéru 
v showbyznysu a teď chtějí vytřískat dal-
ší peníze za udávání. 

A le vraťme se k  sexaplikacím, 
protože již zasáhly i náš světadíl. 

Dánsko má iConsent a, světe, div se, 
náš stát se teď proslavuje podobnou zá-
ležitostí pod názvem XPASS. Odcituji 
tady blogera Jana Tománka, který říká 
k  aplikaci toto: „Někoho to napadlo, 
někdo to podpořil, někdo to zaplatil, 
někdo vyrobil a někdo to snad i začne 
používat. Nejedná se o nic jiného než 
‚cool apku‘, kde si se svým milým před 
sexem vzájemně odsouhlasíte, že se 
sexem souhlasíte… Ano, opravdu 
toto někdo myslí vážně. O to víc mě 
překvapilo, že za projektem nestojí jen 
několik málo bláznivých IT nerdů, ale 
firma s  právníky i  sexuology, která je 
dokonce z  Česka! Předtím, než by 
spolu dva (dnes už klidně tři, ono, 
pes a kdokoli další…) měli mít sex, 
by si vzájemně ukázali (tedy před 
vším ostatním) své QR kódy a od-
souhlasili v aplikaci, co spolu chtějí 
a nechtějí dělat, načež že souhlasí...

Teď opominu naprostou zhovadilost, 
která je jen dalším krokem k odcizení 
se a ztrátě jakékoli romantiky a lidskos-
ti, a zkusím se zamyslet nad skutečným 
významem. Jen se ptám, jestli je to jen 
čirá hloupost, že toto někdo myslí váž-
ně, nebo kýmsi podporovaný záměr 
a další otevřené Overtonovo okno, jak 
dál ovládat a blbnout společnost?“

T olik Jan Tománek a  já dodá-
vám. Lepší než aplikace bývala 

za nás pořádná facka, jež znamenala 
jednoznačné NE! Naopak pořádný 
francouzák symbolizoval ANO a mezi 
dvojicí bylo jasno hned. Přestaňme 
blbnout a vraťme se ke kořenům. 
Hezký zbytek léta všem normálním.

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Stále tu ještě máme léto a teplé počasí, kdy všichni chodí tak nějak 
nalehko a šatstvo více odkrývá, než skrývá, také se více brouzdá 
našimi nebo cizími kraji a lidé se potkávají i třeba na grilování a po-
píjení. A přiznejme si, léto zvyšuje i bublání hormonálních hladin 
u obou pohlaví a tak nám tu vznikají letní lásky případně vzájem-
ná noční, v lepším případě čtyřiadvacetihodinová vzplanutí. Sice 
někdy posilněná alkoholem, ale prostě toto všechno k létu patří.

TOMÁŠ KALÁB

Horko chodníku
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PROSTĚJOV Srážku automobilu 
a  dvou chodců šetří po uplynulé 
středě prostějovští policisté. K  ha-
várii došlo dopoledne na křižovatce 
Palackého ulice a  Žižkova náměstí. 
Na přechodu pro chodce řidič dů-
chodového věku srazil dva lidi, kteří 
následně museli být ošetřeni. Inci-
dentu navíc předcházela hádka šofé-
ra s jezdcem na elektrokoloběžce...
Policisté z  Prostějova v  těchto dnech 
zjišťují všechny okolnosti srážky dvou 
lidí s  automobilem značky Dodge. 
„Ten řídil senior, jenž podle dosavad-
ního šetření mířil ze Žižkova náměstí 
na Palackého ulici. Při jízdě ale 
došlo mezi ním a mužem pro-
jíždějícím na elektrokoloběžce 
ke slovní rozepři a během toho 
řidič zastavil před přechodem 
pro chodce a cyklisty. V průbě-
hu výměny názorů ale došlo ke 
změně na semaforu, kdy chodci 
a cyklisté měli zelenou. Řidič se 
rozjel v  době, kdy na přejezdu 
již byli dva mladí cyklisté, které 
srazil,“ popsala celou událost Miluše 
Zajícová, tisková mluvčí Krajského ře-
ditelství Olomouckého kraje. 

Oba chodci, muž i  žena, po nárazu 
skončili na zemi. „Museli být ošetřeni 
a  následně i  převezeni do nemocni-

ce přivolanou záchrannou službou,“ 
prozradila Zajícová s tím, že dechové 
zkoušky u  všech aktérů nehody byly 
negativní, přičemž vznikla hmotná 
škoda 23 000 korun. „Nehoda je na-
dále v šetření,“ dodala tisková mluvčí 
krajské policie. (sob)

pro Večerník 

Michal 
SOBECKÝ

původní
zpravodajství

Je vidět už zdaleka. Čtvercová stavba 
s malým nádvořím má v každém rohu 
věžičku. Díky nim je zámek ve Ptení 
snadno k  poznání. Stejně tak ale pro 

jeho zašlost. Ta se datuje fakticky od 
nepaměti. Už Petr Bezruč, který ze-
mřel před více než půlstoletím, o bu-
dově psal jako o chátrající. Přitom ješ-
tě dlouhé roky poté byl objekt obýván. 
I to už je ale minulostí. V současnosti, 
která se táhne už více než deset let, 
není zámek nikterak využívaný. Při-
tom dříve zde byla řada návrhů na to, 
co všechno se s ním dá udělat. Napří-
klad padly nápady na otevření pivova-

ru, domov pro seniory nebo dům s pe-
čovatelskou službou. Zámek se rovněž 
měl stát místem atrakcí pro turisty 
a třeba dostaveníčkem milovníků stře-
dověkých a obecně historických akcí. 
Nic z toho ale nenabralo reálných kon-
tur. Vždycky totiž z prodeje, či alespoň 
tolik potřebné opravy, sešlo. 
Až nyní to však vypadá, že by mohl 
mít zámek  znovu šanci! „Nabídky se 
nakonec objevily dvě. Jedna za koru-
nu, která nesplňovala kritéria. A dru-
há za 3 333 333 korun. Ta přišla od 
občana Ptení, který by zde rád udělal 
například galerii či čajovnu. Přejeme 
si tedy, aby jeho záměry došly k před-

pokládanému cíli,“ uvedl na páteční 
tiskové konferenci po jednání rady 
města primátor Prostějova František 
Jura (ANO 2011). Jedním dechem ale 
upozornil, že nového majitele, pokud 
si objekt skutečně převezme, nečeká 
nic jednoduchého. Jedním z  důvodů 
je stav budovy. „V minulosti magistrát 
investoval do střechy, aby dovnitř úpl-
ně nezatékalo. Budova je ale památ-
kově chráněná a všechny zásahy jsou 
komplikované nejen finančně,“ při-
pomněl Jura. To pro nového majitele 
znamená nutnost použití, pokud mož-
no, původních stavebních postupů 
a tím pádem riziko prodražení oprav.

Samotný prodej budovy byl vůbec 
delší záležitostí. „Celý prodej má své 
zákonitosti. Nejdříve musí rada města 
vyhlásit zmíněný záměr prodeje, kde 
budou dány jeho podmínky. Pokud 
se přihlásí do záměru více zájemců, 
rada zhodnotí splnění podmínek a na-
bídnutou cenu. Následně může pro-
běhnout prodej, který musí schválit 
zastupitelstvo města. Je to ještě dlou-
hý proces, který bude trvat řádově 
měsíce,“ nastínil další kroky první ná-
městek prostějovského primátora Jiří 
Pospíšil (PéVéčko).
Prodeje zámku ve Ptení vzbuzo-
valy v minulosti vždy naděje a ná-
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Milostivé léto je zpìt

Prostějov (sob) – Šance, jak začít nový 
život. To je pro mnohé lidi možnost 
oddlužení. Ne každý na něj ale dosáhne 
běžnými prostředky. Už loni tak v České 
republice proběhlo Milostivé léto. To má 
za úkol dát šanci lidem, kteří by se rádi 
zbavili dluhů a jsou pro to něco ochotní 
udělat. Letos se podobná šance vrací. 
Dlužníci mají šanci se zbavit zátěže tak, že 
splatí dlužnou částku a náklady na exeku-
ci ve výši 1 815 korun. A začínají nanovo. 
Jak na to? Stačí napsat exekutorovi, do-
mluvit se s ním na zaplacení, případně si 
zjistit u něj přesnou výši dluhu, pokud ji 
neznáte. To musíte provést mezi 1. zářím 
a 30. listopadem tohoto roku. Milostivé 
léto se přitom vztahuje na celou řadu po-
ložek, třeba na dlužné nájemné, televizní 
a  rozhlasové poplatky nebo pokuty ve 
veřejné dopravě.

Burza volného èasu 
letos neprobìhne

Prostějov (sob) – S  nepříjemností se 
potýkají organizátoři prostějovské Bur-
zy volného času, jimiž jsou pracovníci 
Sportcentra DDM Prostějov. Letos totiž 
akce i přes prvotní plán a prezentaci ne-
proběhne. Původně avizovaný termín 5. 
a 6. září tak zastihne Sportcentrum opuš-
těné. Proč? „Přihlásilo se nám pouze pět 
subjektů zvenku. Nemá cenu dělat akci 
pro čtyři tisíce dětí. My bychom se z toho 
takzvaně zcvokli, kdybychom museli 
chystat aktivity, abychom rozdělili dva 
tisíce dětí denně, a  výsledek by nebylk 
adekvátní. Hledáme tedy alternativu pro 
pomoc při propagaci sportovních klubů. 
Ale Burza volného času to letos nebude,“ 
objasnil otevřeně Jan Zatloukal. Na tíéto 
akci pravidelně dostávaly šanci se před-
vést školákům i rodičům nejen kroužky 
a oddíly fungující pod Sportcentrem, ale 
také jiné kluby napříč sporty.

Prostějov (red) - Živnostenský úřad 
prostějovského magistrátu provedl 
v  průběhu měsíce června a  července 
kontrolu zákazu nočního provozu za-
staváren a  bazarů. Kontroloři odboru 
se každoročně zaměřují nejen na dozor 
nad dodržováním povinností stanove-
ných živnostenským zákonem, ale jejich 
působnost je mnohem širší. Například 
pravidelně kontrolují dodržování zákazu 
o omezení provozu zastaváren a někte-
rých jiných provozoven v  noční době. 
Cílem takto upravené legislativy je zame-
zit možnosti výkupu nelegálně nabytého 
zboží v  uvedených provozovnách. Ve 
spolupráci s Městskou policií Prostějov 
Obecní živnostenský úřad zkontroloval 
v nočních hodinách všech 68 provozo-
ven na území města Prostějova. Porušení 
zákazu nočního prodeje v bazarech a za-
stavárnách nebylo zjištěno, ale kontroly 
zjistily jiné drobné nedostatky, například 
se jednalo o neoznámené změny provo-
zovatele prodejny nebo chyby v označe-
ní provozovny. 

Lidé mohou 

Prostějov (sob) – Návaznost autobusů, 
lepší propojení s vlaky, nebo také vhod-
nější doba příjezdů do průmyslové 
zóny. Důvodů, proč měnit jízdní řády, 
je hodně. A s mnoha se mohou obrátit 
lidé na kancelář Krajského integrované-
ho dopravního systému Olomouckého 
kraje (KIDSOK). Ta aktuálně vyzývá 
širokou veřejnost k tomu, aby se vyjá-
dřila ohledně budoucí podoby spojů 
jezdících napříč regionem. Připomínky 
mohou lidé zasílat už nyní. „Vzhledem 
k tomu, že se blíží termín vydání kniž-
ních jízdních řádů pro rok 2022/2023, 
KIDSOK umožňuje připomínkování 
návrhů změn jízdních řádů autobusové 
dopravy, které jsou v  plánu realizovat 
k celostátním změnám od 10. prosince 
2022,“ vzkazuje vedení KIDSOKu. Ač 
ke změnám dojde až v prosinci a nový 
jízdní řád je vydáván pravidelně až oko-
lo poloviny tohoto měsíce, musí lidé 
zaslat své návrhy již do 9. září. Využít 
k tomu mohou právě internetové strán-
ky a  e-mailové kontakty na stránkách 
kanceláře, případně příslušné městské 
a obecní úřady.

RYCHLÝ
NÍK Konec letitého chátrání zámku ve  Ptení?Konec letitého chátrání zámku ve 

dva lidi
FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Ve městě oblíbené sdí-
lení kol bude cyklistům k  dispozici 
i  v  následujících letech. Novinkou 
však bude  provozovatel této služby. 
Ten dosavadní, německá firma ne-
xtbike Czech republic s.r..o., kterou 
v tuzemsku zastupuje i hokejový boss 
Jaroslav Luňák, totiž výběrové řízení 
prohrála.
O  provozování systému veřejného 
sdílení jízdních kol se v  letech 2023 
a  2024 postará firma REKOLA Bike-
sharing Praha. Na svém úterním jednání 
o  tom rozhodli radní města Prostějo-
va. Stalo se tak po výběrovém řízení na 
koncesi malého rozsahu. „Předmětem 
je poskytování služeb - provozování 
systému veřejného sdílení jízdních 
kol. Součástí je i  provozování aplikace 
podporující provoz systému vypůjčování 
kol dodavatelem, který bude vlastníkem 
sdílených jízdních kol. Celkem se bude 
jednat o  sdílené užívání 140 jízdních 
kol v  každém okamžiku a  provozování 

nejméně 40 míst určených pro 
vypůjčování a vracení kol, neboli stano-
višť. Každé kolo bude viditelně zřetelně 
označeno znakem a názvem města Pros-
tějova,“ prozradil první náměstek primá-
tora pro oblast správy a údržby majetku 
města Jiří Pospíšil (PéVéčko) s  tím, že 
zadavatel obdržel v zadávacím řízení dvě 
nabídky. Ty byly hodnoceny na základě 
ekonomické výhodnosti. Ta druhá, jak 
už bylo zmíněno, byla od dosavadního 
provozovatele, olomoucké firmy nextbi-
ke. V ní jsou jednateli kategorie A bývalí 
hokejisté Lukáš Luňák a Tomáš Karpov, 
společníkem je mj. firma Olpran, kterou 
vlastní šéf prostějovských Jestřábů Jaro-
slav Luňák.
„Smlouva o  provozování bikesharingu 
ve městě Prostějově bude uzavřena na 
dobu určitou dvou let a to od ledna 2023 
do konce roku následujícího. Provoz 
veřejného sdílení jízdních kol bude kaž-
doročně spuštěn v období od března do 
prosince,“ doplnil Pospíšil.   (red)

Provozování bikesharingu 
má nového dodavatele

PROSTĚJOV Dominanta a zároveň tak trochu ostuda obce. To 
je zámek ve Ptení, který se nachází na nevysokém pahorku pří-
mo uprostřed vesnice. Jak dlouhodobě známo, zámecký areál 
je totiž trvale nevyužívaný. A dlouhé roky se mluví o jeho pro-
deji. V objektu už měla být celá řada služeb nebo atrakcí. Vždy 
ale nakonec z prodeje nemovitosti, kterou vlastní Statutární 
město Prostějov, z různých důvodů sešlo. Nyní je zde další šan-
ce na to, jak památce připravit důstojnější podobu. Ve výběru 
nabídek nakonec uspěla jedna od místního obyvatele. Kdo by 
se mohl stát zachráncem historie? 

Objevil se vážný zájemce a památka Objevil se vážný zájemce a památka 
je blízko obnově. Snad…je blízko obnově. Snad…

1938  poslední větší oprava zámku, přestavba na byty

1994-1998  oprava střechy na zámku

2008  zámek se dostává na seznam nejohroženějších památek

2014  město Prostějov investuje do zabezpečení budovy

březen 
2017

 magistrát eviduje šest zájemců, včetně běloruské realitní 
kanceláře

červenec 
2017

 prostějovští zastupitelé odmítli záměr ponechat zámek Ptení 
v majetku města

srpen 
2017

 statutární město Prostějov eviduje čtyři zájemce o zámek

říjen 2019  manželé z Francie by rádi udělali ze zámku restauraci 
a pivovar

září 2020  obec Ptení žádá město o směnu pozemků, zájem manželů 
trvá

září 2021  čeká se na vyhlášení záměru, směna pozemků s obcí Ptení

srpen 
2022

 potenciální majitel skládá kauci, ze zámku by mělo být místo 
pro kulturní akce, čajovna

Statutární město Prostějov je vlastní-
kem zámku v  obci Ptení, tj. budovy, 
která je součástí pozemku o  výměře 
5.762 m2 v  k.ú. Ptení. Jedná se o  ne-
movitou kulturní památku vedenou 
v  Ústředním seznamu kulturních 
památek České republiky. Spolu se 
zámkem je navrženo k prodeji i dva-
náct s  ním souvisejících pozemků 
o celkové výměře 4.776 m2. Zámek je 
situován v centrální části obce Ptení, je 
čtyřkřídlý, jednopodlažní až dvoupod-
lažní, částečně podsklepený, postavený 

původně v  renesančním stylu. V  ka-
ždém rohu stavby zámku se nachází 
věž. Půdorysně objekt zámku sestává 
z pěti traktů, z nichž čtyři tvoří přibliž-
ně čtverec. Pátý trakt je volně přistaven 
z  jižní strany. V  západním traktu se 
nacházely bytové jednotky, v  jižním 
traktu se kromě bytových jednotek 
nacházel rovněž sklad civilní obra-
ny. Východní trakt byl využíván jako 
kinosál a nacházely se zde hospodář-
ské místnosti. V  roce 1938 proběhla 
přestavba větší části vnitřních prostor 

zámku, kdy došlo ke zřízení celkem 
šesti bytových jednotek. V  dalším 
období žádná zásadní rekonstrukce 
nebo modernizace objektu zámku 
již neproběhla. Teprve v letech 1994 
až 1998 provedlo město Prostějov 
výměnu střešní konstrukce, klempíř-
ských prvků, krytiny, došlo ke zpev-
nění a  vyrovnání věnce obvodového 
zdiva a k opravě stávajících komínů. 
Správu objektu zámku v současnosti 
zajišťuje, na základě nájemní smlou-
vy, společnost

PROSTĚJOV Stejně jako v před-
chozích letech může veřejnost ke 
sportování využívat školní hřiště 
Střední odborné školy podnikání 
a obchodu v Prostějově v Rejskově 
ulici. Díky finanční podpoře statu-

tárního města Prostějova mohou 
zájemci navštěvovat tento sportov-
ní areál poblíž centra města.
„Ke sportování slouží hřiště s asfalto-
vým povrchem na míčové hry, stůl na 
ping-pong, posilovací zařízení a wor-

koutová sestava, která se skládá z osmi 
cvičebních prvků, bradel, sestavy na 
kliky a záda a posilovací lavice,“ infor-
moval ředitel školy Marek Moudrý. 
Do konce srpna je hřiště přístupné 
každý den od 8.00 do 19.00 hodin. 

Sportoviště v nejbližší době čeká 
oprava. „Rekonstrukce se bude týkat 
umělého povrchu. Nejprve dojde 
k odstranění původního povrchu 
včetně skladby podkladních vrstev. 
Stávající povrch je totiž v havarijním 

stavu. Nový povrch bude z umělého 
trávníku s výškou vlasu 1,5 cm,“ do-
dal Moudrý. 
Po rekonstrukci bude hřiště sloužit 
nejen studentům SOŠPO, ale také 
široké veřejnosti.   (red)

Hřiště v Rejskově ulici je otevřeno pro veřejnost



Po konci letních prázdnin je 
takřka vždy poměrně obtížné zase 
„najet do školních kolejí“. Největ-
ším problémem je volnější režim, 
který během prázdnin funguje. 
Děti nemají přesně stanovený čas, 
kdy mají vstávat, případně kdy 
chodí spát, nemusí plnit téměř 
žádné úkoly, obvykle se nehýbou 
tolik jako při pravidelné školní 
docházce. PROSTĚJOVSKÝ Ve-
černík pro vás připravil několik 
rad, jak si tyto návyky znovu osvo-
jit a návrat do školy si usnadnit.
Největším problémem často bývá 
zvyknout si na opětovný pevný den-
ní režim. Proto je dobré si první škol-
ní den přivstat. Během prázdnin se 
na přesný budíček ani večerku příliš 
nehraje. Není potřeba brzo vstávat, 
a tak se často chodí pozdě spát. Do 
školy nicméně musíte přijít do urči-
tého času a než si opět zvyknete na 
časné vstávání, je dobré si nastavit 
budík na dřívější hodinu, abyste vše 
v klidu stíhali. Samozřejmě je jasné, 
že když půjdete do postele ve dvě 
ráno, bude pro vás snadné zaspat 
budík nastavený na šest hodin. Pro 
děti je skutečně osm hodin spán-
ku minimum, proto je třeba podle 
toho večerku upravit.

Hodně spěte 
a dobře se nasnídejte, 

vše pak půjde líp

Ráno v žádném případě nevyne-
chejte snídani. Ideální je snídat v 
klidu u stolu. Právě z prvního jíd-

la dne získáte energii a schopnost 
se soustředit, které budete potře-
bovat po celý den. Stejně jako auto 
i člověk potřebuje palivo. Stejně jako 
do auta můžete i do sebe „natanko-
vat“ kvalitní i nekvalitní pohonné 
hmoty, které vám pomohou, nebo 
naopak budou komplikovat zvládat 
celodenní režim. Co myslíte, je lepší 
si dát ovesnou kaši s ovocem a čajem 
nebo koblihu s coca-colou?

Vše si plánujte 
a chystejte 

dopředu

Abyste předešli rannímu sho-
nu, je dobré si taky vše připravit 

předem. Pokud chcete například 
vyšperkovat svůj outfit do školy, 
udělejte to už večer předtím. Když 
budete ráno zmateně pobíhat od 
skříně k zrcadlu a zkoušet různé 
kombinace oblečení, tak tím jednak 
ztratíte čas, který je ráno tak vzácný, 
a navíc v pokoji uděláte nepořádek, 

který budete muset odpoledne ukli-
dit. Rada ohledně chystání si věcí 
předem se však netýká pouze oble-
čení. Stejně tak ráno můžete ztratit 
drahocenný čas hledáním sešitů, 
učebnic a dalších pomůcek pro daný 
den. Proto si určitě vše dopředu roz-
myslete a nachystejte.
Naplánujte si rovněž cestu do ško-
ly. Pojedete autobusem, autem, na 
kole? Nebo půjdete pěšky? Pokud 
pojedete autobusem, víte, v kolik 
přesně odjíždí? Rozmyslete si, v ko-
lik je potřeba vyjít z domu, abyste 
měli dostatečnou rezervu, kdyby jel 
náhodou o chvíli dřív. Přitom ještě 
popřemýšlejte, kdy a kde pořídíte 
jízdenku nebo legitku.

Toto člověk přes rok v podstatě 
neřeší, protože mu to přijde zcela 
automatické. Jenže se může stát, že 
městská hromadná doprava změní 
jízdní řády nebo vás mohou na za-
čátku školního roku potkat různé 
výluky. Zjistěte si proto veškeré in-
formace.

Nezapomínejte
na pohyb

Sice budete mít najednou ze dne na 
den mnohem víc povinností, to však 
neznamená, že byste kvůli tomu 
měli omezovat pohyb. Právě nao-

pak. Díky pohybu si totiž vyčistíte 
hlavu a budete pak lépe připra-
vení na další dávku vědomostí ze 
školy. Skvělou příležitostí, jak se po-
řádně protáhnout, jsou buď venkov-
ní aktivity s kamarády, mimoškolní 
pohybové kroužky, případně i prosté 
chození do školy.

WWW.VECERNIKPV.CZ29. srpna 20228 25&
Konec srpna se přiblížil a spo-
lu s tím tu máme také začátek 
nového školního roku. Pro 
mnohé rodiče jde o hektické 
období, jelikož musí svým 
ratolestem shánět spoustu 
potřeb pro školní výuku, pří-
padně nové oblečení, pro-
tože přes léto z toho starého 
vyrostly. Nejnáročnější je však 
opětovné nastavení běžné-
ho denního režimu pro děti. 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
vám proto na dnešní dvou-
straně přináší několik tipů, jak 
si takový návrat do školy tro-
chu ulehčit.

Text připravila: 
Tereza Zaoralová
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  Foto: internet
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1.
MUDr. Pavel HOLÍK

, 65 let

3.
Petr KUDLÁ
správce sportovního areálu, 

46 let

2.

 systémový ýr, 58 let

4.

obchodní manager, 43 let

5.
oslav ÁK

ekonom, 83 let

15.
Ing. Iv
OSV

14.
Pavel
vedoucí autoservisu, 57 let

13.
AŠKA

ekonom, 34 let

12.
OVÁ

vedoucí odboru DSP, s.r.o., 
72 let

11.
oslav

vrchní inspektor
policie, 51 let

6.
. AŠKOVÁ

7.
Mgr  PALÁ

8.
Mgr. Z OVÁ

9.
etr

51 let

10.
Mgr VAZOVÁ
sociální pracovnice, 44 let
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PROSTĚJOV Jak známo, v  září se 
bude ucházet o přízeň voličů v Pro-
stějově desítka kandidátních listin 
a tedy více než tři sta zájemců o post 
zastupitele. Na jednoho uchazeče 
o  zastupitelské křeslo tak připadá 
necelých deset osob, jelikož Sdruže-
ní DSZ za práva zvířat reprezentuje 
jediná uchazečka. Což se občas stává 
na menších obcích, ne však ve vel-
kých městech. V případě Prostějova 
jde o věc zcela ojedinělou. Nejedná 
se však o  jedinou zajímavost či ku-
riozitu, na které se Večerník po zve-
řejnění listin zaměřil a ještě v dalších 
týdnech zaměří.
Určitou ožehavou otázkou bylo, zda 
kandidují aktuální zastupitelé a  zastu-
pitelky. A řada z nich opravdu do voleb 
jde. Jedinou výraznější členkou, která 

se rozhodla nekandidovat, je Zuzana 
Bartošová (KDU-ČSL). Naopak o ná-
vrat usilují „staré“ známé tváře. Nejvíce 
je jich ve straně ČSSD: příkladem je 
třeba Bedřich Grulich, dále Jiří Pospíšil 
a také exprimátor Miroslav Pišťák. 
Zaujme rovněž průměrný věk kandi-
dátek. Nejvyšší mají Levicoví občané 
Prostějova a KSČM, na jejichž kandi-
dátce najdeme hned jedenáct sedmde-
sátníků, dva osmdesátníky, a dokonce 
jednadevadesátiletou Naděždu Ho-
řínkovou. Na zkušenost vsází také již 
zmínění sociální demokraté. Jen jediný 
kandidát, a sice Jakub Raška, je mladší 
čtyřiceti let. 
Naopak nejmladší kandidátku mají Pi-
ráti, u  nichž průměrný věk kandidátů 
nedosahuje ani čtyřiceti roků a prostor 
dostávají také -náctiletí. V případě Víta 

Spíchala přitom nemusí být až tak da-
leko od zvolení – je na devátém místě.
Oproti minulosti pak někteří kandidá-
ti změnili působiště. Například Jonáš 
Proser, organizátor některých spo-
lečenských akcí v  Prostějově a  dříve 
kandidát ČSSD, se nyní rozhodl vypo-
moci hnutí PéVéčko. V  minulosti pak 
za Úsvit přímé demokracie kandidoval 
kastelán plumlovského zámku Pavel 
Zástěra. Tentokrát jej najdeme na kan-
didátce lidovců.
Hodně rozmanitá jsou pak povolání 
kandidátů a kandidátek. Kromě dělní-
ků, ekonomů, právníků nebo učitelů, 
případně také důchodců, se tu a  tam 

najde méně obvyklá pracovní pozice. 
Příkladem je Miroslav Herink (ČSSD), 
který je vrchním inspektorem městské 
policie. Nebo Josef Hasník (Levicoví 
občané a KSČM), člen Vlasteneckého 
sdružení antifašistů. Perličkou je povo-
lání, které uvedla Anna Benešová, nej-
starší kandidátka Pirátů. Označila se za 
„úspěšnou babičku a  prababičku plus 
pěstitelku ovoce a zeleniny“. 
Hodně prostoru ale mají také sportov-
ci: kandiduje kupříkladu bývalý hoke-
jista Petr „Pupa“ Doseděl, dále profesi-
onální volejbalistka Tereza Baláková či 
sekretář mládežnických hokejistů a ně-
kdejší útočník Michal Janeček.

Mezi politickými subjekty 
došlo k řadě „přestupů“

Kuriozity voleb: 
PROSTĚJOV Už jen necelý měsíc zbývá do komunálních voleb. A 
snad každý občan zaregistroval, že se doba do politického klání ve-
lice rychle zkracuje. Ulice nejen Prostějova se již staly velkou galerií 
kandidátů napříč kandidátkami politických stran, hnutí, koalic či 
dalších subjektů. Všechna frekventovaná místa v centru města - ale 
i ta mimo něj, například okolí hlavního nádraží – už jsou oblepena 
plakáty nebo osazena reklamami na některou z deseti kandidátek. 
Podobně začínají být ozdobeny i obce po celém regionu. A kandi-
dáty, jednotlivce i celá volební uskupení představujeme průběžně 
i na stránkách Večerníku. Jaké jsou motivy politiků ať už součas-
ných, nebo budoucích? Co by chtěli svým občanům přinést a co by 
v něm rádi změnili či naopak zachovali? Případně jak chtějí ovlivnit 
život obyvatel? Nejen na tyto otázky hledáme v těchto dnech a 
týdnech odpověď. Komunální volby se po celé České republice 
budou konat v pátek 23. a v sobotu 24. září 2022.

1. 2. 3.

Servis 
před komunálními 
volbami připravil:
Petr KOZÁK, 
texty: 
Michal SOBECKÝ

CHCETE SE PREZENTOVAT? STAČÍ ZAVOLAT 608 706 148
nebo NAPSAT NA E-MAIL: REDAKCE@VECERNIKPV.CZ

A PROSTOR BUDE VÁŠ! 

BOJ O PRIMÁTORSKÉ KŘESLO 
A MÍSTA V ZASTUPITELSTVU ZAČAL! 

S VÁŠNÍ PRO                    NAŠE MĚSTO

MILADA SOKOLOVÁ

TOMÁŠ LÁZNA

MAREK MOUDRÝ TOMÁŠ BLUMENSTEIN

JAN ZATLOUKAL

NEZÁVISLÝMI OSOBNOSTMI
S P O L U  S
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Marek Moudrý
ředitel úspěšné školy

Jeden zástupce nezávislých osobností města 
Prostějova zasedal v  městském zastupitel-
stvu už nyní a letos se o hlasy Prostějovanek 
a Prostějovanů uchází opět. Je jím oblíbený 
ředitel Střední odborné školy podnikání 
a obchodu Marek Moudrý. Úspěšná střední 
škola, pro kterou se v  Prostějově již podle 
její zkratky vžilo pojmenování SOŠPO, má 
mezi svými obory i cestovní ruch, jehož roz-
voji v Prostějově se Marek Moudrý poslední 
čtyři roky velmi aktivně věnoval jako předse-
da městské komise pro tuto oblast.

š
š

šPrimár Vladimír
Machácek

ortoped i lékař 
prostějovských sportovců

Prvním hvězdným nováčkem na kandidátce 
číslo šest je velmi známý prostějovský lékař 
Vladimír Macháček, který aktuálně zastává 
pozici primáře v prostějovském zdravotnic-

kém zařízení CZ Clinic ve Vodní ulici. Jeden 
z  nejvýraznějších prostějovských ortopedů 
současnosti se specializuje na končetinovou 

traumatologii, ale velmi výrazně také na or-
topedii sportovní.
Fanoušci prostějovského sportu ho proto 
budou znát nejen z  jeho ordinace, protože 
má za sebou tisíce úspěšných operací, ale 
také z  městských sportovních kolbišť, kde 
působil dlouhou dobu jako lékař prostějov-
ských sportovních týmů, ať už šlo o hokejové 
Jestřáby, nebo fotbalový klub 1.SK. Ostatně 
významné sportovní osobnosti z Prostějov-
ska i odjinud, včetně těch zahraničních, jsou 
častými pacienty Vladimíra Macháčka. 

Sportovní profil Vladimíra Macháčka do-
tváří i jeho hlavní volnočasová záliba, kterou 
je triatlon. Fyzicky náročnému sportu „že-

lezných mužů“ spojujícímu plavání, cyklisti-
ku a běh se Vladimír Macháček věnuje vel-
mi aktivně a pravidelně se v této disciplíně 
účastní i třeba mistrovství republiky.
Výrazná osobnost prostějovské medicíny by 
městskému zastupitelstvu bezpochyby slušela.

šJosef Sklenár
„Čechovice, do toho!“

Dalším nezávislým trumfem týmu Milady 
Sokolové je předseda fotbalového oddílu TJ 
Sokol Čechovice Josef Sklenář, který je ob-
čanským povoláním obchodním manažerem 
ČSOB. Dlouholetý funkcionář čechovických 
fotbalistů je podepsán pod letošním skvělým 
úspěchem oddílu, jenž na konci jarní části 
sezóny slavil historický postup do krajského 
přeboru. Že se jedná o  vskutku historický 
milník v  dějinách fotbalistů z  prostějovské 
městské části, potvrzuje fakt, že Sokol Če-
chovice odstartoval před třemi týdny pod-
zimní část sezóny ve vůbec nejvyšší soutěži, 
kterou za celou svou existenci hrál. Dnešní 
příznivci čechovického fotbalu si jistě Josefa 
Sklenáře vybaví nejen jako předsedu fotbalo-
vého oddílu, organizátora Sportovních plesů 
v Čechovicích, ale hlavně jako hlasatele, jenž 
na hřišti informuje o všem důležitém a nikdy 
nezapomene každé své hlášení zakončit slo-
vy: „Čechovice, do toho!“ 

Kandidatura Josefa Sklenáře potvrzuje pod-
poru, kterou občanští demokraté a nezávis-
lé osobnosti dávají mládežnickému sportu 
v  Prostějově, ale také prostějovským míst-
ním částem.

šPetra Rubácová
ředitelka ZŠ v ulici Dr. Horáka

Mezi nezávislými osobnostmi města Pros-
tějova figuruje také řada výrazných zástup-
ců prostějovského učitelského stavu. Patří 
k  nim i  ředitelka základní školy v  ulici Dr. 
Horáka Petra Rubáčová, která stojí v  čele 
této vzdělávací instituce již osm let. Za jejího 
ředitelování se podařilo školu díky podpoře 
zřizovatele významně modernizovat. Re-
konstrukcí prošel školní bazén a vybudová-
ny byly moderní odborné třídy i učebna pod 
otevřeným nebem.  Na škole také působí 
sportovní třídy orientované na hokej a pla-
vání nebo třídy pro nadané děti ve spoluprá-
ci se spolkem Svět vzdělání.
Díky Petře Rubáčové by proto mohl být 
v  městském zastupitelstvu slyšet odborný 
hlas z prostějovského základního školství.
Tím ale výčet nezávislých osobností měs-
ta Prostějova zdaleka nekončí. Nezávislý 
hlas může být díky kandidátce číslo šest ve 
vedení města zastoupen mnohem více než 
dosud.    (pr)
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TOMÁŠ BLUMENSTEIN

MILADA SOKOLOVÁ

JANA VALENTOVÁ

JAKUB GALL

PETR MAREK

MAREK MOUDRÝ

PETR SOKOL

MARTIN PROCHÁZKA TEREZA BALÁKOVÁ

DANA LEXMANOVÁ

DANIEL VALDEZ

TOMÁŠ LÁZNA

RADEK WAGNER

ANDREA HLAVICOVÁ

MARKÉTA VALENTOVÁ

JAN ZATLOUKAL

ROMAN KUPKA

DAVID VYSOUDIL JAN LÁZNA

MAREK GERHARD

ELIŠKA KOMÁRKOVÁ
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Nezávislé osobnosti města Prostějova 
míří do voleb s Miladou Sokolovou
Výrazným hráčem v  letošních 
prostějovských komunálních vol-
bách budou nezávislé osobnosti 
města Prostějova, které sdružu-
jí nezávislé kandidáty z  různých 
oborů. Nezávislé osobnosti města 
Prostějova i letos půjdou do voleb 
společně s občanskými demokraty, 
které vede jako jednička celé kandi-
dátky náměstkyně primátora Milada 
Sokolová. Spojení tradiční značky 
a nezávislých kandidátů v sobě pojí 
všechny výhody obou přístupů k ří-
zení města.
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zprávy z regionu
aneb jsme s vámi u toho...

Prostějovsko (jaf) – Jízdní řády pro 
rok 2023 jsou navrhnuty a doznají urči-
tých změn. Jejich návrhy si nyní obyva-
telé mohou prohlédnout na elektronic-
kých nástěnkách a webech svých obcí. 
Připomínky je třeba nahlásit na Inte-
grovaný dopravní systém Olomoucké-
ho kraje (IDSOK) nejpozději do 9. 
září. Nové jízdní řády by pak měly začít 
platit od 10. prosince letošního roku. 

Ondratice (jaf) – V Ondraticích ne-
zahálejí ani během letních prázdnin. 
Nejnovější proměnou prošla úprava 
plochy nad obcí v  okolí křížku. Už 
dříve tam obec nechala zasadit nové 
stromky, které prospívají, nyní k nim 
přibyla i  štěpka uložená na netkané 
textilii. Místo zkrášluje lavička, již také 
nechala instalovat obec. Místní obča-
né si tam mohou užívat chvíle poho-
dy a krásného výhledu. „Příjemné na 
pohled, příjemné na došlap, příjemné 
posezení a výhled,“ hlásí obec na svém 
facebookovém profilu. 

omezí zastávku

Konice (jaf) – Z  důvodu částečné 
uzavírky silnice druhé třídy v  ulici 
Staré Město v Konici nebude ve stře-
du 31. srpna od 8.00 do 12.00 hodin 
obsluhována zastávka „U  Štafů“. Na 
místě bude probíhat výstavba trafosta-
nice. V případě potřeby tak bude nut-
né využít některou z dalších zastávek.

Určice, Čehovice (jaf) – Stejně jako 
každým rokem se i  letos na konci 
prázdnin rozjíždí moštování ovoce. 
Pro zájemce z okolí je možné využít 
každý pátek odpoledne vždy od 15.00 
hodin služeb moštárny v Určicích či 
každou sobotu dopoledne od 8.00 do 
12.00 hodin tohoto zařízení ve dvoře 
obecního domu v Čehovicích. 

 v Pìnèínì

Pěnčín (jaf) – V pondělí 29. a úterý 
30. srpna proběhne v Pěnčíně poklád-
ka nového asfaltového povrchu v části 
obce Zastávka. Jedná se o území od 
domu s  číslem popisným 150 po 
dům s číslem 172 a odbočku do firmy 
Uniagris. Obec žádá všechny občany, 
aby z míst nové pokládky přeparkova-
li veškerá vozidla a práce tak proběhly 
bez komplikací. 

Ondratice (jaf) – Úprava výše uve-
dené plochy není v posledních dnech 
jedinou novinkou v  Ondraticích. 
Nyní v obci slouží také nový traktor, 
který nahradil předchozí vysloužilý 
a nevyhovující. A obecní zaměstnanci 
se pustili bez prodlení do práce, právě 
s novým traktorem se budou věnovat 
úpravě obecních ploch, brzy jim po-
slouží i upravený mulčovač. Do září by 
měl navíc dorazit i nosič kontejnerů, 
díky kterému si biokontejnery dokáže 
obsluhovat sama obec bez čekání. 

RYCHLÝ
NÍK
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PROSTĚJOVSKO Po období su-
cha, kdy měli hasiči plné ruce prá-
ce s  různými živly včetně ohně, 
museli během posledních dvou 
víkendů do akce skrz mohutnější 
deště a  bouřky, „Řešili jsme pře-
devším následky zatopení, kde 
voda ohrožovala obydlí a  musela 
být odčerpána,“ potvrdil Večerní-
ku jeden ze členů sboru. Vydatné 
srážky provázející celý kraj dva-
krát po sobě od pátku do neděle si 
vyžádaly desítky výjezdů. Naštěs-
tí se vše obešlo bez větších škod 
a ztrát na životech. 
V sobotu 20. srpna šlo o šest zásahů 
nejen profesionálních, ale také dob-
rovolných jednotek hasičů. V Jesenci 
se dostala voda z polí až do zahrad, 
které zaplavila stejně jako místní při-
lehlou komunikaci. Hrozilo tak za-
plavení nemovitostí, ke kterému na-
štěstí nedošlo. V nedalekém Dzbelu 
zase v důsledku prudkého lijáku vel-
ké množství vody utrhlo část břehu 
a rozbahněná zemina z pole zaplavila 

místní komunikaci. Hasiči tak muse-
li následky odklidit. Podobná situace 
nastala také v  Ludmírově s  násled-
nou spoustou odklízení a čištění. 
O  den později se nejsilnější srážky 
přehnaly Jesenickem, kde musela 
jednotka hasičů vyčerpat vodu z jed-
noho rodinného domu ve Staré Čer-
vené Vodě. 
Silně stoupaly také hladiny řek. 
V nedalekém okolí to byla například 
Romže, která u  Běleckého Mlýna 
dosáhla druhého povodňového 
stupně neboli stavu pohotovosti, 
kdy nad řekou musel být prováděn 
dohled. Naštěstí ale déšť včas ustal, 
stejně tomu bylo opět i na Jesenicku, 
kde hasiči monitorovali okolí Velké 
Kraše a  kontrolovali také nedaleký 
tábor. 
Voda se nejen Prostějovskem 
prohnala i v z pátku 26, na sobo-
tu 27.  srpna, pršelo de facto celý 
uplynulý víkend. Večerník o  ak-
tuálních událostech informuje na 
straně 3 dnešního vydání.  (jaf) 

Voda dala 
hasièùm zabrat

PTENSKÝ DVOREK Asi to s se-
bou přináší dnešní doba. To, 
co desítky let bez problémů 
fungovalo, už nefunguje, tam, 
kde si lidé dokázali vyjít vstříc, 
staví se barikády. Patrné je to 
bohužel i v místech, kde od-
nepaměti vládl klid a pohoda. 
Mezi takové určitě patří chato-
vá oblast v okolí říčky Romže 
v  prostoru mezi Běleckým 
Mlýnem a Ptenským Dvorkem. 
Zdejší obyvatelé tu mezi sebou 
vedou malou zákopovou vál-
ku. A to vše kvůli autům a jejich 
parkování... 

pro Večerník 

Martin
ZAORAL

EXKLUZIVNÍ 
reportáž

Zbytečné spory, které zásadním způ-
sobem zhoršují vzájemné soužití 
a  ohrožují nejen majetek, ale i  zdraví 
všech chatařů. Takto vnímá jeden ze 
zainteresovaných současné napětí mezi 
obyvateli chatové kolonie u  říčky Ro-
mže nedaleko Ptení. „Spory se vedou 
kolem možnosti parkování a  užívání 
některých pozemků. Důvod byl jasný, 
pozemky některých chatařů nejsou tak 
veliké, aby na nich mohlo parkovat více 
vozidel, pokud za nimi přijede návštěva. 
Proto k tomu využívají okolní pozemky,
což desítky let nikomu nevadilo, lidé se 
mezi sebou dokázali domluvit. Nyní 
je vše jinak,“ nastínil Večerníku situaci 
jeden z majitelů chat, který nás na celou 
situaci upozornil.  

Auto „objela“ 
mincí 

Už loni další majitelka chaty poškrábala 
mincí auto, které stálo na jejím pozem-
ku. „Celou věc tehdy řešila policie ČR.
Následně žena se svým mužem prostor 
ohraničila páskou. Zbývající prostor 

vykolíkovala patníky a  keříky dcera, 
která chatu zdědila po svém otci. Vše 
odůvodnila tím, že si nepřeje, aby se na 
něm točila nebo parkovala cizí auta,“ 
kroutil hlavou bodrý chlapík. 
O kousek dál na přístupové cestě k dal-
ším chatám postavil další z mladé genera-
ce majitelů chat bránu. „Ta znemožňuje 
příjezd k dalším chatám minimálně v pří-
padech nutnosti zásahu hasičů či záchra-
nářů, které s  ohledem na blízkost lesa 
rozhodně nelze vyloučit,“ přidal muž. 

Jak to vidí majitelé 
pozemků?

Večerníku se podařilo kontaktovat ba-
bičku muže, který postavil uvedenou 
bránu. „Po našem pozemku jezdilo stále 
více aut, která se tu otáčela a parkovala. 
Tím půdu rozjezdila a nadělala koleje, 
což se nám pochopitelně nelíbilo. Proto 
vnuk nechal postavit bránu. Se zbývají-
cími dvěma majiteli chat, které jsou za 
ní, jsme domluveni a souhlasili s  tím,“ 
vysvětlila starší žena. Ohledně kompli-
kace s příjezdem hasičů již argumenty 

hledala těžce. „Pokud by chtěli projet 
a brána byla zrovna zamčená, tak by ji 
asi museli zbourat. Ale to by jim určitě 
nedalo mnoho práce,“ hledala poněkud 
krkolomné řešení. 
Je tedy více soukromé vlastnic-
tví, nebo společný zájem všech? 

Odpověď na tuto otázku není ni-
kde snadná. V případě Ptenského 
Dvorku je patrné, že se mladší lidé 
přiklánějí spíše k  první variantě. 
Ať je to jak chce, podobné půtky 
nikomu na klidu při rekreaci určitě 
nepřidají. 

Mladí si ohrazují své pozemky, 
které řadu let sloužily všem

NA VÁŠ NÁMÌT

 Foto: Martin Zaoral 

  Foto: Martin Zaoral
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OTASLAVICE Krátce po třiadvacá-
té hodině se předminulý pátek udála 
dopravní nehoda v  Otaslavicích. Tři-
atřicetiletý cyklista, který jel z  kopce 
ve směru od Myslejovic, nevybral 
křižovatku v centru obce a narazil do 
zaparkovaného vozidla u místního ná-
kupního střediska. Nehoda se naštěstí 
obešla bez zranění a předběžná škoda 
na autě je vyčíslena na 10 000 korun. 
Větším problémem je ale fakt, že muž 
po příjezdu policistů přiznal požití 6 
piv a nadýchal skoro 3 promile!
Opilý cyklista jel směrem na Brodek 
u Prostějova, ale v daném stavu byla kři-
žovatka nad jeho síly. „Manévr nezvládl 
a v důsledku rychlé jízdy a předchozího 
požití alkoholu přejel s kolem vlevo, kde 
najel na levou krajnici a narazil do zadní 
části stojícího a zaparkovaného osobního 
vozidla Volkswagen Caddy, které poško-
dil. K jiné hmotné škodě nebo újmě na 
zdraví nedošlo,“ popsala karambol Miluše 
Zajícová, tisková mluvčí Krajského ředi-

telství policie Olomouckého kraje.
Příčinou jeho cyklistického nezdaru byl 
alkohol, policisté mu totiž naměřili bez-
mála 3 promile v jeho dechu. Muž nezapí-
ral. „Zkouškami se zjistilo, že cyklista před 
jízdou ve větší míře požil alkohol. Hlídce 
přiznal vypití šesti jedenáctistupňových 
piv. Hodnoty se pohybovaly v  rozmezí 
od 2,65 až do 2,95 promile alkoholu v de-
chu,“ upřesnila policejní mluvčí. 
Podle slov jednoho z očitých svědků Ve-

černíku vjel muž do zatáčky příliš rychle 
a nezvládl včas odbočit doprava. Narazil 
tak do patníku a  následně do zadního 
rámu vozidla, které údajně patří místní 
základní škole pro interní potřeby. Kromě 
vozidla si také poničil kolo, které mělo 
ohnutá řídítka i šlapky. „Předběžná škoda 
na vozidle je vyčíslena na deset tisíc korun 
a  cyklista svým jednáním porušil usta-
novení zákona o provozu na pozemních 
komunikacích,“ přidala Zajícová.  (jaf)

BRODEK U  KONICE Spojení 
příjemného mezilidského setkání 
s poznáním kusu vlastní historie při-
neslo odhalení pamětní desky všem 
obyvatelům Sprachinsel Deutsch 
Brodek. K  tomu došlo v  neděli 14. 
srpna u hřbitova v Brodku u Konice 
a setkalo se až s nečekaným zájmem 
místních. Následovala hojně navští-
vená prohlídka zdejšího muzea, které 
se ohlíží za dramatickou historií obce 
i jejího okolí. Stalo se tak u příležitosti 
prvního roku jeho existence. 

Martin ZAORA L
Pokojné dlouholeté soužití Čechů 
a Němců v Brodku u Konice, Dešné, 
Labuticích, Lhotě u  Konice, Runá-

řově a  Skřípově zásadním způsobem 
narušila až druhá světová válka. Vše 
završil poválečný odsun Němců. Ten 
rozhodně neprobíhal právě v rukavič-
kách a  osudově zasáhl do života ce-
lých rodin. „Brodek u Konice muselo 

opustit celkem 959 osob. S  sebou si 
tito lidé mohli vzít pouze osobní věci 
o  hmotnosti maximálně 70 kilogra-
mů a 500 říšských marek. Vše ostatní 
museli zabalit a odevzdat ve sběrných 
táborech. Své domy museli zamknout 
a klíče odevzdat při nástupu do trans-
portu. Někteří z nich ani neměli čas se 
na dlouhou cestu připravit,“ ohlédla se 
krátce před odhalením pamětní desky 
do historie Simona Hedbávná a záro-
veň poděkovala všem, kteří se na zří-
zení pamětní desky podíleli. 
Následně kroky desítek přítomných 
zamířily do muzea, jež před rokem 

vzniklo v  bývalé stodole rodinného 
domu v Brodku u Konice číslo popis-
né 252. Pozoruhodným místem je pak 
provedl sám majitel, který poutavě 
odhalil zejména pohnuté lidské osudy 
zakleté ve vystavených exponátech. 
„Po odsunu Němců začali opouštěné 
domy obydlovat lidé z blízkého okolí 
jako například z Jednova či Suchdolu. 
I díky tomu sem na rozdíl od pohrani-

čí přišli lidé, kteří měli k tomuto místu 
nějaký vztah a podle toho se zde také 
chovali,“ upozornil mimo jiné Vlasti-
mil Slepánek. 
Kdokoliv bude chtít muzeum na-
vštívit, může jeho správce kontak-
tovat na telefonním čísle 776 652 
900. O  prázdninách je otevřeno 
nepřetržitě, od září to bude pouze 
odpoledne a o víkendech.

pro Večerník 

František
OMASTA

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Kilo mrkve za pět, cibule za sedm, rajčat 
za devět a třeba melounů za osm korun. 
Stačí jediné, ohnout hřbet a  libovolnou 
zeleninu si nasbírat. Vojnický samosběr 

zeleniny je v ČR svým rozsahem a sor-
timentem naprosto ojedinělý. „Letos 
jsme připravili plodiny, o které je největší 
zájem, na ploše pětadvaceti hektarů,“ pro-
zradil Večerníku soukromý zemědělec 
Ladislav Kašpar (55) a dodal: „Na každé-
ho zájemce by se mělo dostat. Samozřej-
mě je pro nás největší prioritou kvalita. 
Tomu je podřízeno všechno ostatní.“
Princip samosběru je jednoduchý. 
Lidé zaparkují u  pole svá auta a  na 

připravených lánech si nasbírají cibu-
li, mrkev, petržel, červenou řepu, zelí, 
rajčata, melouny či dýně. Vše v  neo-
mezeném množství. U pokladny si pak 
nechají své plodiny zvážit, zaplatí a jedou 
domů. Za super kvalitu přitom zaplatí 

minimum peněz. „Je to tady naprosto 
úžasné. Loni jsme byli poprvé a byli jsme 
tak spokojeni, že už si ani nedovedeme 
představit, že bychom zeleninu nakupo-
vali jinak,“ prozradila nám Markéta Práš-
ková z Prostějova a její kamarádka Hana 

S. k tomu dodala: „Dokonalé jsou nejen 
ceny, ale i  kvalita. Tato zelenina chutná 
úplně jinak než dovozová ze supermar-
ketu a  hlavně, co je další bonus, dobře 
uskladněná vydrží prakticky až do jara.“
Nabídkou samosběru vyřešil sou-
kromý hospodář Ladislav Kašpar 
problém, který trápí většinu země-
dělců. „Jednak zestárli sezónní brigád-
níci a  mladé práce na poli nezajímá,“ 
prozradil. „Ten hlavní problém ale byl 
rozdíl v prodejních a výkupních cenách. 
Zatímco prodejní ceny jsou takové, jak 

všichni víme, výkupní ceny se nijak ne-
zvýšily. Takže jinak už to nešlo, protože 
v některých komoditách jsem už začínal 
být v posledních letech ve ztrátě,“ pozna-
menal Kašpar.
Prioritou je přitom podle jeho slov kva-
lita. „Všechno dělám tak, abych to bez 
pocitu jakýchkoliv výčitek mohl dát svým 
malým vnučkám. Nemám rád postřiky, 
a proto je nepoužívám. Snažím se, aby ze-
lenina byla chuťově co nejskvělejší, a jsem 
přesvědčen, že se mi to daří,“ prozradil Ve-
černíku bodrý zemědělec.

pro Večerník 

Jan
FREHAR

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Na akci, kterou sami pořadatelé brali 
jako příjemné hodové odpolední pose-
zení s folklórem, to žilo už od brzkých 
odpoledních hodin a  návštěvníků bě-
hem celého dne přibývalo. Připrave-
ná místa k  sezení byla zcela zaplněna 
a pozitivní atmosféra byla jasně patrná 

na každém kroku. I  nepříznivé počasí 
panující po celý víkend si v sobotu od-
poledne vzalo na akci volno. „Máme 
dobrého kamaráda, který pracuje pro 
hydrometeorologický ústav, jemuž 
pravidelně před akcemi voláme, zda 
bude dobré počasí. Dnes jsme se mu 
ale nedovolali, a  když jsme viděli do-
poledne ty mraky, měl jsem obavy. Vše 
ale dopadlo skvěle a jsme rádi za to, že 
nemusela nastoupit alternativa,“ vyjá-
dřil se spokojeně vedoucí Hanáckého 
folklórního souboru Kosíř Vladimír 
Procházka. 

Úvod oslav patřil slavnostnímu prů-
vodu, ve kterém se představily v kro-
jích různé moravské soubory, a  od 
kostela svatého Jakuba se pokračo-
valo do připraveného areálu za zá-
kladní školou. Od 14.00 hodin se na 
pódiu postupně představili všichni po-
zvaní hosté a zpěv a tanec nebraly kon-
ce. Oslavám dominoval soubor Kosíř, 
své umění však předvedly i  soubory 
Malý Kosíř, Hanácká beseda, Mánes 
z Prostějova, soubor z Hrušky a Haná-
ci ze Služína. Pauzy během příprav na 
jednotlivá vystoupení prokládala de-
chovou muzikou kapela Vřesovanka. 
O  přivítání všech hostů i  jejich 
krátké představení se staral rodilý 
mluvčí hanáckých souborů Vojtěch 
Menšík a členka kosířského soubo-
ru Zuzana Švarcová. Součástí oslav 
bylo i slavnostní svěcení nového pra-
poru souboru. 
Kromě hudebních a  tanečních vy-

stoupení na návštěvníky čekal pohled 
do historie souboru Kosíř v  podobě 
výstavy plné historických fotografií 
a  událostí lemujících neuvěřitelných 
čtyřicet let jeho záslužné a obětavé čin-
nosti, vše doplňovala textová prezenta-
ce. Výstavou svých výtvarných prací se 
na akci předvedly i děti, a právě pro ně 
byly připraveny kolotoče a stánky, které 

k hodovým oslavám tradičně patří. 
V rozsáhlém areálu nechyběly ani sou-
těže pro děti i dospělé, fotokoutek a při-
praveny byly i  farmářské trhy, z  nichž 
si tak mohli návštěvníci domů odnést 
něco na zub. Celkově vydařené odpo-

ledne korunovala místní hasičská jed-
notka, jež se postarala chutné a bohaté 
občerstvení. 
„S právě proběhlou akcí panuje spoko-
jenost. Chtěli jsme si především udělat 
krásné hodové odpoledne, a to se nám 

podařilo. Viděli jsme se zase s  řadou 
přátel a věřím, že si to všichni užili. Čty-
řicet let už stojí za oslavu a náš soubor 
má být na co hrdý,“ hodnotil sobotní 
vydařené spojení dvou akcí Vladimír 
Procházka.

zprávy z regionu aneb jsme s vámi u toho...
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BYLI  JSME

U TOHO

REGION WWW.VECERNIKPV.CZ 29. srpna 2022 13252512 29. srpna 2022 WWW.VECERNIKPV.CZ

HANÁCKÝ FOLKLÓRNÍ SOUBOR 
KOSÍŘ OSLAVIL ČTYŘICÁTINY

22
08

24
11

41
9

Zmizelo nářadí
Přerušit práci museli dělníci 
provádějící stavbu kanalizace 
v  Pěnčíně. Z  kabiny auta, které 
parkovali přes noc v bývalém areálu 
družstva v Laškově, jim nějaký dare-
bák odcizil minulé pondělí 22. srpna 
elektrické stavební nářadí v hodnotě 
85 000 korun. Dalších deset tisíc ko-
run škody způsobil na vozidle. Po za-
dokumentování prověřujeme Policie 
ČR případ pro trestný čin krádež.   

Neodolal výzvě
Jen na pět minut si odskočil něco 
vyřídit řidič BMW ve Vrbátkách, ale 
ani nezhasl motor, ani vůz nezamkl. 
Na sedadle spolujezdce navíc nechal 
ležet naditou peněženku. Této „ne-
odolatelné výzvy“ během oněch pěti 
minut využil pohotový chmaták, 
který se tak s  minimální námahou 
obohatil o 45 000 korun, které byly 
v řidičově šrajtofli. Případ je policií 
šetřen pro trestný čin krádež.

V rámci kosteleckých hodů tak bylo hodně veselo
PROSTĚJOV Kulaté výročí trvání si letos připomínají v Hanáckém 
folklórním souboru Kosíř z Kostelce na Hané a čtyřicáté narozeni-
ny se rozhodli oslavit stylově - spojili je s hodovými oslavami. Ve 
značně zaplněném areálu za multifunkční halou tak bylo uply-
nulou sobotu živo. K příjemnému hodovému odpoledni se navíc 
i vyčasilo a pořadatelé neskrývali spokojenost. Během programu 
nechyběl pohled do historie, tanec ani zpěv, pamatováno bylo i na 
děti. A u toho všeho nemohl Večerník chybět.

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz
a VIDEO

 Foto: Jan Frehar
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Prostějované míří na sever! Za zeleninou...
VOJNICEVOJNICE Nejeden obyvatel Prostějova usedá od minulého týdne  Nejeden obyvatel Prostějova usedá od minulého týdne 
do auta a míří na sever. Jen kousek za hranicí regionu ve Vojnicích do auta a míří na sever. Jen kousek za hranicí regionu ve Vojnicích 
totiž může dostat zeleninu za ceny a v kvalitě, o jaké si v supermar-totiž může dostat zeleninu za ceny a v kvalitě, o jaké si v supermar-
ketech může nechat jen zdát.ketech může nechat jen zdát.

mrkev 5 

petržel 9

červená řepa 5 

cibule žlutá 7 

cibule oválná lahůdková 7 

cibule červená 7 

dýně (hokaido, máslová, muškátová, halloween) 9 

dýně (goliáš) 5 

cukety 8 

patizony 8 

rajčata 9 

melouny 8 

pórek 7

zelí 10 

kukuřice 5 Kč/kus

  plodina Kè/kg

 2x foto: František Omasta

 

 Foto: Martin Zaoral 

 Foto: Martin Zaoral 

MOŘICE Hřbitov v Mořicích na jihu 
Prostějovska dozná brzy zásadních 
změn. Aktuálně zde probíhají posled-
ní práce na kolumbáriu, které je navíc 
stavěné poněkud netradiční metodou.
„Vzniká „znovuobjevenou“ technikou 
dusané hlíny, která je jako dělaná do dneš-
ní doby. Mimo jiné je energeticky nená-
ročná, s minimálními dopady na životní 
prostředí a zároveň architektonicky nápa-
ditá a zajímavá,“ uvádí Tomáš Pavelka, sta-
rosta obce Mořice. Jak rovněž připomíná, 
stavbu navrhl student architektury. 
Aktuálně se práce na kolumbáriu blíží 

do cíle. „Stavba byla dokončená možná 
ze čtyř pětin. Tento týden, pokud poča-
sí dovolí, tak by se zde zase měli potkat 
a udusat poslední část. Je to zabedněné, 
pak se to odbední po dusání,“ pozname-
nal nejmladší první muž z obcí po celém 
Prostějovsku. 
Tím vše ještě neskončí. „Dojde k poklád-
ce střechy. A musí se ještě dořešit dvířka 
a kovové prvky na okénkách. Potom by 
to mělo být měsíc zaplachtované, aby vše 
doschlo. Dříve než v říjnu tedy definitivně 
hotovo nebude,“ zakončil s úsměvem Pa-
velka.  (sob)



 Sledovala jste soutěže krásy ještě před-
tím, než jste se jich začala účastnit?  
„Ano, každý rok jsme doma Českou Miss 
sledovali. Zaměřovala jsem se nejvíce na 
vzhled jednotlivých soutěžících a  celkový 
dojem soutěže.“ 

 Před sedmi 
lety jste zvítězila 

v  Miss dračích lodích 
na plumlovské přehradě. 

Jak vás napadlo se jí zúčast-
nit? Jak na to vzpomínáte?

„Už si na to moc nepamatuji, ale vy-
brali mě kamarádi, kteří se mnou 

jezdili. (směje se) Užila jsem si 
to, ale zároveň to nebrala moc 
vážně.“

 Následovala účast v Dívce roku 
ČR. Věnovala jste se modelingu 
nějak i poté, nebo jste se zcela za-
měřila na studium, v  němž jste 
rovněž velmi úspěšná?  

„I přesto, že jsem v Dívce roku zís-
kala mnoho úspěchů, modelin-

gu jsem se nadále nevěnovala. 
Prioritou pro mě vždy byla 

a je škola.“  
 Dříve jste tancovala hip-

-hop. Tento hudební styl je spjatý 
mimo jiné zejména s  hodně vol-

ným oblečením. Jak se vám v  něm 
tancovalo? 

„Dobře. Upřímně mám volný styl ráda 
a většinu času trávím v teplákách. Ráda 

se ale také upravím a jsem za dámu.“ 
 Snažíte se žít celkově zdravě. Co vám 

to dává a je něco, co vám to naopak bere? 
„Nesnažím, já to tak mám nastavené. Od-

malička jsem byla vedena ke sportu, takže 
pohyb je nedílnou součástí mého života. Jím 
zdravě, ale ráda si dám něco dobrého. Nijak 
se neomezuji, důležitá je pro mě rovnováha.“ 

 Co je podle vás nejdůležitější, aby člo-
věk zůstal zdravý tělesně i duševně? 
„Dostatečný pohyb, pitný režim, správně na-
stavená mysl a rovnováha.“ 

 Původně jste po maturitě na Gym-
náziu Jiřího Wolkera zvažovala studi-
um na Univerzitě obrany, uvažovala 
jste o možnosti stát se vojenskou lékař-
kou. Nakonec na Univerzitě Palackého 
v Olomouci studujete obor Experimen-
tální biologie. Kdy a  proč jste se roz-
hodla právě pro něj? 
„To byl spíš můj dětský sen. Jakmile jsem 
dospívala, uvědomila jsem si, že bych se 
chtěla ubírat jiným směrem. Tento obor 
jsem zvažovala už v době covidu, až jsem si 
nakonec i  podala přihlášku a  dostala se na 
svůj vysněný obor. Dostala jsem se i do Brna 
na Masarykovu univerzitu, ale Olomouc mě 
lákala více.“ 

 Téma neplodnosti se stává stále aktu-
álnější. Co je podle vás hlavní příčinou? 
„To je velmi individuální, ale kdybych to 
měla brát obecně, řeknu, že žijeme ve zrych-
lené době, ve které se každý za něčím žene 
a  zapomíná na to nejdůležitější, a  to svoje 
zdraví. Měli bychom zpomalit, jelikož počít 
zdravé dítě je čím dál vzácnější.“ 

 Studium jste si rozhodla zpestřit účas-
tí v soutěži Miss ČR. Proč? 

„Byla to spíše šťastná náhoda. Byla jsem 
vybraná ředitelkou soutěže Nikolou Ko-
kyovou jako divoká karta a  následně jsem 
vyhrála semifinálové kolo. Miss jsem určitě 
neplánovala, ale teď si to užívám.“ 

 Suverénně jste postoupila do finále 
soutěže. Byl nějaký okamžik z dosavadní-
ho průběhu, který se vám obzvláště vryl 
do paměti? 
„Vyzdvihnout musím návštěvu Fajn rádia, 
kam jsme byly s  dalšími postupujícími po-
zvané. Byla tam velmi příjemná atmosféra 
a dost jsme se nasmáli. I samotné vyhlášení 
byl pro mě velký zážitek.“ 

 Při podobné přehlídce nesmí chybět 
ani promenáda v plavkách. A tak mě na-
padá: navštěvujete běžně veřejné koupa-
liště? 
„Ano, jsem člověk jako každý jiný a na kou-
paliště si ráda zajdu. Již odmalička jsme na-
vštěvovali koupaliště ve Vrahovicích, kam 
chodím i teď, a to nejčastěji se svojí mamin-
kou, sestrou, synovcem a neteří.“ 

 Kdy a kde vlastně bude probíhat finále 
Miss ČR? 
„Zatím to nemáme stoprocentně potvrze-
né, ale mělo by se konat v půlce října. Do té 
doby budou vyřazeny ještě další čtyři dív-
ky. Pokud by se mi poštěstilo dostat se do 
TOP8, nejvíce bych se těšila na svoji volnou 
disciplínu.“ 

 Jak vaši účast v soutěži vnímá okolí? 
„Ti nejbližší mi moc fandí a se vším pomáha-
jí a za to jim moc děkuji. Přibylo mi také dost 
fanoušků na Instagramu, některé negativní 
komentáře nečtu.“ 

 Přestože jste od přírody velmi pohled-
ná, tak minimálně v rámci Miss ČR bylo 
znát, že se „nebojíte“ využívat nejrůzněj-
ší „zkrášlovadla“. Činíte tak i  v  civilním 
životě? A  proč, když to svým způsobem 
nemáte zapotřebí? 
„Většinu času trávím bez make-upu a s drdo-
lem na hlavě u skript. (úsměv) Žena by měla 
být ale vždy upravená, a  proto se i  já ráda 

nalíčím. Make-up mě také baví a myslím si, 
že je věc každého, jak se líčí nebo co má na 
sobě.“ 

 Kladete sama na sebe vysoké nároky? 
„Ano. Mám na sebe velké nároky, až mi hod-
ně lidí říká, ať brzdím. Jsem ale velmi cílevě-
domá a vím, co od života chci. Motivuju se 
já sama, abych byla každým dnem lepší a do-
sáhla toho, co si přeji. Vše, co se mi podařilo, 
jsem si vydřela svým vlastním úsilím.“ 

 Budete zřejmě dosti zodpovědná. Po 
kom to máte? 
„Řekla bych, že určitě po své mamince.“ 

 V  této souvislosti se musím zeptat: 
jaká je vaše oblíbená neřest?
„Asi žádnou nemám, ale co se týče jídla, tak 
miluju pizzu.“ 

 A  co nejraději děláte, když nic dělat 
nemusíte? 
„Když nemusím nic dělat, tak nedělám nic. 
(směje se) Lehnu si do postele a pustím si ně-
jaký dobrý film.“ 

 Čistě hypoteticky, doporučila byste 
účast v soutěži Miss své dceři?  
„Osobně asi ne, jelikož jsem sama poznala, 
jaký svět modelingu je. Záleželo by ale na ní, 
co by chtěla zkusit, a já bych ji vždy ve všem 
maximálně podpořila.“ 

 Máte kromě školy nějaké plány, do 
čeho se vrhnete, až po skončení soutěže 
budete mít opět více volného času?  
„Většinu času budu trávit v laboratoři a pra-
covat na své bakalářské práci. Mojí výhodou 
ale je, že mě to baví, takže to jako povinnost 
neberu. Určitě také budu trávit více času se 
svojí rodinou.“

WWW.VECERNIKPV.CZ29. srpna 202214 25

Pro Natálii Kočařovou je účast v Miss ČR 
doplňkem k jejímu úspěšnému studiu 

vizitka
NATÁLIE KOČAŘOVÁNATÁLIE KOČAŘOVÁ

✓ narodila se 29. září 2001 ve Vyškově 
✓ ze ZŠ Majakovského ve Vrahovicích se přihlásila 
 na víceletý obor Gymnázia Jiřího Wolkera, 
 kde v roce 2021 úspěšně  odmaturovala

✓ posléze byla přijata na Univerzitu Palackého v Olomouci, kde studuje 
 obor Experimentální biologie
✓ v budoucnu by ráda pracovala v  oblasti asistované reprodukce  
✓ žije s rodiči, má ještě sestru Kristýnu 
✓ mezi její koníčky patří sport, studium a rodina 
✓ devět let tancovala v Taneční škole Hubený, zaměřovala se
 na kategorii Hip-hop freestyle. 
✓ ještě delší dobu se věnovala sportovní gymnastice, jako trenérka
 ji vedla její babička Jitka Machačová  
✓ sama o sobě tvrdí, že je velký puntičkář, nemá ráda pomluvy, závist 
 a lidi, kteří nemají žádný cíl  
✓ na svém instagramovém profilu si zvolila za své motto 
 „Mente et corde“, což v překladu z latiny znamená „Rozumem
 a srdcem“ - jedná se o heslo Lékařské fakulty Univerzity Palackého
zajímavost: již podruhé se úspěšně účastní celostátní soutěže krásy, přestože 
se považuje za introverta a  každé vystoupení před lidmi pro ni dle jejích slov 
představuje opuštění své komfortní zóny

Jsem velmi cílevědomá a vím, co od života 
chci. Motivuju se sama, abych byla každým 
dnem lepší a dosáhla toho, co si přeji. Vše, 
co se mi podařilo, jsem si sama vydřela...
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PROSTĚJOV Práce v  la-
boratoři a studium skript, 
nebo světla reflektorů na 
přehlídkových molech? 
Dvacetiletá Natálie Kočařo-
vá z Prostějova má zkušenost 
s  obojím, před modelingem 
však jednoznačně dává před-
nost světu přírodních věd. 
Přesto dokázala zvítězit v semi-
finále Miss ČR a  postoupit tak 
do finále této prestižní přehlídky 
krásy. Jaká byla její cesta soutěží, co 
je pro ni jako vyznavačku zdravého 
životního stylu důležité a proč je na 
sebe tak náročná?  A co si myslí o pří-
činách problémů s  přirozeným po-
četím, s nimiž se v rámci své budoucí 
profese bude možná jednou potýkat? 
Odpovědi nejen na tyto otázky se do-
zvíte v následujícím rozhovoru.  

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal
Martin ZAORAL
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www.ano-prostejov.cz
www.chcemelepsicesko.cz

 anovprostejove

Zadavatel: ANO 2011;  
zpracovatel: ANO 2011

OPRAVILI 
 

JURY
JE
ZA

LÍP!

František Jura
primátor města Prostějov

instagram.com/AndrejBabisKonečně mám Instagram! Zadavatel: ANO 2011; zpracovatel: ANO 2011

POJĎME TO 

SPOLEČNĚ 

PROBRAT

21. září
Kolářovy sady, u hvězdárny,

Prostějov
16:30–18:00

21. srpna
ZMĚNA TERMÍNU 

KANDIDÁTI HNUTÍ ANO

Mgr. František Jura

Ing. Jiří Rozehnal 

Bc. Miloš Sklenka 

Marcela Župková

Alena Pagáčová

53 let, primátor statutárního města 

Prostějova

57 let, náměstek primátora 

statutárního města Prostějova

59 let, živnostník, člen rady 

statutárního města Prostějova

48 let, živnostník, člen rady 

statutárního města Prostějova

47 let, vedoucí sociální aktivizace

Dagmar Faltýnková 
55 let, specialista kvality, 
zastupitelka

Ing. Jaromír Hruban 
71 let, živnostník, 
zastupitel

MUDr. René Kloc
57 let, lékař, ortoped

Ing. Richard Beneš 
70 let, emeritní starosta 
Sokol I Prostějov

Mgr. Radim Weisser
53 let, ředitel základní 
školy

Mgr. Roman Drkula
51 let, finanční účetní

Michal Janeček, 
47 let, sekretář klubu 
SK 1913 Prostějov

Miroslav Kotrč
56 let, pracovník ostrahy

Leona Skokanková
53 let, pracovník centra 
sociálních služeb

Mgr. Iva Procházková
58 let, učitelka na základní 
škole

Ladislav Kyllar
50 let, manažer

Michal Götz
58 let, podnikatel

Denisa Drkulová
22 let, zdravotní sestra

Alena Mlatečková
58 let, kosmetička 
- konzultantka

Ladislav Kment
61 let, sociální pracovník

Mgr. Antonín Dušek
81 let, emeritní ředitel 
základní školy

Karel Piňos
54 let, oblastní ředitel

Ing Miroslava 
Nováková 61 let, 
středoškolský pedagog

Ing. Ivan Polák
57 let, ekonomický ředitel

Václav Meidl
36 let, trenér SK 1913

Eva Kameníková
37 let, zdravotní sestra

Ing. Monika Smičková
32 let, administrativní 
pracovník

Tomáš Čepa
38 let, technický ředitel  
1. SK Prostějov

Josef Skoumal
79 let, důchodce

Bc. Petr Kočí
34 let, IT system 
administrator

Ludmila Mynaříková
81 let, důchodce

Ing. Jiří Švančar
53 let, pracovník 
živnostenského úřadu

Roman Karšulín
57 let, zaměstnanec, člen 
Rady statutárního města 
Prostějova

Ladislav Okleštěk
61 let, poslanec PS PČR

Ing. Jaroslav 
Faltýnek
60 let, poslanec PS PČR

ANO 2011ANO 2011



1
Právě tolik nabídek

najdete v naší rubrice
PROSTĚJOVSKÉHO

Večerníku.

UZÁVĚRKA
ŘÁDKOVÉ 
INZERCE
proběhne
v PÁTEK

2. září,
v 10.00 hodin
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GALERIE UMĚNÍ PROSTĚJOV,
nám. Svatopluka Čecha 2, (vchod za 
Zlatou bránou) vykupuje a  zdarma 
oceňuje veškeré obrazy  a  starožitnos-
ti, zlaté šperky 1g/1000 Kč. Neprodá-
vejte překupníkům, ale odborníkům
za nejvyšší ceny. Jindřich  Skácel,
tel.: 608 805 775, www.gupv.cz. 

Vykupujeme starý nábytek do roku 
1965, lampy, lustry, hodiny, hudební 
nástroje, staré vzduchovky i  nefunkční, 
svářečka TRIODYN a  jinou, staré mo-
torky Javy a  celé pozůstalosti a  obrazy 
moravských a českých malířů. 
Tel.: 702 809 319

Koupím čs. dukáty a jiné zlaté mince. 
Tel.: 778 080 060

KOUPÍM
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Odborný řez ovocných stromů, sekání 
travních porostů, kácení stromů, 
péče o  zahrady.  Tel.: 605 864 140, 
www.seceni-kaceni.cz - Bc. Ivo Kroupa

Odvoz fekálií-čištění kanalizace. 
Svoboda, tel.: 774 368 343. 

Stěhování bez pomoci zákazníka a vyklízecí 
služby- rychle, levně. Tel.: 604 389 367

Mytí oken, rámů, žaluzií, 
skleněných ploch, generální úklíd. 

Nejvyšší kvalita, 20 let praxe v oboru. 
Tel.: 604 757 384  | www.ciste-okno.cz

SLUŽBY

PRODÁ M

Zdravotní prodejna IVKA, Plumlovská 
ulice nabízí zákazníkům obuv I na velmi 
problémové nohy. Jsme tu pro vás. 
Tel.: 603445 601

Prodám atlas světa zn. Editions atlas. 
Velmi levně. Tel.: 604 882 899

CHCETE MÍT ZASE NOVOU 
A PĚKNOU VANU? 

Nabízím renovaci koupelnových van 
akrylátovou vložkou, bez bourání 
a nepořádku. Práce trvá 3-4 hodiny a je 
hotovo. Objednávky na tel.: 775 562 356

DARUJI

Daruji krásná koťátka narozená 
začátkem července. K odběru již možné, 
tři mourované a jedno bílé. Tři kocourci 
a  jedna kočička. Jedná se o  typickou 
kočku domácí. Zdarma. 
Tel.: 775 666 340. 

OZNÁ MENÍ

Moštárna ONLI
ulice Generála Kraváka 196, 

Mostkovice, za obecním úřadem
OZNAMUJE

ZAHÁJENÍ MOŠTOVÁNÍ
v sobotu 10. září

Provozní doba září – říjen:
sobota 13:00-16:00 hodin

Moštujeme jen čisté a zralé ovoce. 
Větší množství 

(nad 150 kg po dohodě).
Cena 5 Kč/1l

Tel.: 582 362 605 
            604 759 108
            775 495 778

RE ALIT Y

Prodám 2 patrový  RD o  velikosti 4+1 
v  obci Ondratice. Dům má obytnou 
plochou cca 150 m2.
V  případě zájmu a  bližších informací 
volejte na tel.: 739 485 178.

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace a události z vašeho okolí…

KDE SE CO DÌJE?

KULTURNÍ CENTRUM MOZAIKA
Raisova 1159, Prostějov

* Každé pondělí od 9:30 do 11:30 
hodin probíhá program pro rodiče 
s malými dětmi, který vám rozšíří ob-
zory, zatímco vaše děti si zlepší své so-
ciální, pohybové, hudební a  manuální 
schopnosti. Přijďte si odpočinout od 
každodenní rutiny, získat nové přátele 
a dozvědět se důležité informace. Ro-
dinná atmosféra v  malých skupinách 
rodičů a dětí. 
* V úterky od 16:30 do 18:00 ho-
din je na programu KLUB UKRA-
JINSKÝCH MAMINEK A  DĚTÍ.
Zajištěn program pro malé i  větší...
* v úterky od 18:00 do 19:30 hodin se 
koná SETKÁVÁNÍ UKRAJINSKÉ 
KOMUNITY za účelem vzájemné 
podpory a  výměny informací, hlídání 
dětí zajištěno

CENTRUM PRO RODINU
nám. J. V. Sládka 2, Prostějov

* každé pondělí od 16:00 hodin,
po předchozí telefonické domluvě, 
nabízíme podporu a doprovázení při 
hledání řešení v čase náročné životní 
etapy či manželské krize, poradenství 
pro rodiče při obtížích ve vztahu 
s  dětmi, pomoc při výchovném 
směřování s psycholožkou Marcelou 
Anežkou Kořenkovou
* každé úterý a  čtvrtek od 8:30 do 
11:30 hodin se uskuteční PRVNÍ 
ŠKOLIČKA  – adaptační kroužek pro 
děti od 2 do 4 roků. Účast v  kroužku 
usnadňuje přípravu na nástup do 
MŠ, připravuje na separaci od rodičů 
a navazování vztahů s vrstevníky v malé 
skupině a bezpečném prostředí.

EKOCENTRUM IRIS
Husovo nám. 67, Prostějov

* V úterý 30. srpna od 7:55 do 13:30 
hodin se uskuteční VYCHÁZKA KO-
LEM STUDÁNEK pro rodiny s  dět-
mi ze Seče na Pohodlí a cestou budou 
plnit hravé úkoly zaměřené na záchranu 
studánek a jejich obyvatel. Společný od-
jezd autobusem do zastávky Lipová Seč 
v 7:55 hodin (st. č. 10). Návrat z Pohodlí 
do 13:30 hodin. Délka trasy asi 5 km.
* Ve středu 31. srpna od 8:45 do 13:45 
hodin proběhne VYCHÁZKA nejen 
pro seniory CESTOU NECESTOU 
PŘES OBA KOSÍŘE. Pokusíte se 
projít po neznačených cestách na Vel-
ký Kosíř, dále podél potoka Deštná do 
Slatinek a odtud na Malý Kosíř s novou 
kaplí Antonína Paduánského. Vycházka 
bude ukončena ve Slatinicích. Odjezd 
autobusem do Stařechovic v 8:45 hodin 
(st. č. 1), návrat vlakem ze Slatinic do 
13:45 hodin. Délka trasy 7 až 8 km.

SONS PROSTÌJOV

Svatoplukova 15, Prostějov
Prostějovská pobočka Sjednocené 
organizace nevidomých a  slabozrakých 
(SONS) poskytuje zrakově postiženým 
klientům základní poradenství, sociálně 
aktivizační služby a  dopomoc v  rámci 
dobrovolnické služby. Dále nabízí možnost 
zapůjčení kompenzačních pomůcek 
a zajišťuje pomoc při vyřizování záležitostí 
v rámci výhod a dávek sociální péče. 
Konzultační hodiny ve Svatoplukově 
ulici č. 15: pondělí 9.00–12.00, 
14.00–16:30, čtvrtek 9.00- 12.00 
a dále po tel. domluvě.

SLUÒÁKOV

centrum ekologických aktivit 
města Olomouce, o. p. s. 

Skrbeňská 70, Horka nad Moravou
do 14. září
PO STOPÁCH BROUKA  PYTLÍKA  
výstava z  říše hmyzu Ondřeje Sekory. 
Na výstavě můžete rozluštit, co je která 
postavička z knížek Ondřeje Sekory ve 
skutečnosti zač a  dozvědět se o  nich 
spoustu zajímavostí. Výstava obsahuje 
velkoplošné plakáty s  ilustracemi 
jednotlivých literárních postav 
s  krátkým textem z  knihy. Nechybí 
fotografi e daného hmyzu z  reálného 
světa. Makrofotografi e pocházejí od 
Pavla Krásenského a  Jitky Raisové. 
Díky nim tak můžou na výstavě 
návštěvníci vidět škvora obecného, 
ruměnice, mravence nebo třeba 
krtonožky. Jak ale tyto hmyzí celebrity 
vypadají ve skutečnosti? Nespletl 
se Ondřej Sekora při popisování 
jejich schopností či podoby. A  jakým 
broukem je ve skutečnosti Pytlík? 

RÙZNÉ...

Regionální pracoviště Tyfl oCentra 
Olomouc v Prostějově nadále 
poskytuje služby nevidomým

slabozrakým občanům na adrese: 
Kostelecká 17, Prostějov. Provozní 
doba: pondělí od 8:00 do 12:00 

a od 12:30 do 14:00. V úterý a ve 
středu po telefonické domluvě.

Svaz tělesně postižených v  ČR, o.s. 
v  Prostějově, Kostelecká 17, nabízí 
k  zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. Polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili o rozvoz pomůcek. 
Bližší info na tel.: 588 008 095, 
 724 706 773

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH OSOB 

V ČR, z.s.
Svatoplukova 15, Prostějov 796 01, 

tel. 775 549 777
Provozní doba: úterý a středa od 8:30 
do 11:30 a od 13:00 do 16:30 hodin, 

čtvrtek jen pro objednané klienty. 
Můžete využít služeb našeho zařízení 

v podobě odborného sociálního 
poradenství a nabídky baterií do 

sluchadel a drobné příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čisticí tablety 
či ušní tvarovky různých velikostí).  
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Těžké je zapomenout, když slzy Těžké je zapomenout, když slzy 
v očích stojí. Těžké je vzpomínat, v očích stojí. Těžké je vzpomínat, 

když srdce bolí. Odešla jsi všem, kdo když srdce bolí. Odešla jsi všem, kdo 
Tě měli rádi, aniž by Tvé rty sbohem Tě měli rádi, aniž by Tvé rty sbohem 

zašeptaly. Dny, týdny a měsíce plynou, zašeptaly. Dny, týdny a měsíce plynou, 
ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.

Dne 2. září 2022 Dne 2. září 2022 
vzpomeneme vzpomeneme 

10. smutné výročí úmrtí 10. smutné výročí úmrtí 
paní Ludmily HANÁKOVÉpaní Ludmily HANÁKOVÉ 

ze Želče. ze Želče. 
S láskou vzpomíná S láskou vzpomíná 

a nikdy nezapomene dcera a nikdy nezapomene dcera 
Zdena s rodinou.Zdena s rodinou.

Čas ubíhá a nevrací, Čas ubíhá a nevrací, 
co vzal. Jen láska, úcta co vzal. Jen láska, úcta 

a vzpomínky v srdcích žijí dál.a vzpomínky v srdcích žijí dál.

Dne 27. srpna 2022 Dne 27. srpna 2022 
jsme vzpomenuli 38. smutné jsme vzpomenuli 38. smutné 
výročí od tragického úmrtí výročí od tragického úmrtí 
pana Aloise WALTERA.pana Aloise WALTERA. 

S láskou vzpomíná manželka S láskou vzpomíná manželka 
a synové s rodinami.a synové s rodinami.

Maminky neumírají, Maminky neumírají, 
jenom usínají, aby se každého jitra jenom usínají, aby se každého jitra 
probudily v myšlenkách svých dětí.probudily v myšlenkách svých dětí.

Dnes, tj. 29. srpna 2022, Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
si připomínáme 16. výročí si připomínáme 16. výročí 

úmrtí naší maminky úmrtí naší maminky 
paní Svatoslavy BARTOŠOVÉpaní Svatoslavy BARTOŠOVÉ. . 

Děkujeme všem za tichou Děkujeme všem za tichou 
vzpomínku, dcera a synové vzpomínku, dcera a synové 

s rodinami.s rodinami.

 Kdo v srdci žije, neumírá...

Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
je tomu 5 let, kdy nás opustila je tomu 5 let, kdy nás opustila 

naše dcera, sestra, naše dcera, sestra, 
maminka a babička maminka a babička 

paní Martina ŠTICHOVÁ – MUŽÍKOVÁ. paní Martina ŠTICHOVÁ – MUŽÍKOVÁ. 
Vzpomínají rodiče, Vzpomínají rodiče, 

sestra Veronika s rodinou, sestra Veronika s rodinou, 
děti Jakub, Nikola, děti Jakub, Nikola, 
Helena a Kristýna Helena a Kristýna 
a vnoučata Jakub a vnoučata Jakub 

a Sofinka.a Sofinka.

Dnes, tj. 29. srpna 2022, Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
vzpomínáme 10. smutné výročí, vzpomínáme 10. smutné výročí, 

kdy nás navždy opustila kdy nás navždy opustila 
paní Eliška STĚNIČKOVÁpaní Eliška STĚNIČKOVÁ 

z Brodku u Prostějova.z Brodku u Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

manžel a dcery Marcela manžel a dcery Marcela 
a Martina s rodinami.a Martina s rodinami.

Kdo v srdci žije, neumírá...

Dne 31. srpna 2022 Dne 31. srpna 2022 
vzpomeneme 7. smutné výročí, vzpomeneme 7. smutné výročí, 

kdy nás opustil kdy nás opustil 
pan Zdeněk DOSEDĚL, pan Zdeněk DOSEDĚL, 

dlouholetý školník ZŠ Plumlov. dlouholetý školník ZŠ Plumlov. 
Stále vzpomínají dcery Stále vzpomínají dcery 

Vlasta a Zdenka Vlasta a Zdenka 
s rodinami. s rodinami. 

Nezemřel. Spí, má-li sen, Nezemřel. Spí, má-li sen, 
je krásný, zdá se mu o těch, je krásný, zdá se mu o těch, 

které miloval a kteří milovali jeho.které miloval a kteří milovali jeho.

Dne 2. září 2022 Dne 2. září 2022 
vzpomeneme 1. smutné výročí, kdy vzpomeneme 1. smutné výročí, kdy 

nás navždy opustil nás navždy opustil 
pan Svatopluk KAPRÁL pan Svatopluk KAPRÁL 

z Plumlova. z Plumlova. 
Kdo jste ho znali a měli rádi, Kdo jste ho znali a měli rádi, 

vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 
Děkuje manželka Hana,Děkuje manželka Hana,

syn Michal, syn Michal, 
dcera Hana s manželem dcera Hana s manželem 

a maminka.a maminka.

Za lásku, za dobré srdce, Za lásku, za dobré srdce, 
za celý život, za všechno dík.za celý život, za všechno dík.

Dne 27. srpna 2022 Dne 27. srpna 2022 
uplynul rok od tragické smrti uplynul rok od tragické smrti 
paní Jarmily LIPČÍKOVÉpaní Jarmily LIPČÍKOVÉ 

z Držovic.z Držovic.
Kdo jste ji znali a měli rádi, Kdo jste ji znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. S láskou vzpomeňte s námi. S láskou 

v srdci vzpomíná rodina.v srdci vzpomíná rodina.

Dne 30. srpna 2022 Dne 30. srpna 2022 
vzpomeneme 20. výročí úmrtí vzpomeneme 20. výročí úmrtí 

paní Hany JORDOVÉpaní Hany JORDOVÉ 
z Prostějova. z Prostějova. 

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
manžel Vladimír manžel Vladimír 

a syn Martin.a syn Martin.

Snad byl už čas odejít, Snad byl už čas odejít, 
bylo to tak v knize osudu psáno, bylo to tak v knize osudu psáno, 

zbyly jen sny, co mohly zbyly jen sny, co mohly 
se ještě snít, v půjčovně času se ještě snít, v půjčovně času 

však měli vyprodáno.však měli vyprodáno.

Dnes, tj. 29. srpna 2022, Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
si připomínámesi připomínáme

6. smutné výročí úmrtí 6. smutné výročí úmrtí 
paní Emilie OHNOUTKOVÉpaní Emilie OHNOUTKOVÉ. . 

S láskou vzpomínají S láskou vzpomínají 
manžel, dcery, vnučky manžel, dcery, vnučky 

a pravnučky.a pravnučky.

Dne 30. srpna 2022 Dne 30. srpna 2022 
si připomeneme 100. výročí si připomeneme 100. výročí 

nedožitých narozenin nedožitých narozenin 
paní Josefky BOHANOSOVÉpaní Josefky BOHANOSOVÉ 

z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané. 
Všichni, kdo jste ji znali a měli rádi, Všichni, kdo jste ji znali a měli rádi, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
S láskou vzpomínají dcera S láskou vzpomínají dcera 

Miloslava a Marie Miloslava a Marie 
s rodinami.s rodinami.

Dík za to, čím jsi nám v životě byl,Dík za to, čím jsi nám v životě byl,
za každý den, který jsi s námi žil.za každý den, který jsi s námi žil.

Tvůj odchod stále bolí, Tvůj odchod stále bolí, 
na Tebe zapomenout nedovolí.na Tebe zapomenout nedovolí.

Dne 27. srpna 2022 Dne 27. srpna 2022 
jsme vzpomenuli jsme vzpomenuli 

8. smutné výročí od úmrtí 8. smutné výročí od úmrtí 
pana Jiřího VRÁNYpana Jiřího VRÁNY. . 

A dnes, tj. 29. srpna 2022, A dnes, tj. 29. srpna 2022, 
by se dožil 70 let.by se dožil 70 let.

S láskou a úctou stále vzpomínají S láskou a úctou stále vzpomínají 
manželka a děti s rodinami manželka a děti s rodinami 

a rodina Milčákova.a rodina Milčákova.

„Jen láska zůstala, „Jen láska zůstala, 
ta smrt nezná.“ta smrt nezná.“

Dnes, tj. 29. srpna 2022, Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
by se dožil 80 let by se dožil 80 let 

pan František JAŠEK.pan František JAŠEK. 
S láskou vzpomíná celá rodina. S láskou vzpomíná celá rodina. 

Kdo jste ho znali, Kdo jste ho znali, 
vzpomeňte také. Děkujeme, vzpomeňte také. Děkujeme, 

Jaškovi. Jaškovi. 

Jak tiše žila, tak tiše odešla. Jak tiše žila, tak tiše odešla. 
Skromná ve svém životě, Skromná ve svém životě, 

velká ve své lásce a dobrotě.velká ve své lásce a dobrotě.

Dne 31. srpna 2022 Dne 31. srpna 2022 
vzpomeneme nedožité vzpomeneme nedožité 

80. narozeniny 80. narozeniny 
paní Květoslavy PETRÁSKOVÉpaní Květoslavy PETRÁSKOVÉ

z Ohrozimi z Ohrozimi 
/ Olomouce – Chválkovic. / Olomouce – Chválkovic. 

S láskou v srdci stále vzpomíná S láskou v srdci stále vzpomíná 
dcera Vlasta s rodinou.dcera Vlasta s rodinou.

Odešels, drahý, Odešels, drahý, 
beze slůvka rozloučení, beze slůvka rozloučení, 

tak náhle, že těžko uvěřit.tak náhle, že těžko uvěřit.

Dne 30. srpna 2022 Dne 30. srpna 2022 
vzpomeneme vzpomeneme 

10. smutné výročí od úmrtí 10. smutné výročí od úmrtí 
pana Radovana PAPOUŠKA pana Radovana PAPOUŠKA 

ze Želče. ze Želče. 
Vzpomínají kamarádi.Vzpomínají kamarádi.

Jen vzpomínat je nám přáno...Jen vzpomínat je nám přáno...

Dne 31. srpna 2022 Dne 31. srpna 2022 
tomu bude 25 let, tomu bude 25 let, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Miloslav HAJNpan Miloslav HAJN 

z Jesence. z Jesence. 
S láskou stále vzpomíná S láskou stále vzpomíná 

dcera Jana s rodinou.dcera Jana s rodinou.

Kdo s tebou žil, ten ví, Kdo s tebou žil, ten ví, 
co ztratil. Už nikdy nezavoláš, co ztratil. Už nikdy nezavoláš, 

nepohladíš, nepomůžeš, neporadíš.nepohladíš, nepomůžeš, neporadíš.

Dne 2. září 2022 Dne 2. září 2022 
vzpomeneme 25. výročí, vzpomeneme 25. výročí, 

kdy nás navždy opustila naše kdy nás navždy opustila naše 
milovaná manželka, maminka, milovaná manželka, maminka, 

babička a prababička babička a prababička 
paní Vlasta NEDBALOVÁ.paní Vlasta NEDBALOVÁ. 
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manžel Josef a děti Marta, manžel Josef a děti Marta, 
Hana a Tomáš Hana a Tomáš 

s rodinami.s rodinami.

Dne 27. srpna 2022 Dne 27. srpna 2022 
jsme si připomenuli jsme si připomenuli 

3. výročí úmrtí a nedožité 3. výročí úmrtí a nedožité 
80. narozeniny 80. narozeniny 

paní Jitky POLÁŠKOVÉpaní Jitky POLÁŠKOVÉ 
z Vrahovic. z Vrahovic. 

Vzpomíná dcera Marcela Vzpomíná dcera Marcela 
s rodinou.s rodinou.

Pohřební služba Pavel Makový

Pohřební služba FCC Prostějov

SMUTEÈNÍ OZNÁMENÍ

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o., 
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba Pavel Makový,
Drozdovice 79 a Brněnská 104, tel.: 582 332 100

Pohřební služba FCC Prostějov,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098
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Věra Novotná 1938  Prostějov
Marian Jančiar 1939  Prostějov
Vojtěch Horák 1939  Dubany
Emilie Tupá 1944  Prostějov
Jindřich Soldán 1960  Prostějovičky
Jan Talanda 1943  Prostějov
Zdeňka Svobodová 1948  Vrbátky
Marcela Slepánková 1964  Prostějov
Rudolf Medřický 1938  Opatovice

Karel Fildán 1935  Ivaň
Jaromír Šrámek 1930  Prostějov

Pondělí 29. srpna 2022
   Břetislav Zatloukal 1958 Prostějov 10:00 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
   František Krejčiřík 1943 Smržice 11:30 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
   Stanislav Augustin 1939 Výšovice 14:30 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
   Otakar Kovář 1949 Prostějov 15:30 Obřadní síň Prostějov
Úterý 30. srpna 2022
   Marie Chudobová 1932 Soběsuky 11:30 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
   František Hloch 1932 Domamyslice 14:30 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
Středa 31. srpna 2022
   Jaroslava Rulíšková 1937 Vrahovice 11:00 Obřadní síň Prostějov
   Dobroslava Nohavová 1934 Vrahovice 13:00 Obřadní síň Pv, Brněnská 104
   Alexander Eliaš 1942 Čelčice  15:00 kostel Klenovice na Hané
Pátek 2. září 2022
   Vojtěch Odstrčil 1960 Prostějov 14:00 kostel Mostkovice

Pátek 2. září 2022
   Marie Kandilová 1931 Prostějov 13:00 Obřadní síň Mlýnská ul., Pv

Pondělí 29. srpna 2022
   Hanička Kadaníková 2002 Prostějov 12:30 Obřadní síň Městský hřbitov Pv
   Anežka Bernatová 1931 Vrbátky 11:45 Obřadní síň Městský hřbitov Pv

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

UZÁVĚRKA ŘÁDKOVÉ INZERCE
proběhne v PÁTEK 2. září, v 10.00 hodin

Čas ubíhá a nevrací, Čas ubíhá a nevrací, 
co vzal. Jen láska, úcta co vzal. Jen láska, úcta 

a vzpomínky v srdcích zůstávají.a vzpomínky v srdcích zůstávají.

Dne 30. srpna 2022 Dne 30. srpna 2022 
si připomeneme 7. smutné výročí, si připomeneme 7. smutné výročí, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Jan PÁLENÍKpan Jan PÁLENÍK 

z Křenůvek. z Křenůvek. 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkuje rodina.děkuje rodina.

Tvůj úsměv vítr vzal Tvůj úsměv vítr vzal 
a nám jen vzpomínky zanechal. a nám jen vzpomínky zanechal. 

Odešla jsi, jak Bůh si přál, v našich Odešla jsi, jak Bůh si přál, v našich 
srdcích však žiješ stále dál. srdcích však žiješ stále dál. 

Dne 30. srpna 2022 Dne 30. srpna 2022 
vzpomeneme 10. smutné výročí, vzpomeneme 10. smutné výročí, 

kdy nás opustila kdy nás opustila 
paní Ludmila PÍRKOVÁpaní Ludmila PÍRKOVÁ 

z Prostějova.z Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manžel, dcera a vnučka.manžel, dcera a vnučka.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal. Čas ubíhá a nevrací, co vzal. 
Jen láska, úcta Jen láska, úcta 

a vzpomínky v srdcích žijí dál.a vzpomínky v srdcích žijí dál.

Dne 23. srpna 2022 Dne 23. srpna 2022 
jsme vzpomenuli 4. smutné jsme vzpomenuli 4. smutné 

výročí, kdy nás navždy opustila výročí, kdy nás navždy opustila 
paní Božena KŘUPKOVÁ paní Božena KŘUPKOVÁ 

ze Smržic. ze Smržic. 
Kdo jste ji znali a měli rádi, Kdo jste ji znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. Děkuje vzpomeňte s námi. Děkuje 

dcera Božena s rodinou.dcera Božena s rodinou.

Dík za to, Dík za to, 
čím jste nám v životě byli, čím jste nám v životě byli, 

za každý den, za každý den, 
jenž jste pro nás žili. jenž jste pro nás žili. 

Dnes, tj. 29. srpna 2022, Dnes, tj. 29. srpna 2022, 
vzpomínáme 11 let vzpomínáme 11 let 
od tragické nehody od tragické nehody 
našich milovaných našich milovaných 

paní Kateřiny BALUŠÍKOVÉ paní Kateřiny BALUŠÍKOVÉ 

a jejího syna Jiříhoa jejího syna Jiřího
z Vrchoslavic.z Vrchoslavic.

S láskou vzpomínají S láskou vzpomínají 
tatínek a bratr Roman tatínek a bratr Roman 

s rodinou.s rodinou.



EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST

UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE 
PROBÌHNE V PÁTEK 

2. ZÁØÍ V 10.00 HODIN
INZERCE@VECERNIKPV.CZ

608 960 042

Kontaktní pracoviště Prostějov, nám. Spojenců 2632/13, PV.  Zprostředkování zaměstnání tel.: 950 154 317.

Kontaktní pracoviště Prostějov, nám. Spojenců 2632/13, PV.  Zprostředkování zaměstnání tel.: 950 154 317.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

AKTUÁLNÍ NABÍDKA BRIGÁD

HLEDÁTE PRÁCI?
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku av Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Číšník / servírka 20 000-25 000 turnusový základní+praktické Michaela Pardíková, Němčice n. H
Inženýr/-ka vývojové kvality 30 000-60 000 jednosměnný vyšší odborné Maier, Pv
Operátor/-ka energobloku 24 000-30 000 nepřetržitý střední odborné Toray Textiles Central Europe, Pv
Řezníci/uzenáří 28 000 jednosměnný základní+praktické Makovec, Kostelec n. H.
Svářeči 19 700-22 200 třísměnný střední odborné Zámečnictví Winkel, Pv
Účetní / fakturant/-ka 28 000-30 000 jednosměnný ÚSO s maturitou Infos Leas, Pv
Zámečník/-ce 24 800-32 300 jednosměnný střední odborné Windmöller & Hölscher, Kralice n. H.

Pacovník/-ce okrasné školky 120 Kč jednosměnný základní+praktické Arboeco Smržice

WWW.VECERNIKPV.CZ29. srpna 202222 2525
Bezpečnostní agentura nabízí práci 
vrátného na objekty Prostějov, Smržice, 
Vrbátky. Jen pro invalidní důchodce. 
Informace na tel.: 602 786 692. 

Bezpečnostní a  úklidová agentura 
přijme na úklid invalidního důchodce/
důchodkyni. Výkon práce - Brodek 
u Konice. Informace na tel.: 602 786 692.

Příjmu do obchodu IVKA v Prostějově 
prodavačku na zkrácený úvazek. 

Podmínky: částečný invalid. důchod, 
práce s počítačem, ochota k lidem 

a učit se novým věcem. 
Výběrové řízení na prodejně. 
Jen vážní zájemci, kteří mají 

chuť a zkušenosti s prodejem. 
Tel.: 603 445 601

PRÁCI NABÍZÍ
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Burza práce 
a vzdělání

VSTUP
ZDARMA

ČTVRTEK 22. ZÁŘÍ 2022 OD 9 DO 17 HOD.

BURZA PRÁCE A VZDĚLÁNÍ je určena pro každého, kdo se chce seznámit 

se zajímavými zaměstnavateli a školami, které s nimi spolupracují

DOPROVODNÝ PROGRAM
 BESIP Team – simulátor dopravní 

nehody

 Pohovory nanečisto v cizím jazyce

 Exponát malého robota

 Možnost prohlídky kamionu

 Ochutnávka potravinářských výrobků

 Prohlídka techniky Armády České 

republiky

 Model turbodmychadlového leteckého 

motoru

 Prohlídka moderního traktoru

 Prezentace zaměstnavatelů a jejich 

výrobních programů

 Program Erasmus+

www.burzapav.cz

SPOLEČENSKÝ DŮM 
PROSTĚJOV, 
KOMENSKÉHO 6

PODPORA A MEDIÁLNÍ PARTNEŘI:

ORGANIZÁTOŘI:

SPOLUPOŘADATELEM JE STATUTÁRNÍ MĚSTO PROSTĚJOV
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KDEKDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE
Naše dnešní otázka již tradičně zní:

Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

I pětatřicáté číslo letošního roku vám přináší podobu oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat
a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, najdete 
i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osobnosti veřejného

 života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblíbenější bádání s čísly,
 ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku toho štěstíčka, máte šanci

 získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Vápenice 19, Prostějov a to do ČTVRTKA 1. ZÁŘÍ 2022, 10:00 hodin,

pokud není u některého z klání uvedeno jinak! 
                                                                                                     POUKAZY je možné vyzvednout v redakci do 14 dnů od zveřejnění výhry.

SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...

OSMISMĚRKA
MANON LESCAUT...

AFAR, AFTER, AGEE, AVELA, ELEGIE, ENTE, FIKCE, HÁKY, HLOŽÍ, 
ILÝRIE, INTER, IONA, IRON, JEEP, KDYŽ, KRIEGE, KYJE, MUHU, 
NÁKYP, NITRO, NOVÝ, OGAM, OHŘEV, PFAHL, RÝDA, ŘÍJE, SKIF, 
ŽHAVÝ

WWW.VECERNIKPV.CZ 29. srpna 2022 232525

Vydavatel týdeníku PROSTĚJOVSKÝ Večerník – společnost Haná Press s.r.o. - zpracovává osobní údaje o soutěží-
cích v tomto rozsahu: jméno, příjmení, bydliště. V případě zaslání odpovědi e-mailem, SMS zprávou či v případě jejího 
oznámení telefonicky zpracovává vydavatel nad rámec uvedených údajů též údaj o emailové adrese či telefon-
ním čísle. Tyto osobní údaje jsou zpracovávány výlučně pro účely účasti v soutěži, losování a kontaktování vý-
herců. Výherci soutěže jsou vždy zveřejněni v následujícím vydání PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, a to s uve-
dením těchto údajů: jméno, příjmení, obec bydliště. Po vyhlášení soutěže jsou osobní údaje soutěžících zničeny.

KDE v Prostìjovì najdete...?

Výhra: DÁRKOVÝ BALÍČEK v hodnotě 400 Kč ze sortimentu prodejny.
Jméno výherce: Hana SOLDÁNOVÁ, Prostějov

Brněnská ulice

KDO je tváø na obrázku...?

Výhra: DÁRKOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč na sortiment prodejny.
Jméno výherce: Jiří KROUPA, Prostějov

Václav Noid Bárta

OSMISMÌRKA

Výhra: DÁRKOVÝ BALÍČEK v hodnotě 400 Kč ze sortimentu prodejny.
Jméno výherce: Martin HOLUB, Konice

ZDRAVÉ A CHUTNÉ...

SUDOKU

Výhra: DÁRKOVÝ BALÍČEK v hodnotě 400 Kč od společnosti TK PLUS.
Jméno výherce: Lenka DŘEVINKOVÁ, Klenovice na Hané

9, 9, 8, 8

Výhra: DÁRKOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč na sortiment prodejny.
Jméno výherce: Ludmila ŠVECOVÁ, Kostelec na Hané

Zásobu ponožek na zimní období udělejte 
právě teď

Poučení pro soutěžící o zpracování osobních údajů v rámci GDPR:
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Výherce získá 

Výherce získá DÁRKOVÝ POUKAZ
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Výherce získá 
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Výherce získá DÁRKOVÝ POUKAZ 

Výherce získá 
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Kdo je na fotografii? Nyní jsme zabrousili do DO SPORTU 

a  graficky lehce poupravili poslední novou tvář v kád-

ru prostějovských fotbalistů, která pochází až z daleké 

Ghany v Africe…



Kino 
Metro 70

Školní 3694, Prostějov
pondělí 29. srpna
16:00 AFTER: POUTO
romantické drama USA
18:00 STŘÍDAVKA
česká komedie
20:00 ARVÉD
historické drama ČR
po projekci bude následovat debata se 
scenáristou a režisérem filmu Vojtěchem 
Maškem
úterý 30. srpna
15:00 PANSTVÍ DOWNTON: 
NOVÁ ÉRA
romantické drama USA
18:00 AFTER: POUTO 
20:00 SIROTEK: PRVNÍ OBĚŤ
americký horor 
středa 31. srpna
16:00 PLANETA PRAHA
dokument ČR
18:00 STŘÍDAVKA 
20:00 HÄXAN: ČARODĚJNICTVÍ 
                V PRŮBĚHU VĚKŮ
horor Dánsko/Švédsko
čtvrtek 1. září
17:30 MINAMATA
americké drama
20:00 TOP GUN: MAVERICK
drama ČR
pátek 2. září
15:30 PRINCEZNA REBELKA
animovaný film Francie
17:30 THOR: LÁSKA JAKO HROM
akční fantasy USA
20:00 STŘÍDAVKA
sobota 3. září
15:00 CESTA DO TVOJZEMÍ
animovaný film Slovensko
17:00 AFTER: POUTO 
19:00 STŘÍDAVKA
21:00 SIROTEK: PRVNÍ OBĚŤ
neděle 4. září
10:30 DC LIGA SUPERMAZLÍČKŮ
animovaná komedie USA
15:00 MIMONI 2: 
               PADOUCH PŘICHÁZÍ
animovaná komedie USA
17:30 ARVÉD
20:00 POZVÁNKA DO PEKLA
americký horor

Zlatá
brána

nám. T.G.Masaryka, Prostějov
úterý 30. září
15:00 SLADKÉ ZAKONČENÍ 
               PRÁZDNIN
akce pro děti; malování 
na obličej nebo tetování
neděle 4. září
15:00 TVOŘIVÁ DÍLNIČKA
výroba barevných obalů na sešity 
a postaviček na tužky
(pasáž 2. patra u Človíčkova)
do 31. srpna
PROSTĚJOV OČIMA 
PROSTĚJOVANŮ
výstava vítězných fotografií ze soutěže 
senátorky Jitky Chalánkové

Petra Bezruèe

Bezručova 153, Kostelec na Hané
do konce října: pá, so, ne 9:30-12:00 
a 13:00-17:00 hodin
EXPOZICE BÁSNÍK SLEZSKÉHO 
LIDU 
Ve dvou přízemních místnostech 
návštěvníci naleznou panely s  texty 
o životě a díle básníka.  Zároveň si mohou 
prohlédnout pokoj v  takové podobě, 
v jaké jej Petr Bezruč obýval. Nechybí ani 
dokumenty s osobními věcmi. 

Uprkova 18, Prostějov
do 3. září
XI. MEMORIÁL LUĎKA MAŘÁKA
výstava fotografií 
do 30. října
NÁVRAT DOMŮ NEŽÁDOUCÍ.
MECENÁŠ BRUNO WINTER
výstava, která připomíná 80. výročí 
transportů židovského obyvatelstva 
z  Prostějova a  také uplynulých 80 
let od smrti místního židovského 
podnikatele a  mecenáše Bruna 
Wintera, jež v  polovině března 1939 
věnoval svou hodnotnou sbírku hodin 
prostějovskému muzeu

Galerie

Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2
do 4. září
70 let VÚ 8280 (601. SKUPINA 
SPECIÁLNÍCH SIL GENERÁLA 
MORAVCE)
Výstava, která přibližuje dějiny elitního 
vojenského útvaru Armády České 
republiky, který téměř 20 let funguje 
pod názvem 601. skupina speciálních 
sil generála Moravce. Její původ sahá 
až do roku 1952 a  výstava tak sleduje 
působení a  proměnu od prvopočátků 
jejího vzniku do současnosti. Připomíná 
také 80. výročí uskutečnění operace 
Anthropoid a uplynutí 75 let od založení 
československého výsadkového vojska.
do 11. září
O MÁKU
výstava originálních „makových“ obrazů 
a dekorací od Marcely Šimečkové
do 9. října
PAROHATÍ A  DUTOROZÍ/
HISTORICKÉ TROFEJE 
Z CELÉHO SVĚTA
Výstava Jaroslava Šmída k  vytvoření 
unikátní kolekce trofejí. Svou sbírku lebek 
zvěře převážně z Afriky a Asie, kterou začal 
budovat v  roce 2004, sám charakterizuje 
mottem: „Nemůžeme chránit to, co 
neznáme“. Majitel sbírky, který není lovec, 
ani myslivec, chce přispět především 
k poznání života zvířat v různých částech 
světa a také k jejich ochraně.

a galerie

Knihovna
Skálovo nám.6, Prostějov

pondělí 29. srpna
11:00 POHODOVÝ PIZZA KVÍZ
rébusy, hádanky, křížovky a kvízy 
středa 31. srpna
10:00 DESKOHRANÍ
deskovky s kamarády či rodiči, pro 
všechny se najde ta pravá hra 

Zámek 99, Plumlov
do 29. srpna
UMĚLECKÁ ŘEMESLA
výstava děl
sobota 3. a neděle 4. září
9:30 ÚTĚK ŘÁDU A SOKOLNÍCI 
             NA ZÁMKU
oblíbená akce s  bohatým programem 
aneb šermířské povídky a  pikantní 
příběhy z  kláštera při tažení proti 
temným silám a čarodějnicím
do 4. září
SAUDKOVI NA ZÁMKU
výstava fotografií a obrazů světoznámého 
umělce Jana Saudka plus fotografií jeho 
manželky Pavlíny Saudkové
do 12. září
OČIMA, SRDCEM, OBJEKTIVEM
12. ročník mezinárodní výstavy fotografií

Mánesova 1, Čechy pod Kosířem
sobota 3. září
17:00 ŠPALÍČEK PÍSNÍ ČESKÝCH
koncert ve Velkém sále zámku
klavír: Vendula Urbanová
zpěv: Lucie Laubová 

KDY: ÚTERÝ 30. SRPNA, 19:00 HODIN
KDE: KOLÁØOVY SADY, PROSTÌJOV
V rámci Prostějovského léta pro-
běhla již řada kulturních akcí, 
přitom mezi ty nejviditelnější 
patří bezesporu koncerty hvězd 
české hudební scény. Kromě nich 
můžete zajít toto úterý také na 
divadelní představení Podskalák, 
které uvede Moravské divadlo. 
Nebude se však odehrávat v  uza-
vřených prostorách, jak byste če-
kali, nýbrž v Kolářových sadech!
Co se týče divadla, bylo během le-
tošního Prostějovského léta mož-
né vidět na nádvoří zámku pouze 

loutkové představení spolku Pro-
nitka O  čertici Gvendolíně určené 
dětem. Dospělí si jednu divadelní 
inscenaci užijí nyní v  místním par-
ku. Není to přitom poprvé, co se 
v  rámci Prostějovského léta něco 
podobného koná. 
„Po loňském úspěšném představe-
ní, které se odehrálo v  Kolářových 
sadech s  titulem Noc na Karlštej-
ně, jsme opět vstoupili do jednání 
s  vedením Moravského divadla 
Olomouc. Vycházeli jsme z  toho, 
a  bylo to báječné, že si lidé zazpí-

vali společně známé melodie, tudíž 
jsme opět hledali titul, který by byl 
pro toto vhodný. Moravské divadlo 
proto přijede s  představením Pod-
skalák, jež zdobí známé české me-
lodie Karla Hašlera. Připomeneme 
si evergreeny jako Ta naše písnička 
česká nebo Až já půjdu do nebe 
a  nepochybuji o  tom, že do publi-
ka vnesou pozitivní energii,“ sdělila 
náměstkyně primátora pro kulturu 
Milada Sokolová. 
Máte se tedy opět na co těšit! Vše 
vypukne v 19.00 hodin.

BEACHVOLEJBAL
sobota 3. září
9.00 charitativní turnaj ženských trojic 
Dudy Cup 2022 (areál Beach Sport 
Prostějov vedle aquaparku)

BOX
sobota 3. září
10.00 turnaj mužů, žen, veteránů 
a amatérů Elite Boxing Cup III. (boxárna 
BC DTJ Prostějov v Krasické ulici)

MALÁ KOPANÁ
sobota 3. září
8.00 Okresní liga mužů, skupina 
Severozápad (turnaje 1. podzimního 
kola, hřiště ZŠ v ul. Dr. Horáka Prostějov 
a Bohuslavice)

TTIPIP    VečerníVečerníkuku

KDE SE
CO DÌJE?

608 960 042
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Smržická šlapka
Klub českých turistů ze Smržic pořádá nadcházející 

sobotu 3. září tradiční akci s  příznačným názvem Smržická šlapka. Na 
výběr bude tradičně z několika tras. Pro horská kola budou připraveny dvě 
méně náročné délky 9 a 27 kilometrů a dvě náročnější 46 a 58 kilometrů. 
Pro silniční kola je připraveno hned pět tras - nejkratší měří 18 kilometrů 
a  nejdelší je dlouhá 176 kilometrů v  rámci níž závodníci zajedou až na 
Praděd. Startovné je 30 korun, děti do 130 centimetrů zaplatí pouze 10. 
Na startu, který je naplánován v rozmezí od 7.00 do 10.00 hodin, na vás 
čeká občerstvení na trasu a  po dojezdu nebude chybět ani slavnostní 
vyhlášení vítězů. Za úspěšné absolvování zvolené trasy dostane každý 
účastník cílové razítko a  barevný diplom. Cena bude čekat také na 
nejmladšího a  nejstaršího účastníka. Nejrychlejší cyklista a  cyklistka na 

nejdelší trase 176 km dostane navíc pohár.

akce v regionu

Hanácká seč 2022
Na hanácké Mistrovství v  sečení kosou 
se mohou těšit v  Krakovci u  Laškova 
na Prostějovsku. U  bistra Na Rovině se 
v sobotu 3. září od půl osmé sejde dvacet 
sekáčů - mužů i  žen a  pustí se do práce. 
Start je naplánován na 9.00 hodin. Sekat 
budou závodníci jednotlivě dle pořadí 
a  soutěžní úsek se bude měřit na čas. Za 
příliš vysoké strniště hrozí závodníkům 
postih v  podobě bodů přepočítaných na 
čas. Nejlepší sekáč či sekačka si vyslouží 
titul hanáckého Mistra v  sečení kosou 
2022. Účastníci budou mít k  dispozici 
občerstvení v  bistru, organizátoři pak 
nabízí přespání ve vlastním stanu na místě. 
Připraven má být i doprovodný program 
pro děti. 

Špalíček písní českých v Čechách pod Kosířem
Ve velkém sále zámku v Čechách pod Kosířem budou tuto sobotu 3. září znít 
písně českých skladatelů, které pro návštěvníky zazpívá Lucie Laubová a  na 
klavír ji doplní Vendula Urbanová. Těšit se tak od 17.00 hodin můžete na 
pestrou paletu známých děl českých hudebních skladatelů. Kapacita velkého 
sálu na zámku je omezena a  organizátoři doporučují návštěvníkům využít 
rezervaci prostřednictvím telefonního čísla 773 784 110 nebo e-mailové adresy 
rezervacecpk@vmo.cz. Na akci je vstupné dobrovolné.

Pohádková stezka
v Otaslavicích

V sobotu 3. září od 14.00 hodin se mohou 
těšit na pohádkovou stezku ti nejmenší 
v Otaslavicích. Obec ve spolupráci s místním 
Sokolem a klubem přátel školy si pro malé 
i  velké připravila dva kilometry dlouhou 
trasu, která začíná u koupaliště. V rámci ní 
se děti setkají s pohádkovými bytostmi a po 
cestě budou muset zvládnout připravené 
soutěže. Cena pohádkové kartičky je 20 
korun a po absolvování celé trasy bude pro 
děti připravena sladká odměna. 

Pivní slavnosti
v Bílovicích

Sbor dobrovolných hasičů Bílovice 
a Hospoda U Hochvaldů Bílovice pořádají 
v  rámci hodů další ročník Bílovických 
pivních slavností, které se uskuteční v sobotu 
3. září od 14.00 hodin v místním sportovním 
areálu. Celá akce bude zakončena tradiční 
hodovou zábavou. Připraveny budou kromě 
dostatku piva i  soutěže a  atrakce pro děti, 
hodnotné ceny v  tombole a  samozřejmě 
dobroty z udírny i grilu. 

Letní beseda o cembálo
Pohodový večer s  příjemnou 
hudbou slibuje akce plánovaná 
v  Kralicích na Hané na sobotu 
3. září. Místní folklórní soubor 
Klas chystá totiž druhý ročník 
Letní besedy o  cembálo, který se 
bude konat v  kulturním domě. 
Účast přislíbila cimbálovka CM 
Kyničan z  Moravských Knínic, jíž 
organizátoři označují coby jednu 
z  nejlepších muzik na Brněnsku. 
Kapela nicméně nebude hrát 
jen k  poslechu, ale také k  tanci. 
Novinkou oproti loňsku bude 
soutěž v  rallye polce. Kroj není 
nutný, je však vítaný. Stejně jako 
nečlenové kralického Klasu.

Útěk z řádu v Plumlově
Na zámku v Plumlově se bude tentokrát 
utíkat z řádu. Návštěvníci se mohou těšit 
během soboty 3. i neděle 4. září od 9.30 
do 18.00 hodin na zajímavé šermířské 
povídky a  historky z  bojů při tažení 
proti temným silám. Chybět nebudou 
skupiny historického šermu Lucius 
a  Nuntius Regis. Na akci se představí 
také sokolníci s  dravými ptáky. Peťa 
Světošlápek předvede hrané i  loutkové 
pohádky a chybět nebudou ani speciální 
kostýmované prohlídky. Pro návštěvníky 
budou připraveny i netradiční prohlídky 
pohádkových hradních sklepů. 

MORAVSKÉ DIVADLO V  PARKU

 
KALEIDOSKOPKALEIDOSKOP

Od 1. září nová "stará" provozní doba
Otevřeno denně od 7:30 hodin



navštivte   naše   internetové 
stránky    www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA

SPOLEČNOST Pondělí 29. srpna 2022

Číslo 35 • Ročník 26

18
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27
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44
4

TJ SOKOL ČECHOVICE
TJ SOKOL KONICE

NEDĚLE 4. 9. 16.00 HODIN
fotbalový stadion v Čechovicích

TJ SOKOL URČICE
TJ SOKOL PLUMLOV

SOBOTA 3. 9. 16.00 HODIN
fotbalový stadion v Určicích

TJ SOKOL OTASLAVICE
TJ SOKOL BRODEK U PROSTĚJOVA

SOBOTA 3. 9. 16.00 HODIN
fotbalový stadion v Otaslavicích

TJ SOKOL PIVÍN
TJ SOKOL KLENOVICE NA HANÉ

NEDĚLE 4. 9. 16.00 HODIN
fotbalový stadion v Pivíně

HANÁ PROSTĚJOV
TJ SOKOL DOLOPLAZY

SOBOTA 3. 9. 16.00 HODIN
fot. areál SCM Za Místním nádražím v Pv

FC DOBROMILICE
TJ SOKOL VRAHOVICE

NEDĚLE 4. 9. 16.00 HODIN
fotbalový stadion v Dobromilicích

              boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M
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Naleznete
uvnitř

Bývalý partner Lucie Bílé prokazuje, 
že má velký talent a Prostějova doslova roz-
parádil dvoustrana 26-27

BÁRTA ŘÁDIL

Fotbalisté Prostějova se do Příbrami 
projeli zbytečně! Proč se na trávníku 
exprvoligového celku nehrálo?

strana 33

ESKÁČKO NEHRÁLO

Jak vstoupili prostějovští nohejbalisté 
do semifinále play-off 1. ligy proti „béčku“ 
Modřic? strana 47

SOKOL II O FINÁLE

PROSTĚJOV Už dva jarní turnaje má za sebou nový rohovnický projekt oddílu BC 
DTJ Prostějov, jehož třetí díl měl původně proběhnout v červnu. Nakonec byl však 
odložen na později a přichází právě teď. Elite Boxing Cup III. je na programu v sobo-
tu 3. září od 10.00 hodin, dějištěm bude boxárna v Krasické ulici. Pořadatelé znovu 
připravují řadu zápasů, v nichž změří síly jak zkušenější borci, tak úplní nováčci muž-
ské kategorie, rovněž veteráni nad čtyřicet let, chybět nebudou ani duely žen i dívek, 
případně také mládežnických kategorií. Premiéra Elite Boxing Cupu se přitom usku-
tečnila před necelým půl rokem v hale Národního sportovního centra PV, druhé po-
kračování pak v květnu v prostějovské boxárně. Kam se nyní vrací, opět pod záštitou 
primátora statutárního města Prostějov Františka Jury. „Zase jsme oslovili boxerské 
kluby a snažíme se dát dohromady co nejvíc utkání takových soupeřů či soupeřek, 
aby jejich vzájemné souboje dávaly smysl, přinesly pokud možno kvalitní vyrovnané 
bitvy. Největší prostor samozřejmě chceme dát členům i členkám našeho oddílu, stej-
ně jako zástupcům a zástupkyním dalších prostějovských klubů,“ uvedl hlavní organi-
zátor Elite Boxing Cupu III. Petr Novotný z BC DTJ.  (son)

ŠLÁGR VEČERNÍKU – BOX
V sobotu propukne Elite Boxing Cup III.

NEW YORK, PRAHA O prvotřídní senzaci se postarala Sára Bejlek během kvalifikace na US 
Open. Prostějovská tenistka, která je ve stáji manažera Miroslava Černoška, při 
své premiéře na grandslamovém turnaji v kategorii žen vyhrála všechny své 
zápasy a poprvé v kariéře si zahraje v hlavní soutěži na turnaji velké čtyřky! Do 
hlavní soutěže se dostala také Linda Fruhvirtová, další velký talent českého te-
nisu a hvězdička úzce spolupracují se zmíněným prostějovským manažerem. 
Jaká byla jejich cesta k účasti na nejprestižnějším turnaji v New Yorku a jak si 
vedli další prostějovští tenisté Svrčina s Kolářem? 44

si zahraje 
US US OPENOPEN,, 

Foto: internet

Cyklistický Cyklistický 
memoriál memoriál 
OtmaraOtmara 

➢REPORTÁŽ Z MEMORIÁLU 
ČTĚTE NA DVOUSTRA NĚ 42-43

Na boj s rakovinou se 
vybralo 20 tisíc korun
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 Foto: Marek
 Sonnevend



EXKLUZIVNÍ
reportáž 
pro Večerník

Marek Marek SONNEVENDSONNEVEND

Papírovým favoritům citelně chyběl 
kvůli zranění Tomáš Roba, zcela 
zdravotně v  pořádku navíc nebyli 
ani Petr Zemánek, Jan Matkulčík 
a Lukáš Pírek, byť posledně jmeno-
vaného přestal stehenní sval tolik 
zlobit. Prostějovské angažmá již 
ukončil Petr Deutsch. Vše zmíněné 
dohromady znamenalo nutnost po-
sunout celou sestavu, do níž naskočil 
na pozici polaře a nahrávače Tomáš 
Drobil, který v předchozím průběhu 
sezóny vůbec nenastupoval.
Kromě toho zahnal déšť aktéry 
důležitého nedělního utkání pod 
střechu tělocvičny ZŠ v  ulici Pa-
lackého, kde Hanáci ztratili výho-
du obvyklého domácího prostře-
dí. Přesto začali slibně, když ostřílení 

Martin Müller se Zemánkem bez-
pečně získali první dvojku kvalitním 
výkonem 10:8, 10:6. Naopak druhá 
dvojice Matkulčík, Luk. Pírek ne-
stačila a podlehla téměř zrcadlovým 
poměrem 6:10, 8:10, ačkoliv ve dru-
hém setu vedla 3:0 a 7:5.
Úvodní trojka Müller, Zemánek, 
Drobil nicméně směřovala ke zdo-
lání přece jen slabší trojice MNK, 
bohužel vůbec nezvládla závěr. Za 
stavu 10:6, 6:10 a 9:7 neproměnila 
tři mečboly za sebou, ač měla útoč-
ně nabito, a Jihomoravané obratem 
na 9:10 náhle otočili průběžné 
skóre mače na 1:2.
Vrátit zbytečně ztracený bod na stra-
nu TJ mohla druhá trojka Matkulčík, 
Luk. Pírek, Ladislav Pírek, byť prvně 
jmenovaný musel střídat zkraje třetí 
sady vinou bolavého třísla. Místo něho 
naskočil nezkušený Tomáš Žůrovec, 
ovšem hosté nečekaně znejistěli a z 5:7 
to rázem bylo 9:8. Ani zde se však meč-
boly využit nepodařilo, klíčový duel 
dopadl 5:10, 10:9 a 9:10.
Poslat Sokol I zpátky do děje mohl 
Lukáš Pírek v singlu. Ovládl vstup-
ní dějství plné zvratů, ve druhém 
vedl 5:4. Od té chvíle ale tahal 
proti skvěle šlapajícímu sokovi 
za kratší konec provazu a  posléze 
padl 10:7, 8:10, 7:10. Ani toto ne-
musela být úplná konečná, neboť 
Prostějovanům se v aktuálním roč-

níku povedlo opakovaně zachránit 
z  podobně nepříznivých stavů. 
Avšak tentokrát na nic takového 
nohejbalově neměli. Rozhodovala 
přitom znovu dramatická koncov-
ka včetně poslední soudné výmě-
ny, na jejímž sklonku modřické 
trio snadno potrestalo chybu troji-
ce Müller, Zemánek, Drobil. 5:10, 
10:7 a 9:10, což v součtu znamená 
hotovo, vymalováno 1:5…
Druhý zápas semifinále hraného 
na dvě vítězná utkání je na pro-
gramu v  sobotu 3. září od 10.00 
hodin na půdě béčka MNK mo-
bilprovás. Rezerva jihomoravského 
oddílu bude proměňovat postupový 
mečbol, zatímco „jednička“ pojede 
odvrátit své bolestivé vypadnutí.  Foto: Marek Sonnevend
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11 55 Müller, Zemánek – Burian, Halva 
Richard BENEŠ - TJ Sokol I Prostìjov:

„Potýkali jsme se s řadou zdravotních problémů u poloviny členů hráčského kádru, navíc 
za celé letní prázdniny se nepodařilo vinou zranění, dovolených a  podobně uskutečnit 
jediný společný trénink týmu. Přesto byl úvodní semifinálový zápas naprosto vyrovnaný, 
i  když konečný výsledek tomu vůbec neodpovídá. Bohužel jsme nezvládali těsné kon-
covky, což rozhodlo. Na druhou stranu rozhodně nešlo jen o štěstí nebo smůlu, naopak 
naše porážka není žádná náhoda. Soupeř prostě šel do dnešního utkání lépe připravený, 
prokázal větší formu a  zvítězil zaslouženě, což si musíme přiznat. Momentálně jsem 
zklamaný, ale tohle je teď potřeba hodit za hlavu. A soustředit se na příští zápas, kterým 
budeme v Modřicích odvracet vyřazení z playoff. Otázkou je, co zranění svěřenci, jestli se 
někteří stihnou uzdravit. Nezbývá než bojovat, dát do hry všechno a věřit.“

ÚSTY TRENÉRA

Prostějov hned na hraně vyřazení z play-off PROSTĚJOV Po prázdninové soutěžní pauze vstoupili nohejba-
listé TJ Sokol I Prostějov do vyřazovací části 1. ligy družstev mužů 
ČR 2022. Před úvodním zápasem semifinálové série na vlastním 
hřišti proti MNK mobilprovás Modřice B však sčítali řadu různých 
problémů, což se v bitvě logicky projevilo. A zrodila se zdánlivě 
hladká porážka 1:5 po hodně vyrovnaném průběhu. Další pro-
hra v příštím vzájemném střetnutí o nejbližším víkendu by tak už 
znamenala bleskové vyřazení vítězů dlouhodobé fáze z play-off.

     0:1stav 
série

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

Martin Müller: 

PROSTĚJOV V  letošní prvoli-
gové sezóně zatím prohrál jen 
minimum duelů – až do včerej-
šího odpoledne. To se i největší 
opoře prostějovského nohejba-
lového mužstva Martinu Mülle-
rovi  (na snímku) přestalo dařit 
podle představ a  dvě dílčí po-
rážky ze tří vystoupení přispě-
ly k  celkovému debaklu 1:5 ve 
vstupním semifinále. Exkluziv-
ní rozhovor pro Večerník se tak 
nesl v poměrně ponurém duchu.

Marek SONNEVEND
Co bylo špatně?

„Dost nás oslabilo zranění Tomá-
še Roby, hlavně pro singl a  taky 
ve dvojkách i  trojkách. Vyloženě 
špatně však nebylo nic, akorát 
jsme nezvládali těsné koncovky. 
Zatímco v  základní části jsme 
rozhodující balóny za stavů 9:9 
většinou uhrávali, tentokrát nám 
nevycházely. Úplná náhoda to ale 
nebyla. Řekl bych, že se při tě-
chhle klíčových míčích projevila 
lepší připravenost soupeře z letní-
ho období.“

Hosté byli herně jistější?
„Přesně tak. Já ty kluky znám, 
oni celé prázdniny chodili 
trénovat nebo hrát různé tur-
naje. Naopak my jsme ve vět-
šině případů hráli málo nebo 
vůbec. Tahle naše nejistota 
ve spojení s různými zdravot-
ními problémy šla proti větší 
jistotě i  lepší formě soupeře, 
který dělal méně chyb, byl 
přesnější. A zaslouženě zvítě-
zil. Přesto věřím, že ještě nic 
není ztraceno a sérii můžeme 
otočit.“

Zlomily dnešní zápas 
úvodní dvě trojice od ne-
rozhodného stavu 1:1?
„Ano. Hlavně my jsme měli 
první trojku určitě vyhrát, 
zvlášť z  vedení 9:7 ve třetím 
setu. Tam jsem měl v  útoku 
opakovaně nabito a  neza-
končil to, což byla moje velká 
chyba. Rozhodně bych nijak 

nevinil Tomáše Drobila, který 
naskočil do sestavy a pral se s tím 
statečně v  rámci možností. Vel-
ká škoda byla i druhé trojky, tam 
kluci navzdory zranění Honzy 
Matkulčíka vedli 9:8 ve třetí sadě. 
A  zase to nedorazili do úspěšné-
ho konce. Podobně pak dopadl 
taky singl jinak výborně bojující-
ho Lukáše Pírka a  vzápětí i  naše 
třetí trojka. Neměli jsme zkrátka 
svůj den, naopak hosté ano. Přije-
li v  početné sestavě deseti hráčů, 
byli variabilní, mohli účinně stří-
dat, viditelně měli nakopáno a šli 
si za tím. Dá se říct, že zvítězili 
zaslouženě.“

Za Modřice jste dlouhá léta 
nastupoval. Berete proto aktu-
ální sérii prestižněji?
„Určitě to pro mě nejsou nor-
mální utkání jako proti jiným 
soupeřům. V  Modřicích jsem 
strávil skoro celou nohejbalovou 
kariéru a  vzájemné semifinále 
beru prestižně, béčko MNK chci 
hodně vyřadit. Na venkovní odve-
tu se moc těším, teď ještě ji týmo-
vě zvládnout.“

Bude to za současné situace 
obzvlášť náročné?
„Vypadá to tak. Potřebujeme, aby 
se aspoň Honza Matkulčík dal 
zdravotně dohromady, pokud se 
nějak zázračně neuzdraví i  Tom 
Roba. U  něj však zranění nevy-
padá dobře. Každopádně nesmí-
me po první porážce věšet hlavy, 
naopak je potřeba se společně 
zvednout. Byť v modřické kleci se 
nikomu nehraje příjemně a  bude 
to tam velice těžké. Musíme věřit, 
bojovat, vrátit sérii do Prostějova.“  Foto: Marek Sonnevend 22
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Poslední prázdninové vystoupení pro-
běhlo před radnicí rámci tradiční akce 

Prostějovské léto 2022. Ve čtvrtečním 
programu dostala nejprve prostor 

prostějovská kapela Majestico Mu-
zikus, která rozbalila naplno svůj hu-
dební potenciál diváky bavila převza-
tými songy, ale svou vlastní tvorbou. 
Po této předkapele přišel zlatý hřeb 

letního večera. Na pódium dorazil 
Václav Noid Bárta, který se před pros-
tějovským publikem objevil po delším 
čase. Přede dvěma roky mu totiž jeho 
vystoupení narušila pandemie koro-

naviru. letošním roce se už ale dočkal 
zpěvák stejně jako publikum. Jak také 
během koncertu přiznal, do Prostějo-
va jezdí poměrně pravidelně, protože 
zde má řadu přátel. 
Od úvodních tónů koncertu pak zpě-
vák ukázal, že má opravdu nezaměni-
telný hlas především rozsah, společně 
kapelou měnil bez jakýchkoliv potíží 
prolínající se žánry, což publikum oce-
nilo pravidelným hlasitým potleskem. 
„Naprosto úžasný zážitek, jeho hlaso-
vý rozsah pozitivní energie, kterou se 
tu snaží předat. Opravdu skvělý kon-
cert zaplaťpánbůh, že to už tentokrát 
vyšlo,“ hodnotila paní Zdeňka, která 
sebou vzala na koncert vnoučata. 
Během koncertu zahrál své písně 
představil divákům známé hity, ale 
řadu novinek. Nechyběly však ani pře-

vzaté písně zcela odlišných žánrů pus-
til se také do světových písní. Každý 
výstup nezapomněl uvést přihlížející 
zaujala přidaná hodnota podobě růz-
ných tanečků. Diváky tak pobavil ta-
nečními kroky ze seriálu Beverly Hills 
či všeobecně známými pohyby Zdeny 
Studénkové písně Sladké mámení. 
Ke svým tanečním vystoupením ale 
nezapomněl dodat, že mu je doma 
neschvalují. „Moje budoucí manželka 
Eliška, která je profesionální baletkou, 
mi vždy říká, ať zůstanu jen toho zpě-
vu, že na tanec úplně nemám vlohy,“ 
prozradil se smíchem Bárta rozesmál 
publikum. Vzápětí ale také dodal, že 
přívlastek budoucí se už brzy změní, 
protože během víkendu proběhne 
svatba, za což si vysloužil další hlasitý 
potlesk. 

PROSTĚJOV Zcela zaplněné náměstí si rámci Prostějovského 
léta užilo další parádní večer. Tentokrát se skvělou atmosféru 
postaral Václav Noid Bárta společně kapelou Bek Bek Clan. 
Známý český zpěvák předvedl svůj talent ve velkém bravur-
ně vystřihl nejen své songy, ale také řadou převzatých ukázek 
různých žánrů. Neváhal dokonce ani skočit mezi fanoušky dav 
šílel. elektrizující atmosféře návštěvníky rozezpíval, roztančil, 
ale také rozesmál všechny, co ve čtvrtečním večeru zavítali na 
náměstí T. G. Masaryka Prostějově.

VÁCLAV NOID BÁRTA VÁCLAV NOID BÁRTA 
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jaký byl koncert václava noida bárty…jjaakký bbyyyl kkoonncccerrt vváclclclavva noooiddda báárrtty……… 3x foto: Jan Frehar

„„Nádhheernýý zážitteek, kroommě zzpěvvuu 
sse bbyylo i naaa co dddívaat,“““
kochala se závěrem Prostějovského léta

PROSTĚJOV Poslední prázdni-
nový koncert na prostějovském 
náměstí obstaral Václav Noid Bárta 
a  samozřejmě u  něj nechyběli ani 
představitelné vedení města, kteří 
přišli na pódium pozdravit publi-
kum a  přivítat zpěváka. Náměst-
kyně primátora pro oblast kultury 
Milada Sokolová si vystoupení 
populárního zpěváka s  chutí uži-
la, a i ji překvapilo, kolika různých 
žánrů se publikum dočkalo. Kromě 
zpěvákových uměleckých kvalit ne-
opomněla zdůraznit ani jeho skvě-
lou vizáž, která přilákala především 
ženské publikum. Sama přiznala, 
že už se nediví, že kouzlu známého 
zpěváka a  textaře podlehla i  Lucie 
Bílá...

Jan FREHAR
 Jak hodnotíte poslední prázdni-

nový koncert na náměstí? 

„Jsem z toho opravdu nadše-
ná. Myslím si, že především 

ženské osazenstvo, které na akci zaví-
talo, nelitovalo a přišlo si na své. Bylo 
se na co i na koho dívat. (úsměv) Byl 
to velmi uvolněný a krásný večer s pří-
jemným počasím. Pevně věřím, že si 
ho všichni návštěvníci užili.“

 Jak jste si vy osobně užila tento 
letní večer? 
„Samozřejmě jsem neodolala a pořídi-
la jsem si fotku s panem Bártou. Jsem 
velmi ráda, že to konečně vyšlo a mohl 
nám ukázat své vynikající hudební 
umění. Hodně nás mrzelo, když nám 
kvůli situaci s  koronavirem nemohl 
před rokem a  půl rozsvítit vánoční 
stromeček. Návštěva to byla velmi pří-
jemná a  opravdu jsem si vystoupení 
užila. Když zpěváka člověk vidí zblíz-
ka, tak se ani nediví, že mu neodolala 
ani Lucie Bílá.“ (smích)

 Koncert byl plný energie, ale 
především velmi multižánrový. Če-
kala jste, že se během vystoupení 

dočkáte až tak odlišných hu-
debních stylů? 
„To asi nečekal vůbec nikdo. 
Já jsem byla osobně přítomna 
už jeho zkoušce a bylo znát, že 
je to umělec, který je schopný 
zazpívat jakýkoliv hudební 
žánr. Jednoznačně o tom pře-
svědčil všechny, kteří na kon-
cert zavítali.“

 Byla to tak ta správná teč-
ka za letošním Prostějovským lé-
tem?
„Jsem přesvědčená, že určitě to 
byl skvělý závěr koncertní 
šňůry v  rámci Pros-
tějovského léta. Ale 
ještě musím pozvat 
všechny milovní-
ky operety, kteří 
si přijdou na své 
příští úterý, kdy 
se v Kolářových sadech představí Mo-
ravské divadlo Olomouc s  předsta-
vením Podskalák. A pak samozřejmě 

přijede Michal David a čekají Hanác-
ké slavnosti. Myslím, že Prostějované 
se nemajíé času nudit.“ (pousměje se)

Milada Sokolová

Muzeum zve na výstavu 
o speciálních silách

PROSTĚJOV Srnec, muflon nebo 
sob – to vše širší veřejnost zná. Co 
ale adax? Nebo takový jelen sika? To 
už jsou méně známá zvířata, která se 
v  Česku nevyskytují. Pokud si tedy 
odmyslíme některé zoologické za-
hrady. I je představuje výstava v Mu-
zeu a galerii Prostějov Parohatí a du-
torozí.
 Historické trofeje z  celého světa. Od 
července je možné na výstavu zajít do 
prvního patra hlavní budovy muzea. 
Zde se návštěvníci mohou pokochat 
mnohými rohy a  parohy a  přečíst si 
zvláštnosti ze života zvířat. V některých 
případech půjde o opravdové kuriozity. 
Kromě jelenovitých budou třeba před-
staveny i některé druhy koz. 

Přestože pak je výstava k  vidění už 
měsíc, vernisáže se dočká až nyní. 
Uskuteční se ve čtvrtek 1. září v 17.00 
hodin. „Úvodní slovo pronese a výsta-
vou vás provede Jaroslav Šmíd, majitel 
sbírky, který není lovec ani myslivec 
a chce přispět především k poznání ži-
vota zvířat v různých částech světa a také 
k jejich ochraně. Úplně poprvé nabízí ke 
zhlédnutí obě kolekce, a to jak zvěře pa-
rohaté, tak dutorohé společně,“ přiblížila 
mluvčí muzea Markéta Hamzová. 
Nad výstavou převzal záštitu primátor 
Prostějova František Jura a hejtman Olo-
mouckého kraje Josef Suchánek.  (sob)

PROSTĚJOV Výstavu s  ne úplně 
obvyklým tématem – historie a  sou-
časnost útvaru speciálních sil – nabízí 
Muzeum a galerie Prostějov už od čer-
vence. Nyní se ale uskuteční rovněž její 
slavnostní zahájení.
 „Přijměte pozvání na mimořádnou akci, 
která se uskuteční v pátek 2. září o půl dru-
hé při příležitosti slavnostního setkání k vý-
stavě 70 let VÚ 8280 / 601. skupina spe-
ciálních sil generála Moravce. Pro veřejnost 
je připraven speciální program, který za 
příznivého počasí zahájí seskok parašutis-
tů na náměstí T. G. Masaryka přímo před 
budovou muzea,“ uvádí za Muzeum a ga-

lerii Prostějov mluvčí Markéta Hamzová. 
Dále připomíná, že ve stejný den od rána 
nabízí místní vojenská posádka den ote-
vřených dveří, na kterém se představí právě 
i útvar 601. skupina speciálních sil. „Dopo-
ručujeme návštěvu obou akcí spojit a užít si 
den nabitý vojenskou technikou a historií,“ 
vzkazuje. 
Muzeum nabízí výstavu ve dvou sálech, 
kde budou předvedeny uniformy a výstroj 
útvaru, stejně jako některé zajímavosti 
z jeho minulosti. Od půl třetí lidé budou 
moci využít bezplatného vstupu na výsta-
vu, jejíž zahájení bude provázet slovo auto-
ra Tomáše Mišlana.  (sob)
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PROSTĚJOV Vlastně celý dosa-
vadní život se pohybuje v  prostě-
jovské házené. Jako hráč, funkcio-
nář i trenér, během minulé sezóny 
dělal Svatopluk Ordelt asistenta 
Tomáši Černíčkovi. V  létě ho vy-
střídal na postu hlavního kouče 
a  po vydařené zápasové premiéře 
mohl v  exkluzivním rozhovoru 
pro Večerník svoji premiéru spo-
kojeně hodnotit.

Marek SONNEVEND
Co říkáte na pohárový triumf 

34:24 nad Olomoucí?
„Bylo to hodně povedené utkání, 

v podstatě jsem příjemně překvapený. 
Kluci do toho šli naplno a plnili to, co 
jsme si řekli v obraně i v útoku. Celý 
tým odvedl aktivní výkon plný pohy-
bu a rychlosti, do hry se zapojila řada 
mladých kluků. Opravdu jsme zahrá-
li velice dobře a  jasným vítězstvím 
postoupili do dalšího kola Českého 
poháru, takže z  mé strany naprostá 
spokojenost.“

Změna na trenérském postu 
tedy zatím zabrala?
„Nemyslím si, že by tato výhra byla 
zrovna o tomhle. Hráčský kádr zůstal 
od minulé sezóny skoro stejný, ale je 
pravda, že kluci v létě víc chodili na 

tréninky, docházka a  tím i  příprava 
byly lepší. Což se možná promítlo 
do dnešního zápasu. Zatím však šlo 
jen o pohár a teprve uvidíme, co ve 
druhé lize. Každopádně náš výkon 
proti Olomouci byl takový živější, 
mladíci tomu dodali šťávu. A všichni 
společně i se staršími borci pak bo-
jovali. Viděli, že když se běhá, tak to 
jde a týmová hra funguje. Navíc jsme 
s  větším počtem hráčů mohli často 
střídat, tím rozdělit zátěž a  klukům 
v závěru nedocházely síly, jako často-
krát v minulé sezóně. Naopak mohli 
makat na maximum až do konce.“

Do střetnutí naskočily dvě 
nové posily, že?
„Ano. Michal Jurik se po letech vrá-
til z Bohunic, které letos postoupily 

do první ligy. K  návratu jsme Mi-
chala přemlouvali už dlouho a ten-
tokrát ho konečně ukecali. Přišel 
také Adam Kolář, jenž dříve nastu-
poval za Kostelec na Hané, potom 
asi tři roky nehrál a  teď to zkouší 
u nás. On je stejný ročník jako Voj-
tové Micka s  Pospíšilem, tihle tři 
jsou nyní zase pohromadě.“

Co očekáváte od nadcházející-
ho druholigového ročníku?
„Že bude mnohem lepší než ten 
uplynulý. Chceme se odrazit ode 
dna, předvádět kvalitnější háze-
nou, mít příznivější výsledky a za-
mířit výš v  tabulce. Ideálně až do 
její horní poloviny, umístění do 
páté pozice by bylo super. Motiva-
ci máme velkou.“

povedenýppovvveddeennný vvvýkooonn pplnnný akkkttivnnnníhho poohhyybbu

pro Večerník 
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MarekMarek SONNEVENDSONNEVEND
Slibně to vypadalo už před utkáním, 
neboť domácí měli hodně početnou 
sestavu se dvěma hráčskými posila-
mi Michalem Jurikem (návrat z Bo-
hunic) a Adamem Kolářem (dosud 
Kostelec na Hané). Naopak soupeř 
dorazil k derby ve slabším personál-
ním složení, čehož prostějovští borci 
od startu mače využívali, aby jej měli 
pod kontrolou. Okamžitě tak šli do 

vedení, které udržovali především 
zásluhou gólostroje neudržitelné-
ho Jiřího Kosiny. Také dobře chytal 
mladý brankář Jakub Hromek, je-
muž pomáhala i špatná střelba pro-
tivníka přes solidní obranu Sokola II.
Klíčový byl únik z 5:4 a 8:6 na 11:6, 
protože tehdy se povedlo zvýšit 
do té doby menší náskok, tím zís-
kat větší klid a  jistotu. Druhý trhák 
pak „dvojka“ zosnovala na přelomu 
obou poločasů (15:11 – 19:11). 
K  údernému Kosinovi se svými 
trefami přidali další parťáci Vojtěch 
Pospíšil, Vojtěch Micka, Jan Grepl, 
posléze zmíněný Kolář, Šimon Hu-
deček, Filip Mikulka, David Jurečka 
i Tomáš Jurík.
Slušně se mezi tyčemi chytil druhý 
talentovaný gólman Matyáš Micka, 
hosté vypadali na odpis. Nicméně zá-
sluhou produktivity rozjetého Marcela 
Knebla (nakonec skóroval jedenáct-
krát, tedy častěji než desetibrankový 
Kosina) se dvakrát přiblížili na rozdíl 
šesti kusů (22:16, 25:19).

Leč vedoucí tým pokaždé hned 
odpověděl novým odskočením ve 
skóre (24:16, 27:19), tudíž o vítězi 
i  postupujícím nebylo žádných po-

chyb. Kvalitně šlapající Prostějované 
si prostě užívali celkovou pohodu, 
dařilo se jim a v závěru utekli až na 
34:23.

Za odměnu přivítají ve 2. dějství 
Českého poháru o druhém zářijo-
vém víkendu silného prvoligové-
ho soka – Tatran Litovel!

PROSTĚJOV Dvojnásobná 
premiéra skončila pro 
házenkáře Sokola II Prostějov 
v  pátečním večeru skvěle. 
Úvodní duel začínajícího 
soutěžního ročníku, kterým 
bylo 1. kolo Českého 
poháru mužů 2022/23, 
zvládli proti druholigovému 
rivalovi HBC Olomouc 1966 
dominantním způsobem 
34:24 (17:11). K postupu je 
přitom dovedl nový hlavní 
trenér (dosud asistent) 
Svatopluk Ordelt.

1:1, 3:1, 5:4, 7:4, 8:6, 11:6, 
13:8, 15:11, 19:11, 19:13, 21:13, 22:16, 24:16, 
25:19, 27:19, 29:21, 31:23, 34:23, 34:24.

5:10. 
8/6:1/1. 70.

2434

0:3, 1:5, 3:5, 5:7, 7:7, 9:8, 10:9, 
10:12, 11:14, 12:16, 15:19, 17:19, 17:21, 18:23.

4:4. 41. 
2/0:4/2. 302318

 Foto: Marek Sonnevend
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UNIČOV, PROSTĚJOV Stej-
ně jako loni dokázali postoupit 
z  1. kola Českého poháru mužů 
2022/23 házenkáři TJ Sokol Kos-
telec na Hané HK. Tentokrát na 
úvod uspěli v  Uničově, odkud 
přivezli bezpečný triumf 18:23 
(10:9). Ve druhém dějství soutěže 
by za necelé dva týdny měli přivítat 
prvoligovou Velkou Bystřici.
Uničovští působí v  severomorav-
ské skupině 2. ligy, duel tedy nena-
bízel vyloženého favorita. Přesto 
měli od začátku jasně navrch hosté, 
kteří v  10. minutě vedli 0:3, a  ješ-
tě uprostřed zahajovací půle kon-
trolovali průběh střetnutí (1:5).
„Vstup do zápasu jsme měli defen-
zivně výborný, ale pak se naplnily mé 
obavy z prostředí venkovního hřiště 
pod širým nebem, tím i  z  terénu. 
Navíc jsme se postupně přizpůsobili 
hernímu stylu soupeře, což srazilo 
náš výkon hodně dolů,“ popisoval 
hlavní trenér HK David Ševčík.
Domácí nejprve vyrovnali na 7:7, ná-
sledně i otočili skóre (9:8) a přestáv-
ku trávili s  jednogólovým vedením 
10:9. „Naštěstí jsme se hned po pauze 
opět zlepšili, vrátili ke kvalitnějšímu 

výkonu. Díky tomu se povedlo zís-
kat zpátky náskok několika branek, 
který jsme až do konce bez větších 
problémů udržovali,“ hodnotil Ševčík.
Klíčový byl obrat na 10:12 a  11:16, 
později po dílčím dotažení protiv-
níka (17:19) definitivně rozhodlo 
nové odskočení na 17:21. To už do 
úplného závěru zbývaly jen čtyři 
minuty, tudíž o  postupujícím ne-
vznikly žádné další pochyby – 18:23.
„Chci pochválit všechny kluky, kteří 
nastoupili. Dobře zachytal Pavel Na-
vrátil, důležité góly nastřílel Honza 
Smékal, ačkoliv přijel z  práce poz-
ději a naskočil až od dvacáté minuty. 
Mára Dostál obětavě nastoupil i přes 
zranění, jež snad naštěstí nebude tak 
vážné. Po roce se vrátil Martin Han-
ták a  skvěle obstáli mladíci Ondra 
Musil s Adamem Albrechtem,“ ocenil 
Ševčík.
„Ale jak říkám, pochvalu zaslouží 
úplně každý, protože jsme v Uničově 
odvedli příkladnou týmovou práci. 
Nehrála se zrovna moc pěkná háze-
ná, přesto jsme však uspěli a  v  po-
háru prošli dál. Což se počítá,“ kon-
statoval spokojený kostelecký kouč. 

(son)

Výborný vstup prostějovských házenkářů 
do sezóny pod novým hlavním koučem Ordeltem

rychlosti a chuti do hryrryycchhhhllooossstii aa cchhhhuuuutti dddoo hhhrryyy
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pro Večerník 

Jan 
FREHAR

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Páteční podvečer se přitom nevyvíjel 
příliš dobře. Silný déšť se spustil krátce 
po sedmnácté hodině, ale ještě před za-
hájením představení ustal a představení 
tak mohlo proběhnout bez pláštěnek. 
A  nikdo z  přítomných svého rozhod-
nutí nelitoval. Herci z  Moravského 
divadla bavili všechny a  opět kromě 
notoricky známých monologů dostal 

prostor tvůrčí projev, například neo-
pomněli zmínit prostředí inscenace. 
Potěšil tak například i brodecký sršen, 
zaujaly narážky na současnou i  minu-
lou politickou scénu, jejichž vyznění 
několikrát přivedlo i samy herce k smí-
chu, což jen umocnilo už tak skvělou 
atmosféru. 
Satirická komedie Nikolaje Vasilijeviče 
Gogola patřící k  nejslavnějším dílům 
světové dramatické literatury s mottem 
„Nevrč, brachu, na zrcadlo, když máš 
křivou hubu“ dodnes neztratila nic na 
své aktuálnosti. „Přiznávám, že jsem ne-
viděla filmovou adaptaci, ani jsem dílo 
nečetla. Ale po dnešku to musím napra-

vit. Z  představení jsem vážně nadšená, 
tak jsem se dlouho nebavila,“ prozradila 
divačka Hana, která si divadelní kus užila 
s kamarádkami. 
Na představení bylo v  Brodku opět 
plno a znovu se potvrdilo, že letní scéna 
v rámci regionu nemálo táhne. „Já jsem 
ráda, že se nám stejně jako v  loňském 
roce podařilo uspořádat akci v takovém 
rozsahu, a pevně věřím, že si to všichni 
užili. Herci Moravského divadla opět 
ukázali svou velikost, a i já jsem se bavila 
výborně,“ prozradila Marie Kaplánková, 
která stála za organizací večera. 
A  touto akcí Moravské divadlo v  rám-
ci Prostějovska zdaleka nekončilo. Už 
v sobotu se milovníci vážné hudby do-
čkali galakoncertu na zámku v Čechách 
pod Kosířem a úterní večer bude patřit 
operetě v  Kolářových Sadech. Do ota-
slavické Farské zahrady se pak Moravské 
divadlo chystá už 14. září s představením 
„Když se zhasne“ (info na str. 11 dnešního 
vydání - pozn.red.).  

Po celý koncert zpěvák držel hodně 
vysokou laťku postupem času ještě 
přidával. Přišel se pozdravit nejbliž-
šími lidmi pódia, za nimiž se pravi-
delně vracel, dokázal rozhýbat zcela 
zaplněné náměstí pozitivní energii 
předal všem okolo. Po koncertu také 
napsal na své sociální sítě, že si čtvr-
teční večer parádně užil. „Pohybuji 
se této branži už skoro čtvrtstoletí 
poslední době mi konečně přijde, že 
to začíná mít smysl. Skvěle všechno 
sedlo naší kapelou. Chtěl bych moc 
poděkovat pořadatelům, že nás zvou 
že pak mají radost, jak se to zdařilo. 
Největší radost ale mám toho, jak se 
lidé baví užívají si koncerty. Oprav-
du moc všem děkuji,“ neskrýval při 
loučení upřímné dojetí Václav Noid 
Bárta. 

VÁCLAV NOID BÁRTA 

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO
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jaký byl koncert václava noida bárty…

FOTOGALERIE
klikni na
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BRODEK U PROSTĚJOVA Tradice by se měly dodržovat a toho se 
drží v Brodku u Prostějova, kde se i letos v zámeckém parku odehrálo 
představení Moravského divadla Olomouc. Tentokrát na návštěv-
níky čekalo představení Revizor a diváci se stejně jako v předešlém 
roce smáli doslova od ucha k uchu po celé představení. Nechyběly 
klasické skeče, ale i řada improvizací. A samozřejmostí bylo i pouče-
ní, že peníze nejsou všechno…

PROSTĚJOV Do regionu nikoliv 
poprvé zavítá známý český zpě-
vák Michal David, jehož koncert 
bude bonusem Prostějovského léta 
2022. Můžete se těšit na jeho slavné 
hity, s nimiž vystoupí na náměstí T. 
G. Masaryka již ve čtvrtek 8. září od 
20:00 hodin. Doprovodí jej kapela 
Kvatro. Přitom na uvedený kon-
cert, stejně jako tomu bylo u  těch 
předchozích v rámci Prostějovské-
ho léta, bude vstup zcela zdarma. 
Na vystoupení Michala Davida by 
neměla nic změnit ani jeho nedávná 
nehoda poté, co se dozvěděl o úmr-
tí Hany Zagorové. I ta měla nedávno 
do Prostějova dorazit, kvůli nemoci 
se tal však nestalo a už nestane.
Zpěvák Michal David je u nás na hu-
debním poli známou postavou. Za-
čátkem září budete moci na hlavním 
náměstí navštívit jeho koncert, tento 
hitmaker nicméně, jak sám říká, do 
Prostějova nepřijede poprvé. „Mám 
velmi rád Moravu, zvlášť Prostějovsko, 
kde jsem už několikrát také hrál. Mám 
manželku z  Přerova a  to je kousek, 
takže i  okolí znám poměrně dobře,“ 
prozradil. Kapela, s níž bude v rámci 
Prostějovského kulturního léta vystu-
povat, má rovněž minimálně některé 
své kořeny v  našem okresním městě. 
„V Prostějově bydlí klávesák z mé ka-
pely Kvatro Radek Moudrý,“ doplnil 
David. V našem městě se však nejčas-
těji objevoval v rámci různých teniso-
vých akcí.
Během Prostějovského kulturního 
léta jste měli možnost mimo jiné zajít 
na další koncerty známých hudební-
ků, jako je Pavel Callta, Stracené Ráj, 
Olympic a Václav Noid Bárta. Posled-
ním vystoupením a jakýmsi vyvrcho-
lením má být právě koncert Michala 
Davida a jeho kapely Kvatro. „Jsme ve-
lice rádi, že můžeme ve městě přivítat 

tohoto umělce, který nedávno oslavil 
své životní jubileum. Michal David, 
který vydal celkem 16 sólových alb, si 
večer s kapelou Kvatro dne 8. září užije 
spolu se svými fanoušky a návštěvníky 
centra,“ uvedl primátor František Jura. 
„Koncert Michala Davida je rozlouče-
ním s  prázdninami, pomyslnou teč-
kou za letním kulturním programem,“ 
dodala náměstkyně pro kulturu 
Milada Sokolová. Právě proto, že vy-
stoupení proběhne v rámci programu 
Prostějovského léta, bude vstup na něj 
zdarma.
Michal David je zpěvák, producent 
a  skladatel. Je označován za největší-
ho českého hitmakera, přitom jeho 
písně z osmdesátých let patří mezi ty 
nejoblíbenější a  nejvyhledávanější. 
Jeho hudbu si lidé mohou pamatovat 
z filmů, mezi ty nejznámější patří třeba 
Discopříběh nebo Láska z pasáže.
Na exkluzivní rozhovor s  hvězdou 
české pop-music se můžete těšit již 
v příštím vydání Večerníku! (tez)

Foto: internet

PROSTĚIOV Směs historických 
událostí, psychologie, akce i okulti-
smu. To je snímek Vojtěcha Maška. 
Sedmačtyřicetiletý režisér natočil 
film, který svým žánrem úplně ne-
odpovídá tomu, co je běžně z české 
kinematografie k vidění. 

Michal SOBECKÝ
Jedná se totiž o psychologické drama. 
A stejně tak v něm hraje herec, které-
ho bychom zde nejspíš nečekali, a sice 
komik Petr Čtvrtníček. Dalšími herci 
v dramatu jsou Jaroslav Plesl nebo Mi-
chal Kern. Diváci se pak v kině Metro 
70, kde se odehraje premiéra právě 
dnes, tj. v  pondělí 29. srpna, mohou 
těšit na zajímavou podívanou s  atrak-
tivním obsazením. 
Ve filmu se setkají se dvojicí Štěpán 
Plaček a  Jiří Arvéd Smíchovský. Oba 
si zadají nejen s totalitními režimy, ale 
také s okultismem. Ostatně Jiří Arvéd 
Smíchovský je coby reálná postava 

označován jako novodobý Faust nebo 
také Malostranský ďábel. „Byl rozpo-
ruplnou postavou českých moderních 
dějin a  osobností českého hermetis-
mu,“ uvádí kino Metro 70. Aby toho 
nebylo málo, přichystalo si vedení 

kina jeden bonus. Na premiéru totiž 
přijede také režisér snímku. A  diváci 
si s ním budou moci v případě zájmu 
popovídat. Promítání filmu začíná ve 
20.00 hodin a předcházet mu má be-
seda s režisérem Vojtěchem Maškem, 
který by měl do Prostějova osobně 
dorazit.

přijede režisér!

Foto: internet
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PROSTĚJOV Stal se jeho správ-
cem, nakonec na něm odpočívá 
navždy. Zakládající člen spolku 
Hanácký Jeruzalém Rudolf Dub 
(†60) zemřel. V úterý 12. červen-
ce byly jeho ostatky uloženy na 
židovském hřbitově v  Brněnské 
ulici. Dle pamětníků se v  tomto 

prostoru naposledy prokazatel-
ně pohřbívalo v  roce 2004, kdy 
tu byly do země uloženy ostatky 
známé prostějovské malířky se 
židovskými kořeny Alžběty Ze-
lené. 

Martin ZAORA L
Kromě spolku Hanácký Jeruzalém 
byl Rudolf Dub rovněž členem 
spolku Maccabi Olomouc. Jeho 
aktivity se upínaly jak k  připomí-
nání židovské historie našeho měs-
ta, tak k  akcím sportovním a  kul-
turním. V letošním roce uspořádal 
v Prostějově nultý ročník festivalu 
Chayim 2022. Ten byl věnovaný 
připomínce 80. výročí transportů 
našich někdejších židovských spo-
luobčanů do koncentračních a vy-
hlazovacích táborů. Festival byl 
zároveň oslavou života těch, kteří 
válečné utrpení přežili, vrátili se 
domů, a  nepromarnili šanci začít 
nový život. 

Rudolf Dub pracoval v  posledních 
letech zároveň také jako správce 
nového židovského hřbitova v  Pro-
stějově za Brněnskou ulicí. Díky 
jeho úsilí je v dnešních dnech hřbi-
tov upraven, bývá přístupný pro ko-

mentované prohlídky, v obřadní síni 
je instalována část panelové výstavy 
o prostějovských židovských hřbito-
vech.
Právě v tomto „domě života“ (bejt 
chajim), jak bývají hřbitovy podle 

židovské tradice nazývány, byl 
Rudolf Dub pochován v  úterý 12. 
července, a  to za účasti svých nej-
bližších, rodiny, přátel a  členů ži-
dovských obcí. „Rudolf byl vždy 
plný nápadů a  hýřil nekonečnou 

aktivitou. Bude nám chybět a  bu-
deme na něj vzpomínat,“ ohlédl se 
předseda spolku Hanácký Jeruza-
lém Michal Šmucr, který zároveň 
vyjádřil upřímnou soustrast celé 
rodině. 
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HHleedáánní ppokkladduu
PPernšttejnnů ppokrračuuje!
PROSTĚJOV Chodit kolem památek nemusí 

být zajímavé úplně pro každého. To však ne-

platí, když se přitom plní různé úkoly.

Už od začátku prázdnin se mohou Prostějované 
a návštěvníci města vydat po zajímavých místech 
s plněním různých úkolů. Za jejich správné splnění 
dostanou účastníci hry drobný suvenýr v podobě 
mince se znakem Pernštejnů vlastnoručně vyraže-
né pomocí původní technologie. 
„Cílem hry je nabídnout smysluplné zpestření se-
zóny a připomenout si moravský rod Pernštejnů, 
se kterým je spojen prostějovský zámek. Hrací 
karty jsou k dispozici na pokladně Muzea a galerie 
v Prostějově a na Turistickém a informačním cent-
ru Magistrátu města Prostějova. Mince si účastní-
ci hry razí zdarma u pokladny muzea v provozní 
době,“ vysvětluje náměstkyně primátora Milada 
Sokolová a dodává: „Protože máme na hru velmi 
příznivé ohlasy a zaznamenali jsme i žádosti, aby 
se hra prodloužila ještě i na měsíc září, vycházíme 
velmi rádi vstříc. Hledat poklad Pernštejnů je tak 
možné i nadále, třeba celý podzim.“
Hra Hledání pokladu Pernštejnů je součástí oslav 
500 let od položení základního kamene zámku.

(pr)

Na židovském hřbitově v Brněnské se opět pohřbívalo
Uloženy tu byly ostatky Rudolfa Duba (†60), Uloženy tu byly ostatky Rudolfa Duba (†60), 

jenž zakládal spolek Hanácký Jeruzalém  jenž zakládal spolek Hanácký Jeruzalém  

 2x foto: Facebook

Sponzoři a běžci vybrali pro děti sto tisíc!
KOBEŘICE Třetí ročník Kober-
ské pětky proběhl v sobotu odpo-
ledne se startem na místním hřišti 
a účastnilo se ho přes třicet běžců, 
které neodradilo ani nepříznivé 
počasí. Stejně jako v  minulých le-
tech se i  letos vybíralo startované 
předem a  veškeré utržené pení-
ze následně poputují na pomoc 
dvěma dětem. Za přispění obce, 
sponzorů a běžců se letos podařilo 
vybrat vysokou částku a  sto tisíc 
organizátoři spravedlivě rozdělí na 
jejich tolik potřebné rehabilitace. 
Počasí během odpoledne drželo, 
ale v dopoledních hodinách přišel 

silný déšť, který pozměnil 
trasu závodu, a  neběže-
lo se těžším terénem, ale 
pouze na zpevněných plo-
chách. „Na počtu účastní-
ků se to určitě promítlo, 
ale i  tak se počet běžců 
i  chodců zastavil na pět-
atřiceti. O  závodění ale 
opět nešlo, především 
jsme rádi, že se nám po-
dařilo pomoct,“ prozradil 
hlavní organizátor akce 
František Vychodil. 
Během on-line registrace 
se účastníků přihlásilo da-

leko víc, řada lidí také za-
slala jen peníze na dobrou 
věc. Nakonec se i  díky 
nim podařilo získat část-
ku sto tisíc korun. „Ob-
rovské poděkování patří 
všem, kteří nám přispěli. 
Nesmím zapomenout 
také na všechny sponzo-
ry a speciální poděkování 
si zaslouží vedení obce 
v  čele s  naší starostkou. 
Pevně věřím, že padesát 
tisíc pro Julinku a Štěpán-
ka bude znamenat velkou 
pomoc a  snad jim zase 

trochu ulehčí život,“ těšilo Vycho-
dila, že i v této nelehké době se po-
dařilo veřejnost oslovit.
Obě rodiny získaný dar využijí 
na rehabilitace, které jejich děti 
musí absolvovat. „Julinka má An-
gelmanův syndrom a  dostali jsme 
od ní jako poděkování i  tričko na 
památku, kterého si velmi vážím. 
U Štěpánka se jedná také o těžkou 
nemoc, nemůže chodit a je připou-
tán na kočárek. Přesný název jeho 
nemoci ale neznám. Oběma dětem 
přeji, aby se s osudem popraly, snad 
jsme jim touto akcí také trochu po-
mohli,“ uzavřel Vychodil.  (jaf)
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Michal SOBECKÝ
A  jak dále Večerníkem oslovená 
návštěvnice srpnového Restaurant 
day, který proběhl uplynulou neděli na 
zahrádce Národního domu, chuťové 
buňky se jen sbíhaly. „Pokud možno se 
snažíme zkusit od každého něco. Zatím 
jsme tady chvilku. Teď jsme byli teprve 

u  druhého stolku. Ale máme raději 
slanější než sladké dobroty. Tady je toho 
víc než dost,“ usmála se.
Na své si ale přišli všichni, ať mají rádi 
sladké, nebo ne. Nechyběly makronky, 
řezy, roláda, koblížky nebo koláče. A na 
druhé straně to byly obložené chleby, 
bagety, několik druhů rizota, stejně jako 
hamburgery. 
Za stánky a  hrnci pak byly k  vidění 
často známé tváře. Jan Zatloukal 
přišel s houbovým rizotem, o kus dál 
stálice Restaurant day připravovala 
baskické speciality. Tu a tam se objevil 
i  nováček. „Jsme zde poprvé. A  jsme 
nadšené, nečekali jsme tolik lidí. Já se 
sem předtím ani nebyla podívat, protože 
nejsem ani z Prostějova. Mám zde malou 
provozovnu, tak jsem tentokrát dorazila,“ 
vyjádřila se Anna Klímová, která dojela 
z  Ivanovic. „Zatím lidé nejvíce kupují 
chleba a čokoládové croissanty,“ dodala.

Srpnová akce byla v  některých věcech 
specifická. Třeba v počasí, které neustále 
hrozilo deštěm. „Když jsme chystali 
Restaurant day, rozhodovali jsme se, 
zda udělat akci vevnitř nebo venku. 
Rozhodli jsme se pro přírodu. Doufali 
jsme, že nám počasí vydrží, a věřím, že 
takové zůstane,“ říkala před polednem 
s  pohledem k  zataženému nebi jedna 
z  organizátorek Milada Sokolová. Její 
manžel mezitím o  kus dál připravoval 
chobotnice, které se staly symbolem 
akce a její nepostradatelnou součástí. 
Co naopak úplně tradiční nebylo, to 
byl počet stánků. Byl totiž menší než 
obvykle, což znamenalo mimo jiné 
více místa k sezení. Ale místy i větší 
fronty. „Letos přijelo jen jedenáct lidí 
vařících a  pečících, ale mají širokou 
nabídku, takže věřím, že spousta 
příchozích odejde spokojená,“ uvedla 
Milada Sokolová.

Dobroty, kam oko dohlédlo
Restaurant day nabídl 

baskickou kuchyni i klasiku
PROSTĚJOV Nechce se vám v ne-
děli vařit nebo péct? Žádný pro-
blém. Přinejmenším tedy jednou za 
čas. Tehdy totiž pomůže Restaurant 
day. Akce pro kuchaře, pekařky či 
cukrářky opět nalákala do zahrady 
Národního domu stovky lidí. A řa-
da z nich nepřišla poprvé. „Akci už 
známe. Byli jsme tady už mockrát. 
Vždycky přijdeme podpořit,“ svěřila 
se Večerníku paní Ivana. 

PROSTĚJOV Tento pátek 2. září 
proběhne v Prostějově den otevřených 
dveří zdejší vojenské posádky. Akce se 
uskuteční při příležitosti 80. výročí 
operace Anthropoid, 75. výročí 
založení výsadkového vojska a  70. 
výročí založení vojenského útvaru 
8280, na který navazuje dnešní 601. 
skupina speciálních sil generála 
Moravce.
Brány z obou stran prostějovského letiště 
budou v pátek otevřeny od 8.45 hodin. 
V  9 hodin pak začne vlastní program 
akce ukázkami práce a techniky. Kromě 

příslušníků armády se příchozím 
představí se svou technikou a vybavením 
také městská policie Prostějov, 
Policie České republiky a  další složky 
Integrovaného záchranného systému 
Olomouckého kraje. Program potrvá do 
12 hodin. Pro příchozí bude zajištěno 
i občerstvení.
Akce se koná ve spolupráci s  radnicí. 
„Vojenská posádka k  našemu městu 
tradičně patří. Prostějovskými 
kasárnami prošla řada hrdinů domácího 
protinacistického odboje i účastníků bojů 
o Francii a Anglii. Zdejší profesionálové 

sklízí velké uznání v současné době a patří 
k oporám naší armády. Můžeme na ně 
být hrdí,“ říká primátor František Jura.
Armádě bude patřit také odpolední 
program v centru města. Ten v případě 
příznivého počasí zahájí ve 13.30 hodin 
seskok parašutistů na náměstí T. G. 
Masaryka přímo před budovou zdejšího 
muzea. O hodinu později bude možné 
využít bezplatného vstupu na výstavu 
věnovanou historii prostějovského 
výsadkového vojska, jehož součástí 
bude mimořádně také diskuse s autorem 
expozice Tomášem Mišlanem. (red)

Prostějovská posádka pořádá 

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ

  Foto: Michal Sobecký
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Aktérkou prázdninového dějství seriálu 
PROMĚNA IMAGE se stala sedma-
dvacetiletá Petra Dřevínková, která se 
přihlásila záhy poté, co ji k tomu vyzvala 
její kamarádka. „Změna je život. Jsem 
impulzivní člověk a už dva měsíce mlu-
vím o  tom, že potřebuji něco se sebou 
udělat. No a najednou to přišlo! Kama-
rádka se mě ptala, zda to nechci zkusit 
s  proměnou ve Večerníku, a  tak jsem 
tady,“ pousmála se sympatická dvaase-
dmdesátá vítězka. 
Petra Dřevínková pracuje jako proda-
vačka, má šestiletou dcerku, která se za 
pár dnů chystá poprvé do školy, a doma 
má spoustu zvířátek. Chová dva pejsky, 
jednu kočičku, rybičku a  tři papoušky. 
Pokud má zrovna chvíli volno, tak jezdí 
s dcerkou na výlety, chodí na koupaliště 
a ráda čte romány či knihy o koncentrač-
ních táborech. Co se týče oblékání, tak 
nosí všechno, nebrání se jak elegantní, 
tak sportovní módě. Červencovo-srp-
nová dáma je původně kadeřnice a vy-
zkoušela již všechny možné barvy i úče-

sy. Blonďaté vlasy má již šest let a nyní 
nadešel ten nejvyšší čas pro změnu, kte-
rou jsme jí velice rádi dopřáli. 
Celý tým byl druhou sobotu v  srpnu 
precizně domluven, vše bylo pečlivě 
zorganizováno a samotná vítězka se své 
proměny již nemohla dočkat. Vše od-
startovalo před osmou hodinou. Déšť 
se nám nakonec vyhnul, sluníčko svítilo, 
všichni byli pozitivně naladění a  tak se 
přešlo k prvnímu kroku. Jako první jsme 
tentokrát vybírali zajímavé outfity, násle-
dovaly originální brýle, poté proběhla 
profesionální péče v  kosmetickém sa-
lónu a sám vrchol představovala změna 
účesu. Na závěr nemohlo chybět odha-
lení nové image a  focení celého týmu, 
především samotné vítězky, která si roli 
„modelky“ velice užívala. A  jak sama 
konstatovala, „focení je fuška, vysoké 
boty, šaty, pořád se hlídat, usmívat, stavět 
do póz, ale je to velká paráda, velký a ne-
zapomenutelný zážitek.“ Na odhalení 
Petry Dřevínkové přitom dorazila dcera 
s maminkou a její kamarádky.
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KŘÍŽOVÁ

1. krok: volba obleèení1. krok: volba obleèení
Parádní outfity jsme pro změnu jako vybrali u našeho nového partnera XOXOFASHIONNAILS, který v čele s majitelkou Alenou Kres-
tovou najdete na nám. E. Husserla 8 v Prostějově. Cílem bylo z mladé maminky udělat kočku, za kterou se každý ohlédne. Zvolili jsme 
tedy nápadité a krásné modely. Milý tým jako první ze čtyř outfitů vybral moderní pestrobarevné košilové šaty s páskem a dlouhým ruká-
vem, které Petru Dřevínkovou krásně rozzářily a vytvořily nezapomenutelný úsměv na tváři. Jako druhý model jsme zvolili jednobarevné 
světle modré šaty s gumou v pase, límečkem a balonovou sukní. Pestrobarevnost v tomto případě nahradila kožená kabelka, která outfit 
velmi ozvláštnila. Třetí v pořadí se staly oranžovo-béžové vrstvené šaty s nyní velmi moderními volánky, v tomto případě na ramenou. 
Zvolené lodičky v barvě šatů a menší barevná kabelka se zlatým řetízkovým popruhem dodaly celému outfitu jemnost a eleganci. Čtvr-
tým modelem se staly krátké upnuté černé šaty pánského střihu s dvouřadým zapínáním a kapsami s patkou. Jako obuv jsme zvolily 
černé boty na podpatku se síťovinou a koženou kabelku hadího vzoru s kovovým popruhem. Šaty působily lehce extravagantně. „Naše 
‚modelka‘ z nich byla naprosto nadšená. Nové outfity paní Petru nádherně rozzářily, byla radost se na ni dívat,“ sdělila s nadšením majitelka 
XOXOFASHIONNAILS Alena Krestová.

Netradičně druhou zastávkou v cestě za novou image byla Optika Wagner sídlící na náměstí E. Husserla. Tým v čele s Radkem 
Wagnerem se nás ihned ujal a začal prázdninové vítězce zkoušet jedny brýle za druhými. Stalo se to, co se nám občas stává, a sice 
že paní Petře sedlo naprosto vše, co jsme vyzkoušeli, což je snem mnoha lidí. Pro naše účely jsme však mohli vybrat jen čtvery 
brýle, a tak volba padla na ty, které sedly ze všech nejvíc. „V této prázdninové PROMĚNĚ IMAGE jsme vsadili na jednoduchost, 
protože v té je síla. Dominují černá s bílou, kdy jsme se snažili ukázat, že jsou právě In šesti, respektive mnohoúhelníkové tvary,“ 
prozradil Radek Wagner. „Jako druhé byly vybrány masivní sluneční brýle, které krásně podtrhly eleganci. Již tradičně nemohly 
chybět ani brýle dioptrické, kdy jsme respektovali tvar obličeje a barvami obrub jsme se snažili doladit pestré oblečení. Paní Petře 
sedělo skutečně vše, což udělalo radost nejen nám, ale i jí samé,“ přidal svůj popis akce majitel optiky.

3. krok: kosmetika a líèení3. krok: kosmetika a líèení
Naším zcela novým partnerem je kosmetický salón JK SANTÉ, který najdete na náměstí. T. G. Masaryka 5 v Prostějově. Tento nový 
salón vás nadchne nejen svým nádherným interiérem, ale také kvalitní nabídkou služeb, navíc výhradně s českou kosmetikou a příjem-
ným kolektivem. Profesionální tým ve složení Kateřiny Jurčákové a Kateřiny Jurčákové mladší se perfektně postaral o naši vítězku. „Petra 
Dřevínková má pěknou a mladistvou pleť, nebylo tedy potřeba razantních úprav. Nejprve jsme ji tedy povrchovým čištěním za pomoci 
emulze zbavily všech znečišťujících mikročástic, které si všichni neseme z venkovního prostředí. Poté jsme nanesly denní krém s ochran-
ným faktorem,“ objasnily na úvod majitelky salónu s tím, že jej paní Petře doporučily používat pravidelně jako ochranu před nežádoucí-
mi slunečními paprsky. „Vzhledem k její mladistvé pleti s něžnými pihami byl použit lehký make-up se třpytivými efekty v oblasti lícních 
kostí. Aby líčení sedělo ke všem vybraným modelům, zvolily jsme neutrální stíny. Paleta světlých a tmavších zemitých tónů v kombinaci 
s černou oční linkou a řasenkou krásně orámovala a zvýraznila její pěkné hnědé oči. Celkový vzhled byl podtržen narůžovělou tvářen-
kou a rtěnkou. Obličej příjemně prokoukl,“ zakončily popis péče Kateřina Jurčáková a Kateřina Jurčáková mladší.

4. krok: barvení, støíhání a styling4. krok: barvení, støíhání a styling
O nový účes a barvu se zas a znovu skvěle postarala Andrea Furiaková a její Vlassalon ve Fanderlíkově ulici 5. Jak již bylo zmíněno, 
Petra Dřevínková je původně kadeřnice, takže si i ona prošla barvami a účesy snad všeho druhu. Byla tedy připravena na vše, do-
konce se netajila ani tím, že by jí nevadily pestré barvy jako růžová, modrá a podobně. Jejím přáním ale bylo již nebýt blondýnou, 
což jsme vyslyšeli. Namísto divočiny jsme však zvolili elegantnější styl nového účesu. „Paní Petra měla vlasy odbarvené, suché 
a mírně vlnité. Vlasy měla v platinovém odstínu, a i na základě jejího přání jsme se rozhodly ji ztmavit od hlavy do odstínu hnědé 
přední část kontur. Dále jsem doplnila do vlasů světlé proužky, aby paní Petra nepůsobila příliš tvrdě. A sestříhala jsem vlasy do 
obličeje, a protože jsou husté, tak jsem je provzdušnila i z vrchu, aby nepůsobily těžce, ale příjemně a vzdušně. Ofinu jsem udělala 
delší od nosu šikmo dolů,“ popsal své dílo Andrea Furiaková. „Co se týče stylingu, tak jsem vlasy vyžehlila a pak je lehce navlnila. 

Petře to moc slušelo a sama byla nadšená, což je pro nás vždy nejhezčí výsledek,“ vystihla závěrem své pocity zkušená kadeřnice. 

5. krok - odhalení a fotografování5. krok - odhalení a fotografování
Při oznámení, že jsme Petru Dřevínkovou vybrali do proměny, se nechala slyšet, že není nervózní a ničeho se nebojí. Ovšem ráno před začátkem a následně, když byla zahalena 
zrcadla, se jistá tréma dostavila a před odhalením se stupňovala. Prázdninová vítězka seriálu PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku je však žena s humorem sobě vlastním a pozi-
tivní energií, takže se jí nervozitu za pomoci našeho týmu nakonec povedlo odbourat. Celý průběh si moc užívala a při vlastním odhalení a pohledu do zrcadla dokonce samou 
radostí plakala. Podpořit ji také přišly její kamarádky a později dorazila i její malá dcerka s maminkou. Radost z její nové image byla doslova hmatatelná. 

PØED... PO...
Èekáme na 

a páry!

Prázdninová PROMĚNA IMAGE je po roce opět tady! A proběhla 
jak jinak než úspěšně, ostatně stejně jako všechny předchozí díly 
populárního seriálu PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, který pro vás 
změny vizáže organizuje již celých 7 dlouhých let. Od dubna 2015, 
kdy proběhla první proměna, pracujeme na tom, abychom vás 
činili šťastnými a plnili vaše sny. Vždy to bývá den jako z pohádky, 
který se do paměti vryje na celý život. Jsme proto nesmírně rádi, 
že se náš projekt stále těší velkému zájmu a můžeme pracovat na 
něčem, co má smysl. Měníme totiž nejen vizáž, ale děláme radost, 
vykouzlíme úsměv, pocity nadšení, vnitřní spokojenost a snažíme 
se dodat kousek sebevědomí i zahřát u srdce. Nejinak tomu bylo 
také tentokrát, kdy bylo na programu dvaasedmdesáté pokračo-
vání seriálu, které v sobě jako každoročně touto dobou spojilo letní 
měsíce červenec a srpen. Těší nás přitom i fakt, že za námi jezdí lidé 
nejen z celého Prostějovska a přilehlého okolí, ale například také 
z Vyškova, Ostravy či dokonce ze sousedního Slovenska. Letní klání 
ale pro sebe uzmula mladá maminka z místního regionu, konkrét-
ně z Klenovic na Hané. A jak to dopadlo? To se můžete dočíst nej-
dříve na následujících řádcích a co nevidět i na www.vecernikpv.cz.

Celý den probíhal v pozitivní i velice příjemné atmosféře 
s jediným cílem, a to učinit naši vítězku šťastnou, což se nám 
skutečně povedlo. A jak tedy letošní prázdninový díl probí-

hal? Na to se pojďme podívat v následujících krocích, fotogra-
fiích a určitě se nezapomeňte podívat na vydařené video či další 

fotografie na internetových stránkách www.vecernikpv.cz. 
Čeká tam na vás také obsáhlá fotogalerie a video nejen z po-
sledního klání seriálu PROMĚNA IMAGE, ale k dispozici je 

i rozsáhlý archiv všech předcházejících epizod.

 HLASTE SE 
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EXKLUZIVNÍ
rozhovor

 Jak celkově hodnotíte stěžej-
ní závody na prostějovském ve-
lodromu?
„Proběhly vcelku rozumně z hledis-
ka počasí, i  když úplný závěr Ma-
lečkova Memoriálu v  podobě ma-
disonu žen jsme před přicházejícím 
deštěm počítali doslova na vteřiny. 
Právě v  ženské kategorii škoda ně-

kolika pádů v  předchozích disciplí-
nách, neboť holky pak vinou zranění 
postupně odstupovaly a na poslední 
disciplínu jich bohužel zůstalo dost 
málo. Ale taková je dráhová cyklis-
tika, tohle se v ní stává. U mužů byla 
myslím sportovní úroveň hodně vy-
soká, proto bych chtěl vyzvednout 
vynikající druhé místo Péti Kovařčí-
ka ve scratchi. Co tam Petr předve-
dl, to bylo pro nás všechny obrovsky 
milé překvapení.“

 Co další zástupci TUFO Par-
dus?
„Potěšila čtyři medailová umís-
tění Vojty Soukupa mezi junio-

ry. Když k  nám přišel, byla jeho 
výkonnost po pravdě slabší, ale 
vypracoval se a  teď jezdí veli-
ce slušně. Tady bojoval v  kaž-
dé disciplíně o  vítězství, a  byť 
to ani jednou těsně nevyšlo, je 
naším příslibem do budoucna. 
Totéž platí pro Patricii Müllero-
vou, která i  ve svém velmi 
nízkém věku statečně 
vzdorovala kvalitním 
ženám. Dařilo se 
také dalším našim 
m l á d e ž n i c k ý m 
nadějím, naopak 
s formou se ne-
potkal Wojtek 
Pszczolarski 
jako nejžha-
vější mužské 
želízko Pros-
tějova. Letos se 
mu nedaří, z  če-
hož je sám nešťast-
ný, vydřel aspoň čtvrté 

a  páté místo v  madisonech. Tím 
víc si musíme považovat zázrač-
ného stříbra Petra Kovařčíka ve 
zmíněném scratchi. Nešlo navíc 
o  žádnou náhodu, perfektně si 
připravil výhodnou pozici pro 
závěrečný spurt. Kdyby mi však 
někdo před závodem řekl, že do-
jede druhý, absolutně bych tomu 
nevěřil. Jak říkám, nádherné pře-
kvapení!“

 Konkurence nakonec dora-
zila na Hanou v rámci možností 
dobrá, ne?
„Ano, startovní pole nebylo 

špatné. Samozřejmě dost chyběli 
sprinteři, o  jejichž absenci jsme 
kvůli termínové kolizi s jinou akcí 
v  Německu věděli předem. Jinak 
ale mezi účastníky zářili špič-
koví Dánové včetně stříbrného 

medailisty z  loňské olympiády 
v Tokiu, rovněž skvělí byli Poláci, 
borci z  Argentiny, Kazachstánu, 
Německa nebo i kvalitní Rumun. 
V  ženách hlavně výborné Pol-
ky, s  nimi například Rakušanky 
či Italky. V  podání všech těchto 
hvězd z  ciziny i  nejlepších jezd-
ců a  jezdkyň z  českých klubů to 
znovu byla moc hezká cyklistická 
podívaná.“

 Takže se oba důležité domácí 
podniky vydařily?
„Řekl bych, že určitě. Velké podě-
kování za to patří každému, kdo 
se podílel na organizaci závodů, 
a  samozřejmě i  všem partnerům 
a  sponzorům v  čele se statutár-
ním městem Prostějov, Olomouc-
kým krajem a firmou TUFO. Moc 
díky!“

Ženský madison byl naopak jedno-
značný, dlouho před cílem jej rozhodly 
ve svůj prospěch suverénní favoritky 
Karasiewicz Plosaj.

Poèasí navzdory 
hrozbì vyšlo

Předpověď sice po oba dny nevypa-
dala moc příznivě hrozila vážným 
narušením naplánovaného programu, 
leč tak se podařilo uskutečnit všechny 
závody podle původního rozpisu. Byť 
se pořadatelé nevyhnuli časovým pře-
sunům. pátek do dění zasáhl půlhodi-
nový silný déšť po čtvrté odpoledne, 
načež se pochopitelně muselo čekat 
na následné oschnutí povrchu dráhy. 
Poté bitvy pokračovaly až do pozdní-
ho večera, nebo spíš začínající noci. 
sobotu naopak bylo nutné program 
uspíšit zájmu vyhnutí se blížícímu 
vodnímu přívalu. Avizovaná bouřka 
sice naštěstí obešla Prostějov tradič-
ním „kosířským“ obloukem, ale přesto 
organizátoři zkušeně zařadili nejdůle-
žitější mužský madison před ten žen-
ský. Cyklistky jej pak totiž dojížděly už 
pod sílícími kapkami, ze sedmdesáti 
kol dokonce rozhodčí museli deset 
ubrat. Nicméně za cenu dílčího zkrá-
cení trati se vše stihlo.
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Madison
1. Prokopyszyn-Krawczyk (Polsko) 36, 2. Zakharov-Dinmukhametov 

4. Pszczolarski, Wozniak
Polsko) 19,

Omnium

Scratch
1. Prokopyszyn (Polsko), 

Madison

4.
(Dukla Praha, 
Omnium

Madison
2. Soukup, Pokorný (TUFO Pardus 

Scratch

Omnium

Omnium

Omnium

Omnium

Omnium
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Foto: Marek Sonnevend

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Na bednu se prosadil 

PROSTĚJOV Tradiční ouverturou 
cyklistického Memoriálu Otmara 
Malečka bývají posledních letech 
jiné dráhové závody na prostějov-
ském velodromu - Velká cena Olo-
mouckého kraje. Letos se konala 
jako Grand Prix TUFO 2022 ve 
čtvrtek ji za ideálního počasí ozářila 
zajímavá mezinárodní konkurence.

Marek SONNEVEND
Právě zahraniční jezdci jezdkyně při-
tom akci II. kategorie kalendáře UCI 
naprosto ovládali. Vše začalo již úvod-
ními bodovacími závody, kde mezi 
muži triumfoval vcelku suverénně 
Daniel Crista Rumunska před vyrov-
nanou dvojicí Calvin Dik (Německo), 
Szymon Krawczyk (Polsko), zatímco 
ženskou kategorii měly pod kontro-

lou polské favoritky: vítězná Karolina 
Karasiewicz druhá Oliwia Majewska. 
Alespoň bronz vybojovala Petra Šev-
číková Dukly Praha.
Dramatické boje až do závěrečného 
spurtu přinesla disciplína scratch. Po 
medaili ní toužil zástupce domácího 
TUFO Pardus Prostějov Wojciech Psz-

czolarski, ale během padesáti okruhů se 
natolik vyčerpal neustálým dojížděním 
různých úniků, že posledních kolech 
už neměl síly bojovat popředí. Energie 
naopak nechyběla Adamu Wozniakovi 
Polska, který za sebou nechal dvojblok 
kazašských vyzývatelů Alisher Zhuma-
kan Artyom Zakharov. Něžné pohlaví 
opanovala další polská závodnice Ni-
kola Wielowska následovaná známou 

Slovenkou Alžbetou Bačíkovou Vere-
nou Eberhardt Rakouska.
Vložené mládežnické bitvy na ha-
náckém oválu patřily omniu juni-
orů, kde se výborně prezentovali 
prostějovští talenti. jednotlivých 
disciplínách si vybudovali slibnou 
výchozí pozici pro závěrečnou bodo-
vačku jak Vojtěch Soukup, tak Ondřej 
Zvědělík. Za jasně nejlepším Janem 
Podařilem Dukly Praha uhájil Vojta 
Soukup přesvědčivě stříbrný post, za-
tímco na bronzový stupínek před On-
dru Zvědělíka se až posledním spur-
tem těsně jediný bodík dostal Kryštof 
Král (Dukla Praha).
Zlatým hřebem čtvrtečního podni-
ku se následně staly bodovací závo-
dy dvojic, tedy oblíbený madison. 
ženském klání nedalo soupeřkám ab-
solutně žádnou šanci polské duo Ni-
kol Plosaj Karolina Karasiewicz, třetí 
skončily Petra Ševčíková Hanou Heř-
manovskou pražské Dukly. Skutečně 
parádní výkon pak předvedli elitní 
dráhaři Dánska Niklas Larsen Ras-
mus Pedersen, jejichž prvenství bylo 
rozhodnuto dlouho před finálním 
finišem. Druhé místo brali argentin-
ští toreadoři Facundo Gabriel Lezica 
Gonzalo Ruiz třetí příčku vydřeli čeští 
zástupci Adam Křenek se Štěpánem 
Širokým Favoritu Brno. Muži pořáda-
jícího TUFO Pardus nejlepším znovu 
nestačili.

 Foto: Marek Sonnevend

  Foto: Marek Sonnevend

Vybralo se 

 1. Wozniak (Polsko), 2. Zhumakan, 3. Za-

 (TUFO 
Dukla Praha) 0

Praha), ... 

2. Soukup 

VÝSLEDKY GPT - VCOK 2022

PROSTĚJOV Jako ředitel Grand Prix Prostějov - Memoriálu 
Otmara Malečka i  Grand Prix TUFO alias Velké ceny 
Olomouckého kraje musel bojovat o účast kvalitních cyklistů 
i cyklistek ze zahraničí a následně hlídat zdárný chod obou 
těchto dráhových podniků, včetně tradičního vyzrání na vrt-
kavé počasí. Sportovní ředitel TUFO Pardus Prostějov Michal 
Mráček vše zvládl, aby se bezprostředně po skončení tříden-
ního závodního maratonu souhrnně ohlédl za vydatnými boji.

 Foto: Marek Sonnevend

jásal Michal Mráček

„Stříbro Péti Kovařčíka ve scratchi mezi 
mužskou elitou, to je super úspěch, až zázrak,“ 



Petra

1. krok: volba obleèení

3. krok: kosmetika a líèení

4. krok: barvení, støíhání a styling

5. krok - odhalení a fotografování

Optiku Wagner můžete navštívit v sí-
dle prodejny náměstí E. Husserla 19 
v Prostějově, které najdete v budově 
„tria“ v prvním patře vedle někdejšího 
OD Prior. Připravena je zde široká na-
bídka kvalitních brýlí a  kontaktních 
čoček. K  dispozici je také vyšetření 
zraku bez čekání a  kompletní servis. 
Samozřejmostí je profesionální péče 
a poradenství na nejvyšší úrovni. Cílem 
Optiky Wagner je naprostá spoko-
jenost našich zákazníků. O váš zrak se 
postará osobně majitel Radek Wagner 
a jeho tým. Těšíme se na setkání s vámi.

Vše potřebné včetně
objednání na vyšetření je na

www.optikawagner.cz

Mladý začínající 
fotograf a  kamera-
man. Rád fotí přírodu 
a nejrůznější akce. Na 
Proměně se částečně 
podílel již delší dobu 
a  nyní dostal prostor 
pro vlastní iniciativu v tomto projektu. 

Vlassalon Andrey Furiakové naj-
dete v  Rezidenci Florián na adrese 
Fanderlíkova 5, Prostějov. „Potřebujete-
li účes s nádechem extravagance, jed-
noduchosti, elegance či panku nebo 
s rázem luxusu, není problém. To vše 
a  ještě více vám poskytne Vlassalon, 
který oplývá vzdušným a krásným in-
teriérem. K dispozici vám bude kvalitní 
vlasová kosmetika Wella, Tigi S-Faktor, 
Bed head, Catwalk, ale i  úžasný 
regenerační systém od značky L´Oreal. 
Nechte se hýčkat od profesionálů, bude 
nám ctí o  vás pečovat. Srdečně vás 
zveme a těšíme se na vaši návštěvu,“ 
vzkazuje Andrea Furiaková. 

„Již sedmé léto, kdy probíhá prázdninová PROMĚNA IMAGE, jsme mohli 
rozzářit další oči. Letní proměna se nesla ve svěžím duchu, byla plná optimi-
smu, legrace, pozitivní energie a úsměvů. Image paní Petry jsme vymysleli na 
míru její osobnosti, a to tak, aby jí nejen dodala novou jiskru, ale zároveň, aby 
ji vystihla i vnitřně a současně s tím jsme splnili její přání. Petra Dřevínková 
vypadala skvěle, nabrala na noblese, prokoukla a věřím, že nejeden muž se 
za ní nyní otočí, což ji jistě potěší, ostatně jako každou ženu. Bylo hezké, když 
celý náš tým sledoval dojetí naší vítězky nad její novou vizáží, sledoval radost 
její dcery i maminky a všudypřítomné nadšení. Byla šťastná, co víc si přát. To 
jsou chvíle, kdy si vždy říkám, že naše práce má skutečný smysl. Doufám, že 
jí nová vizáž vydrží a bude se z ní radovat ještě nějakou dobu. Velice děkuji 
všem, kteří se na prázdninové proměně podíleli. A již teď se těšíme na další 
z vás. Neváhejte a hlaste se, čeká vás ojedinělý zážitek a nová jiskra do života.“

Za celý tým Aneta Křížová,
 patronka projektu a redaktorka servisu pro ženy

Seriál PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku PROMĚNA IMAGE napsal již sedmé 
pokračování v  letošním roce a všichni tak s novou touhou vyhlížíme 
k dějství v měsíci září. Hlaste se tak a sledujete tištěná vydání i naše in-
ternetové stránky, průběžně budete kontaktování. 

Manželé, sourozenci, kamarádi, hlaste se! Hledáme právě vás!
Nejen ženy, ale i muži si zaslouží péči. 

A my se o ně postaráme přímo královsky!
Nejdříve vám vybereme oblečení na míru, posléze se o vás postarají prvotřídní 
profesionálové v pánském salónu a úplný závěr bude završen profesionálním fo-
cením. Zkrátka budete fešák, za kterým se nejedna žena otočí.
Dámu pak čeká, jak je již naším zvykem, kvalitní servis v podání profesionálů 
z Vlassalonu, líčení v kosmetickém studiu JK SANTÉ, výběr nového šatníku v XOXO 
FASHION NAILS, brýlí tradičně v Optice Wagner a závěrečnou tečkou pak bude pro-
fesionální focení a natáčení v podání Ivo Mynaříka.
Neváhejte a hlaste se! PROMĚNY IMAGE OD PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku do-
padly vždy na jedničku a vítězky neměly jiných slov než chvály. Není co ztratit, 
naopak zcela zdarma získáte NOVOU IMAGE a také nezapomenutelný zážitek!
Co musíte udělat? Stačí poslat dvě své aktuální fotografie (tvář a  posta-
va) na e-mail: redakce@vecernikpv.cz. Do předmětu e-mailu uvádějte
„PŘIHLÁŠKA PROMĚNA IMAGE“ nebo můžete přijít osobně do naší redakce.
Uveďte také váš věk, velikost oblečení a důvod, proč se do proměny hlásíte, proč 
bychom měli vybrat právě vás, dále odkud jste a telefonický kontakt. 
Hlásit se můžete do 10. září 2022. 

Èekáme na Èekáme na 

a páry!a páry! HLASTE SE  HLASTE SE 
DO DO  O  A EO  A E
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otázky pro ženu,
co se změnila...4 

 Paní Dřevínková, jak se po 
PROMĚNĚ IMAGE cítíte? Spl-
nili jsme vaše přání?
„Proměna stejně jako celý den 
byly opravdu skvělé. Cítím se 
krásnější a moc si to užívám. Ráno 
jsem byla dost nervózní, ale hned, 
jak to začalo, jsem se cítila jako 
princezna. Někdo se staral o  mě, 
nikoliv já o někoho, a to bylo moc 
krásné. Tímto bych chtěla hned 
v  úvodu poděkovat paní redak-
torce a celému týmu, protože jen 
díky nim mám tak úžasné pocity. 
Děkuji za vše!“ 

 Co vás na celé proměně nejví-
ce překvapilo?
„Nejvíce asi to, že oblečení, které 
bych si nikdy nevzala, mi nakonec 
tak slušelo. Moc mě překvapilo to, 
jak všichni v týmu byli milí, ochot-
ní a hlavně skvělí. Je fajn mít kolem 
sebe takové lidi. Už teď jsem koupila 
další kousky do šatníku, protože jste 
mi ukázali, jak můžu být krásná. To 
je moc hřejivý pocit.“ 

 Jak na vás reagovala rodina 
a známí? 
„Moje malá dcerka mě nemohla po-
znat, kdybych na ni nezavolala, tak 
by si mě asi nevšimla. (smích) Byla 
milá a řekla mi, že jsem nejkrásnější 
na světě, tak mě to potěšilo u srdíč-
ka. Rodině se moje nová image také 
moc líbila, všichni mi říkali, že jsem 
mladší a  krásnější, což bylo moc 
krásné.“

 Co byste vzkázala čtenářkám 
Večerníku? 
„Pokud nad proměnou aspoň trochu 
přemýšlíte, vážně se nebojte a pojďte 
do toho. Sama jsem byla trochu ner-
vózní, ale stálo to za to. Celý den se 
o vás každý pečlivě stará a vy si užíváte 
pohodu a  relax. Hlavně celý tým je 
opravdu super, takže se není čeho bát. 
Jsem naprosto nadšená, a  kdyby to 
bylo možné, šla bych do toho hned 
znovu… Je to den pro princezny, 
protože přesně takhle se tam cítíte, 
každý se stará o to, aby vám bylo co 
nejlépe. Přála bych to všem ženám!“

Kosmetický salón JK SANTÉ vás přivítá 
v příjemném prostředí, nachází se v maleb-
né uličce v centru města Prostějova. Salón 
vás nadchne nejen svým nádherným in-
teriérem, ale také kvalitní nabídkou služeb. 
Nabízíme kompletní ošetření obličeje, krku 
a dekoltu pro všechny typy pleti. S láskypl-
nou péčí a s respektem k ženám i mužům 
se o vás postaráme s pomocí luxusní české 
kosmeceutiky ESSENTÉ. Nechte se hýčkat 
v našem salónu na adrese: náměstí T. G. 
Masaryka 5, Prostějov.
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Nově otevřený stylový boutique s módou na 
nám. E. Husserla 8, a jak sám název napovídá 
– kromě toho, že si zde vyberete z mnoha krás-
ných kousků převážně italské módy a doplňků, 
nabízí také modeláž nehtů kvalitními materiály 
včetně precizní manikúry. Myslíme na všechny 
ženy, takže u nás naleznete zboží v různých ve-
likostech. Najdete jak volnočasovou módu, 
tak elegantní styl. V prodeji jsou i doplňky 
v podobě obuvi, kabelek, bižuterie a dalšího 
sortimentu. Těšíme se na Vás.

22
08

24
11

40
0

22
08

24
11

40
4

pro Večerník 

Marek
SONNEVEND

PŮVODNÍ
zpravodajství

Největší hvězdy dorazily na Hanou 
jako obvykle ze zahraničí. Organi-
zátory opět nezklamali dánští borci 

Rasmus Pedersen Niklas Larsen, 
medailisté mistrovství Evropy, světa 
olympijských her. Jejich nejvyššímu 
mezinárodnímu levelu dokázali čelit 
jen někteří jednotlivci kolečkářsky 
vyspělé ciziny, například členové re-
prezentačního výběru Polska, silní 
Argentinci Gabriel Lezica Gonzalo 
Ruiz, odolní závodníci Kazachstá-
nu čele se známým Artyomem Za-

kharovem (členem profesionální 
stáje Astana), Rumun Daniel Cri-
sta či Calvin Dik Německa. ženské 
kategorii pak zářily vynikající polské 
jezdkyně, především Karolina Kara-
siewicz Nikol Plosaj zvyklé umísťovat 
se na světových evropských šampio-
nátech mezi nejlepšími. Pochopitelně 

však dost chyběly sprinterské disciplí-
ny kvůli předem avizované termínové 
kolizi jinými závody kalendáře UCI 
Německu, absence špičkových es ke-
irinu sprintu byla citelná.
Cyklisté pořádajícího klubu TUFO 
Pardus Prostějov se mužské kate-
gorii ELITE sice prali výkonnostně 
zdatnějšími soupeři statečně, ale 
většinou bez výsledkového efek-
tu. Jediný rodilý dráhař – zkušený 
Wojciech Pszczolarski Polska – se 
bohužel nepotkal potřebnou formou 
za čelnými pozicemi zaostával. jeho 
týmových parťáků logicky bylo znát 
zaměření spíš na silnici, ale přesto do-
kázal jeden nich příjemně překvapit. 
Petr Kovařčík totiž doslova šokoval 
fantastickým stříbrem ve scratchi,
čímž dal vzpomenout na někdejšího 
tahouna oválů TUFO Pardus Danie-
la Babora, který zimě odešel do stáje 
Elkov Kasper. Potěšily rovněž někte-
ré prostějovské naděje ve vložených 
soutěžích mládeže, zejména Vojtěch 
Soukup opakovaně usilující prvenství 
mezi juniory. Byť jeho srdnatý boj 
dostal pouze několikerou stříbrnou 
odměnu, nikoliv zlatou. Talentova-

ná Patricie Müllerová si pro změnu 
vyzkoušela, jaké to je hodně nízkém 
věku čelit kvalitě dospělých protivnic, 
aby skvěle obstála čtvrtou příčkou bo-
dovačce žen.

Hlavní závod 
pro Krawczyka 
Prokopyszyna

Zlatým hřebem Grand Prix Pros-
tějov každoročně je madison, tedy 
bodovací závod dvojic konaný vždy 
jako Memoriál Otmara Malečka na 
počest bývalého výborného jezdce 
našeho města. Tentokrát byla nemalá 

škoda, že na tento vrchol dvoudenního 
programu již nezůstali výše zmínění 
dánští „letci“, kteří předchozím průbě-
hu kralovali podstatě všem disciplínám, 
do nichž nastoupili. Jejich předčasného 
vyklizení pozic dokonale využili Fi-
lip Prokopyszyn Szymon Krawczyk 
(Polsko), když dramatickém sportov-
ně hodnotném klání na 100 okruhů 
zaslouženě zvítězili rychlostním prů-
měrem 52 kilometrů za hodinu. Za 
sebou nechali nakonec druhé kazašské 
duo Zakharov, Dinmukhametov, třetí 
argentinský pár Lezica, Ruiz též čtvrté 
Pszczolarskiho Wozniakem, přičemž 
polská dvojice napůl tvořená domácím 
zástupcem opanovala závěrečný spurt. 

CYKLISTIKA 2542 29. srpna 2022 WWW.VECERNIKPV.CZ

Dvoudenní cyklistické závody 
na prostějovské dráze měly 
bez sprinterských disciplín 

Konkurenci ozářili Dáni a Polky, domácí se neztratili

PROSTĚJOV Pátek 26. sobota 27. srpna patřily na velodromu 
areálu Za Kosteleckou ulicí tradičnímu podniku dráhové cyk-
listice Grand Prix Prostějov – Memoriál Otmara Malečka 2022. 
Třiadvacátý ročník oblíbené sportovní akce měl znovu co nabíd-
nout rámci možností se vydařil velice dobře.

 
kvalitní úroveň

 Foto: Marek Sonnevend

 Foto: Marek Sonnevend

BYLI  JSME

U TOHO

Vybralo se Vybralo se 
➢ ze strany 25

PROSTĚJOV Také letos byla 
nedílnou součástí cyklistické 
Grand Prix Prostějov – Memo-
riálu Otmara Malečka 2022 cha-
ritativní sbírka na podporu boje 
se zákeřnou nemocí. Vynikající 
jezdec, na jehož počest se meziná-
rodní dráhové závody každoročně 
pořádají, totiž před lety zemřel na 
rakovinu.

Jeho dcera Kateřina Malečková 
si tradičně vzala na starost usku-
tečnění chvályhodné sbírky, jejíž 
kompletní výtěžek z  dobrovol-
ného vstupného i  tomboly opět 
putoval na konto Onkologické 
kliniky Fakultní nemocnice Olo-
mouc. Tentokrát se podařilo mezi 
aktéry i  fanoušky vybrat krásných 
20 tisíc korun, z nichž část hrdě vě-
noval PROSTĚJOVSKÝ Večerník. 

(son)

Partneøi Grand Prix Prostìjov – Memoriál Otmara Maleèka 2022

PROSTĚJOV Celé tři dny se mladý cyklista 
TUFO Pardus PV Vojtěch Soukup srdnatě rval 
s  juniorskou konkurencí v  rámci Grand Prix 
Prostějov - Memoriálu Otmara Malečka i před-
chozí Grand Prix TUFO alias Velké ceny Olo-
mouckého kraje. Na kýžené zlato opakovaně 
nedosáhl, přesto zasloužil za svůj boj uznání. Co 
v sobotu po posledním závodě řekl Večerníku?

„Program byl hodně náročný, už jsem moc nemohl 
a hlavně v závěru mi docházely síly. Je škoda, že se 
nám nepovedlo udržet únik, když vedoucí Kryštof 
Král zůstal dost vzadu. Kluci z týmu jeli na mě, přes-

to to na vítězství nestačilo. Což mrzí. Druhé místo je 
sice pěkné, ale prvenství to není.“

„Ve čtvrtek mě při omniu porazil jiný soupeř z Dukly 
Praha Honza Podařil, v pátek jsem byl třetí ve scratchi 
a s Ondrou Pokorným jsme byli druzí v madisonu. 
Z každé disciplíny mám tak medaili, chybí však zlatá. 
Proto jsem částečně spokojený a zároveň i zklamaný.“

„Memoriál Otmara Malečka je pro nás pros-
tějovské jezdce samozřejmě důležitý, ale moje 

cíle leží jinde. Do budoucna se chci prosazo-
vat hlavně na silnici. Ještě letos by byla super 
bedna v  Českém poháru juniorů, i  dál pak 
dosahovat co nejlepších výsledků v  silničních 
závodech.“

„S  klukama z  Prostějova jsme zhruba před měsí-
cem vytvořili nový juniorský rekord ČR na dráze ve 
stíhačce družstev. Pro mě osobně to však nic extra 
neznamená, úspěšný chci opravdu být hlavně na 
té silnici. Cyklistiku dělám třetím rokem a makám 
na svém zlepšování, i  když vzory žádné nemám.“ 

(son)   Foto: Marek Sonnevend

Foto: Marek Sonnevend
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den?Tato doba bude přát milostným vztahům. Současní partneři ještě více 

utuží svoji vzájemnou lásku a Prostějované, kteří vhodný protějšek teprve 
hledají, budou mít enormní úspěch v  navazování nových známostí. 
Dokonce i tam, kde by to nejméně čekali. 

Možná nadešel ten správný čas 
udělat si ve svém životě inven-
turu. Zkuste si shrnout, co jste za-
tím dokázali a  naopak co se vám 
nepovedlo. Možná teprve pak si 
uvědomíte, kdo jste a za co stojíte. 

BERANI – 21. 3. až 20. 4.
I  když jste momentálně sami, nic 
vás nebude tlačit k  tomu, abyste si 
našli nového partnera. Místo toho 
dáte opět přednost návštěvám 
společenských akcí, na kterých se 
sami cítíte nejlépe. 

STŘELCI – 23. 11. až 21. 12. 

Dostanete od nadřízených spoustu 
úkolů, které budete muset splnit. 
Po celý týden se nezastavíte a part-
nerovi navíc budete muset vysvětlit, 
že i v sobotu půjdete do práce. Snad 
to pochopí. 

KOZOROZI –  22. 12. až 20. 1. 

Udělali jste v  poslední době hodně 
přehmatů, ale postupně je napravu-
jete. Hlavně si nenechte do ničeho 
mluvit, chytrolínů máte okolo sebe 
opravdu hodně. Ale dejte jen na svůj 
úsudek. 

VODNÁŘI – 21. 1. až 20. 2. 

Máte před sebou poměrně klidné 
a  pohodové dny, během kterých 
se vám bude dařit všechno, na co 
sáhnete. Ale pozor! Před víkendem 
vám může zkomplikovat život dopis, 
který si nikdo nepřeje dostat. 

RYBY – 21. 2. až 20. 3. 

Projdete si obdobím, kdy se budete 
cítit naprosto vyhořelí a  jakákoliv 
pracovní činnost vám bude odporná. 
A to i přesto, že jste se nedávno vrátili 
z dlouhé dovolené. Do reality by vás 
mohl vrátit aktivní kolega. 

LVI – 23. 7. až 22. 8. 

Raději tento týden nevyjíždějte ven 
autem, hrozí vám jedna pokuta za 
druhou. A  to už jenom proto, že 
nebudete mít chuť cokoliv dodržovat, 
natož dopravní předpisy. Neprožijete 
jednoduchý týden. 

PANNY – 23. 8. až 22. 9. 

Zkuste svému partnerovi navrhnout 
nějaké zpestření vašeho jinak už ste-
reotypního života. S vaším vztahem 
musíte rychle něco udělat, nebo se 
unudíte navzájem. Zkuste návštěvu 
erotického podniku.

VÁHY – 23. 9. až 23. 10. 

Doma i  v  práci si uděláte všechno 
po svém, přestože máte okolo sebe 
pořád hodně mudrlantů, kteří se bu-
dou snažit ovlivnit vaše rozhodování. 
Děláte dobře, i když v jednom případě 
byste mohli poslechnout. 

ŠTÍŘI – 24. 10. až 22. 11. 

Obdržíte zajímavou nabídku, která 
by pro vás mohla znamenat kariérní 
postup. Pořádně si všechno pro-
myslete, zřejmě byste se ale museli 
přestěhovat do jiného města. Zvažte 
kladné i záporné stránky. 

BÝCI – 21. 4. až 21. 5. 

I  když vás spousta lidí od toho 
bude odrazovat, nedáte si říct a od 
podlahy změníte svůj osobní život. 
Ukončíte dosavadní partnerský vz-
tah a navíc se rozhodnete k prodeji 
bytu a přestěhování. 

BLÍŽENCI – 22. 5. až 21. 6. 

Stále máte několik možností, jak 
zvolit vhodnou destinaci k  delšímu 
odpočinku. Je ovšem důležité, aby-
ste stále jen nevybírali. Konečně se 
rozhodněte pro místo své dovolené 
a okamžitě vyrazte. 

RACI – 22. 6. až 22. 7. 

Obec: Kladky, Upolín
Dne: 5. 9. 2022 od 7:30 do 14:00 
hodin. Vypnutá oblast: lokalita 
Upolín (Kladky č. p. 200). Lokalita 
Bělá u  Kladek (č. 133, 148, 148, 
150, 151, 215). Odběratelská 
TS Kladky Oskar (č. 300799) - 
Vantage Towers  s.r.o.
Obec: Pivín
Dne: 5. 9. 2022 od 7:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Pivín. Celá lokalita Bajajka (č. p. 
202). Odběratelská trafostanice 
Pivín ZD1 (č. 300728).
Obec: Nezamyslice
Dne: 6. 9. 2022 od 7:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: Nezamyslice 
- Trávníky č. p. 475, 494.
Obec: Prostějov
Dne: 6. 9. 2022 od 7:30 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast:
odběratelská trafostanice PENAM 
Prostějov (č. 700148).
Obec: Pivín
Dne: 6. 9. 2022 od 7:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: 
oboustranně od č. 80 a 87 po konec 
obce s č. 199 a 301, dále č. 158, 204, 
194, 208, 209, 71 a 270.
Obec: Poličky, Doloplazy,

Víceměřice
Dne: 7. 9. 2022 od 7:30 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Poličky. Celá obec Doloplazy 
vč. areálu bažantnice. (mimo 
prům. areálů: ŽPSV, Pila K+L). 
Celá obec Víceměřice mimo ulici 
novostaveb oboustranně od č. 186 
a 183 po č. 180 a 171. Odběratelské 
TS: Doloplazy ČOV (č. 300691), 
Doloplazy Fišner (č. 300692).
Obec: Nezamyslice, Doloplazy,

Víceměřice
Dne: 7. 9. 2022 od 12:00 do 
15:00 hodin. Vypnutá oblast: 
část obce Nezamyslice: celá ulice 
Komenského vč. areálu nádraží. 
Část obce Víceměřice: ulice 
novostaveb od č. 180 a 171 po č. 186 
a 183. Odběratelské TS: Doloplazy 
ZD (č. 300693) Areál PILA K+L, 
Dřevnovice Centrokov (č. 300694) 
Areál fy Metalšrot.
Obec: Olšany u Prostějova
Dne: 13. 9. 2022 od 7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: pravá strana 
ul. za bývalou mlékárnou - od parc. 
č. 442/6 po 442/19 vč. nov. RD s č. 
644-664.

Obec: Plumlov, Čubernice
Dne: 8. 9. 2022 od 7:30 do 16:00 
hodin. Vypnutá oblast: chatová 
oblast na Čubernici (mimo 
vodojem a  chat č. 907, 985, 986, 
110, 52, 53, 8, 93, 94, uličku s č. 4 
- 57, 5 - 13), celá lokalita chat pod 
Čubernicí, dále oblast chat podél 
„staré“ cesty na Plumlov - od hlavní 
komunikace po č. 30 a  směrem 
do údolí pod Čubernicí, dále 
občerstvení „U Lázničků“.
Obec: Konice
Dne: 12. 9. 2022 od 7:00 do 16:00 
hodin. Vypnutá oblast: Konice 
Vyšehrad - ul. Kostelní 156-160, ul. 
Chmelnice 161, 5, 4, 6, 244, 303, 
273.
Obec: Žárovice, Hamry, Vícov
Dne: 12. 9. 2022 od 7:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: celé obce 
Žárovice a  Hamry vč. chatových 
lokalit a  areálu vojenské střelnice, 
areál ZD Vícov a  fotovoltaická 
elektrárna u Vícova, část obce Vícov 
- ve směru od Plumlova, Ohrozimi 
a  Ptení celá spodní část obce vč. 
ČOV, ul. za humny s č. 129 a parc. č. 
245-247, dále od spodní části pravá 
strana kolem MŠ po 16, kostel, č. 69 
a hasičská zbrojnice, levá strana po č. 
73, 29, 49, 30, 31, dále oboustranně 
ul. od hl. komunikace na Plumlov 
směrem k  horní části obce po č. 
134 a 197, 198, celá spojovací ulice 
kolem zatopeného kamenolomu, 
dále č. 209 a  samota sm. Hamry 
č. 243. Odběratelské TS: Vícov 3. 
v ZD (č. 300468), Hamry vojsko (č. 
300755), FVE Vícov (č. 702169).
Obec: Konice
Dne: 13. 9. 2022 od 7:30 do 16:30 
hodin. Vypnutá oblast: celé ulice 
Ovčírna, Cihelna I, Cihelna II., 
Zádvoří, Nad Šafranicí, č.479, 593, 
508, 366, 377 Pod Vyšehradem, ul. 
Chmelnice od č. 44 a 4 po č. 161.
Obec: Zdětín, Bílovice
Dne: 14. 9. 2022 od 7:30 do 15:00 
hodin. Vypnutá oblast: chatová 
lokalita nad Běleckým mlýnem s  č. 
chat 133, 53, 8, 9, 10, 11, 13, 14, 60 a 2.
Obec: Skalka
Dne: 14. 9. 2022 od 7:30 do 12:00 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Skalka. Odběratelské TS: FVE 
Čehovice 1. Buzzing (č. 701376), 
FVE Čehovice 2. Buzzing (č. 
701377).

Obec: Malé Hradisko, Okluky
Dne: 9. 9. 2022 od 7:30 do 
11:30 hodin. Vypnutá oblast:
obec Malé Hradisko a  Okluky
chata Severka u  Stínavy. 
Odběratelské TS: Malé Hradisko 
4. v  ZD (č. 300387), Protivanov 
v. elektrárna (č. 300739).
Obec: Konice
Dne: 14. 9. 2022 od 8:00 do 15:00 
hodin. Vypnutá oblast: Konice 
Andělka: Ulice Pod Cihelnou po č. 
712, Chmelnice od č. 244 po konec 
obce směr Křemenec s  čísly 478, 
711, 147. Ulice Staré Město od ul. 
Na příhonech po ul. Chmelnice. 
Celá ulice Smetanova, č. p. 15-
160 na ul. Kostelní. Konice: celá 
ulice Bídov, ul. Staré Město od 
Bídova po ul. Na příhonech. Č. 
p.742, 721, 712, 146, 265 a  266 
na ul. Chmelnice. Areál požární 
stanice Konice Chmelnice 746 
a  odběr na parc.č. 4965. Areál 
ČOV Chmelnice.Odběratelská 
trafostanice ČOV Konice (č. 
701777).
Obec: Prostějov
Dne: 16. 9. 2022 od 7:30 do 
11:00 hodin. Vypnutá oblast:
Brněnská ul. - ČS PHM Benzina, 
Pavel Makový - Pohřební služba, 
s.r.o., PV Auto spol. s.r.o., Tomico 
Group s.r.o., areál. hl. hřbitova 
vč. obřadní síně, mýtná brána, 
ČS PHM OMV u  dálnice, 
zahrady, FVE IMK Źešov, dále 
celá obec Žešov vč. areálu ZD, 
GM Plast, s.r.o. Odběratelské 
trafostanice Pv Neokom Imex 
(č. 300626), FVE IMK Žešov 
(č. 701197), Žešov ZD (č. 
300679), PV Auto (č. 705857).
Obec: Výšovice, Vřesovice
Dne: 16. 9. 2022 od 7:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: 
celé obce: Výšovice, Vřesovice.
Odběratelské TS: Výšovice ZD 
(č. 300741), Vřesovice ZD (č. 
300740), FVE Arazona Výšovice 
(č.701545), FVE Vřesovice Power 
(č.701558), FVE Vřesovice 8. 
FVE45 (č.701559), FVE Solarpark 
Výšovice (č.702034), FVE 
Vřesovice 3. Globalsun (č.701740), 
FVE Vřesovice 1. FVE45 
(č.701560), FVE Zile Výšovice 
(č.701419).

EG.D, a.s.

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy 
- rekonstrukcí, oprav, údržbových a revizních prací - 

bude přerušena dodávka elektrické energie:

Oznámení 
o přerušení dodávky 

elektrické energie
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... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu: 

170 g 76,90 29,90 76,90 29,90 76,90 -

90 g 37,90 19,90 24,90 37,90 37,90 -

100 g 43,90 43,90 42,90 39,90 42,90 29,90

100 g 34,90 29,90 54,90 56,90 56,90 -

100 g 79,99 - 79,90 79,90 49,90 -

100 g - 26,90 24,90 26,90 26,90 -

nákupní servis
        pro váspro vás

Čokoláda je obvyklá součást nejrůznějších druhů sladkostí a patří bez-
esporu k nejpopulárnějším na světě. Vyrábí se z kvašených, pražených 
a  mletých zrnek tropického kakaového stromu Theobroma cacao, 
přičemž zrna pocházejí z kakaových tobolek – bobů. Nejvíce ceněná, 
vzácná a drahá jsou zrna Criollo z mayské oblasti (Mexiko a Střední 
Amerika). Do prodeje přichází čokoláda ponejvíce ve formě tabulek 
nebo jiných geometrických tvarů, často bývá též tvarována do malých 
figurek (obvykle zvířat, lidí nebo rostlin či se vztahují k určitým svátkům. 
Navíc čokoláda často tvoří hlavní složku nebo přísadu v potravinách 
jako zmrzlina, koláče, sušenky, buchty a v jiných dezertech. Není divu, 
že jsme vyrazili k  regálům s  tímto sortimentem, abychom zjistili, že 
nejlevnější Studentskou pečeť nabízí Kaufland a  Lidl, kde je cenově 

nejvýhodnější i bílá čokoláda značky Orion a také Geisha. Kdo si oblíbil mléčnou Milku, měl by navštívit Penny market. 
Značku Lindt Excellence seženete nejlevněji v Tescu a pro Schogetten se stavte v Bille. Přejeme dobrou chuť!

Průzkum byl proveden ve středu 24. srpna 2022.

NašeNaše

 Pozorování Slunce každé úterý, čtvrtek a pátek od 15:00 hodin.
V případě jasného počasí si můžete našimi dalekohledy prohlédnout denní hvězdu ve viditelném světle i pomocí filtru Hα.

 Večerní pozorování každý čtvrtek a pátek od 21:30 hodin.
 Pohádka každou středu od 15:30. 

U dětí se naše pohádky těší velké oblibě. Dozví se něco o vesmíru, a také se dobře pobaví.
Všechna pozorování se konají pouze za příznivého počasí. Objednávejte se předem (9:00 - 16:00) 

na tel. čísle: +420 724 013 039 nebo emailem hvezdarna@hvezdarnapv.cz. 
Všechny aktuality jsou uvedeny na internetových stránkách i sociálních sítích muzea a hvězdárny. 

Blokové Blokové 
Zveřejňujeme termíny a lokality pro bloková čištění města Prostějova: 

úterý 30. srpna: Balbínova, Dobrovského (Lidická - Tylova), Jezdecká (Dolní - Šárka), Kazín, Lidická, Okružní (Br-
něnská- Lidická), Pešinova, Studentská, vnitroblok U tří bříz
čtvrtek 1. září: Dobrovského (Tylova - Brněnská), Dobrovského vnitroblok, Libušinka, Libušinka vnitroblok, Tetín, 
Tylova, Tylova vnitroblok, Brněnská (komunikace SSOK) včetně kruhového objezdu + parkoviště bývalý Linduška



MNICHOV, PROSTĚJOV Čes-
ký oštěpař Jakub Vadlejch na 
mistrovství Evropy v Mnichově 
potvrdil, že patří mezi absolut-
ní světovou elitu. Nestačil pou-
ze na domácího Juliana Webera 
a  postaral se o  největší český 
úspěch na šampionátu.
„Mám radost, že jsem získal dal-
ší medaili do své sbírky. Každá se 
počítá. Ale přece jen bych chtěl 
získat tu úplně nejcennější. Příš-
tě zase budu bojovat a  třeba ko-
nečně uslyším při ceremoniálu 
českou hymnu. Příležitostí ještě 
bude dost,“ prohlásil po závodech 
Vadlejch, který se svým přemoži-
telem prohrál pouze o osmatřicet 
centimetrů.
Vadlejch začal finále přešlápnutým 
pokusem, který letěl za 80 metrů. 
Do vedení se na mnichovském 
olympijském stadionu dostal do-
mácí Weber, který si chtěl spravit 
chuť po čtvrté příčce ze světového 
šampionátu v  Eugene, ale s  výko-
nem 83,05 byl první jen chvíli.
Vadlejch ho ve druhé sérii přeho-
dil o čtyři metry, Weber odpově-
děl zřejmě delším pokusem, ale 
s  dotykem odhodové čáry. Na 
první místo se vrátil ve čtvrté sérii 
a  náskok už udržel. „Svůj pokus 
trefil dobře, už jsem nenašel od-
pověď. Příště to snad bude nao-
pak,“ přeje si Vadlejch.
Evropské stříbro přidal jednatři-
cetiletý oštěpař k bronzu, který si 
před měsícem přivezl z  mistrov-
ství světa v  Eugene. Loni skon-
čil druhý na olympijských hrách 
v Tokiu. 
„Jakub se pral a dosáhl na nejlepší 
výsledek české výpravy. Nikdy se 
nevzdává, je to skvělý kluk. Už 
proto věřím, že se zlata dočká. 
Třeba na ještě větším závodě, než 
bylo mistrovství Evropy,“ věří 
Vadlejchovi Miroslav Černošek, 
manažer velké atletické hvězdy. 

(lv)
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Už půltucet přípravných zápasů za sebou mají 
hokejisté Prostějova. Zatím s vyrovnanou bilan-
cí. Zejména zprvu se jim dařilo. A také domácí 
premiéra jim vyšla, porazili Třebíč. V odvetě sice 
Jestřábi padli a ani zápas proti Pardubicím nebyl 
zcela ideální. Jedno už ale Jestřábi nade vši po-
chybnost potvrdili, fanoušci se mohou těšit na 
ofenzivní hody.
Prostějov totiž v přípravných zápasech ukazuje, že 
má v týmu dobré bruslaře, dobré střelce. A stejně 
tak dost hráčů, kteří umí tvořit hru. A šance tak 
vytváří. Ať jsou to David Ostřížek, Vilém Burian 
nebo třeba Tomáš Jáchym, jedná se ve všech pří-
padech o zkušené a velice kvalitní borce. Klidně 
a  bez nadsázky o  nadstandardní hráče v  rámci 
Chance ligy. Zejména Burian po nepříliš pove-
deném ročníku ofenzivně pookřál a střílí jednu 
branku za druhou.
Jestřábi navázali na předešlé sezóny. V nich 
měl přednost útok před obranou a  zápasy 
se často proměňovaly ve střelecké hody. Po 
velké výměně hráčů, kdy se jinam přesunul 
třeba Petr Beránek a Petr Mrázek, to vypada-
lo, že tato éra možná skončí. Nicméně nové 
tváře zatím ukazují, že se od nich také dá 
čekat dost branek. Fanoušci se tak mohou 
těšit, hokej fotbalovým skóre končit nejspíš 
nebude.

Hned čtyři celky z Prostějovska nastoupily v této sezó-
ně do krajského přeboru mužů ve fotbale. A dokonce 
tři se počítaly mezi nováčky. Otázka tedy byla před 
začátkem ročníku jasná, jak si nové celky v nejvyšší 
krajské soutěži povedou?
Pokud snad měli jejich příznivci obavy, že tempo zá-
pasů stíhat nebudou, spletli se. Dokonce velmi. Jak 
Čechovice, tak Konice, tak Kostelec na Hané zatím 
potvrzují, že do krajského přeboru patří. Dokonce 
se některé z těchto týmů řadí nyní ke špici a pořádně 
prohání celky, které proti nim jsou favority.
Příkladem můžou být Čechovice. Ty za sebou mají 
velice solidní vstup do sezóny. V prvních třech zá-
pasech například vždy bodovaly. Se soupeři dokáží 
hrát vyrovnanou partii, na úvod vyhrály dokonce 
3:0. A  doma mohly díky zlepšenému výkonu ve 
druhém poločase přetlačit i  Lipovou. Kostelec na 
Hané ale také nezůstává bokem. Tým sice nevítězí, 
což jej v  součtu může stát hodně. Nicméně jinak 
platí to, co u Čechovic. Za soupeři nezaostává, hraje 
s nimi vyrovnaně. Kamenem úrazu pak zůstává ne-
využívání šancí. Včera se navíc hrálo prestižní derby 
těchto dvou celků.
A do třetice Konice. I zde se musíme opakovat. Kouč 
Ullmann varoval, že tentokrát nebude mužstvo výraz-
ně vyhrávat, stále platí, že s týmy o úroveň výš dokáže 
hrát. A vyhrál i v sobotu. Nováčkovskou daň zkrátka 
tyto celky neplatí.

Hezčí prostředí, více diváků. I  takto jednoduše 
lze vidět šanci sportovních klubů na to nalákat do 
ochozů fanoušky. Nejde pochopitelně jen o  to, 
nutný je dobrý marketing, kvalitní hra i něco, díky 
čemuž se třeba fanoušci s týmem ztotožní. Prav-
dou ale je, že hezčí prostředí udělá svoje.
Jedním ze sportovišť, které si kulturnější vnitřek 
zasloužilo, byl zimní stadion v Prostějově. Hoke-
jové zápasy zde jsou rok co rok nejnavštěvovaněj-
šími pravidelnými sportovními akcemi ve městě. 
To, jak vypadaly tribuny a celkové vyznění stadio-
nu, s tím však nekorespondovalo. V ochozech byla 
všudypřítomná špína, vše působilo zašle, nevesele. 
Totéž platí i o barvách. Kde už bylo něco natřeno, 
byla místy barva oprýskaná. Celkově stadion moc 
k návštěvě nelákal, určitě ne diváky, kteří nejsou 
zažraní do hokeje.
Nyní nabízí sportoviště poněkud jiný obrázek. 
Některé nešvary nezmizely, část zdí by si ještě 
péči zasloužila. Nicméně nové barvy, nové se-
dačky, natřená zábradlí nebo čisté podlahy udě-
laly opravdu svoje. V budoucnu by měla zmizet 
„kuřárna“, nebo by byla výrazně upravena, ale-
spoň podle dosavadních informací. Nevíme, jak 
tento krok potěší kuřáky. Už teď je ale jisté, že sta-
dion prošel nejradikálnějšími změnami za více 
než dvacet let. A změnami k lepšímu. Projeví se 
to i na návštěvnosti?

Tomáš KALÁB
PROSTĚJOV Žádný atraktivní soupeř nečeká fotbalisty 1.SK Prostějov ve druhém pohárovém kole. Los MOL 
Cupu, jehož se chopil mimo jiné ambassador letošního ročníku a nejlepší střelec české reprezentace v historii 
Jan Koller, jim totiž přisoudil opět divizního soupeře. Tentokrát z obce ležící kousek od Znojma. 
Právě z ruky rodáka ze Smetanovy Lhoty byl v pátečním poledni vytažen z osudí lístek s názvem 1.SK 
Prostějov. A následně zástupce titulárního partnera soutěže, firmy MOL, k němu přiřadil Tasovice. Ty nejsou 
pro eskáčko úplně neznámým soupeřem, před mnoha lety tam už pohárové utkání sehrálo. Je jasné, že 
pro zdejší klub nemůže být jiná ambice, než pokud možno hladce projít do kola třetího, kde by už mohl být 
na obzoru soupeř z nejvyšší soutěže a utkání doma! Úřední termín 2. kola tuzemské pohárové soutěže byl 
stanoven na středu 14. září. 

PROSTĚJOV, LONDÝN Dvojnásobná wim-
bledonská vítězka a jedna z nejlepších českých 
tenistek historie Petra Kvitová se zasnoubila 
s koučem Jiřím Vaňkem. Stalo se tak právě bě-
hem letošního Wimbledonu na turnaji, kde se 
úspěšná hráčka stala nesmrtelnou.
„Řekla jsem své ANO na místě, které miluji,“ potvr-
dila Kvitová, která si své soukromí hlídá, prozradily 
ji však záběry na turnajích v Torontu a Cincinnati, 
kde hrála s  prstýnkem na ruce. „Chci se podělit 
o  skvělou zprávu. Jsem zasnoubená,“ přiznala te-
nistka v uplynulém týdnu na sociálních sítích a při-
dala společnou fotografii s budoucím manželem.
Tenistka už jednou zasnoubená byla, a  to před 
sedmi lety s  hokejistou Radkem Meidlem. Po 
půl roce se ale rozešli a ona mu prstýnek vrátila. 
Vaněk je rozvedený, z osmnáctiletého manželství 
s  tenistkou Markétou Kochtovou má dva syny. 
„Tak dlouho nás všichni dávali dohromady, tak 
dlouho se nás všichni ptali, až se z nás stal pár,“ 
oznámila před rokem zrození vztahu s trenérem 
Kvitová.  (lv)2x foto: Instagram

Oštěpař Jakub Vadlejch vybojovalvybojoval
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PROSTĚJOV V závěru uplynulé-
ho týdne bylo rozlosováno druhé 
kolo domácího poháru MOL 
Cup. V jeho rámci pojedou fotba-
listé 1.SK Prostějov opět na hřiště 
soupeře, tentokrát do jihomorav-
ských Tasovic. Úředním termí-
nem je středa 14. září s výkopem 
v  17.00 hodin, skutečný termín 
bude ještě upřesněn.
Prostějovští fotbalisté už vědí, s kým 
a kdy se utkají ve druhém kole pohá-
ru. Soupeřem jim budou Tasovice 
ze Znojemska. Tým z  divize pora-
zil o  soutěž výše hrající Hodonín 
po přestřelce 5:4, navíc i  v  soutěži 
se mu daří, ze dvou odehraných 
zápasů tým oba vyhrál a  nedostal 
gól. Nicméně proti Prostějovu by 

měl být papírovým outsiderem. 
„Věřím, že přeci jen favoritem bude-
me, i když v Přerově to nebylo jed-
noduché,“ připomněl předseda 1.SK 
Prostějov František Jura utkání 1. 
kola MOL Cupu. V  něm Prostějov 
hrál proti Přerovu, a dokonce musel 
zápas otáčet. „Pohárové zápasy jsou 
ale všechny stejné. Dokud nedáte 
gól, tak je problém. Mužstva z  té 
soutěže budou samozřejmě bojovat, 
je to pro ně svátek. Nic jednodu-
chého to nebude. Není to o tom, že 
přijedeme a vyhrajme 10:0, to určitě 
ne,“ nabádá hráče.
Opatrně k  utkání přistupuje i  kouč 
Pavel Šustr. „Tasovice zvládly postou-
pit. Párkrát jsem tam hrál v  divizi. 
Velmi nepříjemné prostředí… Běžíte 
kolem lajny, polévají vás pivem. Fa-
noušci jsou tam správě namotivovaní, 

takže nás tam nečeká nic jednodu-
chého. Musíme se na to dobře připra-
vit, jinak bychom tam taky nemuseli 
uspět,“ vzpomíná kouč Prostějova. 
I tak by ale eskáčko mělo být jasným 
favoritem. Ostatně o  motivaci má 
také postaráno. „Když se nám povede 
dát brzy gól, tak věřím, že to zvládne-
me. Samozřejmě s  ničím jiným tam 
jet nemůžeme. Byl bych rád, kdyby-
chom to zvládli, postoupili do třetího 
kola a  dostali ligový tým na domácí 
utkání,“ přeje si František Jura. 
A jak si oba týmy v MOL Cupu ved-
ly? Zatímco Hanáci v  prvním kole 
přešli přes Přerov, Tasovice udolaly 
až v  prodloužení třetiligový Hodo-
nín 5:4, když se v  normální hrací 
době zrodila remíza 3:3. Tasovicím 
se povedl husarský kousek, když 
v  utkání doháněly v  deseti lidech 

ztrátu 0:3. V  prodloužení Lapeš 
nejen dokončil hattrick, ale ve 113. 
minutě přidal i vítěznou branku, za 
hosty korigoval čtyři minuty před 
koncem nastavení Langer.
V  předkole Tasovice vyřadily kdy-
si rovněž třetiligovou Břeclav 3:1. 
V  obou utkáních nastřílel Lapeš 
úctyhodných šest branek. Klub hraje 
Moravskoslezskou divizi D, v níž má 
zatím po dvou utkáních jako jediný 
účastník stoprocentní bilanci při 
skóre 7:0.  (sob, tok)

PROSTĚJOV „Anglický“ týden 
čeká po přestávce hráče 1.SK Pros-
tějov. Ti se nejprve na svém trávníku 
utkají s  celkem Chrudimi. Zápas 6. 
kola FORTUNA:NÁRODNÍ LIGY 
se uskuteční ve středu 31. srpna od 
17.30 hodin. Následně se utkají v ne-
děli 4. září od 17.00 hodin s Vlašimí. 
V  tomto případě čeká svěřence tre-
néra Pavla Šustra cesta do středních 
Čech.
Nejprve se eskáčko utká s  Chrudimí, 
která byla v předešlých letech spíše otlou-
kánkem. Pravidelně patřila k nejslabším 
týmům a pravidelně bojovala o udržení 
v soutěži. Letošní vstup do soutěže měla 
Chrudim ovšem o něco lepší. Tým z prv-
ních čtyř zápasů dva vyhrál a dva prohrál. 
Týmu se vstup do ročníku vůbec nepo-
dařil a prohrál 0:3 s Vyškovem. Následně 
stejným rozdílem Prostějované porazili 
Varnsdorf. V  dalších zápasech podlehl 
tým Jihlavě a porazil Táborsko. Aktuálně 
je tak Chrudim těsně v lepší polovině pe-
lotonu. Chrudim trvale mnoho branek 
nedává, stejně nízký počet jich ale také 

dostává. Zatím jediným střelcem, který 
vsítil dvě branky, je Jan Záviška. Dvojku 
má ve statistikách jednu i Jan Řezníček, 
v jeho případě se však jedná o dvě žluté 
karty. Tým Chrudimi zatím sází vícemé-
ně pořád na tytéž hráče. Celá řada z nich 
už odehrála přes tři sta minut. Mezi ple-
jery, kteří prakticky neslezli ze hřiště, patří 
obránci Harušťák a Hašek, stejně jako již 
zmíněný záložník Řezníček.
Zatímco Chrudimi se vcelku vstup do 
soutěže povedl, Vlašim zatím prožívá 
malou sportovní katastrofu. Po prvních 
kolech se pohybuje okolo posledního 
místa. Zejména inkasuje hodně branek. 
Nedařilo se jí ale udržet slibné výsledky 
proti papírově silnějším soupeřům. Takto 
tým prohrál s  Líšní i  Karvinou, v  obou 
případech měl minimálně bod na dosah, 
nezvládl ale druhé poločasy. Je to velký ne-
zvyk, v posledních letech se Vlašimi vcelku 
dařilo. Letošek je tak trochu nepříjemné 
překvapení. Tým zatím nezachraňují ani 
branky Jana Suchana, který se dosud pro-
sadil třikrát. Marně totiž celek hledá střelce 
i v jiných hráčích. Ti jsou vesměs znovu 

mladíky, často kolem dvaceti až třiadvaceti 
let. Dva se však vymykají. Ladislav Janda 
je ve třiatřiceti letech nejstarším borcem, 
má za sebou dlouhou kariéru ve Vlašimi. 
Naopak Zdeněk Folprecht už si vyzkou-
šel angažmá na Kypru, v Itálii, a dokonce 
v Ázerbajdžánu. A ve Vlašimi působí svou 
první sezónu. Ani jeho příchod však zatím 
Středočechy neposunul dál od druholigo-
vého dna.    (sob)

Ne úplně obvyklá situace se odehrála 
v  rámci pátého kola Fortuna:Národní 
ligy v  Příbrami. Prostějovské eskáčko 
tam totiž přijelo, odjíždělo však bez 
toho, aby do zápasu nastoupilo. Pří-
bram totiž v  pátek potrápil silný déšť. 
A v důsledku toho se nehrálo. V táboře 
Prostějova však při ohlédnutí přetrvává 
rozmrzelost. Nejen protože, mužstvo 
mělo co napravovat, z  předešlých tří 
utkání bralo jen bod. Jenže hráči Prostě-
jova neodehráli ani minutu. Pro prudký 
déšť byl zápas odložen. „Musím říct, 
že úplně s  tím nesouhlasím. Hlavně 
proto, že jsem na místě byl. A šel jsem 
si schválně ještě jednou projít hřiště. 
Podle mě už bylo ve schopném, regu-
lérním stavu. Kdyby se využila čekací 
doba a  šli se podívat v  18.20, mohlo 
se hrát. Vadí mi to,“ přiznal bez obalu 
předseda 1.SK Prostějov František Jura.
Navíc v pátek 26. srpna počasí žádnou 
pohromu nenaznačovalo, aspoň ne 

závažnější. Jenže v  Čechách to přece 
jen s bouřkami mají složitější. Jak hlá-
sily zdroje z týmu, ještě při příjezdu na 
stadion Na Litavce vypadalo vše nor-
málně. Několikaminutový liják však 
všechno obrátil vniveč. Mimochodem 
je zajímavé, jak málo „odolný“ je býva-
lý prvoligový trávník, který bleskově 
doslova nasákl vodou, na trávě byly 
viditelné kaluže.
Sám předseda prostějovského fotba-
lu to nenechal jen tak. Stojí si totiž za 
tím, že se hrát mělo. „Volal jsem na 
příslušná místa, tak jsme si to vyříkali. 
Do budoucna bych chtěl, aby rozhod-
čí a delegáti udělali vše pro to, aby se 
hrálo. Když je hřiště pod vodou, tak je 
nesmysl hrát. Ale já říkám, že kdyby-
chom na hřiště vyběhli o půl sedmé, 
tak se dalo hrát,“ láteří Jura, sám mís-
topředseda Ligové fotbalové asociace 
(LFA)
Vadila mu i  dlouhá cesta a  zbytečně 
najeté kilometry. „Musíme to tak brát 
a  připravit se bohužel na středu. Za 
mě ale rozhodčí a  delegát měli vyu-
žít čekací dobu. Když jedete přes půl 
republiky, mělo by to tak být. Dukla 
by tam jela padesát kilometrů, tak si 
umím představit, že budou hrát druhý 

den...,“ poznamenal dále šéf prostějov-
ského fotbalu a  postupně se přenesl 
právě k tématu financování. Zbytečný 
výjezd na druhý konec republiky s ním 
totiž úzce souvisí. „Druhá liga není 
mediálně prezentovaná. Peníze se shá-
ní strašně těžko. Nás bude další výjezd 
stát čtyřicet až padesát tisíc korun. 
A  to není málo peněz,“ konstatoval 
František Jura. 
Na dotaz ohledně náhradního ter-
mínu byla ještě o víkendu úřední 
deska skoupá. František Jura už 
ale nastínil, kdy by se měl další 
mač odehrát. „Vzhledem k  tomu, 
že Ligová fotbalová asociace někdy 
přede dvěma roky rozhodla, že po-
kud se týmy nerozhodnou, musí 
se odehrát do dvou týdnů – a  my 
se neshodli – tak budeme hrát nej-
spíš 7. září. Budeme ale řešit, jestli 
bychom nemohli odložit pohárové 
utkání o  týden později. Nemáme 
tak široký kádr, abychom mohli hrát 
středa-sobota, navíc třikrát po sobě,“ 
připomněl následující vložené kolo 
uprostřed týdne.

Prostějovské eskáčko tak v  tabulce 
F:NL jede dolů, nikoli ovšem vlastní 
vinou. Všechny ostatní duely páté-
ho kola se totiž odehrály. A  že se na 
druholigových stadionech bylo na 
co dívat! Na Vysočině vrněli diváci 
blahem, když se jihlavským borcům 
podařilo s přehledem zdolat Táborsko 
3:0. Zato ve Vyškově byli správně na-
žhavení na jihomoravské derby dvou 
bývalých třetiligových a  ještě dávněji 
divizních celků. Domácí nad Líšní sice 
vedli, ale nakonec doplatili na podob-
nou věc jako eskáčko ve Varnsdorfu. 
Adrián Čermák využil dvě nabídnuté 
příležitosti ve formě odpískaných po-
kutových kopů, jimiž překlopil skóre 
na stranu brněnského klubu. Domácí 
už adekvátní odpověď nenašli, takže 
si připsali první porážku a Líšeň tento 
zvrat katapultoval do čela pořadí druhé 
nejvyšší soutěže.
A  to ještě nebylo všechno, další za-
jímavý duel nabídlo nedělní dopo-
ledne. Rezerva Sigmy tehdy přivítala 
exligovou Karvinou, která jasně do-
kazovala, kam míří její ambice. Po šes-

ti minutách vedla o dvě branky, a teď 
se, loni třetiligoví mladíci, ukažte! 
No a oni se taky ukázali. Nám dobře 
známý Slaměna do přestávky snížil 
a po změně stran během osmi minut 
Slavíček s Hadašem výsledek otočili! 
Rezerva Sigmy tak doplnila Líšeň na 
čele tabulky se třinácti body a  hor-
ším skóre a jsou to také poslední dva 
celky, které ještě nepoznaly hořkost 
porážky.
Opačné starosti má středočeská Vla-
šim, která ještě na jaře hrála baráž o po-
stup do první ligy. Ve víkendovém kole 

prohrála se Slezským FC Opava a  je 
posledním týmem, který ještě nezískal 
ani bod. A ještě ke všemu s nelichoti-
vým skóre 4:11.
Eskáčko tak nedobrovolně se svými 
čtyřmi dosavadními body kleslo na 
dvanáctou příčku, její páteční soupeř je 
o příčku níž, zatímco Chrudim, kterou 
přivítají svěřenci trenéra Pavla Šustra 
ve středu, je desátá se šesti body. Dluž-
no podotknout, že domácím bude 
v  tomto utkání chybět vykartovaný 
Omale stejně jako dlouhodobě zraně-
ný Machynek.

Eskáčko v pátém kole pauzírovalo
PROSTĚJOV Ve druhé nejvyšší soutěži je odehráno teprve 
pět kol a  už se objevují odložená utkání. Tentokrát sice 
nikoli z nějakých závažnějších epidemických či zdravotních 
důvodů, ale své umí udělat počasí nejen okolo zimy, ale 
také v ještě končícím létě. Něco o tom od minulého pátku 
vědí i fotbalisté 1.SK Prostějov, kteří si udělali nedobrovolný 
„výlet“ až do středočeské Příbrami, aby se bez kopnutí do 
balónu zase vzápětí vraceli domů na Moravu.

 Foto: Michal Sobecký
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Tomáš KALÁB

PŮVODNÍ
zpravodajství

a Michal SOBECKÝ

PROSTĚJOV V pátek v Příbrami 
měl nastoupit v  základní sestavě 
na místě levého obránce, jenže 
všechno bylo nakonec jinak. Na 
další zápas si bude muset počkat 
nejen Michal Zapletal (na sním-
ku), ale i jeho spoluhráči do stře-
dy, kdy na svém hřišti přivítají 
východočeskou Chrudim. O den 
později jej Večerník zastihl na 
mobilním telefonu již doma, aby 
nám psokytl exkluzivní rozho-
vor.

Tomáš KA lÁB
Do Příbrami není zrovna krát-

ká cesta, zbytečné absolvování je 
hodně nepříjemné?
„To víte, že nikdo nebyl rád, ale i ta-
kové situace k fotbalu patří. Nezbylo 
než akceptovat rozmary počasí a vy-

dat se zase na zpáteční cestu. Čeká-
me na stanovení nového termínu.“

Jak vlastně vypadala situace 
přímo na místě?
„Když jsme Na Litavku přijeli, ještě 
jsme nic netušili. Normálně jsme se 
převlékli na předzápasovou přípra-
vu, gólmani se vydali ven o něco dřív. 
Dali ale jen asi tři balóny a vrátili se 
zpět, protože v takovém lijáku to ne-
mělo smysl. Hřiště nasáklo poměrně 
rychle vodou, takže pak jsme už jen 
čekali na rozhodnutí delegáta. Ten 
asi deset minut před výkopem uznal 
hřiště za nezpůsobilé.“

Měli jste nějaký náhradní ví-
kendový program?
„V  sobotu dopoledne jsme absol-
vovali poměrně náročný zátěžový 
trénink, který měl co nejvíc simulo-
vat běžný zápas. V  neděli jsme pak 
měli normálně volno. V  pondělí 
se začínáme rychle připravovat na 
středeční souboj s Chrudimí. Čekají 
nás náročné dva týdny a chceme je 
zvládnout.“

5. kolo: Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

FORTUNA:NÁRODNÍ LIGA

vs.vs.

PROSTĚJOV Očekávání byla veliká. 
Realita je však trochu horší. Prostějov-
ské eskáčko nevstoupilo do ročníku 
zcela ideálně. V  prvním zápase sice 
porazilo rezervu Slavie. Jenže v  dal-
ších třech zápasech dal Prostějov jen 
dva góly. A celkově to stačilo na pouhé 
čtyři body. Eskáčko tak nyní bilancuje 
a chystá se na velice náročné období, 
kdy hrozí až tři anglické týdny v řadě. 
O  hře, výkonech, výsledcích i  mož-
ných posilách pro Večerník pohovořil 
předseda klubu František Jura. Záro-
veň byl také otevřený ohledně toho, 
které z dosavadních posil se osvědčily 
a kdo se zatím hledá.

 Prostějov má za sebou první čtyři 
kola. Jak jste spokojen po herní a také 
bodové stránce?
„Spokojený úplně nejsem. Nechci samo-
zřejmě říct, že jsme se malinko nechali 

ukolébat přípravou, hlavně posledním 
zápasem ve Zlíně. To říct nechci, protože 
přípravné zápasy a  mistráky, to je úplně 
jiná soutěž. Ti kluci, co jsme koupili, je jich 
deset. A sedm osm z nich má do dvaceti 
let. My jsme věděli, že to bude trvat, ale tak 
nějak jsme si mysleli, že to půjde rychleji. 
Někteří mladí kluci to nezvládají. A hrá-
či, co to na nich má stát, třeba Koudelka 
a Bartolomeu, nemají formu. Forma jim 
odešla. Vasil Kušej, který jediný trochu 
více hraje, tak byl nemocný. Měl nějaký 
zánět, taky z toho vypadl. Sice doma hrál, 
ale předtím netrénoval. Není to ideální. Já 
si ale pořád myslím, že ten tým hrát fotbal 
umí. A že se na tu vlnu dostaneme. Mysleli 
jsme si, že to bude lepší. Ale to už se nám 
stalo několikrát. Nikdo nám nepomůže, 
musíme se z toho dostat sami.“

Celý rozhovor najdete už v úterý na 
www.vecwernikpv.cz



KONICE Byl to zápas, který forvardo-
vi Konice vyšel na jedničku. Vepředu 
se rval o míče a dokázal jich řadu i přes 
svou menší postavu udržet. Po dva-
ceti minutách se navíc Jiří Jašíček (na 
snímku) dočkal nádherné branky, kde 
svou sólo akci zakončil parádní střelou. 
I  on pak ale musel přetrpět dlouhou 
přestávku v  důsledku silného deště 
a  podmáčeného trávníku. Do druhé 
půle ale nastoupil v  podobném duchu 
a čtvrt hodiny před koncem přidal svou 
druhou branku v utkání. Po zápase tak 
mohl v exkluzivním rozhovoru pro Ve-
černík spokojeně hodnotit duel čtvrté-
ho kola. 

Jan FREHAR
 Jak náročný byl tento duel?

„Hodně. Především po psychické stránce. 
Fyzické síly sice také ubývají, ale když vám 
v polovině zápasu stopnou duel na téměř 
hodinu, tak je to náročné... Navíc se nám 
to stalo ve druhém utkání v řadě. Jsem rád, 
že jsme to zvládli lépe než soupeř a že jsme 
i ve druhé půli byli lepším mužstvem.“

 Nebyl třeba problém i se svaly, které 
během hodiny po výkonu dostaly za-
brat?
„Souhlasím, že právě to nebylo příjemné. 
Nejen nohy, ale i celé tělo je po té hodině 
hodně ztuhlé. Bylo tak náročné udržet se 
v provozní teplotě. V šatně jsme si ale řek-
li, že za chvilku budeme hrát, pak jsme se 
šli rozběhat. Je to nepříjemné, ale troufám 
si říct, že jsme se do herní pohody vrátili. 
I  když už to bylo náročné jen z  důvodu 
promoklého terénu.“

 Dal jste dvě branky a obzvlášť ta prv-
ní byla ukázková. Řada lidí na vás při-
tom křičela, ať míč ještě posunete. Věděl 
jste, že budete zakončovat sám?
„Děkuji za pochvalu. My jsme hráli v prv-
ním poločase řadu dlouhých míčů, které 
s mou výškou a přehledem stopera moc 
nefungovaly. U  té branky se ke mně ale 
odrazil balón, převzal jsem si ho a prvním 
dotykem jsem se dostal přes prvního sou-
peře. Následně se mi podařilo i přes dru-
hého, a jak už jsem byl rozběhnutý, chtěl 
jsem to zkusit sám. Podařilo se mi to pak 
zakroutit k zadní tyči a jsem za to rád.“ 

 Byly tyto dvě rychlé branky klíčo-
vým momentem zápasu?
„V ten moment určitě ano, ale pak nás ještě 
položilo na lopatky, že jsme dostali branku. 
Navíc soupeř mohl následně srovnat. Dva 
slepené góly ale rozhodně hrály důležitou 
úlohu, protože člověku se pak hraje přiro-
zeně daleko lépe.“ (úsměv)

Kouč domácích musel už před začátkem 
utkání řešit komplikace. Ze sestavy mu 
vypadl útočník číslo jedna Roman Kame-
ný, ale to nebylo vše. Zdravotní nezpůso-
bilost nepustila do hry Josefa Cibulku ani 
Jakuba Kořenovského. Na straně hostů 
byla situace podobná a také jim scházeli 
někteří stabilní hráči. Mírným favoritem 
duelu tak byli domácí, kteří na rozdíl od 
soupeře už dokázali získat více bodů. 
A Mohelnici se i přes ambice hrát nahoře 
zatím nedaří. 

První poločas nabídl zajímavou podíva-
nou, ve které měl navrch domácí celek. 
Už v úvodní desetiminutovce přišly dvě 
velké šance, ale branku nepřinesly. Po 
dvaceti minutách se už ale v domácím tá-
boře slavilo a o další dvě minuty později 
bylo ještě veseleji. Následně pokračoval 
poctivý výkon domácích, který narušila 
chyba deset minut před přestávkou a sní-
žení stavu. O minutu později mohlo být 
srovnáno, další průběh první půle ovliv-
nil silný déšť a utkání připomínalo spíše 
vodní pólo.
Dlouhá pauza před druhým poločasem 
očividně lépe svědčila Konici. Ta pokra-
čovala v dobrém výkonu a snažila se i na-
dále udržovat tempo zápasu. Mohelnice 
se snažila také hrozit, ale do vážnějších 
akcí ji domácí nepouštěli. Po čtvrthodi-

ně tak přišla třetí branka domácích, která 
hosty zabrzdila. Čtvrtá branka už pak 
utkání definitivně zlomila a domácí si zá-
pas pohlídali, i když se jedné inkasované 
brance ještě nevyhnuli. 

První střelecký pokus měl na svědo-
mí Jaromír Krása, ale jeho pokus mířil 
hodně nad. Na druhé straně to zkoušel 
Pauliny, ale dopadl podobně. Po deseti 
minutách měl obrovskou šanci aktivní 
Jaromír Krása, ale sám před brankářem 
nedokázal míč usměrnit. Po dvaceti už 
ale přišla první branka. Pospíšil si udělal 
prostor a došel si pro faul ve vápně, který 
byl zcela jednoznačný - penalta! Míč si 
postavil Jaromír Krása, který ho poslal na 
opačnou stranu, než se rozhodl brankář 
a domácí ve 2. minutě vedli 1:0. Hosté 
chtěli hned srovnat, ale místo toho se 
o  dvě minuty později k  odraženému 
míči dostal Jašíček a předvedl ukázkovou 
akci, kdy si povodil tři hráče a následně 
své sólo zakončil utaženou ranou na zad-
ní tyč – 2:0. Po druhé brance už ale začal 
déšť, který postupně zesiloval. Ještě než 
se hřiště dalo hodnotit jako neregulérní, 
přišlo snížení hostů. Chybu obrany do-
kázal ve 35. minutě využít Ryba, který si 
udělal tělem prostor a poslal míč kolem 
Snášela přesně – 2:1. Stejně jako se Ko-
nice dostala do vedení, mohla o něj přijít. 
Ryba totiž měl i  druhou příležitost, ale 
v podobné situaci branku minul. Posled-
ních deset minut první půle se už nedalo 
nazývat fotbalem, protože podmáčené 

hřiště připomínalo spíše vodní pólo. 
Poločasová přestávka se protáhla sko-
ro na hodinu, ale po jejím skončení 
začali opět lépe domácí. Nejprve sice 
přišla šance Mohelnice, ale Rybova 
hlava byla slabá. Domácí byli aktivněj-
ší a jejich snaha byla korunována bran-
kou krátce před hodinou hry. Běžela 
58. minuta, když Jaromír Krása našel 
centrem přesně hlavu Pospíšila, který 
se do ní položil a poslal míč na přední 
tyč – 3:1. Celkově ale ve druhé půli to 
na šance bylo slabší, protože na těž-
kém terénu vázla kombinace. Zajíma-
vě to nůžkami zkoušel Pospíšil, ale ne-
trefil branku, a navíc mu byl odpískán 
faul. Zkoušel to pak hrající kouč hostů 
Kuba, branku však po odraženém míči 
netrefil. Domácí měli možnost čtvrté 
branky po pěkné kombinaci Jašíčka 
s  Pospíšilem, prvně jmenovaný to ale 
chtěl vyšperkovat ještě nahrávkou do 
prázdné. Hostům se následně povedlo 
poprvé dostat do tlaku, který naopak 
končil čtvrtou brankou domácích. 
Dlouhý nákop si pro sebe v  76. mi-
nutě uzmul Jašíček. Utekl všem, zvlá-
dl i kličku brankáři a míč dopravil do 
prázdné klece – 4:1. Čtvrt hodiny před 
koncem tak bylo hotovo, což věděly 
oba celky. Hosté ale chtěli ještě utkání 
alespoň korigovat, a  to se jim podaři-
lo. V  84. minutě po centru Vokouna 
hlavičkoval Fišara a trefil se přesně na 
přední tyč – 4:2. Konice už si ale zby-
tek utkání pohlídala a soupeře k niče-
mu zásadnímu nepustila.

Na hřišti vynikala trojice domácích hrá-
čů. David Pospíšil, Jiří Jašíček a Jaromír 
Krása dělali hostům velké problémy 
a  tato trojice měla také podíl ve všech 
brankách. Největší pochvalu ale zaslou-
ží Jašíček, který k  výkonu přidal i  dva 
opravdu krásné góly a byl velmi důleži-
tým článkem sobotního vítězství. 

Neustálý a vytrvalý déšť, který do Konice 
dorazil během první půle, znamenal velký 
problém. Už první poločas se dohrával 
v  jedné velké louži a  poločasová přestáv-
ka se nakonec protáhla na necelou hodi-
nu. Pro Konici to navíc byl druhý případ 
v řadě. Tentokrát to ale na rozdíl od zápasu 
v Jeseníku dopadlo dobře a zápas se dohrál. 

Na tribunách to byla jasná převaha do-
mácích, z Mohelnice příliš fanoušků ne-
dorazilo. Na hřišti to ale jiskřilo mnohem 
víc. I nezpůsobilostí terénu tam byla řada 
soubojů, která zaváněla zraněním, ale 
vše naštěstí dopadlo bez následků. Tyto 
fauly přinesly i  jisté strkanice, ale vše se 
zvládlo vyřešit bez emocí, které by zna-
menaly případné karty. 

KONICE Ve čtvrtém kole kraj-
ského přeboru čekal na Konici 
už třetí domácí duel. Tentokrát 
přivítali svěřenci kouče 
Ullmanna Mohelnici a chtěli si 
připsat další body do tabulky. 
Už vstup do sobotního utkání ukázal, že chtějí svou aktivitou 
soupeři dělat problémy a po dvaceti minutách bylo v domá-
cím táboře hodně veselo. Poločasové vedení bylo zasloužené, 
pak ale přišel vytrvalý déšť a zdálo se, že nebude možné ve hře 
pokračovat. Naštěstí se téměř po hodině mohlo utkání dohrát, 
přičemž druhý poločas skončil stejně jako ten první. Konice tak 
mohla po zápase slavit cennou výhru i se svými příznivci, kteří 
také neměli problém přečkat delší poločas, než je zvykem. 

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy

„Řešili jsme komplikaci, kdy nám chyběl Kamený, Cibulka a Ko-
řenovský, což je osa mužstva. Kluci ale ukázali svou sílu a zvládli je 
nahradit. Od prvních minut jsme byli aktivnější a myslím si, že jsme 
byli lepším mužstvem. David Pospíšil tam krásně pronikl a byla to 
jasná penalta. O minutu později nás ještě více uklidnil Jašíček krás-
ným sólem. Pak jsme přečkali kritickou chvíli, kdy mohlo být srov-
náno, a zbytek poločasu už se jen dohrával kvůli špatnému terénu. 
Po dlouhé poločasové pauze jsem kluky nabádal k jednoduchosti 
na těžkém terénu, a abychom se pokusili přidat třetí branku. To se 
nám podařilo a čtvrtá branka už pak soupeře definitivně zlomila. 
Mrzí mě ten inkasovaný gól v závěru, ale za tři body jsem rád. Dou-
fám, že si formu přeneseme i do úterní dohrávky v Jeseníku.“ 

hrající trenér se i přes opa-
kovaný pokus na hřišti 
i  na parkovišti odmítl 
k  dění utkání vyjádřit se 
slovy, že prý nemá co 
hodnotit...

 Foto: Jan Frehar
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FK Mohelnice
PB SCOM krajský přebor Olomouckého KFS - 4. kolo

Sokol Konice 4:2

4 : 2
( 2 :1 ) 

KONICE MOHELNICE

Rohové kopy: 7Rozhodčí: Trávníček – Aberle, Svoboda Diváků: 180

Branky: 20. z penalty J. Krása, 22. a 76. Jašíček, 58. Pospíšil

Střely na branku: 7

Rohové kopy: 4 Žluté karty: 29. Blaha, 60. Janeček, 75. F. Drešr

Střídání: 79. F. Bílý za Blahu, 83. Mostickyj za R. Krásu, 83. Mrňka za Jašíčka, 

   90. Kořenovský za Pospíšila, 90. M. Drešr za Janečka

Střely mimo branku: 6 Střely na branku: 5

Branka: 35. Ryba, 84. Fišara

Střely mimo branku: 4

„Hodinová pauza není „Hodinová pauza není 

Žluté karty: 20. Brulík, 88. Vokoun

Střídání: 60. Vokoun za Srdýnka, 68. Fišara za Urbáška

EXKLUZIVNÍ
reportáž
pro Večerník
Jan
FREHAR
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nic příjemného,“ nic příjemného,“ přiznal přiznal 
autor dvou branek Jašíčekautor dvou branek Jašíček

Nováčka krajského přeboru Nováčka krajského přeboru 
nerozhodila ani dlouhá přestávkanerozhodila ani dlouhá přestávka

Foto: Jan Frehar



608 960 042 www.vecernikpv.czwww.vecernikpv.cz

FOTBAL EXTRA WWW.VECERNIKPV.CZ 29. srpna 2022 37252536 29. srpna 2022 WWW.VECERNIKPV.CZ

zapasove
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FORTUNA:NÁRODNÍ LIGA:
1.SK 

PB SCOM KRAJSKÝ PØEBOR:

TJ Sokol 

I.A TØÍDA, SKUPINA „A“:
SK 

I.A TØÍDA, SKUPINA „B“:

I.B TØÍDA, SKUPINA „A“:
: TJ 

LION SPORT I.B TØÍDA, SKUPINA „B“:

PØEBOR OFS PV-II. TØÍDA:

III. TØÍDA, SKUPINA „A“:

III. TØÍDA, SKUPINA „B“:

MSDL starší dorost:

MSDL mladší dorost:

MSDD-E starší dorost:

MSDD-E ml.:

Relax centrum Gól 
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Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 
Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 

Branky: 
Branky: 

Branky: 22. 
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Branky: 64. a 88. 
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Další bod mají k dobru hráči Čechovic 
a Kostelce. Čechovice odehrály na hřišti 
soupeře druhé derby ze tří v řadě. Byly 
mírným favoritem utkání a podle trené-
rů to tak i  vypadalo. Týmy se nicméně 
nakonec rozešly smírně. Kdo tedy bral 
remízu jako porážku? A kdo se radoval?
Kostelecký zápas hned ukázal, že se bude 
jednat o velké derby. Návštěvnost byla fa-
mózní, vše navíc podpořila jak oslava vý-
ročí domácího celku, tak kvalitní výkonu 
obou týmů z  předešlých zápasů. Derby 
samo pak nabídlo zprvu jasný obrázek 
hry. „Musím uznat, že soupeř byl po herní 
stránce lepší. Musí být lepší, když tam má 
osm hráčů v produktivním věku, co hráli 
třetí ligu. Provázelo to celý první poločas, 
kdy měly Čechovice tři stoprocentní šan-
ce, které neproměnily. My měli možná 
jednu pološanci,“ konstatuje kouč domá-
cích Lubomír Keluc. Podobně to viděl 
na druhé straně Lukáš Koláček. „První 
poločas byl v naší režii, byli jsme lepším, 
nebezpečnějším týmem. Vytvořili jsme si 

čtyři gólové šance, ve kterých jsme selhali,“ 
vyjádřil se. 
Podle toho vypadalo taky dění v kostelecké 
šatně. „Hráčům jsem řekl, že musíme být 
důraznější, agresivnější. Že to není žádný 
kamarádský fotbal. A  tím, že to je derby, 
tak je jedno, zda hraje první s posledním,“ 
připomněl hráčům kouč Kostelce. Nicmé-
ně pokud se diváci na druhý poločas těšili 
jako na festival šancí, byli zklamaní. „Pak 
už to bylo bez šancí. Soupeř měl jednu sto-
procentní. My měli v  devadesáté minutě 
úplnou tutovku, kterou jsme neproměnili. 
Byl to bojovný poločas, kdy znovu měl 
hráč dostat červenou kartu za situace, kdy 
soupeř kopal přímý kop. A soupeř měl taky 
dostat červenou,“ vyjádřil se Lubomír Ke-
luc. Ani Lukáš Koláček moc fotbalovosti 
v  zápase neviděl. „Druhý poločas už moc 
fotbalové kvality nenabídl. Postupem času 
byl terén těžší po deštích, což vyhovova-
lo spíše domácím. Po celou dobu utkání 
nechtěli hrát fotbal, jen hráli nakopávané 
míče na vysoké útočníky,“ poznamenal. 
Po utkání byl viditelně zklamaný. „Musím 
přiznat, že z  výsledku jsem zklamaný. Po 
průběhu jsme ztratili dva body. Zklamání 
je, že i v největších šancích jsme nedokázali 
prostřelit nejlepšího hráče domácích, což je 

gólman Honza Vítek,“ řekl trenér Koláček. 
Jeho tým navíc v samém závěru měl štěstí, 
když z ojedinělé šance minul Skalník.

FC Kostelec na 
Hané0:0

 (0:0) TJ Sokol TJ Sokol 

Rozhodčí: Vedral – Sedláček, Doležal. 
Žluté karty: 48. L. Grulich, 56. On-
droušek, 83. Lužný – 31. Zelina, 76. 
Šolín, 89. Lakomý, 90+1. Šteigl, 90+3. 
Hanák. Diváci: 800.
Sestava Kostelce na Hané: Vítek – 
Ondroušek, Pavlíček (29. Vyroubal), 
Chytil – Prokop, Kořenovský – Skal-
ník, L. Grulich, Hruban (90. A. Gru-
lich) – Preisler, Lužný. Trenér: Lubo-
mír Keluc.
Sestava Čechovic: Hradečný – Zelina, 
Studený, Šolín, Hanák – Muzikant (79. 
Kadlec), Lakomý, Novák (84. Walter), 
Kopečný (75. Luža) – Petržela, Šteigl. 
Trenér: Lukáš Koláček.

PROSTĚJOVSKO Čtvrtý zápas mají za sebou celky krajského přeboru. O uplynulém víkendu se znovu praly o body a všechny týmy z Prostějovska nakonec 
nějaký ten příspěvek do tabulky získaly. Nejlépe se vedlo Konici, která vstřelila Mohelnici čtyři branky a sama inkasovala dva. Sokol si připsal doma druhou 
výhru. (reportáž najdete ve Fotbalové rozhledně na straně 35 – pozn.red.). Lipová také vyhrála, přičemž stačila jí jediná branka. Tu naopak diváci v Kostelci 
neviděli. Skvělé a velmi početné publikum bylo svědkem zejména boje.

1:2
 (1:0)

Branky: 22. Š. Verner – 67. a 84. Barcal. 
Rozhodčí: Lasovský – Kubalák, Wei-
ser. Žluté karty: 8. Dostál, 48. Pleva, 55. 
Kotlár – 73. Ospálek. Červená karta: 21. 
Nejedlý. Diváci: 95.
Sestava Smržic: Ošlejšek – Pleva, 
Komárek (6. Dostál), Holomek (61. 
Kimel), Kaprál, Kotlár, Š. Verner, M. 
Verner, Augustin, Janura (57. Marti-
nák), Kotlár. Hrající trenér: Miroslav 
Martinák.

Hodnocení trenéra Brodku 
u Prostějova Víta Hochmana: 

„Jsme tak znechucení ze zápasu, že ne-
budeme hodnotit sám zápas. Ale výkon 
hlavního rozhodčího byl fakt katastro-
fální. Ať už pan Lasovský nejezdí. I hosté 
chtějí podat námitky. Pomezní rozhodčí 
se s  ním rozhádali, obracel jejich výroky. 
Jsme z toho znechucení. Výkon byl katas-
trofální, na tom jsme se shodli se soupeři. 
Z pomezních, z těch dělal blázny. Vůbec je 
nevnímal.“

3:4
 (1:1)

HodolanyHodolany

Branky: 40. Jančík, 55. Milar, 64. Šlézar – 27. 
Alka, 75. Dočkal, 51. Kaczmarczyk, 87. Košta. 
Rozhodčí: Šteier – I. Antoníček, Koníček. Žlu-
té karty: 90. Drábek – 90. Duba. Diváci: 150.
Sestava Mostkovic: Zapletal – Milar, 
Drábek, Němeček, Šlambor, Vojtíšek, 
Jančík, Bureš, Ošlejšek (82. Krčal), Kazda, 
Šlézar. Hrající trenér: Ondřej Milar.
Hodnocení hrajícího trenéra Mostkovic 
Ondřeje Milara se nepodařilo do redakč-
ní uzávěrky sehnat. (sob)

PROSTĚJOVSKO Dvě porážky, jedna výhra. Taková je bilan-
ce týmů z Prostějovska v I.B třídě skupině B po aktuálním 
víkendu. Smržice například znovu prohrály. A to už počtvr-

té: k jedné kontumaci přidaly také třetí prohru z fotbalového souboje. Mostkovice mají lepší výsledky. 
Tentokrát ale padly s Hodolany. Ani dva góly jim nestačily na bod. Nejlépe se dařilo Hané. Prosadili se její 
tři hlavní střelci a díky tomu mohla slavit, o čemž referujeme na jiném místě této dvoustrany.

I.B třída skupina B
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Branky: 49. Semjon, 90+2. Bolshakov. 
Rozhodčí: Motal – Brázdil, Mašek. Žluté 
karty: 74. Němčík – 90+2. Petula. Diváci: 
78.
Sestava Kralic na Hané: Miler – Hlačík, 
Dvořák, Jurtík, Mirga (56. M. Flajzar), 

Kosek, Vitásek, Novotný (62. Němčík), 
Dostál, Richter, Žáček. Trenér: David 
Kobylík.
Hodnocení trenéra Kralic na Hané Da-
vida Kobylíka se do redakční uzávěrky 
nepodařilo získat.

PROSTĚJOV Fotbalisté Kralic na Hané za-
žívají znovu špatný vstup do sezóny. A to 
dokonce o úroveň níže, než kde po dvě de-
sítky let hrávali. Aktuálně jsou totiž znovu na 
chvostu, tentokrát už I.A třídy Olomouckého 

KFS. Přispěla k tomu i čerstvá porážka se Slavonínem, kterou soupeř Kralicím uštědřil v sobotu. Tým Davida 
Kobylíka v zápase skupiny „B“ nevstřelil gól. Nadále navíc platí, že Kralice v aktuálním ročníku nebodovaly.

I.A třída skupina B

PB SCOM 
KRAJSKÝ PŘEBOR

PROSTĚJOVSKO Čtvrté pokračování mělo v plánu hned pět zástupců, ale duel Klenovic s Otaslavicemi 
byl nakonec přesunut a představila se jen trojice regionálních celků. Už v sobotu nestačily Vrchoslavice na 
Újezdec a prohrály vyrovnaný duel o branku. O jedinou branku naopak uspěl Pivín, který si přivezl velmi 
cennou výhru z Újezdce. Tři body slaví také Brodek, jenž o jedinou branku dokázal porazit celek Opatovic. 

I.B třída skupina A

Smržice zapsaly další porážku

5:1
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Branky: 48. a 52. Stuchlý, 14. Schwarzer, 
62. Nešpor, 90. vlastní Z. Pospíšil – 38. F. 
Pospíšil. Rozhodčí: Kreif – Chládek, Mi-
lek. Žluté karty: 67. Kropáč, 83. D. Nejed-
lý. Diváci: 105.
Sestava Protivanova: Piták – Kolínský 
(80. Koleda), D. Nejedlý, Novotný (68. 
Jonšta), Kropáč – Růžička, V. Nejedlý – D. 
Sedlák, F. Pospíšil, Z. Pospíšil – R. Sedlák. 
Trenér: David Novotný.

Hodnocení trenéra Protivanova
Davida Novotného:

„První poločas nebyl tak špatný, byl vyrov-
naný. Soupeř měl na začátku tlak. Toho 
se mu podařilo využít a jít do vedení. Pak 
jsme začali být lepší, dostávat se do šancí. 
Podařilo se nám vyrovnat. Je škoda, že 
jsme ještě do poločasu nedali na 2:1. Co se 

nám nepovedlo, to byl vstup do druhého 
poločasu. Zase jsme udělali zbytečné chy-
by, kdy nám soupeř odskočil o dvě branky. 
I  dalo by se říct se štěstím, v  důležitých 
momentech se k nim míče odrážely, byly 
z toho dorážky do prázdné brány. Soupeři 
se objevovali i sami před brankářem. Sna-
žili jsme se se zápasem něco udělat, sou-
peř hrozil z  brejků. Pak nás ještě dvakrát 
potrestal. Každopádně s tím musíme něco 
udělat, děláme hrozně moc chyb, které 
jsou soupeři schopni potrestat.“

0:4
 (0:1)

Branky: 29. Mariánek, 57. J. Horák, 69. Ha-
louzka, 83. Bureš. Rozhodčí: Straka – Štěpán, 
Šebesta. Žluté karty: 65. Šenk – 80. J. Horák. 
Diváci: 61.
Sestava Určic: Sohlich – M. Grulich (74. 

Vaverka), J. Horák, Bureš, Mariánek (78. D. 
Škrabal), Halouzka, Zapletal, Piňos, Rotsche-
dl, Menšík, Rus. Trenér: David Novotný.
Hodnocení trenéra Určic Petra Gottwalda se 
do redakční uzávěrky nepodařilo získat.

2:2
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Branky: 52. Frantík, 57. Mynařík – 6. Pluskal, 
61. Janíček. Rozhodčí: Foral – Ondráček, 
Rosskohl. Žluté karty: 29. Vysloužil – 43. 
Dokoupil. Diváci: 60.
Sestava Plumlova: Simandl – Kutný, Vyslou-
žil, Mynařík (77. Linney), Frantík, M. Bureš 
(64. Kolařík), Zabloudil (46. J. Kiška), Hladký, 
Fajstl, P. Kiška, Klváček. Hrající trenér: Karel 
Frantík.
Hodnocení hrajícího trenéra Plumlova Karla 
Frantíka se do redakční uzávěrky nepodařilo 
získat.

PROSTĚJOVSKO Opět rozmanité výsledky přinesl hrací ví-
kend v I.A třídě Olomouckého KFS, skupině A. I přesto, že byl 
z větší části „uplakaný“, všichni tři zástupci Prostějovska zdárně 

své zápasy odehráli. Nejvíce se dařilo Určicím. Tento tým zaznamenává skvělý vstup do ročníku, nejlepší za celé roky 
a drží se v čele celé grupy. Znovu bodoval i Plumlov, i když mu tentokrát musel stačit bod. I za ten by ale byli rádi 
v Protivanově, neboť toto mužstvo nezvládlo druhý poločas a vysoko padlo. 

I.A třída skupina A

Sokol Újezdec2:1
 (0:0)

19461946

Branky: 49. Kocfelda, 69. Mazur – 76. J. 
Horák. Rozhodčí: Bartl – Bruckmüller, 
Tesař. Žluté karty: 83. Plch – 49. Holub, 
52. Lakomý, 73. Gaťařík. Diváků: 95.
Sestava Vrchoslavic: Strašák – Bleša, Ho-
lub, Lakomý, Jašek (51. Churý) – Vévoda, 
Řezáč, P. Horák, Fialka – J. Horák, Gaťařík. 
Trenér: Jindřich Vlč.

Hodnocení trenéra Vrchoslavic
 Jindřicha Vlče: 

„Měli jsme dobrý vstup do zápasu a měli 
jsme dvě tutovky, které jsme ale nepro-
měnili. Pak se hra vyrovnala a šance byly 
k vidění na obou stranách, ale branka ne-
padla ani na jedné straně. Začátek druhé 
půle vyšel lépe domácím, kteří se brzy 
dostali do vedení. Brance ale přecházel 
faul na našeho hráče, dostal úder do hla-
vy v souboji. Sudí ale tuto situaci zřejmě 

neviděl. Krátce nato jsme tak spíše než 
fotbal debatovali s  rozhodčím a  z  toho 
soupeř trestal podruhé. My jsme se pak 
vrátili k fotbalu a Horák snížil. Na konci 
mohl soupeř odskočit na rozdíl dvou bra-
nek, ale brejk dokázal vyřešit brankář. Na 
opačné straně jsme měli my ještě gólo-
vou hlavičku, kterou fantasticky vychytal 
brankář. Shodli jsme se i s domácími, že 
by utkání slušela remíza, ale domácí byli 
zkrátka o branku šťastnější než my.“

2:3
 (0:1)

Branky: 79. Koutný, 84. Kolář – 9. 
Hýžďál, 47. Svozil, 90+3. Trajer. Rozhod-
čí: Kouřílek – Hrbáček, Pekárek. Žluté 
karty: 42. Kuča – 24. Pospíšil, 88. Běhal, 
90. Trajer, 90. Bartoník, 90. Hýžďál. Di-
váků: 82.
Sestava Pivína: Oršel – Běhal, Pospíšil, 
Zbožínek, Krejčí (77. J. Bartoník) – Vrba 

(46. Fica), Hýžďál, Valtr, M. Bartoník – 
Svozil (90. Frýbort), Baroš (64. Trajer). 
Trenér: Pavel Valtr.

Hodnocení trenéra 
Pivína Pavla Valtra: 

„Věděli jsme, že nás čeká těžký duel 
s  hodně dobrým soupeřem. To se také 
potvrdilo. Bylo k tomu i náročné počasí, 
kdy v Ústí dost pršelo, terén byl náročný. 
Věřil jsem tomu, že můžeme uspět, prv-
ní poločas byl hodně bojovný. Nám se 
podařilo dostat do vedení, kdy Hýžďál 
předvedl skvělou individuální akci. Pak 
jsme naši hru trochu zatáhli, ale i nadále 
jsme chtěli být aktivní. S  prvním polo-
časem jsem byl celkově spokojený. Ve 
druhém poločase jsme  z  první útočné 
akce přidali druhou branku a  vypadalo 
to dobře. Soupeře jsme dlouho drželi 
dál od branky, ale posledních patnáct 
minut nás neuvěřitelně zatlačil, v  tako-
vém presu jsme dlouho nebyli. Během 
pěti minut dokázal skóre srovnat a  do-
mácí fanoušci je hnali k další brance. My 

jsme byli rádi, že jsme drželi remízu, ale 
v  poslední minutě nám vyšla brejková 
situace a Trajer rozhodl o třech bodech 
pro nás. Opravdu vybojované vítěz-
ství proti vynikajícímu soupeři a  kluky 
musím pochválit, protože někteří tam 
nechali i více než sto procent. Smekám 
před nimi klobouk.“

Sokol Brodek

2:1
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Branky: 9. Zatloukal, 55. Dvořák z  pe-
nalty – 21. Veselka. Rozhodčí: Mašek – 
Vičar, Kubalák. Žluté karty: 45. L. Frys, 
60. Švéda, 64. Kordzik, 73. Harazin, 85. 
Janura – 58. Pala. Diváků: 200.
Sestava Brodku u Prostějova: Vystavěl – 
L. Frys, O. Frys, J. Matoušek, Nehera (76. 
Zbořil) – Dvořák (82. Jelínek), Harazin, 
Grulich (46. Kordzik), P. Matoušek – Za-
tloukal, Švéda (66. Janura). Trenér: Vít 
Hochman.

Hodnocení trenéra Brodku 
u Prostějova Víta Hochmana: 

„Věděli jsme, že nás čeká zřejmě jeden z nej-
těžších protivníků. My jsme začali aktivně 
a prvních patnáct minut jsme byli i o něco 
lepším týmem, kdy jsme se dostali i do ve-
dení. Po čtvrthodině jsme se ale už dostá-
vali pod tlak soupeře, který tam má skvělé 
fotbalisty. Co jsme si ale řekli v  šatně, tak 
jsme plnili a dařilo se nám eliminovat jejich 
zbraně. Do defenzivy jsme fungovali skvěle, 
ale vyrovnání jsme nezabránili. Ve druhé 
polovině soupeř stupňoval tlak, ale nám se 
podařilo vstřelit druhou branku z  penalty. 
Hosté nás pak ještě více zamáčkli, ale jejich 
tlak nevedl k šancím. Do nich jsme soupeře 
nepouštěli a dařilo se nám to udržet až do 
konce. Možná to bude znít zvláštně, ale 
určitě to bylo zasloužené vítězství. Soupeř 
měl sice opticky navrch, ale žádné vyložené 
šance na skórování jsme mu neumožnili. 
Kluky musím pochválit za skvělý výkon 
a totální nasazení, kde do toho dali opravdu 
vše.“  (jaf)

zapasove

menicko

´

´

Protivanov dostal pět branek, Plumlov ukopal bod

MALÁ KOPANÁMALÁ KOPANÁ

OH  STA OST O A 
O H LA DO  S AL A

1. FK Skalka
2. FC Daniels Prostějov
3. SK Tomek 99 Dobrochov
4. FC Juniors Hluchov

SKALKA, PROSTĚJOV Za neustálého 
deště se v sobotu konal na hřišti ve Skalce 
turnaj v malé kopané o Pohár města Pros-
tějova mužů 2022.
V  prvním semifinálovém střetnutí porazilo 
družstvo FC Daniels Prostějov (hrající v no-
vých dresech s nápisem AS Roma) tým FC 
Juniors Hluchov hladce 7:3.
Dramatickou podívanou nabídlo druhé 
semifinále, v němž domácí FK Skalka remi-
zovala se silným SK Tomek 99 Dobrochov 
2:2 a stejně jako loni pak vyhrála vzájemný 

penaltový rozstřel 2:0.
V  boji o  bronz favorizovaný Dobrochov 
smetl Juniors Hluchov 7:1.
Ve strhujícím finále poté dominoval brankář 
domácích Glouzar, který vychytal všechny 
šance hostujících útočníků Gábora i Richte-
ra. A následně mančaft Skalky rozhodl dvě-
ma góly o svém vítězství 2:0 nad FC Daniels 
a tím celkovém triumfu.
Ceny předával předseda Okresního sdružení 
České unie sportu Prostějovska Bohuslav 
Krátký.   (bk, son)

Mostkovice nezvládly přestřelku

ČERNOVÍR V  nedělním dopoledni se 
utkali v zápase 1.B. třídy skupiny B olo-
mouckého KFS Hanáci na hřišti s domá-
cím Slovanem Černovír. 
Do první šance se hosté dostali v 6. minu-
tě, ale střelu Gábora gólman Psotka chytil. 
Také domácí zahrozili ve 13. minutě, ale 
střelu Máčaly vyrazil Marák na roh. O pět 
minut později vystrašil Gábor domácího 
brankáře, když ho špatně stojícího před 
brankou zdálky přehodil, ale jeho kulišácká 
střela à la Schick pouze orazítkovala břevno. 
Ve 22. minutě byl gólman Psotka na místě, 
když Novákovu střelu vyrazil. Konečně ve 
23. minutě „povodil“ domácí obranu Gá-
bor a střelou k tyči otevřel skóre zápasu – 
0:1. Ve 32. minutě byl v pokutovém území 
faulován Gábor a nařízenou penaltu „napo-
třetí“ proměnil Typner – 0:2, hráči soupeře 
se dvakrát pohnuli před exekucí.
Druhý poločas začali domácí útokem a Kal-
vach snížil na 1:2. V 51. minutě unikl s mí-

Po výborném výkonu vezou
Hanáci tři body z Černovíra

čem Gábor, přihrál volnému Jakubu No-
vákovi, který nadvakrát překonal brankáře 
Psotku – 1:3! V 59. minutě Hanáci faulovali 
v pokutovém území a kapitán hostů Vyrou-
bal dostal šanci snížit skóre z  pokutového 
kopu. Napálil míč do tyče a jeho následná 
dorážka podle pravidel nemohla platit! Ješ-
tě v 75. minutě měl domácí Charykov gólo-
vou šanci, ale zmařil mu ji gólman Marák. 
V  závěru je nutno vyzdvihnout perfektní 
výkon rozhodcovské trojice, která přistupo-
vala ke hře s citem a přesně podle pravidel. 
V příštím kole přivítají Hanáci v sobotu 
3. září 2022 v 16 hodin prozatímní „šti-
ku“ soutěže Sokol Doloplazy.   (ol, sob)

Hodnocení zápasu trenérem 
Hané Prostějov Zdeňkem Kaprálem: 

„Chybělo nám několik hráčů, s čímž jsme se 
dokázali vyrovnat. V prvním poločase jsme 
byli i přes pomalejší začátek lepším týmem, 
kdy jsme dvakrát skórovali a vy pracovali si 
několik dalších gólových příležitostí, které 
jsme neproměnili. Ve druhém poločase 
domácí přidali na tvrdosti, kdy některé 
zákroky byly za hranicí únosnosti, ale moc 
chválím kluky za to, jak se s  tím dokázali 
vypořádat. Z naší strany nedocházelo k žád-
nému oplácení a nepouštěli se do mluvení 
s rozhodčím. Ve druhém poločase došlo ke 
zranění jednoho našeho hráče, kdy od této 
chvíle jsme začali více bránit, ale všichni 
kluci to odmakali, za což jim patří velký dík 
a moje gratulace k vítězství. Výborný výkon 
předvedl hlavní rozhodčí.“   

1:3
 (0:2)

Branky: 46. Kalvach – 23. Gábor, 33. 
z  penalty Typner, 51. Jakub Novák. 
Rozhodčí: Rosskohl – Novák, Běhal. 
Žluté karty: 87. Marák. Diváků: 87.
Sestava Hané Prostějov: Marák – Hladký, 
Trnavský, Čermák, Martin Kolář – Jančiar, 
Typner (70. Jiří Novák), Krupička, Jakub 
Novák (88. Husařík) – Gábor, Dospiva (87. 
Skokan). Trenér: Zdeněk Kaprál.

Nedělní domácí souboj Lipové proti 
Brodku u Přerova nabídl atraktivní fot-
bal plný šancí, ale branky, tedy koření 
fotbalu, tomu po celé utkán í scházely. Už 
se tak zdálo, že bezbrankový stav vydrží 
až do závěrečného hvizdu a celky si body 
rozdělí. V devadesáté minutě se ale do-
mácí příznivci dočkali a rozjásal je Jakub 
Vyhlídal, jenž rozhodl o  třech bodech 
pro Lipovou, která se tak v tabulce posu-
nula na pátou pozici.  
V zápase se i přes špatnou koncovku bylo na 
co dívat už od začátku. „Oba celky se snažily 
o kombinační hru, která na mokrém terénu 
byla dost rychlá a  zápas se hrál v  dobrém 
tempu se šancemi na obou stranách. Řekl 
bych, že v  prvním poločase to bylo na 
opravdu vážné šance vyrovnané, ale promě-
nit jsme je nedokázali my ani soupeř,“ pro-
zradil k  úvodnímu poločasu kouč Lipové 
Pavel Růžička. 
Ve druhém poločasu se pokračovalo v na-
stoleném trendu a  šance se střídaly před 
oběma brankáři. „Tam to bylo opět jen 
o špatné koncovce, která trápila nás i soupe-
ře. Stále tak bylo jasnější, že utkání nejspíš 
rozhodne jediná branka. A my jsme nako-
nec byli šťastnější v poslední minutě, kdy už 
to vypadalo, že se budou body dělit. K odra-
ženému míči se na vápně přichomýtl Kuba 

Vyhlídal a skvěle míč umístil přízemní stře-
lou ke vzdálenější tyči. Myslím si, že jsme 
tak nakonec byli spíše opravdu šťastnější, 
protože utkání to bylo zcela vyrovnané,“ do-
plnil ke druhé půli kouč Růžička. 
Už po změně stran se přitom společně se 
svými kolegy rozhodl hned o trojí střídá-
ní, což se jen tak nevidí. „Některé věci se 
nám tam v prvním poločase nelíbily, ale 
jde hlavně o to, že máme dostatečně širo-
ký kádr a kvalitní fotbalisty, takže chceme 
i v zátěži udržovat co nejvíce hráčů, aby 
měli všichni herní praxi, protože mohou 
přijít zranění či nějaké tresty, je tak lepší 
mít hráče rozehrané. Dnes to ve finále 
přineslo ovoce,“ doplnil na závěr kouč Li-
pové.  (jaf)

1:0
 (0:0) Brodek Brodek 

Branky: 90. Vyhlídal. Rozhodčí: Votava – 
Kundrát, Šerý. Žluté karty: 29. Takáč, 75. 
Vyhlídal – 22. Šebesta, 62. Kudlička. Divá-
ků: 120. 
Sestava SK Lipové: Holásek – Žilka, Mi-
lar, Takáč, Musil (46. Deák) – Šup (46. 
Přikryl), Stryk, Spáčil, Klimeš (78. Přikryl) 
– Vyhlídal, Holub (46. Pěček). Trenér: Pa-
vel Růžička.



4. KOLO II. TŘÍDY OKRESNÍHO PŘEBORU OFS PROSTĚJOV V KOSTCE

Brodek u Konice 

pro Večerník 

Jan FREHAR

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Začalo se pěkně zhurta a  už úvodní 
čtvrthodina byla plná šancí. Střelu do-
mácího Halouzky zastavila obrana až 
těsně před brankou. V  další šanci pak 
neuspěl Krajíček a podobně na tom byl 
i Matěj Mlčoch. Neujala se ani hlavička 
Vodáka, jenž z  rohu orazítkoval pouze 
břevno. Šance však byly i na druhé stra-
ně. Jurník si ale na brankáře ani jednou 
ve dvou šancích nepřišel a stejně dopadl 
i Kučera, toho vychytal Přemysl Mlčoch, 

jenž musel výjimečně do branky. Na 
obou stranách se pak střelecké pokusy 
množily i během celého prvního poloča-
su.  První branka ale přišla po půlhodině 
hry, kdy dostal míč za obranu Halouz-
ka, který se dostal do většího úhlu, ale 
přesným centrem našel osamoceného 
Gottwalda a  kouč „A“ mužstva otevřel 
skóre hlavičkou do prázdné – 1:0. Hos-
té se snažili brzy srovnat a měli možnost 
rohu, po něm se ale k odraženému míči 
opět dostal Halouzka a tentokrát doká-
zal najít na opačné straně Krajíčka, který 
brejk vyřešil správně a uklidil míč kolem 
brankáře Drčky – 2:0. Třetí branku moh-
ly Určice dát, ale dvě velké šance vyřešil 
Drčka. Na opačné straně se skvěle uvolnil 
Jurník, ale zhruba z penalty trestuhodně 

netrefil branku. Co se mu nepovedlo, to 
ale zvládl o chvíli později Kučera, patič-
kou si krásně povodil obránce a zakončil 
přesně před Mlčochem – 2:1. V poslední 
minutě první půle mohl domácí uklidnit 
Halouzka, ale samostatný únik skončil 
na brankáři. 
Druhý poločas sliboval fotbal v podob-
ném duchu, ale toho se fanoušci bohužel 
nedočkali. Už od začátku se hrálo agre-
sivněji a  sudí se tomuto trendu přizpů-
sobil, což znamenalo, že nebezpečných 
zákroků na úkor pohledného fotbalu při-
bývalo. Po pěti minutách přišlo pro do-
mácí zklidnění alespoň co se skóre týče. 
Míč se dostal přes kraj hřiště až k Vodá-
kovi do vápna, který prokázal zkušenosti 
a  poslal ho za zadní tyč – 3:1. Hosté 
se velmi rozčilovali, protože situaci 
předcházel jednoznačný faul Halouz-
ky, kde nakopl mimo míč protihráče, 

ale sudí ani pomezní na tuto situaci 
nijak nereagovali! To ještě bohužel vli-
lo další adrenalin do obou znesvářených 
celků a  hru kouskovaly zcela zbytečné 
zákroky. Po hodině hry se situace trochu 
uklidnila a po pěkné akci našel Grulich 
kolmicí Pírka, a ten míč poslal kolem Ml-
čocha – 3:2. Branka je dle zápisu zapsána 
Kintrovi, ale na konci stál Pírek. Koste-
lecké „béčko“ najednou ožilo a  srovnat 
mohl nejprve Baláš, který z přímáku jen 
těsně minul zadní tyč, následně z velké-
ho vápna přestřelil i  Kastner. Na opač-
né straně mohl pojistku přidat Horák 
a  Gottwald, oba ale neuspěli. Osm mi-
nut před koncem se definitivní tečky za 
utkáním domácí dočkali. Gottwald našel 
Halouzku a střelec obou celků Určic se 
dočkal branky – 4:2. V  poslední minu-
tě ještě rezerva Kostelce trefila tyč, ale 
skóre už se nezměnilo.
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Lukáš NAKLÁDAL  – Sokol Urèice „B“:
„Po prvním poločase jsme měli vést minimálně o tři čtyři góly. Šancí jsme tam měli opravdu hodně, ale nebyli 
jsme je schopni proměňovat. Bylo znát, že se hraje ve čtvrtek, tempo bylo takové, jako když probíhá ve čtvrtek 
trénink. Ve druhém poločase Kostelec vyrovnal a dělal nám problémy. My jsme si situaci ztížili tím, že jsme 
mu neutekli už v prvním poločase. Nakonec jsme to ale zvládli, i když to bylo větší drama, než muselo.“

Vladimír STANÌK  – FC Kostelec na Hané „B“:
„Neměli jsme zde posily z „A“ mužstva, zatímco domácí byli velmi dobře posílení a bylo to znát. Kluci ale dřeli 
a nechali tam všechno, myslím si, že jsme se dokázali v určitých fázích hry minimálně vyrovnat. Domnívám se, 
že jsme při troše štěstí mohli i remizovat, protože nějaké další šance jsme tam měli. Mrzí mě i situace před třetí 
brankou, kdy to byla jasná červená pro hráče domácích, nebyl z toho ani faul a následně nám soupeř odskočil. 
To byl ve finále zlomový moment a klíčová branka duelu.“

Pozápasové hodnocení trenérù

2022/2023

POLOÈAS TOTÁLNÍHO FOTBALU

 Foto: Jan Frehar 

Tip Veèerníku – 2:1

Tip Veèerníku – 1:2 pk

Tip Veèerníku – 3:2 pk

Tip Veèerníku – 3:1

Tip Veèerníku - 4:0

Tip Veèerníku - 4:2

Tip Veèerníku – 3:1

5. KOLOaneb VEÈERNÍK PØEDPOVÍDÁ

NAPROGNÓZAPROGNÓZA

URČICE Netradičně už ve čtvrtek se proti sobě postavily dvě rezervy 
v rámci čtvrtého kola okresního přeboru. Na žádost hostů z Kostelce 
na Hané jim domácí Určice vyšly v přesunutí termínu našeho šlágru 
vstříc. „Mají o víkendu oslavy, kterých se bude účastnit i řada hráčů ́ B´ 
mužstva, tak jsme se dohodli, že utkání odehrajeme už ve čtvrtek,“ 
osvětlil důvod změny domácí kouč Lukáš Nakládal. Utkání však i ve 
všední den slibovalo zajímavou podívanou a skutečně tomu tak bylo. 
V prvním poločase to byl festival šancí, z nichž vzešly tři branky, nutno 
ale dodat, že skóre mohlo být daleko vyšší. Ve druhém se ale bohužel 
místo fotbalových schopností obou celků řešily spíše zákeřné fauly. 
Z vítězství se radovala domácí družina, která byla přeci jen o něco lep-
ším celkem na hřišti. 

Druhý se proměnil ve zbytečnou řež Druhý se proměnil ve zbytečnou řež 

44 22

3:0
(1:0)

Vrahovice 
Přemyslovice

Branky: 36. Studený, 53. Fabiánek z penalty, 
80. Kalandřík. Rozhodčí: Minx – Procházka. 
Žluté karty: 41. Studený – 87. Zelinka. Divá-
ků: 90.
Sestava Vrahovic: Krč – Jano, Prucek, Kra-
tochvíl, Bukovec – Varga, Fabiánek, Hatle, 
Kalandřík – Studený, Hanák. Střídali: Vybíral, 
Michalec, Doležel, Němec. Trenér: David 
Mezuliánek.
Sestava Přemyslovic: Rozsíval – Špaček, 
Adel, Oščádal, Zelinka – Jurník, Šafránek, L. 
Tyl, Zahradníček – M. Tyl, Řehulka. Střídali:
Kopečný, Růžička, Raška, Konečný, Kořenek. 
Trenér: Lukáš Tyl.

Pohledem trenérů:
David Mezuliánek: „Je vidět, že každý zápas 
je zcela jiný. Zatímco v Nezamyslicích to byl 
energický zápas nahoru – dolů, tak včera to 
bylo takové ospalé. Dlouho jsme se nemohli 
prosadit, až otevřel účet Studený velmi chytrou 
brankou. Kluky jsem nabádal k další trpělivosti 
a vyplatilo se nám to, kdy jsme dokázali přidat 
ještě další dvě branky. Vítězství si velmi vážím, 
protože to byla spíše utrápená výhra, ale o to 
cennější.“
Lukáš Tyl: „Jeli jsme tam s  tím, že jedeme 
k lídrovi, náročný zápas jsme čekali. Šli jsme do 
toho s tím, že musíme bojovat daleko víc než 
v předešlých zápasech. I když soupeř zvítězil 
o tři branky, tak si myslím, že s námi měl soupeř 
potíže. Aktivitou a bojovností jsme se mu urči-
tě vyrovnali a takto by náš výkon měl vypadat 
i v budoucnu. Proti papírově slabším celkům 
by nám to potřebné body mohlo přinést.“

2:2
(0:1) PK 3:2

Držovice
Brodek u Konice

Branky: 62. Furmanets, 84. Z. Koudelka 
(vlastní) – 35. a 63. Kolář.  Rozhodčí: Minx – 
Dömisch, Milar. Žluté karty: 80. Valenta, 84. 
Kolkop (oba D). Diváků: 65.
Sestava Držovic: Pokorný – Furmanets, 
Valenta, Ševcůj, Móri – Koutný, Procházka, 
Hodulák, S. Valenta – Zatloukal, Fürle. Stří-
dali: Štěpánek, Kolkop, Lošťák, Budaj, Oplt. 
Trenér: 
Viktor Šťastný
Sestava Brodku u K.: K. Grepl – Možný, Blat-
ner, Zemánek, Kalabis – M. Grepl, Kschwend, 
J. Burget, Z. Koudelka – Kolář, J. Koudelka. 
Střídali: Svoboda, Hloušek, Švancara, Vičar. 
Trenér: Radovan Vičar.

Pohledem trenérů:
Viktor Šťastný: „Moc se nám to nepovedlo. 
Soupeře jsme tlačili a měli jsme tam řadu šan-
cí, ale paradoxně to byli hosté, kteří dokázali 
z ojedinělé šance branku vstřelit a šli do vedení. 
Ve druhém poločase jsme v našem aktivním 
výkonu pokračovali a  byli za to odměněni 

vyrovnáním. Ale hned minutu nato soupeř 
opět dobře vyřešil situace a opět šel do vedení. 
Druhá branka nás trochu zlomila a už jsme si 
nevytvářeli tolik šancí. Nakonec nám ale po-
mohl vlastní gól a na penalty jsme byli úspěš-
nější. Spíš ale ztráta bodu. Musíme lépe řešit 
koncovku.“ 
Radovan Vičar: „Dnes nás čekal další těžký 
soupeř, což se potvrdilo. Domácí měli o něco 
více ze hry, ale bojovností jsme se jim vyrov-
nali, povedlo se nám dát vedoucí branku a do 
poločasu jsme vedení udrželi. Ve druhém 
poločase jsme čekali, že na nás domácí vlét-
nou, a bylo to tak, tlak jsme ustáli i díky opět 
skvělému Kryštofovi v brance. Po vyrovnání 
hry jsme pak udělali chybu a inkasovali, na-
štěstí jsme se hned vzápětí dokázali prosadit 
a znovu se dostali do vedení. Poté Držovice 
zvýšily aktivitu, což se jim nakonec vyplatilo, 
když jsme si po závaru vstřelili vlastní branku. 
Penalty se lépe vyvedly domácím. Bod z Dr-
žovic bereme, za bojovnost jsme si ho určitě 
zasloužili.“

5:1
(3:1) 

Kralice na Hané „B“
Dobromilice

Branky: 2. Bross, 12. Kawij, 34. Flajzar, 77. 
Richter, 89. Mirga – 23. Blumenstein. Roz-
hodčí: Protivánek – Weiser, Pitner. Žluté 
karty: 55. Bluma, 68. Spáčil, 84. Dvořák, 87. 
Flajzar – 55. Kratochvíl, 68. Blumenstein. Di-
váků: 60.
Sestava Kralic: Miler – Bluma, Haluza, Kova-
řík, Dokoupil – Daniel, Mirga, Kawij, Dvořák – 
Bross, Petržela. Střídali: Flajzar, Richter, Spáčil. 
Trenér: Jiří Němčík.
Sestava Dobromilic: Drnovský – L. Kaláb, 
M. Kaláb, Ryška, Kubíček – Selucký, Žondra, 
Václavík, Šoc – Blumenstein, Kratochvíl. Stří-
dali: Otruba, Mikulášek, Rochla, Svozílek. 
Trenér: Michal Rochla. 

Pohledem trenérů:
Jiří Němčík: „Výsledek vypadá jednoznač-
ně, ale obraz hry tomu neodpovídá. My jsme 
začali skvěle a měli jsme tam výborné akce na 
jeden dotyk. Vedli jsme brzy o dvě branky, ale 
to nás trochu uspalo. Hosté pak přidali a ukázali 
kvalitu. Měli tam řadu pološancí, do kterých se 
dostávali. Celkově to bylo na šance hodně vy-
rovnané utkání, ale my jsme je řešili kvalitněji 
a dotáhli je do konce. Zápas hodnotím velice 
kladně. Kluci to odjezdili na těžkém terénu 
s těžkým soupeřem a musím jim poděkovat. 
Pro některé to byl druhý zápas o víkendu a do-
kázali ještě najít sílu.“
Michal Rochla: „Výsledek neodpovídá před-
vedené hře. Myslím si, že domácí hráli zkušeně 
a dokázali si pohlídat náskok, který si zajistili na 
začátku. My jsme tam měli celou řadu šancí, 
ale nedokázali jsme je správně vyřešit, zatímco 
soupeř nás pravidelně trestal. Z naší strany to 
tak byl festival zahozených šancí a skóre je pro 
nás hodně kruté.“

3:3
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Němčice nad Hanou 
Nezamyslice

Branky: 35. Pěnčík, 47. P. Hrabal, 59. Vyrou-
bal – 13. Dostalík, 18. Peřina, 21. Otáhal. Roz-
hodčí: Minx – Milar, Dömisch. Žluté karty:
63. Špička (Nez). Diváků: 89.
Sestava Němčic: Zounar – Frýda, Řezáč, 
Studený, Župka – M. Hrabal, Jiříček, Vyroubal, 
Pěnčík – Handl, P. Hrabal. Střídali: Řehák, 
Reiskup, Zlámal, Držálek, Navrátil. Trenér:
Pavel Voráč.
Sestava Nezamyslic: J. J. Král – Hájek, Oulehla, 
Král, Otáhal – Stejkora, Peřina, Rus, Musil, Fr-
gál – Přikryl. Střídali: Pleva, Dostalík, Pavelka, 
Dvořák, Machálek. Trenér: Marek Pavelka.

Pohledem trenérů:
Pavel Voráč: „My ty remízové zápasy i trénu-
jeme. Snažím se to pro těch málo diváků, co 
chodí, dělat vždy napínavé. Zápas jsme začali 
hrozivě a brzo jsme prohrávali o tři branky. Mu-
sím říct, že Nezamyslice hrály skvěle a nepustily 
nás k ničemu. Nám se naštěstí před přestávkou 
podařilo vstřelit branku a ta nám vlila novou 
krev do žil. Druhý poločas jsme si řekli, že to 
zkusíme ještě zvrátit. Byli jsme vyrovnaným 
soupeřem. Nám se ale na rozdíl od soupeře po-
dařilo vstřelit dvě branky a penalty jsme tento-
krát nezvládli tak, jako v minulých případech.“
Marek Pavelka: „Konečně jsme měli dobrý 
vstup do zápasu. Prvních dvacet minut jsme 
soupeře téměř nepustili k  míči a  zaslouženě 
jsme vedli o tři branky. Tento náskok nás ale asi 
ukolébal, protože jinak si neumím vysvětlit, co 
se pak dělo. Němčicím se podařilo snížit a na 
začátku druhého poločasu se jim podařilo vy-
rovnat po naší katastrofální desetiminutovce. 
Hru jsme následně opět zlepšili, ale už jsme se 
znovu nedostali do vedení. Penalty jsme zvládli 
lépe a odvezli jsme si tak dva body.“

0:8
(0:4) 

Výšovice
Vícov

Branky: 3. a 48. Rozsíval, 13. Dostál, 28. Ne-
vrla, 45. a 83. Štěpánek, 50. Rajnoha, 90. Ježek. 
Rozhodčí: Strachoň – Kubíček, Střecha. Žlu-
té karty: 51. Fildán, 63. Kozdas – 44. Látal. 
Diváků: 45.
Sestava Výšovic: Škop – Kozdas, Pátek, Sysel, 
Sokele – Fildán, Křivinka, Zavadil, Donát – 
Prokop, Molek. Střídali: M. Okleštěk, F. Okle-
štěk, Mráček, Danko, Novák, Nehera. Trenér:
Michal Dudík.
Sestava Vícova: Šobr – Ježek, Látal, Humpolí-
ček, Dostál – Kvapil, Rajnoha, Nevrla, Rozsíval 
– Pagáč, Štěpánek. Střídali: Trnečka, M. Plis-
ka, Mlčoch, Kushnir, P. Pliska, Tesařík, Chytil. 
Trenér: Miroslav Krutovský.
Pohledem trenérů:
Michal Dudík: „Co se týče hodnocení, tak 
jsme měli poměrně větší oslabení, kdy nám 
chyběli oba stopeři, Koukal je v trestu. Na to se 

ale nechci vymlouvat, protože to má každý ce-
lek. Prvních patnáct dvacet minut to bylo z naší 
strany paradoxně nejlepší, ale soupeř nám dal 
dvě branky ze standardních situací a prohrávali 
jsme. Přitom ty šance jsme tam měli větší než 
soupeř. Pak už se ale nedá říct nic jiného, než že 
nás soupeř zkrátka a jednoduše přehrál. Tahali 
jsme za kratší konec a kvalita soupeře byla nad 
naše síly. Zcela zaslouženě a jednoznačně si tak 
odvezli všechny body. Kdyby se nám v úvodu 
podařilo vstřelit branku, mohli jsme soupeře 
alespoň znervóznět, ale bohužel se tak nestalo.“ 
Miroslav Krutovský: „Do utkání jsme vstou-
pili ideálně a podařilo se nám brzy vstřelit dvě 
branky po standardních situacích, což nás hod-
ně uklidnilo a v podstatě jsme hru ovládali. Po-
stupně jsme přidali další branky a po poločase 
to bylo o čtyři branky. Ve druhém jsme chtěli 
přidat další branky a uklidnit to, což se nám po-
dařilo, byl to v podstatě zápas na jednu branku. 
Ještě bych chtěl pochválit trojici rozhodčích, 
kteří utkání zvládli bravurně.“

0:0
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Plumlov „B“
Olšany

Branky: bez branek. Rozhodčí: Jurníček – 
Franc, Vachutka. Žluté karty: 30. Chmelař, 
70. Kolařík – 75. Elner. Červená karta: 30. A. 
Pospíšil ml. Diváků: 60.
Sestava Plumlova: Kšenzulák – Pavel Kiška, 
R. Bureš, Chmelař, J. Kiška – Surma, Bárta, V. 
Kotlán, M. Bureš – Fajstl, Kolařík. Střídali:
Petr Kiška, Ševcůj, Mynařík. Trenér: Ladislav 
Ševcůj. 
Sestava Olšany: Bokůvka – Keluc, J. Pospíšil, 
Nakládal, Posker – Marek, Elner, Koleňák, 
Lobodáš – A. Pospíšil ml. – Samek. Střídal:
Velech. Trenér: Antonín Pospíšil. 

Pohledem trenérů:
Ladislav Ševcůj: „Utkání hodně ovlivnila 
červená karta po půlhodině pro hosty. Do 
té doby byl soupeř aktivnější a  i nebezpečný. 
V prvním poločase jsme po červené kartě pře-
vzali iniciativu, ale k větším šancím to nevedlo. 
Ve druhém poločase jsme se snažili dostat přes 
dobře fungující obranu soupeře, ale naše snaha 
končila na jejich vynikající defenzivě a kýženou 
branku jsme nedokázali vstřelit. Nakonec jsme 
byli úspěšnější na penalty a dva body ze zápasu 
bereme.“
Antonín Pospíšil: „Bod z  venku bereme. 
Po delším čase jsme z  venku něco přivezli 
a  ceníme si toho. Musím poděkovat celému 
mužstvo, protože od třicáté minuty jsme hráli 
v deseti. V té první půlhodině jsme měli o něco 
navrch, ale pak jsme se nechali zbytečně vylou-
čit. O  kartě nebylo pochyb. Museli jsme tak 
hru přeskupit a hráli jsme z bloku, který kluci 
skvěle drželi, a soupeře jsme nepouštěli do vět-
ších šancí. Všichni zaslouží uznání za to, jak to 
zvládli. I přes prohru na penalty jsem spokojen. 
Méně už pak s tou červenou, ale emoce někdy 
člověka ovládnou.“  (jaf)
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„Pøemky“ chtìjí do støedu pøeboru
Od nové sezóny už tak mužstvo kope 
v okresním přeboru, kde by chtěly Přemys-
lovice v prvním ročníku být daleko od sestu-
pových starostí. „Hlavně se do ničeho nena-
močit a hrát v klidném středu. Věřím, že na 
to máme kádr, ale musíme to ukazovat i na 
hřišti. To bude hlavní. Určitě ale počítáme 
s tím, že teď máme před sebou náročnější 
soupeře, než tomu bylo doposud. Musíme 
se tak neustále posouvat k lepším výkonům,“ 
plánoval před startem Přeboru OFS Prostě-
jov 2022/20223 hrající kouč přemyslovic-
kých fotbalistů Lukáš Tyl.

Støíbrnou pøíèku obsadil Hvozd
Se druhým místem z uplynulého ročníku je 
dlouholetý lodivod Hvozdu spokojen. „Já 
jsem dokonce velmi spokojený,“ usmál se 
Rudolf Švehla. „Návštěvnost našich utkání 
byla dobrá a za své výkony byli kluci chvá-
leni. Trošku samozřejmě mrzí, že se nám 
nepodařilo Přemyslovice předehnat, ale my 
bychom o postupu stejně neuvažovali. Tady 
máme řadu derby a chodí nám sto až sto pa-
desát diváků na zápasy, takže určitě se nikam 
nechystáme,“ objasnil současnou oddílovou 
strategii lodivod.
Do nové sezóny ale Hvozd počítá spíše od-
chody. „Odešli nám někteří hráči, kteří se 
vrátili do Konice, když se rozhodli založit 

rezervu. Byli to pro nás důležití hráči, ale 
musíme se s tím popasovat a vzít to jako 
fakt. Pevně věřím, že se nám bude dařit, 
fotbal nás bude i nadále takto bavit a bu-
deme hrát opět nahoře. Rád bych znovu 
byl v první trojce, ale jak už jsem zmiňo-
val, o postup opravdu usilovat nechceme. 
Máme tu navíc další dvě derby s  Konicí 
a Jesencem, a o to více se do ročníku těší-
me,“ těší se Rudolf Švehla.  

Kladky na tøetím místì
Pomyslné bronzové medaile se dočkali hrá-
či Kladek, kteří dlouho drželi krok i s dvěma 
celky nad sebou, ztráta byla nepatrná. „My 
jsme poměrně spokojení. Nejvíce s tím, že 
se konečně hrálo bez jakýchkoliv omezení 
a odehrál se celý ročník. Už to bylo potřeba 
jako sůl. Myslím si, že i herně jsme se ukázali 
ve velmi dobrém světle a se třetím místem 
můžeme být opravdu spokojení,“ zhodnotil 
hrající kouč Petr Fiala. 
V dalším ročníku budou Kladky pokračovat 
ve stejném složení a  očekávají, že by ještě 
mohla dorazit jedna posila. „Uvidíme, jak 
to nakonec dopadne, ale hlavní je, že jsme 
zůstali pohromadě. Pevně doufám, že na-
vážeme na loňské výkony a  opět budeme 
hrát nahoře. Ale na okresní přebor to není, 
což pro nás ani není cílem. Hlavně aby nás 
nic nezastavilo a  všechno se odehrálo bez 
komplikací,“ doplnil Fiala. 

Brambora pro Lukou
Konečné čtvrté místo a  finálová účast 
v okresním poháru OFS Prostějov. Tak by 
se dal ve zkratce shrnout minulý ročník jed-
noho ze dvou klubů z Olomoucka, který se 
rozhodl zakotvit ve zdejších regionálních 
vodách. „My jsme určitě spokojení. Nikam 
se neženeme, hrajeme hlavně pro zábavu, 
ale aby taky to bavilo fanoušky. Myslím si, 
že s našimi výkony můžeme být spokojení. 
Zahráli jsme si velmi dobré zápasy s nedale-
kými soupeři a je to pro nás rozhodně blíže 
než na Olomoucku. Navíc i o něco méně 
zápasů, což pro naše starší kluky je také plus. 
Došli jsme daleko i v poháru a můžeme to 
tak brát s  uspokojením,“ prozradil hrající 
kouč a předseda klubu Petr Vydržel. 
Před novým ročníkem 2022/2023 v klubu 
k  ničemu dramatickému nedošlo a  měl by 
pokračovat téměř v totožném složení. „Opus-
til nás pouze Lukáš Motl, který bude hrát 
v Čechovicích. Jinak bychom měli pokračo-
vat ve stejném složení a těšíme se na nové sou-
peře. Ohledně nějakých ambic je zbytečné 
hovořit. Uvidíme, na co naše výkony postačí, 
my budeme hlavně chtít, abychom se i nadále 
fotbalem bavili,“ dodal Vydržel.

Páté místo pro rezervu Protivanova
Kus za první čtyřkou, ale dostatečně daleko 
od spodního kvarteta, takové bylo postavení 

rezervy Protivanova v  loňském roce, které 
tak patřil beze zbytku střed tabulky. „Posta-
vení odpovídá našim výkonům. Celky, které 
byly nad námi, na tom byly o něco lépe jako 
my. Na druhou stranu proti mužstvům pod 
námi se nám dařilo,“ pohlédl se za předešlou 
sezónou Karel Nejedlý. V  minulém roce 
pak stejně jako u dalších rezerv se často řešil 
hlavně počet hráčů. Střídala se totiž období, 
kdy bylo z čeho vybírat a kdy se muselo více 
doplňovat. „Kostra týmu je daná, ale pak 
záleží nejen na tom, jak je to s ‚A‘-mužstvem, 
roli hrají i  další faktory. Teď uvidíme, jaký 
bude start do soutěže, protože zatím nedo-
kážu odhadnout, kolik nás opravdu bude. 
Určitě chceme ale nadále hrát v klidu a dávat 
prostor hráčům, kteří potřebují herní vytíže-
ní,“ plánuje kouč protivanovské rezervy.

Èechy pod Kosíøem zvládly boj o šestou pøíèku
Mezi šestou a  osmou příčkou nebyl velký 
rozdíl. Nejlépe to ale zvládly Čechy pod 
Kosířem. „My jsme se sezónou spokojení. 
Naše výsledky asi odpovídají našim výko-
nům. Myslím si, že jsme zvládli být konku-
renceschopní, ale v některých duelech jsme 
to zkrátka na hřišti nepředvedli,“ řekl kouč 
Zdeněk Hrabal. 
Mužstvo se před novým ročníkem pře-
sunulo do „A“ skupiny III. třídy, kde už je 
sezóna rozehraná. „Jsme rádi, že to takto 
dopadlo a upřímně jsme se na to i těšili. Zase 
si vyzkoušíme něco nového. S  některými 
kluby jsme se nepotkali už řadu let. Trošku 
nám chybí kostelecké ´béčko ,́ kde mohlo 
jít o  zajímavé derby, ale chlapci postoupili 
o třídu výš. I tak nás ale čeká řada zajíma-
vých duelů,“ soudí Hrabal. A  letos by rád 
skončil s mužstvem v lepší polovině tabulky. 
„Chceme jednoznačně hrát v té lepší polo-
vině, pokud to půjde. Uvidíme, jak na tom 
budou ostatní týmy, zápasů je ale dost a vě-
řím, že bychom to mohli zvládnout. Posílili 
jsme o brankáře a jednoho hráče, což je také 
dobře. Hlavně ať se vše odehraje bez větších 
problémů,“ dodal trenér Čech pod Kosířem. 

Sedmé místo pro Zdìtín
Ve Zdětíně své umístění vůbec neřeší a jsou 
rádi, že se nadále mohou na vesnici fotbalem 
bavit. „Pro nás jsou výsledky až na poslední 
koleji. My jsme opravdu hlavně rádi, že se 
můžeme sejít, zahrát si s  chutí fotbal a  po 

něm chvíli posedět nejen se spoluhráči, ale 
i  našimi fanoušky a  všemi, kteří dorazí. Je 
to jedna z mála kultur, co ještě na vesnicích 
zůstala, je tak důležité, že stále pokračuje,“ 
prozradil Tomáš Kučera. 
Do nové sezóny mužstvo vstoupí zhruba ve 
stejném složení a na ambicích a cílech se nic 
nemění. „Chceme se hlavně dále bavit. Mys-
lím si, že z  let rozčilování už jsme vyrostli 
a teď už si to jdeme hlavně užívat. Samozřej-
mě někdy je to trochu emočně náročnější, 
ale bereme to, jak to je. Máme hodně zku-
šené mužstvo a dobrou partu, což je základ, 
díky čemuž ještě vůbec fungujeme. Zda bu-
deme mít třicet bodů, nebo pět, to je už věc, 
která není tak podstatná,“ uzavřel Kučera.

Na předposledním místě v loňském ročníku 
skončil Vilémov, tedy druhý host z  Olo-
moucka, jenž se už v prostějovském fotbale 
také zabydlel. Na jeho největšího konkuren-
ta z Luké to nestačilo, nakonec to nestačilo 
ani na většinu celků z  místního regionu. 
Rozestup od Zdětína a Čech pod Kosířem 
ale nebyl velký a  s patnácti body Vilémov 
ukázal, že není jen do počtu. I v nové sezóně 
bude chtít klub především doma dělat divá-
kům radost a vylepšit své postavení z přede-
šlé sezóny. 

Poslední pøíèka pro rezervu Brodku
Pro Brodek u Konice „B“ z toho byly v po-
sledním roce jen dva body. Tým ale pokračuje 
i nadále a bude chtít dávat prostor svým mla-
díkům, aby se postupně sžívali s  mužským 
fotbalem. „Více bodů by bylo samozřejmě 
lepší, ale pro nás je ́ béčko  ́vytvořené hlavně 
pro kluky, kteří si nezahrají za první tým, je do-
plněné o zkušené hráče a chceme hlavně dát 
prostor našim dorostencům, aby si na zápasy 
v mužských soutěžích postupně zvykali,“ ob-
jasnil trenér Radovan Vičar. 
V  mužstvu k  žádným výraznějším přesu-
nům nedochází ani před startem sezóny 
2022/2023. Zásadní bude, aby se hráči 
scházeli v  dostatečném počtu. „Máme to 
někdy jako na houpačce, že je nás jeden 
týden dost, ale ve druhém to lepíme, jak se 
dá. Tomu bychom se rádi vyhnuli. Mladých 
hráčů postupně přibývá, tak snad to bude 
lepší než v  minulých sezónách,“ potvrdil 
Vičar.

V „B“ skupině třetí třídy Okresního fot-
balového svazu Prostějov, která by se 
dala označit také jako „severní“, bojova-
lo na rozdíl od „jižní“ grupy hned devět 
celků, tedy o dva více. Skupina nabídla 
plno zajímavých soubojů nedalekých 
soupeřů a  pro fanoušky tudíž nebyla 
nouze o řadu zápasů s přívlastkem toho 
největšího derby. A zatímco v „áčku“ bylo 
jasno už po podzimní části, kdo se bude 
prát o postup, zde to byl až do poslední-
ho kola boj, v němž se představila hned 
trojice celků. Nejlépe to nakonec zvládli 
hráči Přemyslovic. V  novém soutěžním 
ročníku bude v této skupině působit deset 
klubů, stejně jako v „áčku“ se tak počet 
celků o jednoho rozroste. 
V minulé sezóně „béčko“ odehrálo devět 
účastníků, zápasů však bylo poskrovnu. 
Dlouho to byl souboj mezi čtveřicí klubů, 
které mohly reálně myslet na vítězství 
v  soutěži. Před posledními koly ale vy-
padla Luká a bylo jasné, že primát bude 
patřit jednomu z  trojice Přemyslovice, 

Hvozd a  Kladky. Své prvenství zvládl 
udržet prvně jmenovaný tým, který se 
tak po pěti letech mohl radovat z návra-
tu mezi okresní elitu. Postupovou příčku 
musely ale Přemyslovice tvrdě hájit, ale 
hráči Sokola nakonec jednoznačně uká-

zali, že si vítězství opravdu zasloužili. 
Hvozd i Kladky si tak budou muset po-
čkat a těžko soudit, zda by vůbec zájem 
o vyšší soutěž byl. S předváděnými výko-
ny by to ale nemusela být nereálná meta, 
i když se dá očekávat, že novým favori-
tem v této skupině by se mohl stát jeden 
z nováčků. 
Čtvrtá skončila Luká a  pátá rezerva 
Protivanova, kde oba celky neměly ko-
lem sebe nikoho ani na dohled. Ohledně 
hosta z olomouckého regionu se ambi-
ce na postup očekávat nedají, ale celek 

nadále ukazuje, že je na tom opravdu 
kvalitně. V  rámci rezervy Protivanova 
se také žádný posun směrem k  okres-
nímu přeboru v  současné situaci nedá 
předpokládat.
O konečnou šestou až osmou příčku bo-
jovala trojice celků. Nejlépe se zadařilo 
Čechám pod Kosířem, kde hráči dokáza-
li získat více bodů než soupeři ze Zdětína 
a Vilémova, další tým z Olomoucka. Če-
chy pod Kosířem ale do nového ročníku 
nastoupily už v  opačné skupině, kam 
byly přesunuty, a čekají je tak noví soupe-
ři. Zdětín a Vilémov budou chtít nadále 
bavit sebe i své fanoušky. Na chvostu se 

krčila rezerva Brodku u  Konice, když 
získala jen dva body, ale i v další sezóně 
bude celek pokračovat.
Do nového ročníku „severní“ skupina 
pokračuje ve dvoukolovém systému s po-
čtem deseti celků. Kromě sedmi, které 
zůstaly z  loňské sezóny, se nově připo-
jí Jesenec-Dzbel, jenž se rozhodl pro 
dobrovolný pád až do nejnižší soutěže, 
dále sestupující z Přeboru OFS ze Ptení 
a nováčkem bude rezerva Konice, která 
by dle kuloárových informací mohla do-
konce atakovat nejvyšší příčky a případ-
ný postup. Uvidíme. Startuje se už první 
víkend v září.
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PROSTĚJOVSKO A  jedeme dál! Další vydání PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku přináší nový díl seriálu FOTBAL EXTRA, přičemž tentokrát ote-
víráme už pátou desítku. Fotbalové zpravodajství z profesionální, výkon-
nostní, amatérské, ženské i mládežnické kopané tak pro vás připravujeme 
každé pondělí už téměř rok a stále je o čem psát. 
V minulém čísle jsme se podrobněji podívali na „A“ skupinu III. třídy pod hlavič-
kou Okresního fotbalového svazu, která letos započala dříve než „béčko“, do 
něhož tak zabrousíme právě v dnešním vydání. V rámci nejnižších dospělých 
soutěží se ohlížíme za soutěžním ročníkem 2021/2022, představíme ale již ta-
ké novinky do nadcházející sezóny a neochudíme vás ani o konečné tabulky, 
hráčské statistiky a redakční komentář. V příštím čísle se už zaměříme na ženy 
v kopačkách, kde má prostějovský region hned trojí zastoupení.
Ještě než se tedy podíváme na každý z deseti celků, v němž jsou i dva no-
váčci v následující sezóně 2022/2023, připomeňme si už jen ve stručnosti, 
co vše jste mohli najít v předchozích čtyřiceti dílech. Prvotní ohlédnutí jak 
po podzimní, tak jarní části patří souhrnům seniorských, ženských i mlá-
dežnických soutěží, největší prostor následně dostává jediný profesionál-
ní klub v regionu, jímž je účastník druhé ligy 1.SK Prostějov. Poté přišel na 
řadu krajský přebor ještě s duem Kralice na Hané a Lipová. Následovaly 
další grupy Olomouckého KFS až po III. třídu OFS Prostějov, přidali jsme 
také ženská klání s regionálním zastoupením a došla řada i na menší po-
těr, tedy mládež. Tu a tam nám občas do naplánovaného harmonogramu 
skočí aktuální události, jako bylo například čtvrtfinále krajského poháru 
či naposledy rozlosování všech soutěží. V neposlední řadě jsme se v seri-
álu věnovali i těm, bez kterých by fotbal nebyl fotbalem, tedy rozhodčím. 
A nezapomeneme ani na budoucnost, tedy mládežnické naděje. 
Takže se pohodlně usaďte a začtěte se do všeho, co má něco společného 
s „kulatým nesmyslem“!

PŮVODNÍ zpravodajství pro Večeník

Jan FREHAR

6 – Ondřej Jorda (Luká), 4 – David Sekanina 
(Protivanov „B“), Pavel Spurný (Luká), Petr 
Vydržel (Luká), Martin Tyl (Přemyslovice)

1  – Matyáš Vybíral, Miroslav Horníček 
(oba Přemyslovice), Petr Vydržel, Lukáš 
Motl (oba Luká)

Èervené kartyÈervené karty

23 – Lukáš Tyl (Přemyslovice), 16 – 
Zbyněk Poles (Hvozd), 13 – Miloš Na-
vrátil (Kladky), Luboš Poles (Hvozd), 12 
– Jiří Tichý (Kladky), 10 – Lukáš Jurník 
(Přemyslovice), Martin Tyl (Přemyslovi-
ce), 7 – Petr Vydržel (Luká)

NejlepšíNejlepší
støelci støelci 

1 – Zbyněk Poles (Hvozd), Petr Grulich 
(Luká), Miloš Navrátil (Kladky), Lukáš 
Tyl (Přemyslovice)

Ètyøi vstøelené Ètyøi vstøelené 
brankybranky

1 – Michal Tyl (Vilémov)

branekbranek

1 – Lukáš Jurník (Přemyslovice)

branekbranek

2 – Luboš Poles (Hvozd), Jiří Tichý 
(Kladky), Lukáš Jurník (Přemyslovice).
1 – Zbyněk Poles (Hvozd), Miloš Navrátil 
(Kladky), Lukáš Tyl (Přemyslovice), Petr 
Fiala (Kladky)

- sezóna 2021/2022
Z V VP PP P S B

1. 16 11 2 1 2 56:13 38
2. FC Hvozd 16 11 2 0 3 54:25 37
3. TJ Sokol Kladky 16 10 1 3 2 54:19 35
4. 16 9 1 1 5 45:33 30
5. 16 5 4 1 6 22:27 24
6. 16 4 3 1 8 28:47 19
7. 16 4 1 2 9 17:40 16
8. 16 3 1 4 8 31:33 15
9. 16 0 0 2 16 17:87 2

1. Kladky 8 7 0 1 0 37:8 22

3. Hvozd 8 6 0 0 2 27:12 18
2. Hvozd 8 5 2 0 1 27:13 19

4. Kladky 8 3 1 2 2 17:11 13

O postupové místo
to byl ale tvrdý boj

Do nového ročníku skupiny „B“ ve III. 
třídě vstoupí hned tři nové týmy, jednak 
sestupující celek z  Přeboru OFS Pros-
tějov Ptení, až z Olomouckého KFS pa-
dající Jesenec-Dzbel plus nově utvořené 
„béčko“ Konice. Zatímco prvně jmeno-
vaný klub nezvládl boj o záchranu v okre-
se, nad jeseneckým výběrem hrajícím na 
hřišti ve Dzbelu se vztahovala mračna už 
po podzimu v I.B třídě. Mise v rovině sci-
-fi se nezdařila a dobrovolně se tak tým 
vzdal i úřasti v Okresním přeboru. Nyní 
se pokusí o restart právě ve třetí třídě. 
Kapitán mužstva a  současně kouč Ptení 
Michal Kohout to vidí jako realitu a přiznal, 
že pád je zasloužený. „V minulé sezóně jsme 
zkrátka neměli kádr na to, abychom se udr-
želi, a celky před námi na tom byly lépe. Bu-

deme pokračovat se hráči ze Ptení a budeme 
se snažit, aby to naše fanoušky bavilo nadále 
stejně, jako tomu doposud je. Myslím si, že 
kádrově jsme na tom tak, že se můžeme prát 
o nějaký lepší střed tabulky. Uvidíme, co při-
nese sezóna, ale postup zpátky pro nás mo-
mentálně není otázkou ani cílem,“ prozradil 
Kohout. 
Jesenec-Dzbel má za sebou těžký rok. „Bylo 
to bláznovství a šílenost. Hrát I.B třídu, když 
zůstane po sezóně jen sedm osm hráčů, je asi 
šílenost. Teď to hodnotím tak, že jsme poda-
li možná nadlidský úkol sehnat hráče během 
měsíce a půl. Dnes bych už do toho ale nešel. 
Je to pro nás velká zkušenost do budoucna. 
Nálada v kabině nebyla dobrá a mnoho hrá-
čů ji opustilo,“ ohlížel se za sezónou předse-
da klubu Stanislav Polcr. 

Do nového ročníku se v klubu rozhodli jít 
rovnou o dvě patra níž a předseda tento krok 
považuje za správný. „Rozhodnutí nebylo 
těžké, měli jsme to udělat už loni. Čekají nás 
teď pořádná derby a těším se na plné ocho-
zy. Byly jisté odchody, ale máme tu i nějaký 
příchod, hlavně chceme dát prostor našim 
dorostencům, kteří už pomalu dorůstají 
a ve svých soutěžích měli úspěchy,“ plánuje 
Polcr.
Před novým ročníkem se už delší čas mluvi-
lo o tom, že by řady klubů měla doplnit re-
zerva Konice, což se také potvrdilo. Ve svém 
prvním ročníku bude mít ambice vysoké, ale 
kouč dodává, že bude záležet, zda si všechno 
sedne hned od začátku. „V krajském přebo-
ru máme ‚A‘ mužstvo, takže určitě bychom 
chtěli do okresního přeboru. Máme tu řadu 

zkušených hráčů, kteří mají něco za sebou, 
fotbalovým myšlením by měli mít navrch. 
Do toho tu máme také řadu mladíků, kteří 
by tomu měli dodat elán. Zatím se scházíme 
ve velmi solidním počtu a vnímám, že si to 
pomalu sedá. Úvod ukáže, jak na tom oprav-
du budeme, ale pokud to půjde, chceme se 
o postup poprat,“ prozradil kouč Petr Antl. 
Během letní pauzy do Konice dorazili i hráči 
z řad jejich konkurentů. Ať už se jedná o Je-
senec-Dzbel, či Hvozd. „Nikoho jsme ale 
nechtěli lámat přes koleno. Bylo to o tom, 
že chtěli sami kluci. Přeci jen je tu výhoda, 
že když se budou dobře ukazovat, mohou 
chodit s ‚A‘ mužstvem, s nímž někteří trénu-
jí, tak by případný posun mohl být reálný,“ 
pousmál se trenér nově utvořeného konic-
kého „béčka“.

Dvojice sestupujících z přeboru: Ptení a Jesenec-Dzbel

Rozhodl jediný bod. Prvenství a postup pro Přemyslovice!
Velice vyrovnaná byla v soutěžním ročníku 2021/2022 situace na čele tabulky skupiny „B“ III. třídy pod hlavičkou 
OFS Prostějov, kde se seřadilo hned silné trio Přemyslovice, Hvozd a Kladky, v závěsu s hostem z Olomoucka FK 
Luká. Ještě před závěrečným finišem FK Luká odpadl, v cílové rovince ztratily dech i Kladky. A tak vše zůstalo mezi 
prvně jmenovanou dvojicí a díky jednomu bodu navíc se mohlo slavit v „Přemkách“, naopak smutek mohl naoko 
panovat ve Hvozdu. Ještě nedávno účastník okresního přeboru byl však po změnách v kádru spokojen. Do nové 
sezóny přivítá „béčko“ hned trojici nových účastníků – sestupující duo z nejvyšší okresní soutěže, resp. I.B třídy 
Olomouckého KFS a vytvořené „béčko“ Konice.  Bývala doba, kdy byly Přemyslovice jednou z fotbalových velmocí 
v rámci prostějovského regionu a v jejich řadách dokonce figurovalo i „C“ mužstvo. Dnes je situace jiná, ale v po-
sledním desetiletí zažili v Přemyslovicích pád až na úplné dno. Klub ale postupně každým rokem sílil, takže se mu 
podařilo ze dna vybřednout a dostat se nahoru. V předešlé sezóně už III. třídu zvládlo na jedničku a díky šťastnější 
koncovce se tak znovu vrátilo do okresního přeboru, ke kterému vždy „Přemky“ neodmyslitelně patřily. „Podařilo 
se nám vrátit na trávník zase některé hráče, kteří tu pamatovali lepší časy, a do toho jsme doplnili i mladší kluky. 
Myslím si, že tento mix funguje velmi dobře a krok za krokem se to odráželo i na výsledcích. Dostali jsme se tak 
z nejhoršího a naším cílem byl postup. Pevně věřím, že v tomto směru budeme pokračovat i nadále,“ prozradil 
Večerníku kouč a jeden z nejzkušenějších hráčů v sestavě Lukáš Tyl. Postup mužstva považoval za zasloužený, ale 
přiznal, že souboje s další dvojicí celků byly opravdu náročné. „Hvozd ani Kladky nám nic zadarmo nedaly a vůbec 
nehrály zle. Nám se ale podařilo vypracovat si menší náskok a ten bodík navíc jsme udrželi až do konce.“



PROSTĚJOVPROSTĚJOV Před rokem Petra  Před rokem Petra 
Cetkovská Cetkovská (na snímku)(na snímku) na mis- na mis-
trovství světa tenisových družstev trovství světa tenisových družstev 
do 14 let utěšovala své hráčky, do 14 let utěšovala své hráčky, 
kterým jen těsně unikl postup do kterým jen těsně unikl postup do 
finále. Nakonec český výběr vy-finále. Nakonec český výběr vy-
bojoval cenný bronz. Po dvanácti bojoval cenný bronz. Po dvanácti 
měsících se už radoval z celkové-měsících se už radoval z celkové-
ho triumfu, když dokázal potvrdit ho triumfu, když dokázal potvrdit 
nevděčnou roli favoritek. Opět nevděčnou roli favoritek. Opět 
u  toho byla bývalá skvělá tenist-u  toho byla bývalá skvělá tenist-
ka, která se ve světovém žebříčku ka, která se ve světovém žebříčku 
WTA vyšplhala až na pětadva-WTA vyšplhala až na pětadva-
cátou příčku. Ke zlatu hráčkám cátou příčku. Ke zlatu hráčkám 
pomohla na důvěrně známých pomohla na důvěrně známých 
kurtech, kde prostějovská rodač-kurtech, kde prostějovská rodač-
ka odmalička trénovala a kde její ka odmalička trénovala a kde její 
otec prakticky celý život pracuje otec prakticky celý život pracuje 
jako vyplétač raket.jako vyplétač raket.
v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal
Ladislav
VALNÝ

 Jak s odstupem několika týd-Jak s odstupem několika týd-
nů hodnotíte výkony českých nů hodnotíte výkony českých 
hráček na ostře sledovaném mis-hráček na ostře sledovaném mis-
trovství?trovství?
„Pro náš tým to byl skvělý šampio-„Pro náš tým to byl skvělý šampio-
nát. Do Prostějova holky dorazily už nát. Do Prostějova holky dorazily už 
jako mistryně Evropy družstev, byly jako mistryně Evropy družstev, byly 
v  pozici velkých favoritek. Taková v  pozici velkých favoritek. Taková 
úloha není nikdy snadná, zvlášť když úloha není nikdy snadná, zvlášť když 
hrajete doma. Ale s tímto tlakem se hrajete doma. Ale s tímto tlakem se 
dokázaly vyrovnat a turnajem prošly dokázaly vyrovnat a turnajem prošly 
výborně. Jsem velice ráda, že jsem výborně. Jsem velice ráda, že jsem 
mohla být u  toho. Roli kapitánky mohla být u  toho. Roli kapitánky 
jsem si užívala, atmosféra v týmu mě jsem si užívala, atmosféra v týmu mě 
pohltila.“ pohltila.“ (úsměv)(úsměv)

 Před rokem jste získaly bronz,  Před rokem jste získaly bronz, 
letos je to zlato. Dají se poslední letos je to zlato. Dají se poslední 
dva šampionáty porovnat?dva šampionáty porovnat?
„To je v  této kategorii hodně těžké, „To je v  této kategorii hodně těžké, 
protože téměř pokaždé dorazí úpl-protože téměř pokaždé dorazí úpl-
ně nové týmy. Každý ročník je jiný. ně nové týmy. Každý ročník je jiný. 
Třeba loni náš výběr nepatřil mezi fa-Třeba loni náš výběr nepatřil mezi fa-
vority a chtěl soupeře zaskočit. Letos vority a chtěl soupeře zaskočit. Letos 
jsme patřily mezi hlavní kandidátky jsme patřily mezi hlavní kandidátky 
na titul. Stejné je vždy nadšení všech na titul. Stejné je vždy nadšení všech 
hráček a jejich touha předvést co nej-hráček a jejich touha předvést co nej-
lepší tenis.“lepší tenis.“

 Sama jste před lety prostějov- Sama jste před lety prostějov-
ské mistrovstvíhrála. Pomohla ské mistrovstvíhrála. Pomohla 
vám tato zkušenost v pozici kapi-vám tato zkušenost v pozici kapi-
tánky?tánky?
„Díky této zkušenosti vím, jak se hol-„Díky této zkušenosti vím, jak se hol-
ky cítí. Může na ně dolehnout do-ky cítí. Může na ně dolehnout do-
mácí prostředí, známí jsou v hledišti. mácí prostředí, známí jsou v hledišti. 
Děvčata jsou hodně mladá, je pro ně Děvčata jsou hodně mladá, je pro ně 

těžké vyrovnat se s takovým tlakem. těžké vyrovnat se s takovým tlakem. 
Sama jsem to zažila, proto bylo leh-Sama jsem to zažila, proto bylo leh-
ké si s týmem o tom všem promluvit. ké si s týmem o tom všem promluvit. 
Vzájemně jsme se podporovaly, slo-Vzájemně jsme se podporovaly, slo-
žitější okamžiky se nám díky tomu žitější okamžiky se nám díky tomu 
podařilo zvládnout.“podařilo zvládnout.“

 Vyroste ze součas- Vyroste ze součas-
ných čtrnáctiletých ných čtrnáctiletých 
nadějí hráčka světové-nadějí hráčka světové-
ho formátu?ho formátu?
„Moc bych to všem „Moc bych to všem 
přála, ale zatím jsou na přála, ale zatím jsou na 
začátku cesty. Je před začátku cesty. Je před 
nimi obrovský kus prá-nimi obrovský kus prá-
ce. Čeká je náročný ce. Čeká je náročný 
přechod ze žákovské přechod ze žákovské 
do juniorské kategorie do juniorské kategorie 
a  následně mezi ženy. a  následně mezi ženy. 
Vesměs jde o  šikovné Vesměs jde o  šikovné 
holky, které jsou praco-holky, které jsou praco-
vité a  odhodlané tenisu vité a  odhodlané tenisu 
hodně obětovat. Bez hodně obětovat. Bez 
toho to prostě nejde. toho to prostě nejde. 
Teď potřebují vydržet Teď potřebují vydržet 
a  mít i  potřebné štěstí. a  mít i  potřebné štěstí. 
Budu jim fandit, aby se Budu jim fandit, aby se 
dostaly co nejdál.“dostaly co nejdál.“

 Český ženský tenis je dlouho- Český ženský tenis je dlouho-
době na světovém výsluní. Stále době na světovém výsluní. Stále 
vychovává nové a  nové skvělé vychovává nové a  nové skvělé 
hráčky. Z  tohoto pohledu jsme hráčky. Z  tohoto pohledu jsme 
úspěšnější než mnohem větší úspěšnější než mnohem větší 
země s tenisovou tradicí. Jak je to země s tenisovou tradicí. Jak je to 
možné?možné?
„Máme dobrý systém výchovy. „Máme dobrý systém výchovy. 
K  tomu neuvěřitelně obětavé rodi-K  tomu neuvěřitelně obětavé rodi-
če, kteří věnují svůj čas dětem. Jejich če, kteří věnují svůj čas dětem. Jejich 
koníčku podřizují všechno ostatní. koníčku podřizují všechno ostatní. 
Jezdí po turnajích, absolvují trénin-Jezdí po turnajích, absolvují trénin-
ky. Bez toho by to nešlo. Holky pak ky. Bez toho by to nešlo. Holky pak 
mají před sebou celou řadu vzorů. mají před sebou celou řadu vzorů. 
Chtějí napodobit starší české hráčky. Chtějí napodobit starší české hráčky. 
Vidí, že je možné uspět i ve světové Vidí, že je možné uspět i ve světové 
konkurenci. Těch důvodů je víc, uží-konkurenci. Těch důvodů je víc, uží-
vejme si, že se daří vychovávat stále vejme si, že se daří vychovávat stále 
nové skvělé tenistky. Není to samo-nové skvělé tenistky. Není to samo-
zřejmost.“zřejmost.“

 Co dělá tenisová kapitánka,  Co dělá tenisová kapitánka, 
když nedělá tenisovou kapitánku?když nedělá tenisovou kapitánku?
(smích)(smích) „Dělá interiérový design.  „Dělá interiérový design. 
Navrhuji a  projektuji interiéry, ve-Navrhuji a  projektuji interiéry, ve-
lice mě to baví. Vždy jsem se v  ča-lice mě to baví. Vždy jsem se v  ča-
sopisech dívala na fotografie bytů, sopisech dívala na fotografie bytů, 
vymýšlela, co bych změnila. Udělala vymýšlela, co bych změnila. Udělala 
jsem si školu a zkusila to. Je to skvělá jsem si školu a zkusila to. Je to skvělá 
práce.“práce.“

 Není tento obor hodně odlišný  Není tento obor hodně odlišný 
od tenisu, který řadu let naplňoval od tenisu, který řadu let naplňoval 
váš život?váš život?
„Z mého pohledu má tenis i design „Z mého pohledu má tenis i design 
hodně společného. V  obou přípa-hodně společného. V  obou přípa-
dech jde o  jistý druh umění. Dal-dech jde o  jistý druh umění. Dal-

ším pojítkem je kreativita. Na kurtu ším pojítkem je kreativita. Na kurtu 
musíte na všechny situace reagovat, musíte na všechny situace reagovat, 
návrhářství je podobné. Třeba při návrhářství je podobné. Třeba při 
debatách s  investorem. debatách s  investorem. (úsměv) (úsměv) 
Současná práce je opravdu hodně Současná práce je opravdu hodně 

kreativní, což mě baví. Nesnáším kreativní, což mě baví. Nesnáším 
nudu a  ta při vymýšlení různých nudu a  ta při vymýšlení různých 
variant a  kombinací rozhodně ne-variant a  kombinací rozhodně ne-
hrozí.“hrozí.“

 Navrhujete celé byty nebo spíš  Navrhujete celé byty nebo spíš 
doplňujete už hotové interiéry?doplňujete už hotové interiéry?
„To záleží na investorovi. Obojí je „To záleží na investorovi. Obojí je 
možné. Někdo si přeje jen nějaké možné. Někdo si přeje jen nějaké 
vylepšení, dělám ale také kompletní vylepšení, dělám ale také kompletní 
design. Od úpravy povrchů po zaří-design. Od úpravy povrchů po zaří-
zení. To jsou vždy ty největší výzvy. zení. To jsou vždy ty největší výzvy. 
I v tom je moje dnešní práce stejná I v tom je moje dnešní práce stejná 
jako tenis. Výzvy jsem měla vždycky jako tenis. Výzvy jsem měla vždycky 
ráda.“ráda.“

 Cítíte, že výsledek vaší práce se  Cítíte, že výsledek vaší práce se 
stane součástí životů zadavatelů stane součástí životů zadavatelů 
zakázky?zakázky?
„To je další věc, která má s  tenisem „To je další věc, která má s  tenisem 
hodně společného. Musíte být krea-hodně společného. Musíte být krea-
tivní, ale současně také zodpovědný, tivní, ale současně také zodpovědný, 
protože svými návrhy lidem zasa-protože svými návrhy lidem zasa-
hujete do života. Vymýšlíte, v  čem hujete do života. Vymýšlíte, v  čem 
budou žít, a pochopitelně si přejete, budou žít, a pochopitelně si přejete, 
aby s výsledkem byli všichni spoko-aby s výsledkem byli všichni spoko-
jeni. Někdy je to docela velký adre-jeni. Někdy je to docela velký adre-
nalin.“nalin.“

 Stalo se vám, že investor tr- Stalo se vám, že investor tr-
val na nějaké představě, s níž jste val na nějaké představě, s níž jste 
úplně nesouhlasila. Že třeba chtěl úplně nesouhlasila. Že třeba chtěl 
oranžový strop?oranžový strop?
(pousměje se)(pousměje se) „I k takovým situacím  „I k takovým situacím 
dochází. Investor má pochopitelně dochází. Investor má pochopitelně 
velké slovo, protože všechno platí. velké slovo, protože všechno platí. 
Někdy vedeme dlouhé debaty. Čas-Někdy vedeme dlouhé debaty. Čas-
to pomůžou ke skvělému konečné-to pomůžou ke skvělému konečné-
mu výsledku. Je to hodně o  argu-mu výsledku. Je to hodně o  argu-

mentech. Snažím se vysvětlovat, mentech. Snažím se vysvětlovat, 
co se k sobě hodí, jaké jsou ideální co se k sobě hodí, jaké jsou ideální 
materiály nebo barvy. No, a když na materiály nebo barvy. No, a když na 
tom oranžovém stropu bude trvat, tom oranžovém stropu bude trvat, 
snažím se to vyvážit a zjemnit v jiné snažím se to vyvážit a zjemnit v jiné 

části interiéru.“části interiéru.“
 Tenisovou kariéru jste ukonči- Tenisovou kariéru jste ukonči-

la před sedmi lety. Jak na ni vzpo-la před sedmi lety. Jak na ni vzpo-
mínáte? Není vám líto, že ji ovliv-mínáte? Není vám líto, že ji ovliv-
nila řada zranění?nila řada zranění?
„To víte, že si vzpomenu, je to teprve „To víte, že si vzpomenu, je to teprve 
pár let. pár let. (úsměv)(úsměv) Hlavně jsem vděčná,  Hlavně jsem vděčná, 
že jsem vůbec takový život ochutna-že jsem vůbec takový život ochutna-
la. Tenisový život je krásný, i když je la. Tenisový život je krásný, i když je 
v  něm hodně cestování. Ty hodiny v  něm hodně cestování. Ty hodiny 
v letadle a taxících se nedají spočítat. v letadle a taxících se nedají spočítat. 
Střídání hotelů také není nic příjem-Střídání hotelů také není nic příjem-
ného. Celkově to ale byly příjemné ného. Celkově to ale byly příjemné 
roky.“roky.“

 Neuvažujete o  tom, že byste  Neuvažujete o  tom, že byste 
se do toho kolotoče vrátila třeba se do toho kolotoče vrátila třeba 
jako trenérka?jako trenérka?
„Aktuálně to není na pořadu dne. „Aktuálně to není na pořadu dne. 
Jak se ale říká, nikdy neříkej nikdy. Jak se ale říká, nikdy neříkej nikdy. 
Trenérská práce na plný úvazek je Trenérská práce na plný úvazek je 
těžká práce. Znamenalo by to návrat těžká práce. Znamenalo by to návrat 
k  náročnému cestování, je to přece k  náročnému cestování, je to přece 
jen kočovný život. Zatím se na to ne-jen kočovný život. Zatím se na to ne-
cítím, muselo by se jednat o trošku cítím, muselo by se jednat o trošku 
časově odlišnou nabídku.“časově odlišnou nabídku.“

 Jakou? Povídejte… Jakou? Povídejte…
„Umím si představit, že bych na „Umím si představit, že bych na 
chvíli pomohla jako takový rádce. chvíli pomohla jako takový rádce. 
Na pár týdnů v  roce. Dodala nový Na pár týdnů v  roce. Dodala nový 
impuls a  jiskru. V  tenisovém světě impuls a  jiskru. V  tenisovém světě 
to už není úplně neobvyklé. Hráč-to už není úplně neobvyklé. Hráč-
ka si na pár týdnů zkusí něco trošku ka si na pár týdnů zkusí něco trošku 
jiného, znovu se nakopne do práce jiného, znovu se nakopne do práce 

a pak se vrátí ke spolupráci se svým a pak se vrátí ke spolupráci se svým 
hlavním trenérem. To by asi bylo hlavním trenérem. To by asi bylo 
možné.“ možné.“ 

 V minulosti jste spolukomen- V minulosti jste spolukomen-
tovala prostějovský challenger tovala prostějovský challenger 
nebo Wimbledon. Nelákala by vás nebo Wimbledon. Nelákala by vás 
taková práce?taková práce?
„To mě bavilo. Zrovna nedávno jsem „To mě bavilo. Zrovna nedávno jsem 

se k tomu vrátila na O2 TV Sport při 
finále ženského turnaje. Bylo to fajn, finále ženského turnaje. Bylo to fajn, 
třeba podobné nabídky přijdou. třeba podobné nabídky přijdou. 
Víte, ať budu dělat cokoli, tenis bude Víte, ať budu dělat cokoli, tenis bude 
mít v mém životě vždy své místo. Ať mít v mém životě vždy své místo. Ať 
už jako kapitánka, nebo komentátor-už jako kapitánka, nebo komentátor-
ka, nebo v úplně jiné pozici. Ale s te-ka, nebo v úplně jiné pozici. Ale s te-
nisem budu spojená vždycky.“nisem budu spojená vždycky.“
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vizitka
PETRA CETKOVSKÁ

✓ narodila se 8. února 1985 Prostějově
✓ bývalá profesionální tenistka, členka týmu TK Agrofert Prostějov
✓ je kapitánkou národního dívčího výběru ČR do 14 let
✓ po skončení hráčské kariéry se věnuje interiérovému designu, 
 spolukomentuje tenisové přenosy televizi

✓ na světovém okruhu se pohybovala šestnáct let
✓ nejvýše na žebříčku WTA Tour vystoupala červnu 2012,  kdy byla na 25. místě ve čtyřhře pak červnu 2011 na 91. místě
✓ je vítězkou 2 turnajů WTA Tour ve čtyřhře (Praha 2007, Fes 2012), 
 singlu hrála jedno finále (New Haven 2011)
✓ nižší kategorie turnajů ITF má 23 titulů ve dvouhře 25 triumfů deblu
✓ na grandslamech postoupila nejdál dvakrát do osmifinále (French Open 2008, Wimbledon 2011),
  juniorské kategorii dvakrát ovládla grandslamovou čtyřhru (Australian Open 2001, French Open 2001)
✓ roce 2002 onemocněla infekční mononukleózou další komplikace rozvíjející se kariéry nastaly, 
 když si přivodila zlomeninu nohy během finále čtyřhry na juniorce Australian Open
✓ během kariéry ji vůbec limitovala zranění, potíže kotníkem, únavová zlomenina kosti na chodidle 
 či operace kyčle, kvůli čemuž ani neuskutečnila druhý návrat na dvorce roce 2018 
✓ posledním turnajem se tak stala pražská událost ITF dotací 75 tisíc dolarů červenci 2016, 
 kde na úvod podlehla Rebecce Petersonové
✓ na prize-money vydělala během profesionáoní kariéry 
 přes dva miliony amerických dolarů
✓ klubových soutěžích nastupovala za TK Agrofert Prostějov, Českou republiku reprezentovala 
 ve Fed Cupu, na Letních olympijských hrách 2012 Londýně
✓ je svobodná, minulosti byl jejím partnerem například známý kyperský tenista Marcos Baghdatis, 
 během kariéry dlouho žila ve Francii
zajímavost: je absolventkou SOŠPO Prostějově, později vystudovala interiérový design

Prostějovská rodačka Petra Cetkovská přivedla Prostějovská rodačka Petra Cetkovská přivedla 
dívky ČR do 14 let ke zlatu na WJTF 2022dívky ČR do 14 let ke zlatu na WJTF 2022

Pro náš tým to byl skvělý šampionát. 
Do Prostějova holky dorazily už jako 
mistryně Evropy družstev, byly pozici 
velkých favoritek. Taková úloha není 
nikdy snadná, zvlášť když hrajete doma. 
Ale tímto tlakem se dokázaly vyrovnat 
turnajem prošly výborně. Jsem velice ráda, 
že jsem mohla být toho. Roli kapitánky jsem 
si užívala, atmosféra týmu mě pohltila...
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„INTERIÉROVÝ DESIGN JE JAKO TENIS. 

Foto: Jan Frehar



pro Večerník 

Michal
SOBECKÝ

EXKLUZIVNÍ
rozhovor

 Jak hodnotíte zápas proti Pardubicím?
„No zase ty vstupy… Je mrzuté, že se 
strašně nadřeme. Soustředíme se na to, 

a  přesto nám to zase nevyšlo. Zase tam 
byly za chvíli dva góly. Soupeř má dobrý 
tým, ty kluky znám, jsou zkušení… To 
se pak těžko otáčí. Podmínky jsou ale pro 
oba týmy stejné. Byla to pak taková tro-
chu bramboračka…“

 Co přímo výkon prostějovského muž-
stva? 
„Málo hrajeme s pukem. A věcí na zlepšení 
je tam spousta. Musíme góly dávat, šancí 
bylo dost. Brankář soupeře to vychytal, ale 

neudělali jsme mu to dost těžké. On ty stře-
ly většinou viděl. A co vidí, to pochytá. Taky 
umí dobře vykrýt situace. Základem bylo to 
udělat těžší brankáři a vstupy do zápasů. Na 
nulu se ale nevyhrává.“

 Hovoříte o tom, že jste to měli soupeři 
udělat těžší. S tím souvisí i přesilovky?
„To je další věc. Hlavně ta dvojnásobná, co jsme 
měli, na využití bylo dost času. Kluci to nesehráli 
špatně, nějaké střely tam byly, ale někdy zase 
chybí kousek. Věřím, že to přišlo v pra-
vý čas, že se z toho poučíme a vše 
dopilujeme. Není to v srpnu ještě 
kdovíjaké. Ale ano, tyhle věci 
zápasy rozhodují.“

 I  do posledních dvou 
zápasů tým nastoupil s ve-
lice mladou obranou. Je 
to na hře Jestřábů znát?

„Jistě. Zároveň z toho ale můžeme udělat naši 
výhodu. Tím, že budeme kompaktní, pro-
tože defenzíva je věc celé pětky, co je na ledě. 
Takže mluvit o tom, pomáhat si a ti kluci se 
to naučí. Je to pro ně velká zkušenost a šance 
ukázat se. Oni kvalitu mají, některé věci si ale 
musí zažít. Určitě si musíme navzájem pomá-
hat, podpořit se. Může to tedy být vnímané 
jako slabina, to ano, můžeme to ale přenést 
i na naši přednost.“

 Hodně mládí je však i v útoku. Už za 
vámi přišel trenér se slovy: „Matouši, tady 

si vezmi tohoto kolegu pod křídla“?
„Myslím, že to je víceméně samo-

zřejmost. Zároveň se zase můžeme 
naučit něco od těch mladých kluků. 
Oni jsou šikovní, draví. Třeba nás 
starší potáhnou i v tom. My se jim 
taky chceme vyrovnat a držet krok. 

Ukázat, že na to máme i my. (úsměv) A jako 
starší jim naopak můžeme předat zkušenos-
ti, vždyť jsou tu kluci, co mají stovky startů 
v extralize. Ale to je myslím samozřejmost. 
Pak už je to na nich, jestli budou sami chtít 
a pracovat na sobě.“

 Jak vám vyhovuje ta určitá rozkousko-
vanost. Někteří hráči pravidelně nehrají 
a sestava se tak točí?
„On ten režim je v létě docela náročný. Ale co se 
týká sestavy, mně vyhovuje, že se dělají změny. 
Myslím, že s tím nikdo nemá problém. Trenéři 
můžou vidět různé vazby, jak fungují.“

 A ani v době, kdy zrovna nehrajete, se 
nenudíte?
„Určitě se nenudíme. (úsměv). I když nehraje-
te zrovna zápas, máte ostřejší trénink. Člověk 
je pořád v tempu. Zápasů je navíc docela dost, 
takže každý vynechal tak jeden.“

pro Večerník 

Michal
SOBECKÝ

PŮVODNÍ
zpravodajství

„Přesilovka nám vytvořila nějaké momenty. 
Ale nechodí ten puk, nezrychlíme to, necho-
díme před brankáře. To souvisí i se hrou pět 
na pět.  A tak to bylo i v přesilovkách. Přesilov-
ky jsou určitě jedna z věcí, kde je velký prostor 
ke zlepšení,“ komentoval kouč Aleš Totter.

Věnoval se rovněž tomu, co předcházelo 
inkasování v  domácím zápase s  rezervou 
Pardubic. „Byly tam prohrané souboje, nedů-
slednost. Nebyli jsme navíc tak živí, hráli jsme 
to složitě. Byly tam laciné chyby a z toho laci-
né góly. Ne každý zápas se to dožene. A zvlášť 
před domácími fanoušky nás mrzí, že jsme 
nedali ani gól,“ vyjádřil se prostějovský trenér. 
Ten se zbytkem realizačního týmu nadále 
točí sestavou. Hráči se průběžně točí, každou 
chvíli někdo dostává volno a  příležitost se 
ukázat zase někdo jiný. Někteří hokejisté toho 
pak v přípravě tolik neodehráli, příkladem je 

bek Josef Zajíc. „Měl operaci. A snažili jsme se 
jej šetřit. Už ale naplno trénuje. A je připraven 
naskočit do zápasu,“ vysvětlil Aleš Totter. Jinak 
by měla být marodka prázdná.
Hodně rychle zároveň ubývá prostoru zkou-
šet a pilovat. První zápas se totiž rychle blíží. 
„Ještě nás do začátku sezony čeká čtrnáct dní. 
Pracujeme. Myslím si, že v některých věcech 
se tým zlepšuje více, v jiných méně. Tým to 
vnímá, kluci pracují. Vše ale zhodnotí až sou-
těž, k jejímu začátku naši přípravu směřujeme. 
Jsem přesvědčený o tom, že budeme dobře 
připravení,“ sdělil Aleš Totter. 
První mistrovský zápas čeká Jestřáby 14. 
září, kdy na domácím ledě přivítají Frý-
dek-Místek. A právě se stejným soupeřem 
se utkání už tento čtvrtek 1. září v dalším 
přípravném duelu!

PROSTĚJOV Půltucet přípravných zápa-
sů uzavřel ve čtvrtek tým prostějovských 
Jestřábů, který na svém ledě nastoupil 
proti nováčkovi soutěže, týmu HC Dyna-
mo Pardubice „B“ s  azylem v  Chrudimi 
a v sestavě s řadou bývalých hokejistů Jes-
třábů. Domácím se znovu nepovedl vstup 
do utkání a brzy prohrával. Až s postupem 
času Jestřábi hru vyrovnali a vytvářeli si vět-
ší počet šancí. Na snížení nebo vyrovnání 
však svěřenci Aleše Tottera nedosáhli.

Michal SOBECKÝ
Zápas začal zostra. Týmy hrály ve velkém 
tempu, navíc se vůbec nepřerušovalo. Diváci 
však až do čtvrté minuty neviděli ani ohrože-
ní brány. Až tehdy se prosadil Lichka, který 
dostal do jízdy puk od mantinelu. Lichka si 
nabruslil k Pavelkovi a zblízka jej překonal – 
0:1. Minutu nato se prosadil také Jan Zdráhal 
a bylo to už o dvě branky – 0:2. Jestřábi poté 
zapnuli, ale větší šanci si nevytvořili. 

Do druhé třetiny tak vstupovali s dvoubranko-
vým mankem. Úvod přece jen nabídl jiný ob-
raz hry, více aktivnější byli hokejisté Prostějova. 
Ale Klouček v brance hostů odolávalo. V poli se 
až zdálo, že hosté ubrali na tempu, které před-
váděli z kraje zápasu. Prostějov si po půlhodině 
hry připsal další dvě velké šance, tu největší měl 
ve 36. minutě Slanina, ale brankáře neprostřelil. 
Tím smůla Slaniny neskončila, hráč s osmase-
dmdesátkou byl sražen na kruhu a musel dojet 
na střídačku s pomocí spoluhráčů. 
Třetí třetinu začali domácí tlakem. Opakova-
ně je ale dostával soupeř ze střeleckých úhlů. 
Tlak vyústil až v  lapení brankáře hostů do 
branky, odkud se pak pracně soukal. Puk za 
brankovou čáru se ale Prostějovu protlačit 
nepodařilo. Postupně se ale diváci dočká-
vali i šancí. Velkou mohl mít ve 48. minutě 
Jáchym, ale neprosadil se se svou tečí. Mi-
nutu nato Pardubice ujely tři na jednoho, ale 
Zdráhalovi se zakončení nepodařilo. V půlce 
třetiny dostali Jestřábi poslední velkou šanci 
na snížení, dvojnásobnou přesilovku trvající 
téměř minutu a půl. Ta se ale Prostějovu ne-
podařila, bránu skutečně ohrozil jen Ostřížek 
a  s  jeho ránou si brankář poradil. Naopak 
hosté mohli přidat třetí gól z Kautovy střely. 
Bývalý kapitán Jestřábů pálil z první, Pavelka 
byl však na místě. Nastala 57. minuta a Aleš 
Totter se rozhodl odvolat brankáře. Opakoval 
se však obrázek přesilových her. Prostějovští si 
sice tlak vytvořili, ne však střelecké příležitosti. 
V závěru byl navíc vyloučen Jiránek a hosté 
naopak výhodu muže v poli využili.  Herčík 
napálil puk z kruhu a Pavelka už nestihl zare-
agovat. Utkání tak „béčko“ Pardubic ovládlo 
poměrně jednoznačným výsledkem.    
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Aleš TOTTER - trenér LHK Jestøábi Prostìjov: 
„Tentokrát jsme bojovali sami se sebou a gólmanem soupeře. Máme špatné starty do zápasu, to 
musíme zlepšit. Máme nějaké recepty na zlepšení, uvidíme, který vybereme. Už to bylo tak loni, 
začínáme vždy s nějakým deficitem a nejde to pořád dotahovat. Soupeřům se pak hraje lépe. Nej-
sme také dostatečně důrazní v koncovce, musíme tak na tom zapracovat v tréninku, že dohrajeme 
každý kotouč. Jiná cesta není. S nulou se hrát nedá. Tady v tom kádru přitom je síla v ofenzivě, 
abychom branky dávali.“

David HAVÍØ, - HC Dynamo Pardubice B: 
„Měli jsme výborný vstup do utkání, velmi brzo jsme si vytvořili náskok dvou branek. V první 
třetině jsme velice dobře bruslili a soupeře přehrávali. Druhá třetina byla z našeho pohledu hor-
ší. Dělali jsme zbytečné chyby, ze kterých pramenily ztráty kotoučů. Třetí část hry už byla zase 
o něco lepší. Na konci jsme dokázali ještě využít přesilovou hru, a utkání tak zvládli dotáhnout do 
vítězného konce. Celkově jsme spokojeni s předvedenou hrou. Nejvíce bych chtěl vyzdvihnout 
brankáře Kloučka, který nás v některých fázích zápasu podržel svými zákroky.“
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Koncem srpna dvě prohry
Jestřábi točili se sestavou, kouč uklidňujePROSTĚJOV Úspěšný vstup do přípravných zápasů zaznamenali 

začátkem srpna prostějovští hokejisté na turnaji v Ostravě-Porubě. 
A i když v jeho závěru nestačili na Porubu, zapsali poté domácí vý-
hru s Třebíčí. Poslední týden už ale povedený příliš nebyl. Svěřenci 
Aleše Tottera nejprve podlehli v prodloužení Třebíči 5:6. A doma 
následně padli 0:3 s „béčkem“ Pardubic. Co v zápasech skřípalo? 

Foto: Michal Sobecký

„Měli jsme to brankáři soupeře udělat těžší“
Matouš Venkrbec se ohlížel nejen za zápasem PardubicemiPROSTĚJOV Těžko na cvičišti, lehko na bojišti? Snad. Možná to 

tak bude platit i pro Jestřáby. Po povedeném turnaji v Ostravě to-
tiž přišel určitý útlum. Týmu kouče Tottera se nepovedla odveta 
s Třebíčí, kdy ale bojovností dokázal stáhnout čtyřbrankové man-
ko. Proti obraně Pardubic „B“ ale byla ofenziva Prostějova krátká. 
Tým tak odešel po druhém domácím zápasu přípravy poražen 
0:3. Utkání odehrál i navrátilec k Jestřábům, útočník s tradičně 
dobrou prací směrem do obrany Matouš Venkrbec (na snímku).

Foto: Michal Sobecký

TŘEBÍČ, PROSTĚJOV Hokejisté Pros-
tějova nastoupili v úterý už ke svému pá-
tému přípravnému zápasu. Soupeřem jim 
znovu byl prvoligový sok z Třebíče. Jak se 
ukázalo, v duelech s Horáky se mělo po-
tvrdit pravidlo „Můj dům, můj hrad“. Za-
tímco totiž Jestřábi doma vyhráli, venku 
naopak soupeři podlehli. Podařilo se jim 
sice dohnat čtyřbrankové manko, poté ale 
inkasovali v prodloužení.
Do zápasu opět prostějovští trenéři pozměnili 
oproti těm předešlým sestavu. Scházel třeba 
Jáchym, znovu nehrál Josef Zajíc. Zajímavostí 
pak bylo, že do hry nezasáhli ani dva nejzku-
šenější obránci Valenta a Staněk. Defenzivní 
činnost tak primárně závisela na výkonu dva-
cetiletých mladíků.
Vstup do zápasu se Jestřábům proti Třebíči 
zase příliš nepovedl. Byl to totiž znovu sou-
peř, kdo se prosadil jako první. Už ve 2. mi-
nutě využil zaváhání prostějovského branká-
ře Němečka Michalčuk a otevřel skóre - 1:0. 
Na něj navíc brzy navázal další třebíčský 
hráč. Na začátku 6. minuty se po kombinaci 
prosadil Bořuta – 2:0. Letošní posila se tak 
novému zaměstnavateli zatím vyplácí, Bo-
řuta se trefil už v předešlém zápase s Jestřáby. 
Ti ale dokázali záhy snížit. Za minutu a půl 
zakončil povedeně samostatnou akci David 
Ostřížek a bylo to už jen 2:1. Ve 12. minutě 
pak byli diváci svědky pěstního souboje 
Formana s Dubským a navázali tak na dění 
v minulém utkání, v němž se porvali Bartes 
s  Haškem. V  15. minutě se diváci dočkali 
další branky, Daniel Poizl totiž od modré 
čáry mířil přesně – 3:1. 

Také ve druhé třetině se diváci nenudili a byli 
svědky řady akcí. První větší měl Jiránek, když 
tečí trefil horní tyč. Zatímco Jiránek mířil až 
příliš přesně, hned poté se rozjel festival gólů, 
během šesti minut padly hned čtyři. Nejprve 
se střelou do růžku prosadil Václav Krliš – 4:1. 
Poté se coby střelec předvedl také Martin 
Dočekal, ač je spíš považován za důrazného 
hráče na černou práci. Jestřábi v tu chvíli pro-
hrávali už o čtyři branky - 5:1 a jejich šance na 
úspěch v utkání vypadaly bídně. Nicméně se 
také včas začali prosazovat. Nejprve třebíčský 
rodák Vilém Burian ve službách Jestřábů sní-
žil na 5:2, a téměř přesně v polovině zápasu 
se z hranice brankoviště prosadil také Tomáš 
Jiránek – 5:3. To ale nebylo vše. Jestřábi se 
sice dostali do čtyř. Jenže Třebíči přesilová 
hra vůbec nevyšla. A prosadil se – kdo jiný 
než – Vilém Burian – 5:4. Třebíč znervózněla, 
najednou z téměř vyhraného utkání byl remí-
zový zápas. 
Úvod závěrečné části byl ve znamení šancí 
zkušených hráčů. Prostějov vyrovnal nejen 
hru, ale hlavně skóre. I když až na poslední 
chvíli. Prchal nejprve prověřil dobrou střelou 
Jekela, ten se ale nachytat nenechal. Přesto 
ale nakonec obrana domácích ještě jednou 
kapitulovala. V 57. minutě se z dorážky prosa-
dil Routa, pro kterého se jednalo o první gól 
v prostějovském dresu – 5:5. 
Další branka už nepadla, a tak se šlo do pro-
dloužení, které se po průběhu utkání z pohle-
du Jestřábů dalo brát jako malá výhra. Obrat 
ale Jestřábi nedokončili. Už půl minuty po za-
čátku prodloužení se prosadil střelec Ladislav 
Bittner a rozhodl o výhře Třebíče 6:5.  (sob)

Jaroslav BARVÍØ - SK Horácká Slavia Tøebíè:  
„Zápas se hrál ve vysokém tempu, dostali jsme se po první třetině do dvoubrankového vedení a pak 
jsme odskočili do vedení až 5:1. Ale ty góly nám spadly z nebe. Využili jsme každou příležitost, ale 
i přesto jsme věděli, že to nebude jednoduchý zápas. Soupeř si vzal oddechový čas, ale i my jsme upo-
zorňovali, že musíme zlepšit hodně věcí. Na straně Prostějova je velká ofenzivní kvalita a na to jsme se 
chystali, ale v některých momentech jsme to nezvládli. Ve druhé třetině nás soupeř přehrál, nedostali 
jsme se skoro z naší třetiny. Buď jsme situace nezvládli technicky, nebo individuální chybou, což sou-
peř trestal až k vyrovnání. Pozitivum vidím v konečné výhře. Dobré je to kvůli psychice.“

Aleš TOTTER - LHK Jestøábi Prostìjov:  
„Byl to typický přípravný zápas, kdy dominovaly útoky. Tým si zaslouží pochvalu za to, že praktic-
ky celou druhou polovinu zápasu dotahoval čtyři góly, a to se tři minuty před koncem povedlo. 
Škoda toprodloužení, ale můžeme být rádi za bod a cenné zkušenosti z tohoto souboje.“
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PROSTĚJOV Zajímavého, ale také 
značně neoblíbeného soupeře si do-
mluvili na přípravu prostějovští Jestřá-
bi. Na svém ledě se totiž utkají s Frýd-
kem-Místkem. A tamní hokejisté zvaní 
Rysi se potkali v přípravě s formou. Ho-
kejisté z pomezí Moravy a Slezska jsou 
nadále záložním celkem extraligového 
Třince se představí s výrazně obměně-
ným týmem, který dává tušit velkou 
kvalitu. Dokáží si s ní Prostějované po-
radit? To zjistíme ve čtvrtek 1. září od 
18:00 hodin.
Už šestý zápas během přípravy čeká pro-
stějovské Jestřáby během přípravy. Utkají 
se s  dalším prvoligovým soupeřem, a  sice 
s Frýdkem-Místkem. Ten je na prvoligové 
hokejové mapě nepřetržitě od roku 2016. 
Klub úzce spolupracuje s třineckými Ocelá-
ři a tato spolupráce byla po uplynulé sezóně 
znovu potvrzena a prodloužena. 
V minulé sezóně tým neměl skvělou ani pří-
šernou sezónu. Rysi se museli co otáčet, aby 
se dostali do předkola, které si zajistili na po-
slední chvíli, například na úkor favorizované 
Poruby. Jako soupeře vyfasovali Slavii Praha, 
jíž srdnatě vzdorovali, ale nakonec skončili 
pod hokejkami týmu z Edenu. 
A spousta hráčů se po ročníku s frýdecko-
místeckým dresem rozloučila. Odešel třeba 
v  Prostějově dobře známý útočník David 
Bartoš, dále Rostislav Martynek, Jonáš Pete-
rek, Vít Christov, Daniel Krenželok, Bartosz 
Ciura, Ondrej Šedivý nebo Roman Szturc. 
Odchod ohlásil i  Jakub Šlahař, další hoke-
jista krátce působící v  Prostějově. Rysi ale 
také nalákali hodně zajímavých hráčů. Za 
všechna jmenujme Vojtěch Mokry, Daniel 
Vrdlovec, Adam Zeman, Vlastimil Dostá-
lek, Jakub Doktor, Aleš Sova nebo Vlastimil 
Dostálek. 
Jak Jestřábi, tak také Rysi za sebou už mají 
poměrně dlouhou přípravu. A  také řadu 
zápasů, které mohou napovědět, jak na tom 
týmy jsou. A v případě Frýdku-Místku mo-
hou být trenéři spokojeni. Tým odehrál šest 
zápasů, z toho pět dokázal ovládnout. Frý-
dečtí padli jen s Třincem, na druhou stranu 
si poradili se Zvolenem, Přerovem nebo 
s Jastrzebie, s nímž hráli v přípravě také Jes-
třábi. Ve Zvolenu pak tým ovládl memoriál 
Pavla Zábojníka. Celkově se zatím soupeř 
Jestřábů prezentuje dobře hlavně ve střílení 
branek, solidně si ale počíná směrem do-
zadu. Frýdek-Místek každopádně nepatří 
mezi oblíbené soupeře Jestřábů, když proti 
němu mají za minulou sezónu zápornou 
bilanci.
Jak to dopadne tento čtvrtek na prostějov-
ském ledě? A co teprve za 14 dnů poté, kdy 
se stejný sok stane prvním soupeřem Jestřábů 
v novém ročníku Chance ligy 2022/2023? 
Budeme zvědaví, komu takhle nezvykle slo-
žená konfrontace sedne líp.    (sob)
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Tomáš
KALÁB

PŮVODNÍ
zpravodajství

„Hazardujeme s dobrým jménem klubu. 
Dnes to byla katastrofa,“ bylo možné číst 
chvíli po utkání na oficiálním facebooku 
prostějovského klubu. A co horší, fanoušci 

se nijak netajili tím, že porážku očekávali, 
protože „na kom jiném by se Vlašim chyt-
la“. Pak může vedení sebevíce horovat za 
větší návštěvnost domácích zápasů, když 
výkony jsou vším jiným než pozvánkou do 
hlediště.
Vlašim si svůj kalich vypila do dna ve stře-
du, když ve Slezsku utrpěla debakl 0:4. To 
eskáčko ještě doma aspoň bodovalo, i když 
i to je samozřejmě dost málo, na první ví-
tězství před domácím publikem totiž stále 

čeká. A  soudě podle obrazu první půle, 
mohlo být ještě hůř. Všechno zachránil po 
změně stran Michal Zapletal, který pomohl 
přece jen rozhýbat kraje hřiště, zvýšit aktivitu 
a hlavně byl ve správné chvíli na pravém mís-
tě, když se dostal k brankářem vyraženému 
balónu a poslal Prostějov do vedení.
V této souvislosti je docela zajímavé, že se 
ve Vlašimi do základní sestavy opět nevešel, 
naopak se do ní dostali zatím neprověření 
a s týmem minimálně sžití nováčci. Všímají 
si toho i fanoušci. „Někteří naši hráči nemají 
šanci ani ukázat, co v nich je. Zapletal, tam je 
to nejmarkantnější, ať zahraje cokoliv, vstřelí 
gól, opět zůstává na lavičce,“ glosují na face-
bookových stránkách klubu.
Defenzivní řady byly v obou utkáních mi-

nulého týdne v  základu stejné, ve středu 
hřiště měli jistotu Kulig s  Kušejem, místo 
Vlachovského a Macha nastoupili o víken-
du nováčci Šumbera s Kohoutkem. Na hro-
tu trenér střídavě zkoušel Pince a Píchala, 
ale ani jeden z nich zřejmě nehraje to pravé 
ořechové.
Na příští týden musí Šustr navíc počítat další 
ztráty. V Příbrami určitě nebude mít k dis-
pozici vyloučeného Bialka, nabízí se tedy 
stoperská dvojice Schaffartzik – Gáč. Co je 
ještě horší, neslavně skončil nedělní zápas 
pro Samuela Kuliga, který musel být po 
delším ošetřování nakonec vystřídán. „Má 
silný otřes mozku a problémy s ramenem, 
zůstal v péči benešovské nemocnice,“ sdělil 
na dotaz Večerníku technický ředitel klubu 
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FORTUNA NÁRODNÍ LIGA

Jednatřicetiletý záložník oblékl pod Blaníkem pop-
rvé dres Prostějova. Herně se nedařilo celému týmu, 
světlou výjimkou byl v obou utkáních uplynulého týdne 
jen Vasil Kušej. O  to víc mohl těžit z  domnělého pen-
altového zákroku, který by tým možná posunul k  vy-
rovnání. Šumbera ale bez okolků přiznal, že to faul 
nebyl. Dokázal, že mezi množstvím „filmařů“ 
jsou ještě hráči, kteří mají čest a svědomí.

ŠIMON ŠUMBERA
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Fotbalisté Prostějova v krizi, 
čekají se změny v hráčském kádru

PROSTĚJOV Tři anglické týdny prožívají v této době fotbalisté 1.SK 
Prostějov. Tedy náročné a hektické se dvěma zápasy během sed-
mi dnů. Nejhorší doba na hledání čehokoli. Jenže jde o absolutní 
nutnost, protože svěřencům kouče Pavla Šustra se hned v prvním 
z oněch týdnů podařilo dosáhnout pomyslného dna. Pět bodů a pat-
nácté místo FORTUNA:NÁRODNÍ LIGY jistě není to, co by mohlo ko-
hokoli uspokojovat. Jediný bod z pracně uhrané remízy s Chrudimí 
a především těžký debakl po zoufalém výkonu ve Vlašimi předsta-
vují obrovský vykřičník vznášející se nad prostějovským fotbalem.

FOTBAL 252532 5. září 2022 WWW.VECERNIKPV.CZ

PROSTĚJOV Už ve středu v  pod-
večer přivítal tým 1.SK Prostějov ve 
vloženém 6. kole FORTUNA:NÁ-
RODNÍ LIGY ve svém stánku soupe-
ře z Chrudimi. Oba celky dělily před 
zápasem dva body. Úvodní minuty 
sice patřily spíše hostům, ale první 
šanci měli domácí. Celkově toho ale 
směrem dopředu moc vidět nebylo 
a  bezbrankový stav po pětačtyřiceti 
minutách byl logickým vyústěním. 
Do druhého poločasu pak domácí 
prostřídali a hned byla znát vyšší ak-
tivita. Na brzkou branku Zapletala 
ale dokázal reagovat Kodýtek a body 
se tak dělily. Rozhodnutí měl na ko-
pačce Kušej, ale jeho přímák zastavila 
branková konstrukce. Následný sou-
boj velmi zaváněl penaltou, kterou 
ale sudí razantně odmítl. Dle našeho 
rozhodnutí špatný verdikt.

pro Večerník 

Jan FREHAR

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Úvodní pětiminutovka přinesla první 
tlak hostů, kteří dobývali obranu domá-
cích, ale k žádnému ohrožení se nedosta-
li. Po sedmi minutách se poprvé osmělili 
hráči Prostějova. Kušej našel kolmicí Pí-
chala, ale brankář Floder byl včas venku 
a zneškodnil jeho pokus. O chvíli pozdě-
ji o sobě dal poprvé vědět i útok hostů. 
Centrovaný míč zkoušel z hranice vápna 
usměrnit Jedlička rybičkou, ale branku 
nenašel. V  dalším průběhu pokračoval 
podobný herní projev jako v úvodních 
minutách. Hosté byli více na míči, ale 

jejich snaha končila v  předfinální fázi. 
Za zmínku v prvním poločase tak stojí 
už jen tři situace. Nejprve to byla šance 
Vrány, který se dostal mezi beky, ale jeho 
pokus vykopl brankář Krynskyi. O ně-
kolik minut později měl ten samý hráč 
hlavičku z úrovně penalty, které scházela 
razance, a poslední pokus měl Záviška. 
Ale i to bylo pro domácí brankáře spíše 
lahůdkou a o stoprocentních šancích se 
ani na jedné straně mluvit nedalo. 
Do druhé půle nasadil kouč Šustr dvoji-
ci nových hráčů. Zapletal šel doleva a na 
pravou stranu se přesunul Kušej, což se 
ukázalo jako správný tah. Prostějov začal 
druhý poločas daleko aktivněji. Do prv-
ní střelecké pozice se dostal Mach, ale 
tomu rána nesedla. Po devíti minutách 
druhé půle mohli domácí fanoušci jásat. 
Na pravé straně předvedl skvělou práci 
Kušej, který si povodil obránce a střelu 
na zadní tyč dokázal brankář jen vyrazit 
k Zapletalovi, který ji umístil do odkry-
té části branky – 1:0. Hosté mohli záhy 
srovnat stav, kdy to po narážečce zkoušel 
technicky na zadní Skwarczek, ale schá-
zelo mu pár decimetrů. Jak domácím 
stačilo devět minut druhé půle na bran-
ku, tak i vedení udrželi jen devět minut. 

Na pravé straně dostal příliš prostoru 
Vrána a prudkým centrem našel osamo-
ceného Kodýtka, jenž hlavou usměrnil 
za přední tyč a umlčel stadion – 1:1. 
Inkasovaná branka ale domácí hráče 
nepoložila a hned se vrátili k aktivní hře. 
Další parádní akci předvedl Kušej a do-
stal se až k zakončení. Míč zkoušel dostat 
přízemní střelou na zadní tyč, ale branku 
minul. Největší pozdvižení pak přinesla 
minuta sedmdesátá. Nejprve sudí odpís-
kal faul zhruba metr před vápnem Chru-
dimi a míč si postavil Kušej. Jeho pokus 
na stranu brankáře měl vše potřebné, jen 
byl bohužel až příliš přesný, a tak se míč 
možná od břevna, možná od šibenice 
odrazil zpátky do hry. Tam se k míči hnal 

Kulig, který pak zůstal dlouho ležet, ale 
píšťalka sudího, který byl od situace jen 
pár metrů, zůstala němá. Výrok se nelíbil 
ani fanouškům, ani realizačnímu týmu – 
byly z toho hned dvě žluté pro oba asi-
stenty kouče Šustra. „Situaci jsem na vi-
deu ještě neviděl, ale sudí řekl, že to viděl 
jasně a byl u toho blízko, tak tomu snad 
tak i bylo,“ vracel se po utkání k tomuto 
verdiktu kouč eskáčka.  Další minuty 
už toho pak po fotbalové stránce příliš 
nenabídly a byl to především boj obou 
celků, kde nikdo nechtěl udělat zbyteč-
nou chybu. Ke konci bylo k vidění i pár 
ostřejších zákroků, které hru kouskovaly 
a další šanci na rozhodnutí duelu si tak 
nedokázali vytvořit domácí ani hosté. 

Pavel ŠUSTR 
„Šli jsme do zápasu s  tím, že chceme získat tři body. Bodovat se nám 
nakonec podařilo, ale máme ‚jen‘ jeden bod. Na konci už to byla spíše 
válka, ale my tak musíme bojovat o každý bodík a o každý míč. Časem, 
a pak někde v dálce by se mohlo objevit více fotbalu a větší klid hráčů. 
To zatím nemáme. Na druhou stranu ale kluky musím pochválit. Až na 
pár výjimek totiž pochopili, že musí dřít o každý míč. Ač to sám nemám 
rád, tak to je pro nás nyní základ, abychom mohli následně hrát pohledný 
fotbal. Remíza je asi spravedlivá.“

„Chtěli jsme tady bodovat, což se nám podařilo. Myslím si, že první 
poločas nám vycházel i  herně a  byli jsme lepším týmem. Ale přes 
územní převahu jsme si nedokázali v  posledních dvaceti metrech 
se situacemi správně poradit a tlak byl spíše platonický bez větších 
šancí. Ve druhém poločase se domácí rozhodně zvedli. Především 
Kušej na pravé straně nám dělal velké problémy. Postupně se 
z toho ale stala více nakopávaná a boj, válka, která nejspíše skončila 
zaslouženou remízou.“

11 11 Branky: 54. Zapletal – 63. Kodýtek. 
(0:0)

FORTUNA:NÁRODNÍ LIGA - 6. kolo

PROSTĚJOV Na pravé straně obrany operoval po celý zápas spolehlivě Jarmil Bla-
huta (na snímku) a nebyl vidět jen v dobré defenzivě. Snažil se podporovat i útok 
a řada rozehrávek šla právě přes jeho stranu, kde byl společně s Kušejem ve druhé 
půli hodně nebezpečný. Nacházel se blízko sporné situace dvacet minut před kon-
cem a na kopačce měl také poslední velkou šanci utkání. Jeho tvrdá rána ale skončila 
jen těsně nad břevnem. Po středeční utkání poskytl Večerníku exkluzivní rozhovor.

Jan FREHAR
 Dala by se remíza z  duelu proti 

Chrudimi nazvat ziskem bodu či spíše 
ztrátou dalších dvou? 
„Určitě spíše ztrátou. Je pravda, že 
v prvním poločase jsme se trochu hle-
dali a soupeř byl asi o něco lepší, i když 
žádné velké šance neměl. Ve druhém 
jsme ale měli převahu a  je škoda, že 

jsme nezískali plný počet bodů. Přišlo 
mi, že soupeř odpadal fyzicky a  my 
jsme měli stále dost sil, ale nepřidali 
jsme druhou branku, na kterou jsme 
šance měli, a  nechali si dát hloupou 
branku. Stojím si za tím, že jsme měli 
kopat penaltu, ale sudí to nechal hrát.“

 Vy už jste ten moment ze sedmde-
sáté minuty nakousl. Měla to být pe-
nalta z vašeho pohledu?

„Určitě. Vasil Kušej tam trefil spojnici, což 
mohl být nádherný gól, ale míč se odrazil 
a  letěl k  Samovi Kuligovi, kterého tam 
před doklepnutím trefil jeden z obránců, 
což potvrdil i Sam. Penalta ale odpískaná 
nebyla, s tím už nic nenaděláme. Je škoda, 
že pak ani naše šance nebyly využity.“   

 Ve druhé půli jste ale výkon zvedli. 
Co pomohlo, z čeho vzešel impuls? 
„Těžko říct, čím přesně to bylo způsobe-
no. Evidentně nám pomohlo střídání, 
kde se to podařilo oživit, pomohl tak 
příchod Stříže i Zapletala. Na mou stranu 
přišel Vasil Kušej, který hrál první poločas 
zleva, a myslím si, že jsme po naší straně 
byli hodně nebezpeční. Bylo ale asi znát 

i to, že jim docházely síly. Už nás nedoká-
zali presovat tak jako v prvním poločase 
a my jsme tak měli čas, abychom si míč 
dali do klidu a začala nám jít lépe kombi-
nace. Dvacet minut jsme měli dobrý tlak, 
ale druhou branku jsme zkrátka nedali.“

 Vy jste tam měl jednu velmi dobrou 
ránu, která skončila těsně nad břev-
nem. Zkoušíte to takto pravidelně? 
„Nevím, co přesně předcházelo té situ-
aci, ale měl jsem na své straně hodně 
místa, tak jsem řval na Koudelku, ať 
mi míč ještě pošle. Hned jsem věděl, že 
budu chtít střílet, i když spoluhráči tvr-
dí, že jsem chtěl centrovat. (úsměv) Bo-
hužel to šlo kousek nad. Hodně mě to 

mrzí. Mohla to být branka na 2:1, která 
by podle mě soupeře zlomila.“ 

 Ani třetí domácí duel nepřinesl ví-
tězství. Co bude třeba ještě zlepšit? 
„Našemu mužstvu teď chybí hlavně se-
bevědomí, jaké jsme měli v přípravných 
duelech. Chtěli jsme daleko výš, myslím 
si, že mužstvo na to máme, ale zatím to 
nedokážeme na hřišti prodat. Musíme 
se vrátit k jednoduchosti, pomoct si ně-
jakou kratší přihrávkou a  získat zpátky 
sebevědomí.“ 

„„Mísstoo ddruhéé brrankkyy si nnnechhámmme dáátt laccinýýý gól,“ 

Dvakrát do 
stejné řeky...
Je opravdu těžké, ne-li podle staro-
věkého myslitele nemožné vstupovat 
znovu do téže řeky. Své o  tom ví po 
šesti odehraných kolech trenér Pavel 
Šustr. Držet si jednou osvědčenou 
strategii je sice pochopitelné, ale mlá-
dí obecně je jedna věc, individualita 
hráčů věc druhá. Jasně se ukazuje, 
že letošní kádr je prostě s tím z před 
dvou let nesrovnatelný. Stačí se podí-
vat na herní projev týmu. Nejenže si 
nedokáže vytvořit potřebný tlak klid-
ně i v závěru utkání, když je potřeba 
hrát o body, ale mnozí si nedokáží ani 
pořádně přihrát, ztrácejí lehce baló-
ny, prostě jsou k  vidění elementární 
nedostatky. V  takovém případě jsou 
samozřejmě v  zásadě dvě možnosti 
– vyměnit trenéra nebo kádr. Lehčí je 
samozřejmě první cesta, ale v  tomto 
případě by to jistě byla škoda. Klub 
jde evidentně cestou druhou a  zkusí 
tým ještě oživit. Bylo by už načase.
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PROSTĚJOV Kvalifikace o  volejbalové 
Mistrovství Evropy žen 2023 ve volejbalu 
odstartovala prvními třemi koly zápasů 
v jednotlivých skupinách. Jak známo, VK 
Prostějov má tři hráčky ve dvou reprezen-
tačních výběrech.
Volejbalistky České republiky vykročily skvě-
le za plánovaným postupem, když v grupě B 
nejprve smetly papírově nejslabší Island na 
domácí palubovce města Tábor suverénně 
3:0 (14, 5, 17), poté zvládly i nelehkou bit-
vu ve Finsku, když z Oulu odvezly po dost 
vyrovnané bitvě příznivý výsledek 0:3 (-24, 
-20, -23). No a v sobotu zdolaly opět v Tábo-
ře Černou Horu 3:0 (14, 17, 21). Tabulku 
tak v polovině bojů vedou s plným ziskem 
9 bodů, druhé je Finsko, třetí Černá Hora 
a čtvrtý Island. Na finálový turnaj postoupí 
dva týmy.
Smečařka Klára Faltínová střídala během 
druhé sady úvodního střetnutí a  následně 
strávila na hřišti celý třetí set, aby zaznamenala 
3 body (všechny útokem při úspěšnosti 43 
procent), na přihrávce měla úspěšnost rovněž 
43 procent a celkovou užitečnost +3. Do dru-
hého utkání nezasáhla, naopak nahrávačka 
Simona Bajusz uzdravená ze zranění stehen-
ního svalu již ano. Krátce střídala během za-
hajovacího i třetího dějství, aniž by se číselně 
zapsala do statistik.
„Musím děvčatům poděkovat za ten nádher-
ný dárek, který mi dala. Protože od pondělí 
jsem prožil nejsložitější dny mého trenérské-
ho života. Čtrnáct našich hráček zažilo žalu-
deční komplikace a zvracelo. Stejně na tom 
bylo osmnáct ze třiadvaceti členů výpravy. 
Proto musím odměnit velkým aplausem 
naši lékařku Radku Bartovičovou i její tým, že 
všichni zachovali chladné hlavy a postarali se 
o holky,“ oddechoval po vítězném mači u Fi-
nek kouč ČR Giannis Athanasopoulos.
„Včerejší trénink jsme ukončili už po pěta-
čtyřiceti minutách s pouhými pěti hráčkami 

a vůbec netušili, co se bude dál dít. Jen jsme 
se modlili, abychom měli k dispozici aspoň 
šest děvčat a mohli hrát volejbal. I přes tyto 
komplikace si holky vedly skvěle. Nebyli jsme 
v nejlepší kondici, proto přišlo tolik výkyvů 
v našem výkonu. Ale všechny bojovaly o kaž-
dý míč. Proto jsem moc rád za tento výsledek, 
který je výborný pro další vývoj kvalifikace,“ 
konstatoval maximálně spokojený Athana-
sopoulos. A  charakter ukázaly jeho svěřen-
kyně v sobotu 27. srpna, kdy v Táboře proti 
Černé Hoře jednoznačně dominovaly, čímž 
si připsaly již třetí výhru v řadě a zůstávají ve 
skupině stoprocentní. České reprezentantky 
nastupovaly do utkání již v  lepším zdravot-
ním stavu než ke zmíněnému duelu s  Fin-
skem. „Nejsme ještě stoprocentní. Poslední 
normální trénink byl minulý pátek a další byl 
teď. Program kvalifikace je velmi náročný. Tři 
dny mezi zápasy včetně cestování,“ řekl Jannis 
Athanasopulos. Z prostějovských hráček po-
slal do boje v průběhu zápasu střídající Bajusz, 
Faltínová šanci nedostala. Další kvalifikační 
boje pokračují Češkám tuto neděli 4. září 

od 17.30 hodin v Pljevle odvetou s Černou 
Horou.
Volejbalistky Slovenska kralovaly vstupnímu 
mači doma v Popradu nad Lotyšskem domi-

nantně 3:0 (10, 12, 21) i díky tomu, že prostě-
jovská univerzálka Karin Šunderlíková zářila 
sedmnácti dosaženými body! „Jsme rády, že 
máme tenhle zápas za sebou. Bylo důležité jej 
zvítězit beze ztráty setu. První dva se nám da-

řilo hrát agresivně a až třetí jsme 
trochu zdramatizovaly, ale 

nakonec i  ten získaly,“ 
hodnotila členka VK 
Prostějov.  V  Gijónu 

pak na smeči citelně chy-
běla nemocná bývalá opo-

ra vékáčka Karolína Fričová, 
navíc vinou zranění den před 

utkáním nemohla nastoupit právě ani 
Šunderlíková! Bez nich družstvo SR podlehlo 
Španělsku, jež mělo o něco navrch 3:1 (23, 18, 
-13, 15). „Na úterním tréninku se zranila Kar-
ča, což byl pro nás velký šok a mělo to vliv na 
předzápasovou přípravu. Mrzí nezvládnutá 
koncovka prvního setu, celkově jsme naštva-
ní z dost zbytečné porážky. Teď se musíme 
soustředit na dvojutkání s Dánskem, jež bude 
klíčové pro další průběh celé kvalifikační sku-
piny E,“ řekl Michal Mašek, trenér Slovenek. 
Ty nastoupily ke třetímu střetnutí ve skupině 
proti Dánsku v Popradu a byla z toho druhá 
výhra v poměru 3:0 (8, 13, 13). Bohužel Šun-

derlíková u toho nebyla. V průběžném pořadí 
je Slovensko na postupující druhé pozici za 
suverénním Španělskem. Příští duel sehrají 
v  Koge (neděle 4. září, 17.00 hodin) proti 
Dánsku. Už znovu s Karin v sestavě?  (son)
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PROSTĚJOV Na scénu se po loň-
ské covidové pauze vrací charitativní 
turnaj v  beachvolejbalu s  výstižným 
názvem Dudy Cup 2022. Šestý a záro-
veň sedmý ročník proběhne v sobotu 
3. září od 9.00 hodin v areálu Beach 
Sport Prostějov vedle aquaparku.
Populární sportovní akce s  výrazným 
přesahem směrem k boji proti rakovině 
hlásí návrat v  plné síle. Tradičně půjde 
do boje početné startovní pole čítající 
ženské trojice tvořené neregistrovanými 
hráčkami. Podmínky účasti jsou dvě: 
mít na sobě růžové oblečení či alespoň 
jeho část (tričko, šortky, plavky) a zaplatit 

startovné 380 korun, přičemž finanční 
výtěžek celého turnaje poputuje Alianci 
žen s rakovinou prsu.
„Konkrétně jde o projekt Bellis. Ten se 
zaměřuje na mladé pacientky do čtyřice-
ti pěti let věku, jež procházejí nebo prošly 
léčbou spojenou s nádorovým onemoc-
něním prsu. Účastnice si na Dudy Cupu 
zahrají celý den beachvolejbal, v poledne 
absolvují odbornou přednášku o  pre-
venci rakoviny prsu, a navíc přispějí spolu 
s našimi sponzory i partnery na dobrou 
věc. Všem už předem moc děkujeme,“ 
zdůraznila hlavní organizátorka Nikola 
Dudová.  (son)

Po dvou letech je tu opìt 
DUDY CUP 

 Foto: internet

 Foto: internet

Šunderlíková smázla Lotyšsko a potom se zranila

PRAHA, PROSTĚJOV Úžasné 
představení předvedl na praž-
ském IBG Prague Open pros-
tějovský tenista Jakub Menšík. 
Šestnáctiletý mladík vyhrál prv-
ní tři zápasy na turnaji kategorie 
challenger a  skvěle využil získa-
nou divokou kartu.
Menšík dokázal porazit kvalitní 
a  zkušené soupeře, mezi kterými 
nechyběl ani bývalý hráč třetí svě-
tové desítky Lukáš Rosol. „Ukázalo 
se, že můžu hrát otevřené zápasy 
i  s  tak kvalitními hráči. To je vel-

ké plus do dalších turnajů,“ uvedl 
Menšík.
Prostějovská naděje až do semifinále 
neztratila ani set. Nad momentální síly 
Menšíka byl až Oleksii Krutykh z Ukra-
jiny, přestože Čech vedl 5:1 a byl blízko 
k  zisku první sady. „Dvakrát jsem na 
podání nevyužil šanci set ukončit. Pak 
už byl soupeř lepší,“ uznal Menšík, kte-
rý přes porážku získal sedmnáct bodů 
a poprvé v kariéře poskočil do sedmé 
stovky světového žebříčku. Díky praž-
skému turnaji se zlepšil o  206 příček. 

(lv)

CINCINNATI, PROSTĚJOV Rovných 
sto minut bojovala předminulou nedě-
li v  Cincinnati Petra Kvitová o  třicátý 
velký titul ve své kariéře. Utkání s Fran-
couzkou Caroline Garciaovou prohrála 
2:6, 4:6 a na jubilejní triumf ve čtyřicá-
tém finále nedosáhla.
„Dostat se do čtyřicátého finále je úžasné. 
Cítím se sice kvůli tomu stará, ale pře-
devším hrdá. V  Cincinnati jsem toho už 

odehrála hodně, až do posledního zápasu 
se mi podařilo postoupit poprvé. Takže 
i když jsem zklamaná z porážky, můžu být 
spokojená,“ prohlásila česká tenistka, která 
se díky postupu vrátila do světové dvacítky.
Kvitová přes závěrečnou prohru odehrála 
krátce před začátkem US Open parád-
ní turnaj. Tunisance Ons Džabúrové 
dokonce ve třetím setu 3. kola nadělila 
kanára a celkově odehrála tři třísetové bit-

vy. Ukázala, že s  kondicí nemá problém.
„Na tenisu je výjimečné, že máte každý 
týden novou šanci. Na tom minulém v To-
rontu jsem si říkala, že hraju vážně špatně. 
Nic mi nešlo, nemohla jsem chytit rytmus, 
cítila se unavená. A o několik dní později 
je všechno jinak,“ usmívala se zkušená te-
nistka.
O  svých ambicích před posledním 
grandslamem sezóny ale přesto nechtě-

la příliš spekulovat. I  díky tomu, že si 
musela v  průběhu finále v  Cincinnati 
vybrat zdravotní pauzu. „Teď si musím 
především oddechnout. Odehrála jsem 
několik hodně náročných utkání. Třeba 
semifinále s domácí Madison Keysovou 
bylo opravdu těžké. Neuvěřitelná bitva. 
Teď zregeneruji a pak do toho zase na-
skočím. Třeba se mi v New Yorku bude 
dařit,“ přeje si Kvitová.  (lv)

NEW YORK, PROSTĚJOV Hodně 
krutý byl los před startem závěreč-
ného grandslamu sezóny pro zkuše-
ného prostějovského tenistu Jiřího 
Veselého. V  prvním kole narazí na 
dvaadvacátého hráče světa Brita Da-
niela Evanse.
Lépe dopadl další hráč TK Prostějov Jiří 
Lehečka. Při své premiéře na US Open 
vyzve Christiana Garína z Chile, kterému 
se nejvíce daří na antuce. V dalším kole 
by byl jeho soupeřem pravděpodobně 
nasazený Alex De Minaur z Austrálie.

Na některé české hráčky vyšly soupeřky 
z kvalifikace. Petru Kvitovou čeká Erika 
Andrejevová z  Ruska, Barboru Krejčí-
kovou zase Fernanda Contreras Gome-
zová z  Mexika. Dvaadvacátá nasazená 
Karolína Plíšková vstoupí do turnaje 
duelem s Polkou Magdou Linetteovou, 
Karolínu Muchovou zase čeká Ajla 
Tomljanovićová z  Austrálie a  Kateřinu 
Siniakovou domácí Taylor Townsendo-
vá. Sára Bejlek si při své premiéře zahraje 
s Ludmilou Samsonovovou z Ruska. 
 (lv)

Vražedný grandslamový

los pro Jiřího Veselého

Na dívčí úspěch nenavázali,
Svrčina s Kolářem neuspěli

WINSTON-SALEM, PROSTĚJOV Jedině 
Barbora Krejčíková vyhrála alespoň jeden 
zápas na turnajích těsně před startem US 
Open. V prvních kolech naopak vypadl Jiří 
Lehečka, Jiří Veselý i Kateřina Siniaková.
Lehečka ve Winston-Salemu nestačil na 
Němce Petera Gojowczyka, když se trápil 
především na podání. Během střetnutí hned 
v pěti případech přišel o svůj servis a toho jeho 
zkušený soupeř dokázal využít. Na challengeru 
v kanadském Granby neuspěl v pozici druhého 
nasazeného Veselý, když jej senzačně porazil 
Američan Aidan Mayo. Tenista deváté stov-
ky světového žebříčku vyhrál ve třech setech. 

„Nemohl jsem se pohybovat ani pořádně po-
dávat. Bylo to špatné, tak to nepůjde,“ posteskl 
si Veselý.
Siniaková v  Clevelandu uhrála s  Číňankou 
Čang Šuaj pouze tři hry a o moc víc se neda-

řilo ani nasazené jedničce Krejčíkové. Ta sice 
zdolala domácí Francescu di Lorenzovou, pak 
ale nestačila na další Američanku Bernardu Pe-
raovou. Kvůli zranění zad pak nejlepší pár světa 
odsoupil ze soutěže před semifinále.   (lv)

NEW YORK, PRAHA Ve Wimbledonu to ještě 
nevyšlo, na US Open už ale v kvalifikaci prostě-
jovská tenistka Sára Bejlek dokázala v kvalifika-
ci vyhrát všechny tři zápasy a v šestnácti letech 
si poprvé zahraje hlavní soutěž na grandslamu. 
„Je to neskutečný úspěch,“ jásala Bejlek.

Ladislav VALNÝ
Jak vám bylo v rozhodujícím utkání s Brit-

kou Watsonovou za stavu 4:5 a 0:30 při podání 
soupeřky?
„Byl to klíčový moment. Hrála jsem pořád dál, nic 
jsem nevzdala a právě za stavu 0:30 jsem vyhrála 
neskutečnou výměnu. Vlastně otočila celý zápas. 
To se v tenise stává, musíte vždy věřit až do konce.“

Další důležitý moment přišel v následující 
hře, kdy soupeřka dostala trestný fiftýn. O co 
šlo?

„Přiznávám, že vůbec nevím, za co trest dostala. 
Soustředila jsem se sama na sebe. Ale musím uznat, 
že mi to pomohlo. Najednou jsem vedla 30:15, 
soupeřku to rozhodilo. Ten okamžik mi pomohl.“

Měla jste vysněnou soupeřku pro případné 
první kolo hlavní soutěže?
„Já si popravdě letěla do New Yorku turnaj užít 
a o něčem podobném jsem vůbec nepřemýšlela. 
Až mnohem později jsem si říkala, že nejlepší by 
bylo hrát proti Sereně Williamsové a aby to byl po-
slední zápas její kariéry. To sice nevyšlo, ale nevadí.“ 
(úsměv)

Oslavila jste životní výsledek?
„Původně jsem se chtěla odměnit návštěvou české 
restaurace a dát si tatarák. Ani to nevyšlo, bylo už 
zavřeno. Ale objednat si pizzu na pokoj taky není 
špatné. Místo balení kufrů a cesty na letiště to beru.“ 
(směje se)

PRAHA, PROSTĚJOV Skvělým 
způsobem se na challengeru v Praze 
prezentoval nadějný prostějovský te-
nista Jakub Menšík (na snímku). Přes 
mnohem zkušenější soupeře postou-
pil až do semifinále a naznačil, že je na 
přechod do mužské kategorie dobře 
připravený. „Odehrál jsem skvělý tur-
naj,“ komentoval své výkony nadějný 
hráč TK Agrofert Prostějov.

Ani v semifinále jste nebyl bez šan-
cí. Nezkazila poslední porážka dojem 
z předchozích úspěšných zápasů?
„Porážka mrzí, ale převládají pozitiva. 
Odehrál jsem skvělý turnaj, který mi 
dodá motivaci do další práce. Dokázal 
jsem si, že můžu na turnajích této katego-
rie hrát, to beru jako velké povzbuzení.“

Během turnaje jste předváděl vět-
šinou výborný tenis s řadou skvělých 
úderů. Vzpomenete si, kdy jste podá-
val podobné výkony?
„Chvílemi jsem hrál opravdu dobře. Tře-
ba ve druhém setu ve čtvrtfinále s Marti-
nem Cuevasem jsem se dostal na nejvyš-
ší dosavadní level. Myslím, že tak dobře 
jsem ještě vážně nehrál.“

Díky sedmnácti bodům jste na 
žebříčku poskočil o  více než dvě stě 
míst. Co říkáte na tak výrazný vze-
stup?
„To číslo je hezké, ale je to zatím pořád 
pouze začátek. Je však dobře, že se díky 

tomu dostanu na turnaje, které teď chci 
hrát. Na druhou stranu pochopitelně mí-
říme výš, jedeme dál.“

Juniorské turnaje už definitivně 
opouštíte?
„Ano. V plánu už mám pouze mužské 
turnaje, juniorskou kariéru jsem ukon-
čil. Pojedu na podniky kategorie Future 
a uvidí se, jak budu stoupat žebříčkem. 
Třeba z toho vyjde na konci roku nějaká 
kvalifikace na slabším challengeru.“

Menšíkova jízda do semifinále 
prostějovského challengeru

NEW YORK, PRAHA Šestnáctiletá prostějovská tenisová naděje Sára 
Bejlek senzačně uspěla v kvalifikaci o start v hlavní soutěži US Open 
v  New Yorku. Stejný úspěch vylovila v  amerických vodách i  Linda 
Fruhvirtová. Obě hráčky spolupracují s  prostějovským manažerem 
Miroslavem Černoškem.
Bejlek nejprve přehrála bývalou světovou desítku Kristinu Mladenovicovou 
z Francie, Australanku Priscillu Honovou a na závěr i o čtrnáct let starší Britku 
Heather Watsonovou. V rozhodujícím duelu byla ve třetím setu na hraně 
porážky, když při podání soupeřky prohrávala 4:5 a 0:30, po skvělé koncovce 
ale výsledek otočila. „Jela jsem si New York užít, je z toho tohle,“ kroutila ne-
věřícně hlavou Bejlek. Do hlavní soutěže se dostala také Linda Fruhvirtová, 
další velký talent českého tenisu. 
Prostějovským hráčům se v kvalifikaci nevedlo. Po zdravotních problémech 
prohrál hned v 1. kole Zdeněk Kolář, když nestačil na Tomáše Macháče. „Ne-
chci to rozebírat, ale nemohl jsem se na kvalifikaci ideálně připravit. Tomáš 
byl lepší,“ uvedl Kolář. Do finále kvalifikace nepostoupil ani Dalibor Svrčina, 
vyhrál ale jeden zápas a i to mu zvedlo náladu. „Mám za sebou složité období. 
Třeba mi to vyhrané utkání pomůže,“ přeje si Svrčina, který se vrací do Evro-
py na dva turnaje a pak se pravděpodobně přesune do Asie.  (lv)

Poslední turnaje před grandslamem přinesly porážkyj p g p
Winston-Salem – ITF challenger

Dvouhra – 1. kolo:

Granby – ITF challenger
Dvouhra – 1. kolo: 

Praha – ITF challenger:
Dvouhra – 1. kolo: 

Dvouhra – 1. kolo:

2. kolo: 

y p y
Cleveland  - WTA Tour

Dvouhra – 1. kolo: 

2. kolo: 

Dvouhra – 1. kolo:

2. kolo:

3. kolo:

radovala se 

Foto: internet
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 Třetí týden týmové přípravy 
se nesl ve znamení společných 
tréninků s Olympem Praha i Olo-
moucí. V  čem spočívá jejich nej-
větší přínos?
„V  tom, že si obě družstva můžou 
vyzkoušet různé herní věci. My jsme 
volejbalu dělali během prvních dvou 
týdnů spíš málo, navíc většinou se 
zaměřením na individuální činnosti. 
Teď už jsme se mohli víc věnovat tý-
mové hře při takových řízených tré-

nincích, což po předchozí převážně 
kondiční náplni znamenalo pro hol-
ky určitě vítanou změnu.“ (úsměv)

 Můžete přiblížit výhody sdíle-
né přípravy v  porovnání s  klasic-
kými přátelskými duely?
„Rychleji to odsýpá, během spo-
lečných tréninků se udělá víc práce. 
Přáteláky jsou – stejně jako soutěž-
ní zápasy – přece jen volnější, je při 
nich víc delších prostojů mezi roze-
hrami. Zatímco na trénincích se víc 
valí, mají vyšší tempo a  jsou inten-
zivnější.“

 Při cvičných setech na body se 
střídají výměny s  různě nahazo-
vanými balóny, rolovanými nebo 
ostrými servisy a  podobně. Kdo 
tento systém vymyslel?

„Pro přípravu takovým způsobem 
existují různé variace, jak a kdy naha-
zovat či dohazovat míče po obraně, 
po útoku a podobně. Jako trenéři se 
vždy předem domluvíme, na co se 
během dané jednotky víc zaměříme, 
a  podle toho pak společný trénink 
vypadá. Třeba v pondělí jsme šli do 
dohrávek po obraně, ve středu do-
staly větší prostor dohrávky po při-
hrávce z  lehčích podání. Takových 
kombinací, na co se konkrétně za-
měřit, je spousta. A body v setech se 
počítají, aby to pro holky mělo větší 
náboj, bylo o co hrát. I když výsledek 
není vůbec zásadní, jen orientační.“

 Celkově se držíte stejného mo-
delu přípravy jako v předchozích 
letech?
„Ano. Už spoustu let máme systém 
letní přípravy nějak nastavený a fun-
guje, proto není důvod nic podstat-
ného měnit. A  rozložení kondiční, 
silové, herní i technické zátěže v jed-
notlivých týdnech za sebou zůstává 
vlastně stejné. Jde o to tréninky zpes-

třit nebo obohatit tak, aby 
holky v  rámci možností ba-
vily, měly do nich stále chuť 
a motivaci.“

 Po zdravotní stránce 
jsou svěřenkyně v  pořád-
ku?
„Zatím jo. Sice se občas 
objeví nějaké men-
ší problémy nebo 
bolavé nohy, což 
k  vysoké nároč-
nosti přípravného 
procesu v  součas-
ném období patří. 
Ale žádná větší zra-
nění holky zatím 
nepostihla, snad to 
tak i nadále vydrží.“

 Jak bude vypa-
dat čtvrtý trénin-
kový týden?
„Zase najedeme na 
klasickou přípravu 
s  větší porcí kondič-
ních cvičení a  po-

silovny, ani 
hry však už 
nebude málo. 
Ovšem zatím 
ještě bez utkání, první 

klasické přáteláky přijdou 
na řadu až druhý víkend 
v září na turnaji v Přerově.“

 Vyhovuje vám sou-
časná role v realizačním 

týmu prostějovského 
áčka?
„Já nijak zvlášť nepro-
žívám ani neřeším, 
kdo je hlavní kouč, 
kdo asistent trenéra 
a  podobně. Minu-
lý ročník nám jako 

mančaftu vyšel 

perfektně, proto nebyl žádný důvod 
cokoliv měnit a pokračujeme dál ve 
stejném složení. I jako asistent mám 
hodně prostoru, zejména při vytvá-
ření tréninků i jejich následném ve-
dení. S Mirkem Čadou samozřejmě 
vše probíráme, on na celý proces do-
hlíží a případně do něj vstupuje, ale 
já si po pracovní stránce nemám ab-
solutně na co stěžovat. Volejbal mě 
baví, jsem tady spokojený. A nejdů-
ležitější je, aby se nám v nové sezóně 
opět dařilo.“

pro Večerník 

Marek
SONNEVEND

PŮVODNÍ
zpravodajství

S  pražským výběrem už Hanačky 
takto trénovaly několikrát v  minu-
losti. Letos přijely svěřenkyně Sta-
nislava Mitáče (i s novým asistentem 
Lukášem Mičekem, bývalým dru-
hým koučem vékáčka) do Prostějo-
va na týdenní soustředění, makaly 
v Národním sportovním centru PV 
a ubytovaly se v Hotelu Tennis Club. 
Společné nabírání formy se tedy vy-
loženě nabízelo.
„První trénink s  Olympem jsme 
absolvovali v  pondělí odpoledne, 
druhý ve středu dopoledne. Měly 
standardní podobu jako v  minu-
losti: nejdřív klasická rozcvička 
plus následné rozehrání a  pak 
cvičné sety s  modelovaným reži-

mem počítané na body pro vyšší 
motivaci hráček obou družstev,“ 
přiblížil hlavní kormidelník VK 
Miroslav Čada.
Rovnoměrně přitom prostřídával 
všechny přítomné plejerky: na-
hrávačky Soňu Novákovou a Báru 
Abendroth, blokařky Raquel 
Löff, Kateřinu Kvapilovou, Petru 
Kožouškovou a  Zuzanu Dostálo-
vou, smečařky Jéssicu Silva, Pavlu 
Meidlovou, Michaelu Smolkovou 
a  Adrianu Jurčíkovou, univerzál-
ku Michaelu Beránkovou i  libero 
Adélu Stavinohovou.
„V současné fázi přípravy jsou tako-
vé tréninkové jednotky propojené 
s kvalitním soupeřem lepší než kla-
sické přáteláky. Vždycky se se dru-
hou stranou předem domluvíme na 
co víc zaměřit náplň, a  podle toho 
potom jedeme. Myslím, že tento 
přípravný model měl pro nás během 
třetího týdne práce velký přínos,“ 
konstatoval Čada.

Pozitivní dojmy převládaly navzdo-
ry tomu, že herní projev jeho kolek-
tivu zatím drhnul. A víc vzájemných 
sad proti PVK dopadlo porážkou 
namísto vítězství, zvlášť když stále 
chybí klíčové opory Simona Bajusz, 
Karin Šunderlíková i Klára Faltínová 
plnící reprezentační povinnosti.
„Navíc jsme se volejbalovým věcem 
věnovali v  dosavadním programu 
méně než kondici, proto holky zatím 

nejsou tolik rozehrané a logicky dě-
lají hodně chyb. Však jsem jim také 
hned říkal, ať nevěší hlavy a naopak 
vše berou jako součást procesu své-
ho zlepšování směrem k  začátku 
soutěže, který je ještě za dlouho,“ 
poukázal Čada na pozdější start nad-
cházejícího ročníku UNIQA extrali-
gy ČR až 8. října.
Velice podobný průběh měl rovněž 
společný trénink s týmem Olomou-

ce v pátečním dopoledni, neboť i ri-
valské kluby z Hané měly tuto vzá-
jemnou zkušenost již z dřívějška. 
Aktuální týden přípravy od 
29.  srpna do 2. září budou mít 
Prostějovanky stále ještě bez jaké-
hokoliv střetnutí, klasické přátelské 
duely přijdou na řadu později. Ty 
úvodní v rámci přípravného turnaje 
na palubovce Přerova o druhém zá-
řijovém víkendu.
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Superpohár Prostìjov
vs. Brno zná svùj termín

Prostějov (son) – Třetím rokem za 
sebou se bude hrát volejbalový Super-
pohár ČR, což je duel mezi vítězkami 
UNIQA extraligy a Českého poháru. 
Tentokrát za minulou sezónu, tedy 
s  letopočtem 2022. Neboť elitní tu-
zemskou soutěž 2021/2022 ovládly 
ženy VK Prostějov, týká se letos super-
pohárové střetnutí také jich. O prestižní 
trofej si to přitom rozdají s premiantka-
mi uplynulého ročníku ČP, tedy Králo-
vým Polem. „Kvůli nabitému progra-
mu později zahajované letošní sezóny 
se delší dobu hledal vhodný termín, 
který by vyhovoval oběma zaintereso-
vaným klubům i Českému volejbalo-
vému svazu. Nakonec se jej najít přece 
jen podařilo,“ informoval hlavní trenér 
vékáčka Miroslav Čada. Ženský Super-
pohár ČR 2022 Prostějov – KP Brno 
se tak uskuteční v pondělí 17. října na 
neutrální půdě v  Dobrušce, přesný 
začátek se určí dodatečně po dohodě 
s Českou televizí. „Samozřejmě bude-
me chtít zvítězit, což ale kvalitní soupeř 
taky,“ odtušil Čada.

Trenéøi VK a Olympu
si spolu zahráli tenis

Prostějov (son) – Volejbalistky VK 
Prostějov a  PVK Olymp Praha se 
v  průběhu minulého týdne dvakrát 
potkaly při společných trénincích 
v hale Národního sportovního centra 
PV. Nešlo přitom o  jediné poměřo-
vání těchto dvou klubů mezi sebou. 
Jeden sportovní střet – ovšem nikoliv 
pod vysokou sítí – se totiž odehrál 
mezi členy realizačních týmů obou 
spřátelených organizací. Šlo o teniso-
vý souboj na antukových kurtech sou-
sedícího areálu TK Prostějov za Kos-
teleckou ulicí. Zapojili se hlavní kouč 
Olympu Stanislav Mitáč, jeho asistent 
Lukáš Miček, druhý trenér VK Lu-
bomír Petráš a manažer PVK Ondřej 
Foltýn, v roli mentora na vše dohlížel 
kormidelník vékáčka Miroslav Čada. 
„Standova představa původně byla, 
že si dáme čtyřhru, což mu ale Lukáš 
s Ondrou rozmluvili. Prý by po někte-
rých úderech myslel, že má díru ve vý-
pletu,“ smál se Petráš, který tenis ovlá-
dá (podobně jako Miček) na hodně 
vysoké úrovni. Posléze tak zvítězila 
varianta, že raketově zdatnější Luboš 
a Lukáš hráli tradičně proti sobě, dru-
hou dvojici kamarádských soků pak 
vytvořili Mitáč a Foltýn. A všichni prý 
byli nakonec s tenisovou konfrontací 
spokojeni.

RYCHLÝ
NÍKŽeny VK trénovaly s Olympem

i Olomoucí Kdy volejbalistky Prostějova
 odehrají první přátelák?

PROSTĚJOV Třetí týden týmové přípravy prostějov-
ských volejbalistek na novou sezónu 2022/2023 byl ve 
znamení společných tréninků se dvěma extraligovými 
soupeři. Ženy VK propojily svůj program nejprve dvakrát 
s Olympem Praha a pak ještě jednou s UP Olomouc.

 Foto: Marek Sonnevend
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klikni na
www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Hala Národního 
sportovního centra Prostějov je 
dějištěm dvou poměrně velkých 
přípravných turnajů mládežnic-
kých volejbalistek. Z toho jeden už 
proběhl a druhý se právě chystá.
V  sobotu 20. srpna si na domácí 
palubovce zahrály starší žákyně VK 
Prostějov. Nasadily své áčko i béčko, 
za soupeřky přitom měly družstva 
Brna, Ostravy, Přerova, Svitav, Břec-
lavi a Znojma.
Osm zúčastněných kolektivů nej-
prve bojovalo ve dvou základních 
skupinách po čtyřech celcích, ná-
sledně zápasový program vyvrcholil 
střetnutími play-off o 1. až 4. a 5. až 
8. místo. Nakonec triumfovaly nadě-
je hostitelského klubu.
„Našemu A-týmu se dařilo jak ve 
skupině, tak potom ve vítězném 

semifinále. Jen škoda, že Brňačky 
musely před finálovým utkáním 
odjet na následné soustředění, roz-
hodující zápas o  prvenství odpadl 
a turnaj jsme tak vyhrály bez skalpu 
Králova Pole,“ řekla trenérka starších 
žákyň vékáčka Solange Soares s tím, 
že akce navzdory horším výsledkům 
prospěla také oddílovému B-týmu.
Koncem tohoto týdne absolvují 
přípravné klání v  Národním spor-
tovním centru PV i  prostějovské 
kadetky. Turnaj dívek U18 bude ten-

tokrát pětičlenný, od 2. do 4. září si 
to systémem každý s každým rozdají 
Brno, Ostrava, Olymp Praha, Plzeň 
a domácí děvčata VK.
„Obsazení je opravdu špičkové, před 
blížícím se začátkem extraligy půjde 
o  výbornou přípravu proti velmi 
kvalitním soupeřům. A zároveň je to 
i příležitost pro místní fanoušky, aby 
se přišli na naše holky podívat přímo 
do hlediště,“ prohodil hlavní kouč 
kadetek a zároveň šéftrenér mládež-
nic Prostějova Aleš Novák.   (son)

„Společné tréninky se soupeřem mají vyšší tempo 
a jsou intenzivnější než klasické přáteláky,“ 
PROSTĚJOV V  hanáckém volejbalovém klubu načíná 
svou již patnáctou sezónu. Většinu z této dlouhé doby dě-
lá Lubomír Petráš asistenta Miroslavu Čadovi, několik let 
už ale byl i hlavním koučem. Od loňska znovu plní funkci 
druhého trenéra a momentálně je to právě on, kdo se nej-
víc podílí na podobě přípravy žen VK.

pochvaluje si

Nábor do volejbalové 

KDO?  Děvčata ročníku narození 2011 a mladší.
KDY?  Celé září, konkrétně od 5. září každé pondělí od 16.00 do 17.30 hodin 
 a každou středu od 17.00 do 18.30 hodin.
KDE?  V pondělky v tělocvičně ZŠ v ulici Palackého Prostějov, 
 ve středy v hale Národního sportovního centra Prostějov.
JAK? S sebou vzít tenisky, tričko, kraťasy i chuť učit se krásné volejbalové hře! 
KONTAKT? Šéftrenér mládeže VK Prostějov Aleš Novák 
  (mobil: 777 110 864, e-mail: koordinatordivky@gmail.com ).

Holky, pozor! Jestli chcete hrát volejbal za kvalitní klub patřící Holky, pozor! Jestli chcete hrát volejbal za kvalitní klub patřící 
mezi nejužší špičku České republiky a  jste z  Prostějovska mezi nejužší špičku České republiky a  jste z  Prostějovska 
či okolí, máte příležitost. Oddíl VK Prostějov totiž během celého či okolí, máte příležitost. Oddíl VK Prostějov totiž během celého 
měsíce září pořádá nábor nových adeptek do své přípravky.měsíce září pořádá nábor nových adeptek do své přípravky.

 Foto: Marek Sonnevend



POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

pro Večerník 

Marek
SONNEVEND

PŮVODNÍ
zpravodajství

„Můj cíl před začátkem soutě-
že byl, abychom skončili aspoň 
osmí. Což při složení našeho 

hráčského kádru i  vzhledem 
k úrovni některých soupeřů bylo 
rozhodně reálné. Z řady různých 
důvodů se to však nepovedlo 
a  zbylo na nás jedenácté místo, 
což je samozřejmě neúspěch,“
pustil se do neradostného hod-
nocení hlavní kouč prostějovské-
ho týmu Tomáš Černíček. Přesto 
našel několik pozitiv. „Podstatné 
je, že jsme nesestoupili a ve dru-
hé lize budeme pokračovat. Taky 
se po dvou nedokončených se-
zónách kvůli covidu kompletně 
dohrálo, což bylo samo o  sobě 
výborné. Velkou pomoc pro nás 
znamenali mladí šikovní klu-
ci na hostování, o  které jsme se 
mohli navzdory jejich nízkému 
věku dost opřít. Do budoucna je 
tahle mladá vlna určitou naději,“ 
zmínil lodivod prostějovských 
házenkářů.
Spokojen byl s  vítězstvím nad 
Olomoucí. „Byl to naše nejlepší 
utkání i  s vysokým triumfem po 
dobrém výkonu nad slabým Ju-
liánovem, jenž se nám podařilo 
zdolat s odřenýma ušima i v od-
vetě venku. Svou cenu měly též 
remízy s  kvalitními Ivančicemi, 

Kuřimí a Telnicí. Už menší spo-
kojenost panovala s plichtami jak 
v derby proti Kostelci, tak s Ma-
loměřicemi B – oba duely jsme 
měli vyhrát. Solidní zápasy jsme 
absolvovali v Olomouci, Velkém 
Meziříčí, Telnici i  Kuřimi, bo-
hužel z  toho pokaždé byly těsné 
porážky. Všechna ostatní střet-
nutí byla víceméně špatná, často 

vinou hodně okleštěné sestavy,“ 
ohlédl se za minulým soutěžním 
ročníkem zkušený trenér.
Právě tento důvod je v posled-
ních letech nejcitelnější slabi-
nou Sokola II. „Doplácíme na 
dlouhodobé problémy s  absen-
cemi hráčů z  různých důvodů. 
Na jaře přitom úplně chyběla 
řada kluků, kteří ještě na podzim 
nastupovali ať vcelku pravidelně, 
nebo částečně. Když pořád ně-
kdo vypadává, s  nímž původně 
počítáte, je to složité. Výsledkem 
letos bylo mnohem méně získa-
ných bodů, než jsme mít mohli. 
Což nás odsunulo až za desítku 
konečného pořadí, kam jsme bo-
hužel vlastní vinou patřili. Prostě 
jsme odehráli podstatně víc hor-
ších utkání než těch lepších,“ při-
pustil Černíček.
Hanákům totálně schází střed-
ní generace mezi dvaadvaceti 
a  devětadvaceti lety. „Z  jednot-
livých hráčů bych vyzdvihl jarní 
přínos Vojty Micky a  Vojty Po-
spíšila, kteří šli ve druhé polovi-
ně sezóny výrazně nahoru a  jsou 
naší budoucností. Silné jsme měli 
gólmany: Jirka Hrubý je oporou 

vždy, když nastoupí, totéž se dá 
říct o  ostříleném Zdeňkovi Mic-
kovi, velice solidně se prezento-
vali mladíci Kuba Hronek a  čás-
tečně i Matyáš Micka. Tahounem 
byl na spojce Jirka Kosina, rozdí-
lový borec nebojící se na sebe vzít 
zodpovědnost v  rozhodujících 
momentech. Maximálně pomohl 
hostující David Flajsar, i přes věk 
pouhých sedmnácti let už teď vý-
borný. Z dorostenců na hostování 
si vedli zdatně taky Samuel Du-
roň s Šimonem Kintrem,“ chválil 
kormidelník. „Bez Filipa Mikulky, 
Kristiána Bokůvky i  mnoha dal-
ších chyběla větší rotace spojek, 
kterých nám během jarní části 

zbylo velice málo. Na pivotu se 
stal jedničkou mužstva Pavel Šes-
tořád, ačkoliv musel překonávat 
zdravotní potíže. Na jaře zcela 
vypadl Martin Hacura, ostatní 
střídali lepší výkony s  horšími. 
Na křídlech byli nejlepší David 
Jurečka vpravo a  Honza Růžič-
ka vlevo, druhý jmenovaný ale 
nastupoval málokdy. Obětavě 
vypomohl návrat veterána Mi-
chala Nevrlého, další kluci od-
váděli střídavé výkony. Dohro-
mady jsme protočili dvaatřicet 
házenkářů, což je neuvěřitelně 
moc. Navíc jich spousta vyne-
chala hodně zápasů,“ připomněl 
Tomáš Černíček.

Házenkářům Sokola II Prostějov se nedařilo,
v minulé sezóně skončili předposlední
PROSTĚJOV Házenkáři Sokola II Prostějov mají velice dlou-
hou klubovou tradici a z historického hlediska i poměrně 
úspěšnou minulost své existence. Jejich současné půso-
bení ale tak radostné zdaleka není, v posledním ročníku 
2. ligy mužů, skupiny Jižní Morava 2021/2022 obsadili až 
předposlední jedenáctou příčku. Večerník se na uplynulé 
boje podíval trochu podrobněji v rámci své rubriky „POD 
DROBNOHLEDEM“.

 Foto: Marek Sonnevend

umístìní házenkáøù sokola ii prostìjov

* v letech 2020 i 2021 

jméno zápasy góly sedmièky prùmìr

BRANKÁØI
Jiří Hrubý 12 0 0 0

Jakub Hromek 11 0 0 0

Zdeněk Micka 8 0 0 0

Jiří Sladovník 6 0 0 0

Matyáš Micka 3 0 0 0

Alexandr Bábek 3 1 0 0,3

SPOJKY
Jiří Kosina 17 118 18 6,9

David Flajsar 13 108 20 8,3

Vojtěch Pospíšil 17 68 1 4,0

Vojtěch Micka 13 54 0 4,2

Samuel Duroň 8 29 0 3,6

Jan Čelovský 5 17 0 3,4

Filip Mikulka 7 15 0 2,1

Šimon Hudeček 2 8 0 4,0

Kristián Bokůvka 3 6 0 2,0

Filip Kalvoda 2 1 0 0,5

KØÍDLA
David Jurečka 21 69 2 3,3

Šimon Kintr 11 18 0 1,6

Pavel Procházka 2 15 0 7,5

Michal Nevrlý 10 12 0 1,2

Martin Bečička 17 9 0 0,5

Jan Grepl 9 4 0 0,4

Filip Janeček 14 4 0 0,3

Tomáš Čižmárik 3 2 0 0,7

Svatopluk Ordelt 11 1 1 0,1

Tomáš Chytil 2 0 0 0

PIVOTI
Pavel Šestořád 14 33 6 2,4

Martin Hacura 5 11 0 2,2

Tomáš Jurík 10 7 0 0,7

Jan Růžička 10 3 0 0,3

Michal Jura 9 0 0 0

Jakub Raška 1 0 0 0

HRÁÈSKÉ STATISTIKY HÁZENKÁØÙ 

PODZIM
1. kolo: 2. kolo: 3. kolo:

4. kolo: 5. kolo: 
6. kolo: 7. kolo: 8. kolo: 

9. kolo: 10. kolo:
11. kolo:

JARO
12. kolo: 13. kolo: 14. kolo:

15. kolo: 16. kolo:
17. kolo: 18. kolo: 19. kolo:

20. kolo: 21. kolo:
22. kolo:

1. TJ Tatran Bohunice

22   22   0   0   719:423   44

  3. HK Ivančice
22   14   1   7   664:580   29

 5. TJ Sokol Kostelec na Hané-HK
22   11   2   9   619:611   24

  7. TJ Sokol Telnice
22   9   3   10   575:583   21

9. TJ Házená Holešov
22   8   1   13   661:728   17

2. SK Kuřim
22   15   3   4   653:576   33

4. TJ Sokol Velké Meziříčí
22   13   1   8   621:591   27

6. SHC Maloměřice Brno B
22   9   3   10   615:620   21

8. HbC Olomouc 1966
22   8   1   13   607:610   17

10. TJ Sokol Újezd u Brna
22   8   0   14   663:741   16

12. TJ Sokol Juliánov Brno
22   2   0   20   485:749   4

11. TJ Sokol II Prostějov
22   3   5   14   613:683   11
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